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Úvod :

Nikdy som nechcel písať o tom, čo sa mi strašné snívalo v detstve, keď som mal asi 10 až 12 
rokov. Vtedy som tomu neveril... Však aké hlúposti sa mi to snívajú?? Vtedy som nič ani len 
netušil o geniálnej teórii Švajčiarskeho psychiatra C. G. Junga, ako funguje ľudská psyché. A ako
Jung vysvetľuje, aké sú určite špecifické sny veľmi dôležité. Tieto dôležité sny by som rozdelil 
takto :

1. Upozorňujú človeka, ktorému sa takýto sen sníva, že má nejaké konkrétne problémy, 
o ktorých nevie a aby sa s tými problémami zaoberal.

2. Predpovedajú „zlú“ blízku budúcnosť, čo sa môže stať za pár dní až týždňov (väčšinou sa 
jedná napr. o dopravné nehody, alebo iné „hmotné“ vážne problémy...)

3. Predpovedajú celoživotnú perspektívu – problém, čo sa stane, ak daný človek urobí to, čo 
sa urobiť „chystá“....., teda ako myslí a žije!! To je zvlášť veľmi dôležité!

4. Snívajúci sa napojí na Akašické pole a teda dostáva materiálne informácie, ako riešiť 
konkrétny technický, alebo doslova vedecký problém.... Veľa vedcom, ktorí prišli 
s fantastickými vedeckými objavmi sa nakoniec zdôverili, že sa im tie ich objavy 
prisnili... Vie sa, že všetky veľké svetové vedecké objavy súčasne v tom istom čase 
objavili viacerí vedci... Napr. tak to bolo aj s Einsteinovou teóriou relativity... Chápem, že
ste o tom nikdy nepočuli, že súčasne s Einsteinom tú istú teóriu vymyslel a aj zverejnil aj 
nejaký francúzsky vedec...., o ktorom však už teraz nikto nič nevie..! Ale mimochodom, 
všetci aj hovoria, že Einstein nie je autor tejto teórie, ale autorom bola jeho žena Srbskej 
národnosti...?? ha, ha. O Akašickom poli je tu samostatná kapitola.

Takže, snívali sa mi sny, že bude atómová vojna a ja sa toho dožijem! A v prvých snoch mi 
nejaký „duch“ ... myšlienka ... navrhovali, aby som sa predtým odsťahoval do Argentíny, pretože 
tam sa táto atómová vojna nedostane. Mal som tieto hrôzostrašné sny asi 10-15 krát...... asi 
v priebehu 1 až 1,5 roka. Okolo r. 1997 som si spomenul na tie sny a začal som uvažovať o tej 
Argentíne?... A vtedy sa mi snívalo asi 3 krát za sebou, že nemusím ísť do Argentíny, že prežijem
túto vojnu aj na Kysuciach na Slovensku... Teda je jasné, že neviem, či túto vojnu prežijú ľudia 
žijúci okolo nových USA základní na Slovensku v Sliači a Lešti...? Osobne si myslím, že „malé 
dimenzované“ atómové výbuchy na týchto základniach zničia všetko v okolí len cca 10 km 
a z ožiarenia neskôr zomrú ľudia v okolí len 30 km... Týmto malým atómovým zbraniam sa 
hovorí taktické.... ha, ha. Asi Vám to ale v Lešti a Tuchyni nepomôže .... ha, ha. Neviem.. Ale je 
jasné, že len hlupáci zostanú žiť a bývať v tomto rádiuse „smrti“. Tiež je jasné, že nehnuteľnosti 
v týchto oblastiach – asi do okruhu 20 až 30 km sa stanú nepredajné!! Všetci chápajúci... budú 
predávať a bežať odtiaľ hoci aj na Ukrajinu... ha, ha... Pretože je jasné, že na Ukrajinu nepadnú 
žiadne ruské atómové hlavice... Skutočne nič nechápete?........... Však Rusi nebudú zabíjať 
svojich vlastných Rusov!!!
Ale zasa pochybujem o sebe! Nemýlim sa zasa? Ako som sa zmýlil 100 krát predtým? Neverte 
mi. Ja sám sebe neverím! Nie som len obyčajný „trvalý“ pesimista?? .... Čítajte ďalej 
a doporučujem Vám, aby ste boli dopredu orientovaní mi neveriť!!... ha, ha. 
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Takže prečo som presvedčený, že 3. svetová vojna vypukne práve v r. 2025? A prečo som si istý, 
že táto vojna bude atómová?! .... tak čítajte túto moju knihu. Ale samozrejme opakujem, že sa 
môžem mýliť! A aj keď píšem zasa túto ďalšiu „nezvyčajnú“ knihu, aj tak zasa pochybujem 
o sebe! Neverte mi....

Moje knihy sú moje filozofické a psychologické teórie. Ale ja nemôžem v každej knihe opakovať
celú moju teóriu existencie vesmíru a Boha a Satana. To by každá kniha bola väčšia a väčšia... 
Preto sa musím odvolávať na iné moje knihy, ktoré som už vydal a nechcem mnohé texty 
z týchto kníh opakovať ani v tejto knihe. Napísal som tieto knihy, na ktoré sa možno budem 
odvolávať :

- Demokracia je principiálny omyl (aj DjePO)
- Kresťanská civilizácia je omyl (ďalej aj KCjeO)
- Zásadné omyly Západu a Vatikánu (ďalej aj ZOZaV)
- Obroda Slovanov (aj OS)
- „Zbytočná vakcinácia“ a druhé vydanie „Nebezpečná vakcinácia“ (aj NV)
- Slobodná tržná ekonomika je KATASTROFA (aj STEjeK)
- Vatikán je úhlavný nepriateľ Slovákov (aj VjeUNS)

A chápte, že sa musím občas opakovať v mojich ďalších nových knihách, ak je to zásadne 
dôležité, pretože neviem, kto z čitateľov mojej novej knihy prečítal predtým aj nejakú staršiu 
knihu. Napr. od predajcov viem, že knihy DjePO, KCjeO a asi aj ZOZaV sú už vypredané a už sa
nedajú kúpiť....  Teda je jasné, že ak by som sa aj v tejto knihe odvolával na predchádzajúce moje
knihy, tak je veľmi pravdepodobné, že noví čitatelia tejto knihy absolútne nebudú rozumieť, 
prečo tak a tak uvažujem... A teda takto predpovedám budúcnosť, čo sa stane v r. 2025!! Preto sa 
ospravedlňujem dlhoročným čitateľom všetkých mojich kníh, že ich otravujem stále dokola 
niekoľkými fundamentálnymi kapitolami, z ktorých vychádza celá moja filozofia a psychológia. 
Ďakujem za pochopenie. 
Na koniec tohto Úvodu ... pravidelne po vydaní nejakej knihy zistím, že sú v knihe nielen drobné 
logické chyby, ale aj gramatické chyby. Neviem to zásadne riešiť pri týchto minimálnych cenách,
kedy 50 % z predajnej ceny dostávajú predajcovia a nie ja a ani naše občianske združenie. Prvú 
knihu, ktorú som vydal, bola DjePO. Knihu čítali a kontrolovali pred daním do tlače traja ľudia : 
učiteľka slovenčiny, kamarát výnimočne sčítaný a znalý gramatiky a moja dcéra... Aj tak tam 
boli také chyby?... Pochopil som, že tí čítajúci – kontrolóri – boli tak šokovaní z obsahu?, že 
strácali súvislosť s tým, že majú kontrolovať gramatiku..... A tak som prestal platiť týchto 
externých kontrolórov, pretože aj tak výsledok bol chybný. Logické chyby, sú moje chyby a už aj
gramatika je odteraz len moja chyba. Ale tieto chyby nie sú zásadné, aby znižovali kvalitu môjho
myslenia.
Takže prečo bude táto atómová vojna práve v r. 2025 a nie ešte teraz? Teraz sa nič neudeje, je to 
len divadlo a humbug... Nikto zo zainteresovaných potenciálnych bojujúcich strán ešte nie je 
pripravený, ha, ha.... A smejem sa, ako proroci presne predpovedajú dátum zahájenia tejto 
svetovej vojny a hlavne aj verejne viditeľné a počuteľné indície, kedy tak nastane...

Kapitola 1

Aké sú dejiny prípravy tejto 3. svetovej vojny 
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Bežný človek si myslí, že táto vojna vznikne len preto, že sa Rusko a USA pohádali za 
posledných 30 rokov... 
Západná civilizácia vznikla pred r. 1750 n.l. Západ tvrdí, že Západná civilizácia vznikla ako 
dôsledok starého Grécka, ich mestských štátov a následne Rímskej otrokárskej ríše. Teda podľa 
týchto predpokladov by Západná civilizácia vznikla už pred asi 2000 rokmi. Je tu ale problém 
„Novej chronológie“! Počuli ste Slováci o tejto „Novej chronológii“? Viem, že 99,5 % Slovákov 
o ničom takom ani len nechyrujú... ha, ha. 
Táto „Nová chronológia“ hovorí o tom, že celé dejiny Európy a Slovanov boli komplexne 
sfalšované Vatikánom a Západom. O tomto komplexnom falšovaní dejín Západom a Vatikánom 
nemôžem podrobne písať v tejto knihe, pretože chcem túto knihu ako „ľudovú“ a len ako 
„inšpirácia“ pre ďalšie vzdelávanie tých, ktorí po prečítaní tejto knihy budú mať chuť a „silu 
ducha“ sa tým zaoberať! 
Viete o existencii Slovanskej celosvetovej ríše Veľkej Tartárie?? Ak neviete, tak si prečítajte na 
vebe www.tartaria.sk. Existenciu tejto celosvetovej veľmoci Západ a Vatikán zapiera a ju 
odmieta.... Prečo? Je teória, že Veľkú Tartáriu zničili mimozemšťania atómovými zbraňami. Je 
viacero teórií, kto boli tí mimozemšťania.... Niektorí hovoria, že sídlia na Mesiaci, iní že sú to 
Reptiliáni, ďalšia teória je, že sú to mimozemšťania Nephilim, ktorí pravdepodobne vytvorili nás 
ľudí (rekombináciou svojej Nephilim genetiky a myši a opice) teda genetiku súčasného ľudstva. 
Je síce jasné, že je obrovský rozdiel medzi genetickou kvalitou rôznych ľudských rás, ale aj tak 
táto genetika ľudská sa dá rozpoznať podľa toho, že sa všetci medzi sebou môžu 
rozmnožovať!!!!! 
Odbočím... Čítali ste v mojej knihe VjeUNS v Kapitole 4 - Lemúrania a Atlanťania a iné teórie 
o Zemi, že v nedávnej minulosti v Latinskej Amerike bola civilizácia – podľa výrazne zvýšených
lebiek a výrazne zväčšeného objemu mozgu – ktorí boli geneticky tak rozdielni, že sa nemohli 
rozmnožovať so súčasnými ľuďmi!!! 
Západ a ich Vatikán maximálne zhromažďujú materiálne písomné aj archeologické dôkazy 
o dejinách Zeme dávno pred kresťanstvom. Hoci kresťanstvo je staré asi až 4000 rokov a nie, ako
nám židia rozprávajú, že sú vyvolený národ a ich „židovský Ježiš“ vytvoril toto „kresťanstvo“. 
Pričom ale židia otvorene hovoria o našom kresťanstve, že je to hlúposť. Pritom dôrazne 
upozorňujem, že Ježiš Kristus bol Sloven, teda „geneticky“ doslova Slovák.... Dôkazy toho, že 
Ježiš Kristus bol Sloven som priniesol v mojej knihe VjeUNS.  
Ale však takto nejako sa jasne vyjadril aj český židovský rabín Karol Sidor.... v priamom prenose
na STV v diskusii s tým nevzdelancom Hríbom... Smejem sa, ako sa tí Satanisti medzi sebou 
skompromitovali..... Hríb sa pýtal v STV, že čo si židia myslia o kresťanstve. Židovský rabín sa 
hlboko zamyslel...., myslel a bolo ticho v hľadisku STV asi až 1 minútu.... Chápete tú dĺžku 
prestávky a „duchovné“ napätie, čo ten židovský rabín povie??? A on povedal: „Kresťanstvo je 
hlúposť“...... ha, ha... Hríb bol v tom momente „mozgovo umŕtvený“... ten debil túto priamu 
odpoveď absolútne nečakal... Potom chvíľu koktal a prešiel na inú tému... Ale to Hríbové 
prevrátenie na inú tému bolo tak smiešne????........

Dejiny tejto planéty a Slovanov sú Západom a Vatikánom totálne sfalšované. Odkazujem zasa na
texty a autorov uvedené v mojej knihe VjeUNS. Ako môžeme veriť čomukoľvek, čo hlása 
Vatikán a Západ? Ja neverím nič, pretože som jasne dokázal, že Vatikán aj Západ sú sluhovia 
Satana. 
A čo si myslíte, že ak je pravda, že Reptiliáni rodu Nephilim zničili Slovanov a Ariánov?? Tak 
jasné!! Slovania im to musia oplatiť... podľa kresťanského „Slovenského“ princípu – „Kto do 
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teda kameňom, ty mu musíš odseknúť hlavu“... ha, ha.... Práve pre tento princíp „existencie 
Satana“, je nevyhnutné Satanovi odseknúť hlavu..... V Biblii sa píše (proroctvo Jána...), že Satan 
má možno až 10 hláv.... Jasné, treba Satanovi Vatikánskemu  Západného odseknúť všetkých 10 
hláv... Podrobná analýza Biblických proroctiev :
- 16.1 Zjavenie Jána 13/16
- 16.2 Matúš, 24. Kapitola
Je v mojej knihe VjeUNS. 
Ako je to teda s prípravou tejto atómovej vojny? ... Trochu som naznačil..., ale nedopovedal. Ako
teda myslím? ... Západ a ich obyvateľstvo sú v súčasnosti už totálne a komplexne 
zdegenerovaní... Ako sa chcete dohovárať a rozprávať so zdegenerovaným zvieraťom?, ktorý 
ničomu „prirodzenému“ a teda vesmírnemu, nerozumie? Uvedomte si, že zdegenerovaní sú 
nielen priemerní ľudia, ale skôr „elity“ tejto „komplexne“ zdegenerovanej Západnej civilizácie. 
A to nehovorím o tých psychiatrických prípadoch, ktorí majú depresie po celý ich život!! ..... Ale 
majú dedičné majetky, šľachtické výsady zdegenerovaných rodičov....  Teda už viete, prečo sú to 
skoro všetko čistí psychopati!! Títo duševne chorí... teda doslova genericky zdegenerovaní z 
pôvodnej PRVOTNEJ Slovanskej genetiky haploskupina R1a... bielej rasy, oni skutočne nie sú 
schopní logickej diskusie a argumentácie!! Oni ako prehrávajú v diskusii, tak v extáze mlátia 
rukami po stole a že ja som Ruský agent...... Síce viem trochu rusky, ale Rusi si ma nikdy 
neplatili, aby som ja, taký amatér, bol ich ruský agent... ha, ha. 

Demokracia sa presadila v USA a Západnej Európe asi pred 200 rokmi. Presný dátum je vedľajší.
Ale princípy demokracie absolútne odporujú princípom a základom existencie tohto vesmíru!! 
Chápete? Opäť opakujem tieto základné zákony z predchádzajúcich mojich kníh v Kapitole 5. 
A práve len a len „demokracia“ a jej hlavné princípy spôsobili všeobecnú a komplexnú 
degeneráciu Západnej civilizácie a aj všetkých národov a štátov, ktoré uverili v takú hlúposť!!! 
Však si len predstavte, že Cigán, neprispôsobivý, ktorí od pádu socializmu skoro celý život 
nepracuje.... ale kradne a klame... a max. využíva tento tupý demokratický systém.... má pri 
demokratických voľbách 1 hlas, ako ja, čo píšem tieto knihy!!!!!! Chápete, aká je to tuposť táto 
demokracia?? Ale poďme ďalej vo veci demokracie nad rámec teórie uvedenej v Kapitole 5. 
Predstavte si, že 90 % populácie sú priemerní ľudia a 5 % sú výrazne nadpriemerní a 5 % 
podpriemerní??!! Tak je každému potom jasné, že 90 % priemerných ľudí s ich obmedzenými 
vedomosťami, teda že nerozumejú skoro ničomu... tak títo priemerní vyberajú tých, ktorí im 
potom budú vládnuť?? Je jasné, že schopní klamári, samozrejme „demokratickí“, veľmi ľahko 
oklamú tých priemerných!! Ale potom demokracia povie, vy voliči ste zle volili, je to chyba vás 
voličov! Máte možnosť opraviť svoje volebné preferencie v nových voľbách za 4 roky. A tak si 
tupí voliči myslia, že skutočne táto demokracia je vynikajúci systém a že za 4 roky to 
opravíme.... ha, ha. Ale za 4 roky po voľbách voliči, teda aj tí priemerní, zistia, že sa zasa zmýlili 
a nová vláda je ešte zdegenerovanejšia a mafiánskejšia, ako tá predchádzajúca..... Tu som 
zabudol povedať, že princípy demokracie dokonale umožňujú, aby každá štátna nezávislá 
organizácia alebo štátny nezávislý úrad sa okamžite a spontánne stali mafiánske ekonomické 
štruktúry!! A tak to aj je vo všetkých demokratických štátoch!!
Ak nevidíte okolo seba za posledných 30 rokov demokracie túto komplexnú zločinnosť 
„demokratickú?... a zločinnosť slobodnej tržnej ekonomiky, tak nemá význam, aby ste 
pokračovali ďalej v čítaní tejto knihy!
A teraz musím citovať aj z moje knihy STEjeK. V tejto knihe som dokonale dokázal, že slobodná
tržná ekonomika je ekonomika zločinnosti a kriminálneho chovania sa! Takáto primitívna 
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ekonomika je len na planétach, ktorých obyvateľstvo sú „živočíšni“ primitívi a nie sú schopní 
ovládať svoju vrodenú a     plánovanú.... samodeštrukciu, ako som vysvetlil už v knihe OS.... asi 
pred 10 rokmi... Však len krátko z tejto moje teórie z knihy STEjeK .... Predstavte si, že zisk 
v tržnej ekonomike je základ existencie tejto ekonomiky a aj takéhoto štátu a národa! Teda ak 
zisk klesá, tak „ekonomické elity“ štátu urobia všetko preto, aby zisk týchto „kapitalistov“ a ich 
elít, zasa rástol... Teda oni urobia čokoľvek kvôli ich zisku...? Chápete?  ... Slobodná tržná 
ekonomika doslova motivuje všetkých v tejto ekonomike, aby klamali, podvádzali, kradli... nech 
robia čokoľvek!!..... len aby mali zisk!!!!!!! Chápete ?

Kapitola 2 

Proroctvá a ich reálnosť

Študujem po celý môj život filozofiu a psychológiu. V oblasti psychológie a psychiatrie je to 
doslova jednoduché... Je tu „etalón“ kvality Švajčiarsky psychiater C. G. Jung a všetko ostatné je 
po ňom len nič... Teda aj ja Slovák, uznávam tohto Švajčiara, C.G. Junga, pretože jeho teória 
o psyché dokonale súhlasí s našou Slovenskou teóriou o existencii Boha a     jeho Ducha, teda 
s naším Slovenským prvotných kresťanstvom!! Tu zasa odkazujem na moju knihu VjeUNS, kde 
dokazujem že Vatikán je ovládaný Satanom a teda my Slováci sme boli prví skutoční 
„kresťania“, teda vyznávači Krista........ Však už viete z mojej knihy VjeUNS, že Ježiš Kristus 
bol Sloven, teda doslova Slovák!!! 
Neveríte?? Ste v šoku??
Spýtajte sa Vašich farárov v kostoloch?? Kto bol Ježiš Kristus! A či vedia o teórii a predložených
dôkazov „Novej chronológie“, že Ježiš Kristus bol Sloven?? Teda v tom čase neboli Slováci, ale 
našim predkom hovorili Sloveni.... Opäť odkazujem na túto moju predchádzajúcu knihu.
Pretože C.G. Jung doslova píše, že je možné predpovedať budúcnosť... Jung píše, že je to aj 
súvislosť s „kolektívnym nevedomým“... Predstava o Jungovom „nevedomí“ je skoro tak ťažká, 
ako predstava o existencii Boha a Satana! Teda ak existuje Jungovo „nevedomie“, tak kde sa 
nachádza? Jung píše, že v mozgu každého človeka... ale súčasne píše, že toto „nevedomie“ čerpá 
informácie z iných zdrojov.... 
Je možné, aby sa na toto večné nevedomie Jungovo napojili ľudia, duchovné entity, duše 
Satanové, ... a iní duchovia zo „záhrobia“ a iných dimenzií?....... Čítali ste knihy od Carla 
Castaneda o indiánskom šamanovi Donovi Juanovi, ako je Duch základ a existencia tohto 
vesmíru?? .... Ja tým myslím jeho 11 kníh! Doporučujem prečítať, ak nemáte strach a ste 
odhodlaní bojovať za svoje myslenie. Analýzu jeho kníh (a Dona Juana) som urobil 
v samostatnej Kapitole v knihe OS.
A teda aké sú Proroctvá, ak som dokázal, že „talentovaní“ proroci sú schopní sa napojiť na 
„Jungovo nevedomie“ a teda čerpať informácie o/v budúcnosti z tohto zdroja...!? V tejto knihe je 
Kapitola 7 – Akašické pole. Táto analýza, ako asi funguje toto „Akašické pole“, teda podľa 
C.G.Junga „nevedomie“... je pre túto knihu zásadná. Potom asi pochopíte, aj vy mnohí 
„neveriaci“, že Boh určite existuje.....

Čo je to proroctvo? ...  Ľudia sa v podstate rozdeľujú len na dve skupiny. Jedni neveria v žiadne 
proroctvá a predpovedanie budúcnosti a druhí naopak radi čítajú a uvažujú o proroctvách našej 
budúcnosti... Dá sa ľahko tieto skupiny populácie rozdeliť na :
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- Neveriacich v existenciu Boha a Satana
- A na tých druhých, ktorí sú „veriaci“ v existenciu Boha a aj Satana

Musím dookola opakovať, že existencia Boha sa v tomto vesmíre nikdy nepreukáže.... Pretože 
v tomto vesmíre je len jeho „Duch“... Ale existencia Satana sa v budúcnosti určite preukáže, 
pretože Satan je osobne prítomný v tomto vesmíre, ktorý on, Satan, vytvoril.... Toto je Satanov 
vesmír!! Podrobne vysvetľujem o Satanovi v mojej najdôležitejšej knihe „Obroda Slovanov“.

Ale čo je teda to proroctvo? Ako môže niekto predpovedať budúcnosť stovky a tisíce rokov 
dopredu? Ako Nostradamus, Vanga, Sibyla .... Ako sa dá vedieť dopredu, čo sa stane? Ak na to 
ideme logicky, ale nemáme dostatočné vedomosti o existencii tohto vesmíru, tak proroctvám 
neveríme. Teda títo „neveriaci“ ľudia nikdy ani neveria knihám a článkom, že to a to konkrétne 
proroctvo vyslovené pred stovkami rokov sa tak a tak vyplnilo! Oni títo materialistickí - 
jednoduchí magori - neveria ani v to, že existuje Satan!! Tak o čom sa chcete baviť s týmito 
debilmi?! Ale ak zasa na to ideme len z logického hľadiska, ale chápeme, že tento vesmír je 
umelo vytvorený Satanom a procesy v tomto vesmíre sú nám v súčasnosti absolútne neznáme 
a nerozumieme skutočne absolútne ničomu, tak sa nám  predpovedanie budúcnosti javí v 
absolútne inom svetle.... Ako môže niekto vedieť, čo sa stane v budúcnosti?... Však ako je 
možné, že niekto vie, čo sa stane??.... Ak sa to ešte nestalo??..... A toto je tá trefa do 
čierneho!!........ Proroci sa dokážu napojiť na informačný zdroj, kde je zaznamenané, čo sa už 
stalo.... Ha, ha... Chápete? Ono sa to už stalo!..... Nie? Nechápete? Budúcnosť sa už stala a mi len
v tomto vesmíre opakujeme materialistické procesy – ako keď počítač opakuje svoj program – čo
sa už dávno stalo a o všetkom je už rozhodnuté a nič zásadné sa nemôže v tejto „počítačovej hre“
zmeniť!!! Jasné?....... Program sa opakuje a niektorí „talentovaní“ ľudia sa dokázali napojiť na 
informácie idúce z tohto „počítača a tejto matematickej Satanovej dimenzie“ a tak vedia, čo sa 
stane v budúcnosti! ... ha, ha. ... Šok? Neveríte? Tak si prečítajte aj tieto moje „veštecké-
Jungovské“ sny...
Postupne uvádzam moje dôležité Jungovské sny, ktoré súvisia s touto kapitolou.

2.1 Sen „Tači svetlá“
Z knihy DjePO preberám túto kapitolu, pretože je v mojej teórii o duchovnej energii a hmotnej
energii  a ich  duálneho  vzťahu  veľmi  dôležitá. Teda  vzťahu  ducha  a hmoty,  podľa  západnej
filozofie, ktorá neustále mylne rieši, čo bolo skôr, či duch, alebo hmota. Ja tvrdím, že v tomto
vesmíre Boh stvoril súčasne aj ducha a aj hmotu. Opakujem, aj duchovnú energiu a aj hmotnú
energiu.  Pretože  hmota  je  v skutočnosti  len  vychladnutá  (zamrznutá)  hmotná  energia.  Na
začiatku, po Veľkom tresku, to bol len tok plazmy, teda hmotnej energie a postupne, ako táto
energia chladla, tak sa vytvárala hmota. Ďalej prepis z vyššie uvedenej knihy. 

Včera  17.  8.  2010  som  mal  sen. Bol  som  prítomný  na  nejakom  rokovaní.  Okolo
pozdĺžneho stola sedelo asi 20–30 mužov a žien. Mali oblečené odevy, ktoré som odhadol do
obdobia  okolo  1600  až  1650  nášho  letopočtu,  španielske  oblečenie.  Ľudia  emocionálne
diskutovali a potom sa všetci rozčúlení zdvihli od stola a odišli. Cítil som sa tu, ako prítomný
pozorovateľ tohto divadla. 
Bol prestrih v sne a ocitol som sa znova v tej istej miestnosti, zasa pri jednaní. Teraz to už bolo
jasné. Ja som uvedeným ľuďom rozprával a oni ma počúvali. V sne som cítil,  že mám asi 25
rokov a je tam so mnou aj môj už starší otec. Samozrejme som cítil, že ide o môj minulý život a
nejakú dôležitú udalosť. Už som vedel, že sa dej odohráva niekde v Karibskej oblasti, najskôr
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som mal pocit, že na Haiti, ale potom som nadobudol prevládajúci pocit, že asi skôr na Kube.
Bol to sen z tých druhov sna, kedy som jasne uvažoval, že snívam, že som v sne, že sa môžem
zobudiť a sen prestane. Ale to som nechcel, chcel som dopozerať, čo to zasa bude? Ale aj keď
som si všetko toto uvedomoval, nemohol som nič zmeniť. Vedel som, že keby som chcel niečo
nasilu zmeniť, ten sen by skončil a ja by som sa zobudil. Takéto veštecké sny – ja im hovorím
Jungovské sny – neznášajú násilie. Sen musí plynúť a vy môžete byť len pozorovateľom.
Pri stole bol „guvernér“ alebo nejaký úradný vládca oblasti a jeho podriadení štátni úradníci so
svojimi manželkami. Okrem toho tam boli dvaja cirkevní predstavitelia. Boli dosť tuční. Dobre
som videl tvár toho „guvernéra“. Bol štíhly, vysoký, mal vyčnievajúce lícne kosti, veľký, dlhý a
nezvyčajne  ostrý  nos.  Na  hlave  mal  kučeravú  bielu  parochňu.  Mal  asi  tak  50–60  rokov?
Rozprával som im asi toto : „Tento nástroj alebo prístroj, máme od kmeňa indiánov....  Je to
neuveriteľný prístroj“. Ukázal som to. Bola to trúbka z nejakého dreva priemeru asi 10–15 cm,
dlhá asi 150 až 170 cm. Na jednom konci mala malý nátrubok pripevnený kolmo na túto trúbku.
Vyzeralo  to,  ako  hrubá fujara  –  slovenský  ľudový  hudobný nástroj.  Akurát  cez  nátrubok  sa
nefúkalo, ale pozeralo.

Vysvetľoval som, že tento nástroj odhaľuje nejaké zvláštnosti na živých organizmoch. Indiáni
z tohto kmeňa tomu hovorili.  „Tači svetlá“. Ak ste sa pozreli  na nejakého človeka cez tento
nástroj,  tak  z  kútikov  obidvoch  očí  mu  svietilo  krásne  zelené  svetlo.  Lúče  boli  neuveriteľne
krásnej zelenej farby. Farba bola tak jasne zelená, že by som povedal ako tyrkysová. Pozeral
som cez prístroj na nejakého sluhu, ktorý práve prišiel do miestnosti a oči mu jasne svietili týmto
svetlom. Tači svetlá.  Neviem, prečo to indiáni volali  svetlá,  v množnom čísle,  keď ja by som
povedal svetlo. Pretože tie svetlá boli vždy rovnakej farby a len sa menila intenzita tohto svetla.
To všetko som hovoril prítomným : „Zistil som, že rôzni ľudia majú rôzne množstvo týchto  Tači
svetiel.  U niekoho boli svetlá len slabé a u niekoho podstatne silnejšie. Zaujímavé je, že vlky
nemajú žiadne Tači svetlá“. V sne som rozmýšľal, ako je možné, že vlky? Veď na Kube ani na
Haiti nie sú žiadni vlci. Len som pri hovore začal tŕpnuť, čo ak sa ma niekto z prítomných opýta,
že ako to viem o vlkoch, keď tu na tomto ostrove nie sú žiadne vlky. Neviem. Ale nikto sa nič
nespýtal.
Hovoril  som ďalej.  „Zistil  som, že veľmi málo Tači  svetiel  majú papagáje.  Ľudia majú Tači
svetiel najviac. Potom sú to domáce zvieratá a z nich majú najviac Tači svetiel psi.“
Guvernér sa ma zlostne spýtal, že koľko má „Tači svetiel“ on. Pozrel som sa do tohto prístroja
na guvernéra a povedal som mu vážne, že má „Tači svetiel“ niečo medzi psom a papagájom.
Bolo vidieť, že je urazený, ale aj nahnevaný. Spýtal sa, koľko Tači svetiel mám ja. Odpovedal
som mu, že ja sa do tohto prístroja nemôžem pozrieť na seba. To sa nedá. Ale pozerali sa na mňa
moji sluhovia a známi, a tí mi tvrdia, že mám veľmi veľa toho svetla, že to svetlo mi ide nielen z
očí, ale aj z líc, z nosa, z čela, z celej hlavy. Ponúkol som mu, aby sa pozrel sám. Guvernér
pozrel do toho prístroja na mňa. Keď odstúpil, bolo vidieť v jeho tvári úžas, strach a zlosť .........a
po nejakom čase som si uvedomil, aj výraz odhodlania. Akého odhodlania? Ostatným som ďalej
vysvetľoval, že zaujímavé je, že keď sa pozriem na rastliny, tak žiadne Tači svetlá nevidieť. Ale
keď sa ráno pred východom slnka pozriem cez prístroj nad les, tak z lesa ide táto jemná zelená
žiara – slabé jemné rozptýlené Tači svetlá. Zaujímavé je, že večer pred západom slnka ani nikdy
nad tým istým lesom nie je vidieť nič. Ako keby les po celodennej práci bol unavený a len ráno,
pred novým dňom znova vysiela svoju energiu?

Ďalej som hovoril o tom, ako sa táto vláda veľmi zle zachovala k miestnym indiánom, a že
kmeň,  ktorý  vynašiel  takýto  úžasný  prístroj,  už  skoro  celý  vyhubili  a  pozabíjali.  Musíme
zachrániť  týchto  posledných  príslušníkov  indiánskeho  kmeňa,  aby  sme  vedeli  vyrobiť  takýto
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prístroj. Rozmýšľal som v sne, prečo ten prístroj nerozoberiem, aby som zistil, čo je vo vnútri a
že podľa toho, by som to potom predsa vyrobil sám. Ale v sne som získal odpoveď sám od seba,
že som pocítil, že keď ho rozoberiem, nezistím tajomstvo tohto prístroja, ani nikto z bielej rasy a
súčasne zničím posledný prístroj.
Všetci  prítomní,  okrem môjho otca pozerali  na mňa apaticky a videl  som, že  nemajú žiadny
záujem o takýto prístroj. Na záver guvernér ukončil toto rokovanie s tým, že budú o tom mojom
návrhu uvažovať. Keď však odišli, jasne som si uvedomil, že guvernér aj všetci prítomní urobia
všetko preto, aby tento prístroj definitívne zničili. Urobia všetko preto, aby ho odo mňa získali a
zničili. Musím rýchlo vymyslieť ako a kde prístroj skryjem a zachránim. Musím ho zachrániť. V
myšlienkach  sa  mi  objavil  obraz,  ako  sa  lúčim  s  nejakými  indiánmi,  ktorí  sedia  na  člne  a
odchádzajú na more. Idú z ostrova preč. A ten muž, ktorý mi kýval, povedal, že sa už nevrátia a
mám posledný ich prístroj na „Tači svetlá“.

Sen sa skončil, ja som otvoril oči, zobudil som sa rozmýšľajúc, čo sa mi snívalo. Už veľakrát
som rozmýšľal, prečo sa v rôznych knihách píše, že aura človeka má rôzne farby. Asi tá „živá a
večná energia“ sa u človeka prejavuje farebne rôzne podľa jeho emocionálneho stavu, podľa jeho
myšlienok? Nezdalo sa mi to.  Teraz,  na základe tohto sna si  myslím,  že to s  aurami nesedí.
Výsledok tohto sna je takýto. Každý živý tvor má rôzne množstvo tejto večnej energie podľa
toho, na akom stupni vývoja je. Ak je na nízkom stupni, má „Tači svetiel“ málo. Má málo tejto
živej a večnej energie. Čím je na vyššom stupni vývoja, tým má energie viac.

Táto energia sa dá zmerať. Raz sa ľudia naučia ju merať, ale ľudia s nízkou energiou urobia
všetko preto, aby tento prístroj vždy zničili. Lebo ináč ich tento prístroj odhalí a skončí ich vláda
hlúposti  a  priemeru.  Často  krát  sa  hovorí  o  "lúze–chamradi".  Luza  je  podpriemer  a  nízka
duchovná úroveň. Avšak si musíte uvedomiť, že to znamená, že títo ľudia budú hlavne tí, ktorých
základným životným cieľom je  mať dosť peňazí  a  moc nad svojím okolím.  To sú hlavne tí
bohatší  a  bohatí.  Hlavne  oni  vyvíjajú  maximálnu  snahu  po  týchto  statkoch.  Preto  musíme
hodnotiť ľudí dôslednejšie a komplexnejšie. V Biblii sa hovorí, niečo ako: „skôr prejde slon cez
ucho ihly, ako bohatý do neba“. Neverte tomu. Je to nezmysel, presnejšie zjednodušenie reality.
Neverím, že by to platilo ani v dobe, keď to vzniklo. Nerozhoduje bohatstvo alebo chudoba. To
je nevedomosť. Rozhoduje, koľko máte „Tači svetiel“. Ak ich máte veľa, tým lepšie, ak ste aj
bohatý....
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Teda  „Tači svetlá“ sú tá „živá a     večná energia“.... A ja som presvedčený, že je to to isté, ako
nemecký  filozof  Arthur  Schopenhauer  píše  vo  svojej  knihe  „Svet  ako  vôľa  a predstava“,  že
všetko má svoju vôľu. Od anorganickej hmoty, cez rastliny až po človeka. U človeka je sila tejto
vôle však iná ako u anorganickej hmoty. Hierarchicky sa tá vôľa (sila) zásadne mení a u človeka
sa zvyšuje podľa duchovnej úrovne daného človeka. 
Dokiaľ sa „znova“ neobjaví  tento  prístroj,  ktorý dokonale  odhalí  a zistí  duchovné schopnosti
každej živej bytosti, navrhujem prechodný systém zisťovania pravdy o duchovnosti konkrétneho
človeka. Každý človek sa odhaľuje svojim myslením. Myslenie daného človeka je okno do jeho
duše.  Myslenie  každého  prezradí.  Ale  ako  zistiť,  ako  dotyčný  myslí?  Ťažko.  Ale  vysoké
duchovné reinkarnácie (z poľa B) to zistia ľahko. Nižšie duše „z poľa A“ a ich spôsob myslenia sa
duchovne vysokému vždy ľahko prezradia.  A už vôbec nie je možné zatajiť  „zaostalé,  alebo
zločinecké“ myslenie  niektorých pred ľuďmi z poľa B!!  To nie je možné! Takže je tu už len
problém, ako „odhaliť“ a objaviť ľudí z poľa B medzi sebou? Ktorí budú sudcovia a rozhodcovia,
kto je schopný a kto nie je....  Akýkoľvek človek z poľa B (ak sú jasne preukázané jeho duchovne
nadradené schopnosti) ľahko nájde svojich...... (Vrana k vrane sadá, rovný rovného si hľadá). V zásade
platí  aj  to,  že ten kto nevie  v matematike  riešiť  derivácie,  integrály a nechápe geometrickým
exponenciálnym vzťahom,  teda nevie logicky myslieť,   tak nesmie zastávať vyššie  politické
a mocenské  posty!!  Takže  je  jasné,  že  jednostranne  len  humanitne  a  politicky  vzdelaní,  sú
nedostatoční ..... a určite nemôžu byť v poli B. Títo nedostatoční priemerní z poľa A sa nesmú
dostať do mocenských pozícii štátu a ani obce alebo mesta! Oni nerozumejú, oni len môžu slúžiť.
Pretože ten,  kto je vysoká duchovná reinkarnácia,  sa ľahko naučí  derivácie  aj  integrály a iné
matematické  vedomosti,  aj  psychológiu  a filozofiu.....  Vysokej  reinkarnácii  z poľa  B  je  toto
prirodzenosť! Naopak, priemerným to nebolo už od ich narodenia dané. Im bolo určené, že majú
počúvať a slúžiť  duchovne nadriadeným. Ale to neznamená,  že pracovitý človek z poľa A sa
nedostane do poľa B. Ja som bol tiež asi až do svojho veku 30-35 rokov len v poli A.

Kto neprejde týmto prísnym vedomostno-genetickým a hlavne duchovným sitom, nesmie sa
dostať do politiky a nesmie kandidovať za žiadnu politickú stranu. Toto samozrejme všetko platí
aj  na  komunálnej  úrovni  a pre  akékoľvek  regionálne  mocenské  pozície!  Moc  nesmie  mať
v     rukách zločinec. Z ľudí z poľa A, ktorí získajú moc, sa nakoniec pod vplyvom moci a ich
slabosti vždy stanú zločinci! 

Tento sen sa mi sníval v roku 2010. Odvtedy som stále rozmýšľal, ako zistiť, zmerať množstvo
tejto  „neutrálnej  energie“  u každého  človeka.  Myslel  som si,  že  to  do  konca  svojho  života
nezistím. Ale stal sa opak. Včera večer (15.5.2017) som nemohol zaspať a od 23:00 hod som
neustále  premýšľal  nad informáciou,  ktorú  mi  pred 2 dňami  povedal  jeden vedúci  pracovník
spolupracujúcej firmy, že jeho podriadená pracovníčka je „mačacia žena“....., pretože chová dve
mačky. Spomenul som si okamžite na svoje dva zvláštne zážitky s mačkami. 
V roku 1997 som bol na pracovnej ceste na Ukrajine v meste Ľvov. Po jednaní my môj obchodný
partner povedal, že má v meste dlhoročného priateľa a že ho ide navštíviť, aby som s ním išiel aj
ja.  Súhlasil  som.  Prišli  sme  do  bytu  jeho  priateľa  a v obývačke  som sa  stretol  s obrovským
kocúrom.  Vraj  to  bola  nejaká  sibírska  rasa.  Mal  krásnu  dlhú  srsť  a skutočne  bol  pre  mňa
neuveriteľne  veľký.  Usadili  ma  do  sedačky,  odkiaľ  som  sledoval  kocúra,  ako  sa  pomaly
prechádzal predo mnou po koberci. Asi po jednej až 2 minútach prišiel k sedačke, vyskočil na ňu
a ľahol si mi na stehná.  A zostal  úplne kľudne takto na mne ležať.  Všetci  členovia rodiny sa
zbehli v obývačke a emocionálne medzi sebou ticho diskutovali a gestikulovali. Nevedel som, čo
urobiť, len som sa priblblo usmieval. Ale po chvíli som sa rozhodol, zobral som kocúra rukami
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pod brucho a položil som ho na podlahu vedľa mňa. Kocúr zasa prešiel  kolečko okolo gauča
popred mňa a keď prišiel ku mne, bez okolkov si mi ľahol zasa na koberci na nohy. Celá rodina
opäť  vzrušene  vypliešťala  oči,  čo  sa  deje  s ich  kocúrom.  Opäť  som zľahka  kocúra  odsunul
z mojich nôh. Teraz už kocúr vyzeral trochu namrzelo. Rýchlo prešiel ďalšie kolečko, vyskočil
na gauč a ľahol si na hornom okraji gauča pri stena, asi na úrovni mojich očí asi 20 cm vľavo od
mojej hlavy. Keď som sa pozrel vľavo, tak sa nám stretli pohľady. Vyzeral kľudne a ja som ho už
odtiaľto nemohol zahnať preč. A tam zostal aj ležať myslím po celý čas mojej návštevy. Keď sme
asi po 15 minútach pili čaj a niečo jedli, tak mi povedali, že toho kocúra majú už asi 10 rokov
a vždy,  keď  prišla  nejaká  návšteva,  zmizol  z obývačky  a nikto  ho  nedonútil,  aby  zostal
v prítomnosti iných ľudí. Veľa priateľov rodiny k ním chodia pravidelne a trvalo, ale kocúr vždy
odíde  z obývačky,  keď  je  tam  niekto  iný,  ako  rodinní  príslušníci.  Až  ja  som prvý  človek,
u ktorého sa ich kocúr takto nezvyčajne chová.....? 

Druhá príhoda sa mi stala (myslím) na jeseň v roku 2015. Jedného dňa na jeseň som sa zastavil
autom pod lesom v obci susediacej s mojou rodnou obcou a išiel som do lesa na huby. Približne
po 15 minútach, ako som vošiel do lesa, uvidel som asi 5 metrov predo mnou za stromom mačku.
Bola celá oranžová... Nie ryšavá, ale doslova oranžová. Nikdy som nevidel takú farbu mačky.
Nebola to ešte dospelá mačka, bolo to mláďa, ale už trochu väčšie. Kývol som na ňu a povedal,
„ako sa má?“ Chvíľu sme sa na seba pozerali. Ja som obdivoval jej krásnu farbu, ale zdala sa mi
bojazlivá, tak som sa otočil a pokračoval som v hľadaní húb opačným smerom, ako bola ona. Asi
po 5 minútach som si všimol, že ide 2-3 metre za mnou. Za ďalších 5 minút sa mi už motala
popod nohy, mraučala na mňa a musel som dávať pozor, aby som na ňu nestúpil. Tak sme chodili
po lese asi pol hodiny. Húb bolo len málo. A tak som sa rozhodol zrušiť hubačku a vrátil som sa
k autu. Pri aute som mačke hovoril, že už sa musíme rozlúčiť, pretože ja idem do mesta a v meste
ju nemôžem zobrať do bytu.  Otvoril  som auto,  položil  na sedačku košík a mačka skočila  za
košíkom  do  auta  tiež  a ľahla  si  na  podlahu.......  To  som  nečakal,  taká  odvaha?  Však  ma
nepozná.....? To aj ženy sa ma boja a do auta mi nevlezú. Rozmýšľal som čo s tým. Asi 3 km odtiaľ bola
moja rodná dedina a tak som sa rozhodol, že mačku doveziem rodičom. Matke sa bude páčiť, ona
kŕmi občas nejakú mačku,  ktorá sa u nej zastaví.  Prišiel  som k rodnému domu, zastavil  auto,
otvoril som dvere a mačka ako dobre cvičený pes vyskočila z auta a postavila sa vedľa mňa, čo
urobím. (Nepovedal som dôležitú vec, že bola vychudnutá, asi ju bývalý majiteľ vyhodil do lesa
a už sa o ňu nechcel starať.) Prešli sme spolu cez cestu a do dvora pred vchod do domu. Mačka
poslušne išla vedľa mojej pravej nohy. Za otcovou garážou som sa otočil doprava a sledoval som
ju. Išla doslova 10 cm od moje pravej nohy a neuhla ani o decimeter vedľa – mal som strach, aby
som jej nestúpil na lapky. Potom som sa vrátil ku chodníku a prišiel som k domu – mačka stále
vedľa mojej pravej nohy. Zazvonil som a vyšla matka. Mačka sa jej páčila. Sranda bola, že mi
stále stála pri pravej nohe a pozerala raz na ňu a raz na mňa, čo bude. Keď matka doniesla misku
s mliekom, tak najskôr „dlho“ pozrela na mňa (asi mala zlé skúsenosti z jej predchádzajúceho
mačacieho života) a potom na znak môjho „spravodlivého pohľadu“ okamžite pochopila .... Ako
začala jazykom piť mlieko, naznačil som matke, že odchádzam, pomaly som sa otočil a odišiel
po chodníku k bránke. Ešte som pri bránke videl, že mačiatko chlípalo mlieko nerušene ďalej.
Nastúpil som do auta, naštartoval a odišiel. 
Volal som matke na druhý deň, čo je s mačkou. Bola sklamaná, pretože ako som naštartoval auto,
mačka prestala piť a keď videla a počula odchádzajúce auto, rozbehla sa cez záhradu za mnou
a už neprišla. To mi bolo vtedy strašne ľúto, pretože táto mačka sa chovala ako človek. Hovoril
som jej v lese a aj v aute a mal som pocit, keď som videl, ako sa na mňa pozerá, že ma počúva
viac  a rozumie  mi  lepšie,  ako  ľudia  okolo  mňa......  Okrem  toho,....  od  mladosti  bola  moja

11



najobľúbenejšia farba oranžová, alebo sýto žltá  (ako farba slnka) a jej  farba srsti  bola presne
taká......  Až teraz  viem,  že som nepochopil  a následne nevyužil  veľkú duchovnú  príležitosť,
ktorú mi osud ponúkol. 

Čo  sa  v obidvoch  prípadoch  stalo?  Obidve  mačky  sa  ku  mne  správali  nezvyčajne
priateľsky.  V noci  asi  okolo  1:30  hod.,  16.5.2017,  sa  mi „rozsvietilo“.  Oni  cítili  moje  „Tači
svetlá“.  Oni  vedia  vyhodnotiť  kvantum tejto  živej  a večnej  energie,  ktorou konkrétny človek
disponuje, ale v rôznom množstve. Však už starý Egypt mal mačku za špeciálne božstvo! Jasné.
Už v starom Egypte prví vládcovia používali mačky, určite špeciálne šľachtené, na zisťovanie
duchovného potenciálu každého človeka. Údajne prví faraóni boli bielej rasy – vraj Slovania. Ja
som presvedčený o tom, že to boli Slovania. Slovanskí spravodliví a múdri vládcovia ostatným
duchovne nižším vadili – prekážali im v ich egoistických motiváciách vládnuť, klamať, koristiť,
ničiť.  Prekážalo  im,  že  ich  mačky  tak  ľahko  identifikujú  a preto  keď zločinci  prevzali  moc
v Egypte a bielych duchovných vládcov vyvraždili, z mačky urobili len nič nehovoriace božstvo.
A tak  sa  stratila  strategická  informácia,  čo  mačky  dokážu.  Potom zločineckí  noví  vládcovia
Egypta zámerne zlikvidovali akékoľvek informácie a písomné údaje o schopnostiach mačiek. 
Tak, ako u ľudí sú obrovské rozdiely v duchovných schopnostiach (pole A a B), je len logické, že
aj  u zvierat  a teda  aj  u  mačiek  sú  obrovské  rozdiely  v ich  schopnostiach  cítenia  duchovnej
energie  „Tači  svetlá“.  Som si istý,  že  ako  u mačiek  je  to  podstatne  viac  aj  u tigrov,  levov,
jaguárov, .... medveďov. Všetky tieto zvieratá určite cítia túto „neutrálnu energiu“. Takže,  ak
duchovne vysoký človek vojde do klietky s hladným tigrom, tak tiger si „nedovolí“ niečo urobiť
(ale  človeka  z poľa  A určite  zabije).  Myslím  si,  že  medveď  je  prechod  medzi  tigrom  a vlkom....
Samozrejme, že priemerných ľudí tiger aj medveď zabije! Viete prečo? Pretože títo vrcholoví
dravci majú aj vrcholové schopnosti „mozgové“. A oni chápu existenciu tohto vesmíru lepšie než
„masové“ zvieracie  bylinožravce.  Chápete?  Alebo budem musieť byť  „duchovne agresívny“?
V súčasnosti  už nie  je možné nechať v klietke  s usurijskými tigrami  roztrhať demokratických
politikov. Oni by medzi tigrov určite nevošli... Vedia, že sú duchovne najnižší – že sú duchovný
odpad a tigre sibírske by ich všetkých zabili. 
Pre  súčasný  svet  navrhujem vytvoriť  štandardizovaný  test  na určenie  duchovných  schopností
ľudí, ktorí chcú byť štátni úradníci s využitím „mierumilovných“ mačiek. Ako to nakoniec robili
aj v starom Egypte. A len tí, ktorí budú chcieť neobmedzene vládnuť, budú sa musieť podrobiť aj
testu  „divých  mačkovitých  šeliem“  v klietke.  Nie  nejakých  cirkusových!   Ak  nejaký  štát,
národnostná  skupina,  alebo  rasa  nebude  mať  vrcholových  predstaviteľov  moci,  ktorí  prejdú
skúškou smrti medzi divokými tigrami, jaguármi, leopardmi a levmi v klietke, tak títo musia byť
duchovne,  ekonomicky, vojensky  podriadení  duchovne  nadradenej  entite!  Predsa  slaboch  –
duchovne nízky - nemôže mať rovnaké práva, ako duchovne vyspelý!
Mačky, ktoré boli „zbožňované“, kvôli ich schopnostiam, boli vyberané, šľachtené a kultivované.
Procedúra  šľachtenia  bola  určite  po  generácie  zlepšovaná,  až  dokiaľ  „slovanských  vládcov“
Egypta, nezavraždili iní...... 
Podľa mňa procedúra výberu a šľachtenia musí akceptovať nasledujúce zásady :
- Vyberá  sa  mačka  z druhu,  ktorý  je  „neznášanlivý“,  rastom  veľký,  odolný  drsným

klimatickým podmienkam – vysoké teploty a sucho, alebo naopak veľmi nízke teploty
a dážď, sneh a voda....

- Schopné druhy mačky sa dajú výrazne  vyšľachtiť  duchovne tak,  že  človek s nízkymi
pudmi tieto mačky bude biť a trýzniť. Čím väčšie strasti „prežijú“ tieto nami úmyselne
šľachtené  mačky  s pomocou  „gaunerov“,  tým  väčšie  duchovné  schopnosti  sa  u nich
rozvinú!!
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- Šľachtené mačky budú žiť v prostredí duchovne vyspelých ľudí, ale zlo pre tieto mačky
sa bude vytvárať mimo dosah týchto kultivovaných ľudí. Tak sa takejto mačke znásobí
rozdiel medzi „dobrými“ a „zlými“.

- Takto vytvorené „duchovné osobnosti“ mačky, budú žiť v nejakej konkrétnej „duchovne
vyspelej“ rodine, a skúšaní budú musieť prísť do tejto rodiny, aby prešiel požadovaným
duchovým hodnotením jeho schopností pre prácu na pozícii štátnej moci. Ak mačka odíde
z miestnosti,  kde sa nachádza testovaný adept,  tak skúškou neprešiel.  Ak mačka príde
k testovanému, je to znak jeho vysokej energie „Tači svetlá“.

Kvalifikované a vycvičené mačky spoľahlivo určia, ktorí ľudia sú stále len v poli A, ktorí sú už
v poli B a viac. Tak jednoduché! Už nikto nikdy nezíska dôležité pozície moci, koho nepotvrdia
pre danú pozíciu mačky...... ha, ha. 
Chcete mať spoľahlivú ochranku?, tajné služby?.... Kto nie je v poli B (určené mačkami), tomu
neverte.  Priemerní  ľudia  z poľa  A sú  absolútne  nespoľahliví.  V dôležitých  prípadoch treba
vyskúšať 3 mačky, nie jednu – môžu klamať a podvrhnúť „neschopnú“ mačku! Alebo urobia iný podvod pre

zločineckých adeptov, ktorí by nikdy neprešli žiadnymi mačkami.... Ten, kto je v poli B prejde skúškou cez
všetky mačky. Nečlovek určite neprejde cez tento test!!
A vyskúšajte  mačací  test  nielen  na  všetkých  politikoch,  ale  aj  na  kňazoch  rôznych  cirkvi,
náboženských  vodcoch...  ha,  ha,  to  len  bude sranda!  Myslím si,  že  rovnaké schopnosti,  ako
mačkovité šelmy majú aj medvede!
Počul som, že je možné fotografovať auru človeka. Neviem. Je asi pravdepodobné, že množstvo
tejto „živej a večnej energie“ bude vytvárať rôzne farebné odtiene aury. Asi, čím viac energie
bude v aure nejakého človeka, tým svetlejšia a jasnejšia bude jeho aura? A naopak, tam kde je
nedostatok tejto energie, bude aura tmavých farieb až skoro čierna.... Neviem.

2.2 Sen o strachu a zlosti
Pravda je to, že Boh existuje, či niekto chce alebo nechce. Zákony Božie rovnako neúprosne

existujú, či niekto (alebo aj celý národ) chce alebo nechce. Najdôležitejšou hodnotou nakoniec
nie je ani zdravie, ani sloboda, ani život, ale ak existuje Boh, tak to musí pre človeka byť len
pravda. Áno, najdôležitejšou hodnotou je pravda. Všetko ostatné je až potom. Pravda o tom, ako
daný človek má žiť, čo má vo svojom živote vedieť a naučiť svoju dušu a teda pravda o živote,
smrti, existencii, ktorú dokáže poznať. Teda pravda pre každého človeka musí byť trošku iná, aj
keď pravda musí byť len jedna. Každý človek je v inom stave rozvoja svojej duše a teda jeho
duša sa potrebuje preto učiť niečo iné. Cesta k pravde preto pre každého človeka musí byť iná.
Pravda  je  veľmi  komplexná  vec.  Pravda  je  skutočnosť.  Ale  človek  komplexnú  skutočnosť
nedokáže poznať. Starší ľudia vedia, že s pribúdajúcim vekom sa pravda – ich vnímanie pravdy –
postupne mení. Správne je, ak sa nimi vnímaná pravda komplikuje. Áno pravda musí byť veľmi
zložitá, ale súčasne musí byť veľmi jednoduchá. Prečo zložitá? To je jasné. Predsa všetko čo
človeka obklopuje je veľmi zložité pre poznanie človekom. Ale všetko to v skutočnosti,  je aj
veľmi jednoduché. Život je predsa jednoduchý. Človek sa narodí, je dieťaťom, dostane sa do
puberty, je mladým človekom, môže mať deti a ich vychovávať, je starším, môže mať vnukov, je
starý, zomiera. Pravda o živote človeka je teda aj jednoduchá.

V živote človeka je však dôležitá pravda a menej dôležitá pravda. Presnejšie je časť pravdy
nesmierne dôležitá a iná časť pravdy – skutočnosti – málo dôležitá. Nesmierne dôležitá a málo
dôležitá pre dušu človeka.  Nie pre jeho telo.  Ale pravda je aj  to,  že Boh existuje.  A ak Boh
existuje, musia zákonite platiť nejaké pravidlá, ktorými sa on riadi a teda zákony, ktorými sa
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bude musieť riadiť aj duša človeka, ak nechce, aby bola zničená. Zničená Bohom? Myslím, že
nie Bohom. Jeho zákonmi, ktoré sú jeho existencia a ktorými sa riadi všetko, čomu ON umožnil
stvoriť, a ktorými sa preto musí riadiť aj duša človeka – teda aj hmotný človek. Preto pravda o
týchto  zákonoch je najdôležitejšia  zo všetkých právd,  častiach  jednej  pravdy.  Áno, všetko je
nakoniec len jedna pravda. Súčasne nesmierne zložitá, ale aj jednoduchá. Tú zložitú časť pravdy
žiadny človek nikdy nebude úplne poznať – nemôže – pozná ju len Boh. Ale tú jednoduchú časť
pravdy môže  a aj hlavne musí poznať každý človek. 

Tvrdím,  že Boh existuje.  Boh je večný,  ale  Satan – tvorca  tohto vesmíru  -  má svoje dni
spočítané.  Satan  je  veľmi  silný.  Slabý človek ho nikdy nesmie  podceňovať.  Rozmýšľal  som
viackrát, čo najviac človeka posúva k Satanovi a vzďaľuje ho od Boha. Aké ľudské vlastnosti
posúvajú ľudskú dušu do pekla a od Boha? 

Po mnohých rokoch nerozhodnosti som mal tento sen. 
Práve som si kúpil nové auto, ktoré sa mi veľmi páčilo. Malo dobrý silný motor a elegantný

športový vzhľad. V tom sne som nasadol do auta a odchádzal som z nejakého miesta, kde sa mi
nepáčilo a kde ma chceli nejakí ľudia presvedčiť až skoro donútiť, aby som robil niečo, čo som
nechcel. Jednému veľkému a silnému chlapíkovi – vyzeral, že tam je hlavný – som povedal, že
„kašlem na to a odchádzam“. Nech si robí, čo chce a ja si budem robiť, čo budem chcieť ja.
Sadol so do auta a odchádzal som preč. Ale ako som naštartoval, tak ten dobrý silný motor sa
začal dusiť. Odchádzal som, ale motor išiel zle. Vtom som v spätnom zrkadle za sebou videl toho
silného chlapíka, ako sa na mňa pozerá a sa mi smeje. Hneď som sa nahneval, čo sa tá sviňa
smeje. A motor skapal. Pozeral som do spätného zrkadla na toho chlapíka. Za ním boli ďalší
chlapi. Neboli mi vôbec sympatickí. Ten hlavný sa už neusmieval, ale uprene pozeral cez spätné
zrkadlo do mojich očí. Vtom som si povedal,  že vyzerá nebezpečne,  a že bude najlepšie,  keď
rýchlo odtiaľto odídem. Tí ďalší jeho nohsledovia–kumpáni, na rozdiel od toho hlavného sa už
vôbec netajili mimikou tváre, že som im nesympatický, a že by chceli so mnou zatočiť. Skúsil som
naštartovať. Motor naskočil.  Zaradil som rýchlosť a pohol sa dopredu. Zaradil som dvojku a
postupne aj trojku a auto zvyšovalo rýchlosť,  aj keď motor stále  nešiel  ani zďaleka tak,  ako
normálne. Dusil sa a nemal žiadny výkon. Ako by som mal v benzíne vodu, a veľa vody. Ale v
benzíne som žiadnu vodu nemal. Mal som dobrý benzín. Benzínom to nebolo. 

Ako som sa postupne vzdialil od toho nesympatického a nakoniec pre mňa aj nebezpečného
miesta, upokojil som sa, že mi nehrozí už žiadne nebezpečenstvo a motor sa postupne vylepšoval.

Až som sa zasa pozrel do spätného zrkadla, kde som uvidel toho hlavného silného chlapíka,
ako beží za mnou??? Jasne som ho videl – silná oválna tvár, zarastený, neholený, strnisko asi
mesačné, krátke vlasy, tak 40 rokov, výška cca 190 cm, pevná postava oblečená v pracovnom
odeve. Oči uprené do mojich očí.

To je v riti, kde sa tu ten debil berie, však som už dosť ďaleko od jeho smradľavej nory –
povedal som si v duchu. Motor trochu začal horšie pracovať. Začal som v duchu nadávať, čo ten
motor blbne. Začal som sa stále pozerať do spätného zrkadla, čo ten „silný chlapík“ po mne
chce. Rozlúčil som sa s ním a nech mi dá pokoj. Nech si robí vo svojej nore so svojimi „debilmi“
čo chce. Vôbec ma nezaujíma. 

Motor stále zle fungoval a chlapík bol stále za mnou. A teraz som sa už nasral, čo ten somár
chce.  Nech ide do pekla.  Motor ešte viac zakašlal.  To ma rozčúlilo ešte viac.  Posratý motor
nefunguje a tá sviňa, čo beží za mnou, po mne niečo chce, ale ja na neho kašlem. Motor sa
vyslovene začal zadrhávať. Začal som zúriť – asi vystúpim a tú veľkú sviňu pošlem do riti – je už
len sám a ak si myslí, že keď je dvakrát vyšší a ťažší než som ja, že sa ho zľaknem, to je na
veľkom omyle. Už viac „ťažkých debilov“ zistilo, čo som zač! 
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S mojou narastajúcou zlosťou, lepšie povedané zúrivosťou – šiel  motor môjho milovaného
auta,  ešte nového, stále horšie.  Debil  za mnou mi nechcel dať pokoj,  keď som mu v mieri  a
pokojne povedal, že s ním nepôjdem a nech si robí sám a bezo mňa, čo chce?! On nerozumel. Ja
s ním nechcem nič mať. A on ma už maximálne irituje. Moja zúrivosť, zlosť a už aj konkrétna
nenávisť voči tomu chlapíkovi za mnou dostúpila maximum. A motor už bol úplne v háji. Auto
skákalo a nakoniec sa zastavilo. Zostal som prekvapený vývojom a pozrel som sa do spätného
zrkadla.  Chlapík  zastavil  v  bezpečnej  vzdialenosti  za  mnou,  ale  akoby  sa  trochu  víťazne
usmieval. A vtedy ma odrazu napadlo, že ten chlapík je diabol. Vtom ma okamžite napadlo, nie
zlosť, ale opak. Diabol je v človeku. To môže byť človek, nemusí to byť diabol, aj keď je divné, že
som prešiel takú vzdialenosť takou rýchlosťou a on je stále za mnou? Bude to diabol. To nemôže
to byť človek ovplyvnený diablom. Ale to je jedno. Diabol nemá na mňa žiadnu šancu, ak sa mu
nepodriadim. Ja ho naopak ľutujem. Je smoliar. Ak sa ja dostanem „do neba“, presnejšie ak sa
do neba dostane moja duša, budem vedľa Boha večný, skoro ako môj pán. Ale on bude zničený.
Bude zničený, aj keď je na tomto svete podstatne silnejší než ja. Ľutujem ho. Mám ho rád. Áno to
je ten najlepší spôsob, ako sa odpútať od diabla. Milujem ťa. Mám ťa rád. 

Otočil som kľúčikmi štartéra. A motor naskočil úplne perfekte. No fajn. Vynikajúci zvuk, ako
zvyčajne. Zaradil som rýchlosť a vyrazil dopredu. A šiel som po rovnej ceste dopredu. Usmieval
som sa a mal som radosť. Bol to diabol a ja som prišiel na to, že aj diabla musím milovať, aby
som sa nedostal pod jeho vplyv. Je preč. Pozrel som sa do spätného zrkadla, nebol tam. Fajn.
Vynikajúco.

Pekne som bol spokojný so sebou, až odrazu sa motor zasa začal mierne zasekávať. Hovoril
som si, to je v riti. Čo sa zasa deje. Pozeral so dozadu – nič. Teda nikto. Šiel som ďalej a motor
sa zasekával stále viac. Pozrel som sa opäť dozadu – a už tu bol ten silný chlapík zasa. Povedal
som si, už viem čo mám robiť, nesmiem byť zlostný a nenávistný – milujem ho, mám ho rád,
chcem Ti pomôcť – poď so mnou, keď chceš. Motor zlepšil svoju funkciu, ale nie úplne. Čokoľvek
som ďalej robil, stále som spomaľoval a motor pracoval stále horšie. A v tomto čase som mal
pocit, že tvár človeka, ktorý ma neustále v spätnom zrkadle prenasleduje, sa akoby menila na
tvár diabla – postupne sa z neho stala strašidelná zubatá príšera. 

Povedal som si, tak predsa je to diabol. Nevadí. Aj tak ťa mám chlapík rád. Motor trochu
pookrial. Ale cesta predo mnou sa začala zužovať a kľukatiť. Začal som sa sústreďovať, aby som
našiel  lepšiu cestu.  Takú, po akej som išiel  predtým. Rovná a široká, kde som mohol ísť bez
problémov podstatne rýchlejšie než je dovolená rýchlosť. Ale na tejto ceste som už išiel 
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maximálne dovolenou rýchlosťou, pretože kvalita vozovky nič iné nedovoľovala, ak som nechcel
ísť vyslovene riskantne. Čokoľvek som však vymyslel, cesta sa stále viac zhoršovala. Trochu ma
to nahnevalo, že každé moje ďalšie rozhodnutie, ktorou cestou sa dať – vpravo, alebo vľavo –
bolo vždy asi to horšie, pretože cesta bola stále horšia. 

Nakoniec som musel preradiť na dvojku a ísť rýchlosťou asi 30 km/hod, keď som sa znova
pozrel  do  spätného  zrkadla  a  tam  som  okrem  dotyčného  „silného  chlapíka“,  ktorý  sa  už
pravidelne menil na zubatú príšeru, videl aj svoju ženu a dcéru. A obidve boli vystrašené k smrti.
Pozerali  na chlapíka meniaceho sa na zubatú príšeru a súčasne na mňa, ako ich zachránim.
Zostal som prekvapený. Čo tam robia? Však som ich tam nemal. Kde, kedy nastúpili? Tak som
ich začal upokojovať, aby sa ničoho nebáli, že toho chlapíka poznám. Nemôže nám nič urobiť,
hovorím im. Malá dcéra by ešte nemusela počúvať svojho „schopného“ otca. Ale začal som byť
totálne zlostný, keď ma moja žena nepočúvala, že sa ničoho nemá – nesmie báť. Je dospelá a má
vedieť, keď sa nebojím ja, tak niet sa čoho báť. Avšak ani jedna ma nepočúvala. Nie že by ma
nepočuli, čo hovorím, obidve ma počuli, čo hovorím. Ale oni ma nebrali vážne. Neverili mi. 

Cesta sa nakoniec úplne zhoršila. Aj motor sa začal stále viac zakašliavať. To už bolo jasné.
To preto, pretože som začínal byť stále zlostnejší, že moja žena hlavne a podľa tej „hlupane“ aj
moja dcéra ma nepočúvali a „klepali sa“ na zadnom sedadle od strachu z pohľadu na človeka –
diabla, ktorý nás neustále sledoval a už sa vôbec netajil neustálymi a zreteľnými premenami na
zubatú príšeru. 

Nakoniec  som  sa  dostal  na  nespevnenú  cestu  v  nejakej  dedine,  kde  bolo  nejaké
poľnohospodárske družstvo. Zastavil som na zablatenej ceste – poslednú dobu, ako som šiel v
aute, už stále pršalo, a preto všetko bolo rozmočené. Vpravo bola zablatená cesta do dvora toho
družstva,  kde  som mal  pocit,  že  na  dvore  zapadnem do blata.  Vľavo bola  cesta,  ktorá  toto
družstvo obchádzala, ale mal som pocit, že za najbližšou zatáčkou zapadnem tiež a definitívne
skončím svoju „cestu“. Pozrel som sa dozadu. Chlapík sa zmenil opäť na zubatú príšeru a moje
dve ženy sa triasli od strachu, ako ho videli. Teraz som sa skutočne nasral. Povedal som svojej
žene, že do tejto riti ma dostala ona, aj moju dcéru, pretože sa neustále bojí. Má stále strach.
Veď som jej jasne povedal, že sa nemá čoho báť. Ak okamžite obidve nezmenia svoj strach na
odvahu a odhodlanie, tak ich okamžite „vyhodím z auta“ a ďalej pôjdem „bez nich“. 

Aby som maximálne zvýraznil svoje odhodlanie, tak som vystúpil z auta do dažďa a otvoril
som zadné dvere, aby si vystúpili. Najskôr obidve skoro dostali infarkt, že majú vystúpiť. Avšak
žena rýchle pochopila, že ju, aj dcéru skutočne z auta vyhodím a nechám ich tam a ďalej pôjdem
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sám. Tak z toho asi dostala ešte väčší strach, ako z „debila“ za nami, ktorý medzitým stál a len
nás pozoroval. 

Tak a teraz som im povedal. Budeme cúvať, aby sme sa vrátili tam, kde sme „odbočili zo
správnej cesty“. Tam, kde vy dve, ste ma odklonili zo správnej cesty. Odklonili ste ma bez môjho
vedomia. Vôbec som nevedel, že mi sedíte na zadných sedadlách. Vôbec neviem, kedy ste sa tam
vzali?  Takže  ste  ma  riadne  nahnevali.  Nie,  nahnevala  si  ma  ty,  moja  žena.  Dcéra  totiž
napodobuje hlavne matku a nie otca. Ty, moja žena si vinná. Ak sa budeš ďalej klepať od strachu
z toho blbca,  ktorý  je  v  skutočnosti  chudák a zaslúži  si  lásku,  ktorý  navyše  nikomu nemôže
ublížiť, tak ťa vysadím. Nezoberiem ťa ďalej so sebou. Toho diabla si za mnou pritiahla Ty. Nie
dcéra. A keď si mala strach Ty, dcéra mala strach tiež a účinnosť strachu sa výrazne zväčšila. 

Takže pod mojou hrozbou a odhodlanosťou ich vysadiť a strachom, že tam zostanú samé, sa
ich  strach  zmenšil.  Ich  strach  sa  dostal  medzi  mlynské  kamene.  Nemohol  sa  ďalej  voľne
prejavovať.  Bol  násilím krotený.  Nasadol  som naspäť  do auta  a  začal  som cúvať  smerom k
diablovi, aby som našiel vhodné miesto, kde by som sa mohol otočiť a ísť už priamo naspäť proti
diablovi. V spätnom zrkadle som videl, ako sa výraz v tvári diabla zmenil zo sebaistého mierneho
úsmevu, striedaného nenávistným, zlostným pohľadom na zdesenie, údiv a zmätok. A ako som
autom cúval z tohto bezvýchodiskového miesta, cúval predo mnou aj diabol a začal som mať
pocit, že sa začal rozplývať. A súčasne som videl, že aj dcéra a žena na zadných sedadlách začali
nadobúdať odvahu, ako videli, ako sa situácia mení. Diabol nás už neprenasleduje, ale mi diabla
vytláčame z jeho pozícií!! Nato sa sen stratil.

Tento sen ma v súčasnosti presvedčil, že najväčším pomocníkom Satana, jeho diablov, sú dve
ľudské vlastnosti:

–  zlosť  až  nenávisť  –  miernejší  prejav  je  neznášanlivosť,  závisť  a  potom  nafúkanosť  a
nadradenosť

– strach – akýkoľvek a v akejkoľvek forme.
Opakom týchto vlastností sú smiech a láska a odvaha. Preto milujte a majte radi všetkých a

všetko  okolo  seba.  A  súčasne  buďte  odvážni  a  nebojte  sa  ničoho.  Ničoho,  ani  smrti.  Boh
nehovorí, že človek má byť hlupák a slaboch. Buďte silní, tvrdí a odvážni. Ak vám niekto hrozí
smrťou a zlobou a je zlý? Nebuďte hlupáci. Nemajte strach.  Zabite skôr vy jeho, než on vás.
Neváhajte!! 

Platí to však len vtedy, ak ten dotyčný je „diabol“. Diabla poznáte vždy ľahko. Ľahko, ak ste
milujúci a bez strachu... „poznáte ich po ovocí“!!!!!!!

Rozmýšľal som, keď som o viac rokov neskôr napísal Kapitolu - Hranica smrti,  ako pozná
každý človek sám seba, kde patrí. Či do poľa A, alebo poľa B. Každý, kto bude vážne uvažovať
o myšlienkach  v  mojich  knihách,  bude  musieť  rozmýšľať  o sebe,  o svojom  živote  a svojich
súčasných  znalostiach  a schopnostiach.  Som  priemerný  človek  z poľa  A,  alebo  som  ten
výnimočný  z poľa  B?  Som hlboko presvedčený,  že  vzdelanie,  vedomosti,  životné  skúsenosti
spojené  s vekom,  samozrejme  ani  majetky  a finančné  prostriedky,  ani  vojenská  moc,  ani
všeobecná  moc spojená  s politikou,  „správnou“ vierou,  „správnymi“  kamarátmi,  „správnymi“
mocenskými štruktúrami, ........ nič vám nepomôže, či sa dostanete do toho vysnívaného poľa B.
Jediná  cesta,  je  cesta  rozvoja  duše  do  výšky,  z  ktorej  prekonáte  uvedenú  „Hranicu  smrti“.
Vonkajší prejav tejto úrovne je, že tento človek stratí akýkoľvek strach z čohokoľvek. Áno, tak
každý pozná sám seba, kde patrí!! Ak sa nebojíte, že stratíte zamestnanie? Ak sa nebojíte, že
stratíte svoju ženu, alebo svoju milovanú? Ak sa nebojíte, že stratíte svoje deti? Ak sa nebojíte,
že stratíte svoju rodinu? Ak sa nebojíte, že zostanete na celom svete sám? Ak sa nebojíte, že sa
dostanete do väzenia? Ak sa absolútne nebojíte smrti a je vám úplne jedno či zomriete, alebo nie?
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............. a tak ďalej. Tak potom ste v poli B. A ostatní vám nerozumejú a ostatným musíte ukázať
svoju nadriadenú pozíciu. Nesmiete sa uskromňovať a ukazovať tým chudákom z poľa A, že ste
jeden z nich.  Nie!  Nie ste  už taký nešťastník.  Ste  a musíte  byť  ich  vodca.  Duchovný vodca.
Pretože politickí, náboženskí,  ekonomickí aj  „iní prirodzení výrečnosťou populárni“  vodcovia
zlyhali, pretože oni to nedokážu. Však sú skoro všetci duševne chorí (píšem v knihe KCjeO)….
Uvedomte si, že bez ohľadu na majetky, všetci tí z poľa A trpia pravidelne duševnými depresiami
a osobnými krízami a len sa hrajú na rôzne psychologické  taktiky a finty, ako tieto depresie od
seba odohnať?! …. To sa im však určite nepodarí, bez ohľadu na vzdelanie a majetky. Na záver
znova len skromne zopakujem. Každý pozná u seba, kde patrí, na ktorej strane „Hranice smrti“
je. Viete to len podľa toho – máte strach, alebo už ste zabudol, čo to je?! Tí, ktorí nemajú strach,
teda sú z poľa B, majú byť vládcovia Zeme. Nikto iný, len títo duchovne najvyšší. Len títo musia
byť vládcovia v prospech hlavne tých skoro všetkých z poľa A. Tých z poľa B je na Slovensku
žalostne málo. Ale všade inde je ich ešte aj 1000 krát menej.....!

Tento strach sa nesmie zamieňať za zodpovednosť a snahu o pomoc. Určite každý z poľa B
bude mať neustále „strach“ o svoju dcéru, vnuka, kamaráta ......... To však už nie je strach, ale
zodpovednosť. Snaží sa pomôcť ľuďom okolo seba. To je vedľajší efekt všetkých duší, ktoré sa
dostali do poľa B. Strach je len to, keď sa bojíte, čo sa stane s vami samými. Čo sa vám môže
stať…. Nie čo sa stane ľuďom okolo vás. Strach je osobný, patrí  len vám. Je to váš sebecký
strach o seba samého a nikoho iného. Strach o iných je vaša zodpovednosť. Čím máte väčšiu
zodpovednosť, tým viac sa zmenšuje váš strach... Počúvajte tí, ktorí máte to šťastie, že máte uši
a počujete. Myslím si, že strach stratia ľudia až po 40 rokoch veku. Skôr sa to asi nedá. Väčšina
ľudí z tých, ktorí to vo svojom živote dokázali,  podarilo sa im to až po 60-tke, ale aktívneho
života, odhodlaného zápasu so svojim okolím aj so sebou samým a svojim strachom. Preto majú
vládnuť starí a „múdri“ a nie mladí a plní strachu o seba a svoje majetky a svoje pudy a svoje ....!

2.3 Sen o reinkarnácii duše
Predvčerom (ako som písal približne Kapitolu 20 knihy DjePO) sa mi sníval veľmi zaujímavý

sen.
Bol som na výstave čistiarní odpadových vôd. Ja robím čistiarne odpadových vôd už asi 20

rokov. Takže je logické, že neustále navštevujem rôzne výstavy, aby som bol „in“. Prechádzal
som sa po pavilónoch a miestnostiach.  Všetky boli  veľmi dobre,  silno osvetlené.  Až v jednej
miestnosti som na jej konci narazil na „lietacie“ dvere. Boli zatvorené. Myslel som si, že výstava
pokračuje aj tam. Otvoril som ich a vošiel ďalej. Hneď som zistil, že tu už výstava nie je. Svetlo
bolo len tlmené, nikto tu nebol a vystavované exponáty boli nejaké „jednoduchšie“. Mal som
pocit,  že  firmy,  ktoré  vystavovali  vo  vedľajšej  osvetlenej  miestnosti,  si  tu  svoje  zlé,  slabé,
nedokonalé výrobky len odložili,  aby im nekazili imidž na hlavnej výstave.  Ale potom neviem
prečo tieto menej kvalitné výrobky tu vôbec doviezli? Však to sú len zbytočné náklady navyše. 

Prešiel  som túto  miestnosť  rýchlo,  pretože  bola malá.  Na jej  konci  boli  ďalšie  „lietacie“
dvere. Ako som k nim prichádzal, už som bol zvedavý, čo je za nimi. Nedočkavo som ich otvoril a
vošiel ďalej. 

To ma prekvapilo, čo tam bolo. Hoci som mal v sne pocit, ako by som to čakal. Bola tam tma.
Svetlo bolo len veľmi slabé. Strop bola klenutá klenba. Miestnosť bola podlhovastá a točila sa
niekde doľava a klesala dole. Ako som išiel dole stredom miestnosti, po bokoch boli rôzne stroje.
Boli zaprášené, v tme som ich videl len veľmi slabo a zdali sa mi nejaké jednoduché a mnohé
postupne viac a viac len z dreva? Čím som išiel ďalej, tým som mal pocit, že je menej svetla. 
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Až sa odrazu rozvidnelo a asi 20 m pred sebou som videl ďalšie „lietacie“ dvere, ktoré však
mali  sklenené  okná.  Podišiel  som  k  týmto  dverám  a  pozrel  som  sa  cez  sklá.  Všetko  bolo
zaprášené a staré. Cez sklenené okná týchto dverí som videl podlhovastý dvor smerujúci doľava.
Tieto dvere boli akoby na konci tohto dvora. Dvor mal šírku asi 4 m a dĺžku asi 10 m. Vo dvore
boli všelijaké haraburdy. Nič kvalitného. Mal som pocit, že som sa objavil, na dvore nejakého
sedliaka z minulých storočí. Celý dvor bol zastrešený nejakým slameným prekrytím a steny nad
schodmi mali malé okná. Len cez tieto malé okná prenikalo svetlo. Áno, mal som pocit, že za
týmito oknami je  vzduch, slnko a na stromoch čvirikajú vtáčiky.  Bol  som rád, že vidím tieto
obloky a toto svetlo. Uľahčilo sa mi. Výrazne som sa upokojil, pretože z tej tmavej miestnosti,
ktorou som prešiel, som mal zlý pocit. 

V 1/3 dvora, vľavo na druhom konci, boli jednoduché schody. Asi v polovici týchto schodov
boli jednoduché drevené dvere. Boli zasa vľavo a zle som na ne videl cez sklá dverí, pretože boli
na tej istej stene, ako boli moje „lietacie“ dvere. Celý dvor vyzeral, že tam niekto žije.

Bol som prekvapený, kde som sa z výstavy čistiarní odpadových vôd dostal?
Ten dvor sa mi zdal nejako povedomý. Bol mi skoro sympatický. Chvíľu som rozmýšľal, či

mám ísť aj ďalej, alebo nie. Tam predsa žije nejaký cudzí človek.
Ale rozmýšľal som len chvíľu. Okamžite prevládol v mojom mozgu názor, však predsa o nič

nejde. Zablúdil som z výstavy a ak tam niekoho stretnem, tak ho požiadam, aby mi ukázal cestu
naspäť. Určite mu tu zablúdili aj iní návštevníci z tejto výstavy. Ako mi to prebleslo mysľou, tak
som neváhal a zatlačil som do „lietacích“ dverí. Otvoril som ich asi tak na 20 cm. 

A  vtom  som  sa  okamžite  zháčil.  Čo  tu  robím?  Ten  človek  môže  byť  nahnevaný,  že  ho
otravujem. Nemám tu čo robiť. To je veľká chyba, že sa chcem neoprávnene dostať na cudzí
pozemok. V podstate som taký podfukár. Zastavil som sa. Chvíľu som rozmýšľal a potom som
dvere pomaly naspäť zatvoril. 

Ale to už bolo zbytočné. V tom celom priestore vznikol nejaký prievan. Aspoň si to myslím, že
to bol prievan. „Lietacie“ dvere sa už nedali zatvoriť. Nedali sa dať do pôvodného stavu, ako
boli predtým, než som do nich strčil. Neustále sa odchyľovali a fúkalo cez ne spoza mňa. Fúkal
vietor, odkiaľ som prišiel. Mierne vystrašený som chytal tie dvere, aby zostali nehybné, ako boli
predtým, než som do nich strčil. Táto moja snaha bola úplne zbytočná. Ako som sa o to snažil,
všimol som si, že na schodoch v danom dvore je veľký plechový hrniec. A ten hrniec sa začal
kolísať pod vplyvom prúdenia vzduchu cez dvere, ktoré som tak „nešťastne“ trošku otvoril. Vtom
ma napadla desivá myšlienka „do riti,  však ten hrniec padne z tých schodov a urobí riadny
rámus – to zobudí aj „polohluchého“. Ako ma to napadlo, okamžite som nechal „lietacie“ dvere
a ponáhľal som sa naspäť hľadať východ na výstavu. Prešiel som len niekoľko rýchlych krokov a
hrniec skutočne padol. No to bol riadny rámus. 

Za krátku chvíľu na to som začul tlmené monotónne bubny a hlboký mužský mumlavý hlas.
Mumlal do rytmu nejakého dunivého tichého bubna. To som výrazne pridal do kroku, začal som
bežať a nervózne hľadať východ do priestorov výstavy, odkiaľ som prišiel. 

Nemohol som tento východ nájsť. Prebehol som, áno, už som bežal, takže prebehol som celú
podlhovastú miestnosť, kde boli staré zaprášené stroje, klenutá klenba a tma. Zúfalo som hľadal
a nič som nenašiel. Mumlavý hlas sa približoval. Mal som pocit, že schádza zo svojich schodov a
mieri k „lietacím“ dverám, ktoré som tak neobozretne otvoril. V tom ma napadlo. Do šľaka, však
ten  hrniec  tam  bol  dopredu  nainštalovaný,  ako  bezpečnostné,  výstražné  zariadenie.  Ako  je
možné, že sa mi nepodarilo, tie „lietacie“ dvere zatvoriť, keď som ich otvoril a som sa rozhodol,
že ďalej nepôjdem?
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Ako mi lietali myšlienky mozgom, počul som, ako sa mumlavý hlas približuje k „lietacím“
dverám.

V tom momente,  keď som už vedel,  že ten hrniec tam bol nainštalovaný vedome dopredu,
uvedomil som si, že som v časovom oneskorení. Niekto vie a chce dopredu určovať chod ďalších
udalostí.  Čo ten dotyčný chce???? No to je v riti!!!!  On ma chce zabiť. Áno, chce ma zabiť.
Mozog mi šrotoval na 1000 %. Myšlienky mi lietali snáď rýchlosťou svetla ako splašené kone. 

Musím sa niekde ukryť. Musím sa dobre ukryť medzi týmito starými strojmi, aby ma nenašiel.
Behal  som vystrašený,  ako srnka pred vlkom. Vliezol  som pod jeden zaprášený stroj.  Dobrá
skrýša,  myslel  som si,  keď som tam liezol.  Ale,  keď som tam už bol,  uvedomil  som si,  že tá
„sviňa“, ktorá ma chce zabiť, ma tu bez problémov nájde. A vtedy mi prišlo na um, on ma tu
nájde všade. Nemám šancu. Nie, mám šancu. On to čaká, že sa budem ukrývať. Nie, ja sa mu
postavím rovno.

Vyšiel som spoza stroja a urobil som niekoľko krokov smerom k „lietacím“ dverám, ktoré som
teraz ľutoval, že som ich otvoril. Tieto dvere sa otvorili a v nich sa objavil silný, nízky, územčistý,
svalnatý, starý chlapík. Mumlal stále svojou hatlaninou. Napadlo ma tak mimovoľne, že tak sa
rozprávalo pred 5000 rokmi? Ako ma zbadal, zostal prekvapený.  Zastavil  sa. Podišiel  som k
nemu – bol som od neho asi tak 20 m – a oslovil som ho. Ospravedlňoval som sa, že som otvoril
jeho dvere, ale teraz nemôžem nájsť východ do výstavy, aby mi ho ukázal.

Chlapík stál,  pozeral na mňa, mumlal pomalšie a tichšie,  ale nevyzeral vôbec sympaticky.
Vtom som si všimol, že v pravej ruke má niečo ako zahnutý veľký meč, alebo mačetu. Okamžite
som  tomu  debilovi  povedal,  aby  tú  mačetu  odložil,  pretože  to  ináč  budem  považovať  ako
agresívny počin voči mojej osobe. 

Už predtým som si vyhliadol, že vedľa mňa je veľký kovový hrniec s pokrývkou, ktorú som si
rozmyslel použiť ako ochranný štít do ľavej ruky. A vedľa toho hrnca bola železná trubka, dĺžky
asi  1 m, akurát  do ruky,  aby som niekomu rozbil  s tou trubkou hlavu.  Skočil  som medzi tie
haraburdy a zobral pokrývku aj železnú trúbku.

Pozeral som sa tomu chlapíkovi do očí, on pozeral do očí mne. Ja som pozeral odhodlane. On
pozeral ostražito a vypočítavo. Podišiel som k nemu a hovoril, že tú mačetu musí odložiť, ináč ho
budem považovať za svojho nepriateľa. To som už mal v ľavej ruke „štít“ a v pravej trúbku.
Nereagoval. Videl som, cítil som, že jeho nezaujíma nič iné, len ako ma zabiť. Bol však zjavne
prekvapený. Nevedel, čo má robiť. Áno, mal som v tom okamžiku pocit, že predo mnou už zabil
množstvo ľudí,  ktorí  boli  takí  naivní  ako ja a otvorili  tieto  „lietacie“ dvere.  Samozrejme, že
plechový hrniec padol zo schodov aj im. Všetkých predchádzajúcich zabil on. Koľkých asi tak
doteraz zabil? Mal som pocit, že minimálne 10 až 20 ľudí. Nemohlo to byť menej, pretože bol tak
prekvapený z nepredvídaného vývoja situácie,  že nevedel,  čo má hneď robiť. Ako som sa mu
pozeral do očí – boli svetlé a nevýrazné – nadobudol som istotu. 

S ním nemôžem vyjednávať. Buď on zabije mňa, alebo ja zabijem jeho. Áno, ináč to nebude.
Stále stál na mieste a mumlal si svoju 5000 rokov starú hatlaninskú pesničku.  Vyrazil  som k
nemu a hovoril, ak neustúpiš, musím ťa zabiť. Stál stále na mieste a bol si istý, že to neurobím. 

Ale zmýlil sa.
Ako som k nemu kráčal, v sne som si znova uvedomoval, je to len sen. Ako je to možné? Ja

chcem niekoho zabiť? Áno, ja chcem zabiť tohto chlapíka. Však to viem už nejaký čas, odvtedy,
ako som sa postavil spoza toho stroja a prestal som sa ukrývať. Už vtedy som sa rozhodol, že ho
zabijem ja, aby on nezabil mňa. Tak prečo to teraz zakrývať? 
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Nemôže žiť jeden z nás. Buď zomriem ja, alebo on. Iná možnosť nie je. Koľkých, že to ľudí
zabil? 10 alebo 50? Myslím, …. To je vedľajšie, čo myslíš. Rozhodujúce je to, že on zabil vždy
teba!!!!????

Áno, vždy zabil mňa???? To ma napadlo asi už, keď som zobral do ľavej ruky pokrývku v
plechového hrnca ako štít a do druhej ruky oceľovú trubku. Už vtedy som vedel, že ho zabijem.
Doteraz ma zabil vždy on. Teraz sa situácia definitívne zmení. Koniec. Cesty späť niet. Ten kto je
odhodlaný,  vždy  spáli  za  sebou všetky  mosty  aj  cesty.  Návrat  neexistuje.  Zabijem ho.  Bude
koniec.

Keď som k nemu kráčal, s každým krokom som nadobúdal istotu, že ho zabijem. Predstavoval
som si, ako ho tresnem tou trúbkou po hlave a mozog mu vystriekne a bude koniec. Ako som sa
približoval, on neveril. Bol to neuveriteľne nafúkaný mamľas. Nemohol pochopiť, že je koniec.
Bol som rozhodnutý ho zabiť. Pristúpil som k nemu. On mdlo mávol svojou mačetou a jeho úder
som ľahko odrazil svojím štítom z plechového hrnca. Ale ja som sa so svojou oceľovou trúbkou v
pravej ruke zaklonil a zo všetkých síl, odhodlane som úder smeroval na jeho lebku. 

Úder  som  už  nevidel.  Zobudil  som  sa.  Neviem,  či  som  sa  náhodou  v  poslednej  chvíli
nezmiloval.  Ale  neverím tomu.  On mňa zabil  viac  ako 10–20 krát.  Možno ma zabil  50-krát.
Nemôžem byť za tohto stavu milostivý. Neviem, prečo ma stále zabíjal.

Koniec.

Rozlúštenie významu tohto sna, s využitím znalostí od Junga, bolo pre mňa veľmi jednoduché.
Tento sen je pre mňa dôkazom reinkarnácie duše. Nemôže ma niekto zabiť 10-krát, ak sa moja
duša opäť nevráti. Ten hrniec na schodoch nainštalovalo nevedomie. Ono je geniálne. Ono vie
skoro všetko – podľa C.G. Junga. Ale nevie všetko. Nevie, ako sa daná duša bude ďalej vyvíjať.
Ten starý mumlavý debil ma mal opäť zabiť. Zabil som ho ja! Prečo? 
Ale vrátim sa naspäť k reinkarnáciám. Moje nevedomie na mňa samého, teda na moje vedomie,
urobilo podvod. Moje nevedomie vylákalo moje vedomie do podzemia, kde na konci bol starý
aziat, ktorý ma mal zabiť. Ten hrniec, ktorý sa skotúľal zo schodov, bola pasca. Horná vrstva
nevedomia vylákala moje vedomie do spodnej časti nevedomia – nevedomia, ktoré je podstatne
staršie  –  pretože  som  sa  nechoval  tak,  ako  by  si  táto  spodná  časť  môjho  nevedomia
predstavovala? Choval som sa podľa neho zle. Zašiel som v myšlienkach príliš ďaleko, čo môže
byť pre moje duševné zdravie nebezpečné a preto sa spodná časť nevedomia rozhodla tento môj
postup  do  „hĺbky  chápania  Ducha“  zastaviť?  Preto  ma  chcelo  zabiť?  Chcelo  zabiť  moje
vedomie? Časť môjho vedomia? Toto sa deje ale v mozgu všetkých ľudí? Ak má nevedomie
pocit, že „to už stačí“, tak zastaví duchovný vývoj daného človeka ako akt sebaobrany! 
Potom asi nevedomie ukrýva nebezpečné informácie pre súčasného človeka? Čo to potom budú
asi za hrôzy? Je tá minulosť uložená v nevedomí výrazne staršia ako 5000 rokov?
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Môj  sen  hovoril,  že  nevedomie  chcelo  zasa  zastaviť  môj  vývoj,  ako  to  urobilo  už  predtým
veľakrát. Ale tento krát narazilo na silný odpor. Sen mi v podstate povedal, že som vyhral proti
starej  karme  môjho  starého  nevedomia,  ktoré  ma  zadržiavalo  po  dobu  mnohých  mojich
reinkarnácií – mojich smrtí. Po dobu asi niekoľkých tisíc rokov? Môj sen mi povedal, že som túto
svoju karmu zmenil. Konečne som zabil starca, ktorý doteraz vždy zabil mňa.
Ak je  toto  správne vyloženie  môjho sna,  je  to  jasný dôkaz reinkarnácie  duší  človeka a  tým
súčasne aj dôkaz existencie Boha. Pretože človek si musí uvedomiť, že priamy dôkaz existencie
Boha ani reinkarnácií duše nikdy nebude mať. Nemôže ho mať. Boh v tomto vesmíre nie je. Ale
je  tu  jeho Duch!!  Druhý svet,  kde  sa  duša reinkarnuje,  je  iného druhu a pre náš  svet  tohto
materiálneho vesmíru je neprístupný. Nie sú možné žiadne priame kontakty hmoty nášho sveta –
nášho vesmíru – do druhého sveta.
Povedzme si fakty.

Sníval sa mi sen o mne. To, že to je o mne, som zistil, napadlo ma to až vtedy, keď ten starý
Aziat začal mumlať a vyšiel z dverí s mačetou v ruke.

Podľa  Junga  významné  sny,  medzi  ktoré  tento  sen  jednoznačne  patrí,  sú  informácie  pre
človeka z jeho nevedomia, ako sa má zachovať, čo mu hrozí a pod., keď nevedomie uzná, že
vedomie potrebuje nejakú dôležitú informáciu. Nevedomie, vždy pomáha vedomiu, aby sa nejaká
dôležitá  informácia  stala  vedomou  a  ten  daný  človek  s  tou  informáciou  mohol  narábať.
Nevedomie  však  má  vlastný  jazyk  –  hovorí  v  symboloch,  ktoré  sú  oveľa  komplexnejšie
informácie než hovorené slovo.
Nevedomie mi teda malo poskytnúť, pre mňa dôležitú informáciu, týmto snom. Čo sa však stalo?

Dostal som sa do minulosti.
Prostredie dvora mi bolo nejaké známe – blízke.
Na schodoch bol hrniec, ktorý bol signál ohlasujúci moju prítomnosť.
Keď som chcel z podzemia ujsť, dvere som už nenašiel. A nie preto, že som ich nevedel nájsť,

ale preto, že som cítil, že tam už nie sú.
Bolo to celé pasca. Kto narafičil túto pascu? No predsa moje nevedomie, ktoré podľa zásad Junga
má pomáhať môjmu vedomiu. Spoznal som, že dotyčný Aziat už veľakrát predtým zabil mňa.
Nikoho iného, ale vždy len mňa. Bola to pasca teda, alebo skúška nevedomia, ako sa zachovám
vedome, pri uvedomovaní si tohto sna?
Kto vyprovokoval tento sen v mojej hlave? Moje nevedomie alebo kolektívne nevedomie? Kto
bol ten Aziat? Bol veľmi starý (5000 rokov?), plešatý, silný. Bol som si istý, že nerozmýšľa nad
žiadnym iným variantom, len nad tým, že ma má zabiť a ako to urobiť. Viem, kto bol. Bolo to
niečo zo mňa. Určite to bolo moje vlastné, ktoré zabíjalo seba samého, teda časť mňa. Ale čo to
bolo? Neviem. Ani neviem, či som ho skutočne zabil. Či hlavou na poslednú chvíľu neuhol. Zabil
by som v ňom aj časť seba samého. Ukončil by som tým aj život časti seba samého... To som ale
chcel!! On chcel žiť ďalej (ako cudzopasník mojej duše) a nevedomie mi dalo otvorene najavo
týmto snom, aby som sa rozhodol,  nechám ho žiť a on časť vo mne zasa zabije....,  alebo ho
zabijem ja?!! Bola to nejaká moja stará karma. Stará 5000 rokov a viac a až teraz mi nevedomie
len dalo informáciu,  že som konečne tú ťažkú karmu prekonal?  Ale aká to bola karma? Asi
hlavne strach....? Nemám možnosť porovnať svoju dušu z minulých životov so svojou súčasnou
dušou. Niečo som prekonal, asi to bolo významné.

V čase pred týmto snom, asi tak pol roka, som dostal niekoľko pochybovačných myšlienok, že
čo ak sa duša nereinkarnuje a posmrtný život duše a astrálneho tela neexistuje. Asi mesiac pred
týmto snom som si povedal, že by som potreboval nejaký signál, alebo znamenie... A to prišlo
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dokonale v tomto sne. Tento sen je pre mňa dokonalý dôkaz reinkarnácie duše človeka po smrti
do záhrobia a jej možný návrat.

Stále som cítil, že je divné, v tom sne bolo všetko doľava. Chodba sa točila doľava, z dverí
som sa do dvora pozeral doľava a aj dvere, z ktorých vyšiel ten Aziat, boli zasa vľavo. Asi po 2-4
rokoch som tento sen rozprával jednej výnimočnej Slovenskej lekárke v Egypte...  Ľahko si ju
môžete nájsť cez internet... A tá mi povedala, že všetky prírodné látky a materiály lomia – točia –
svetlo  doľava.  Naopak  všetky  umelo  vyrobené  materiály  „točia“  svetlo  doprava.  Napríklad,
prírodný vitamín C „točí“ svetlo doľava, ale umelo vyrobený vitamín C, ktorý si môžete kúpiť v
lekárni, „točí“ svetlo doprava. Zaujímavé..... Je to (chemicky) ten istý vitamín C, ale nie je to ten
istý vitamín C. Možno mi sen chcel povedať, že je to skutočne prirodzený sen a nie je umelý?
Alebo mi sen chcel povedať, že ja som „prírodný materiál“ a mám si dávať pozor na umelé jedlá,
ktoré sú pre človeka škodlivé?

V každom prípade,  je to informácia,  ktorú okrem iného dalo moje nevedomie k dispozícii
môjmu vedomiu. Ja som predtým absolútne ani netušil, že sa prírodné materiály tak jednoznačne
oddeľujú od umelých materiálov, vyrobených človekom – že ten istý vitamín C, vôbec nie je ten
istý.  Dávajte  si  pozor  nielen na umelé jedlá  a  na umelé  lieky,  ale  hlavne na „umelý spôsob
života“.

2.4 Sen o všetkom
Okolo r. 2009 (nepamätám si už dátum a ani rok...) sa mi sníval opäť zaujímavý sen. Ten sen

bol veľmi neodbytný. Zobudil som sa 3- krát, prešiel som sa po izbe, ľahol som si spať a ten sen
pokračoval  ako  prerušený  film.  Dokonca  posledný  krát,  keď  som sa  zobudil,  som išiel  do
kuchyne, vytlačil som si citrón do vody, vodu som vypil a potom som si asi po 10 minútach ľahol
spať .... a sen pokračoval ďalej – chcel sa dokončiť „za každú cenu“. Ten sen ma nepustil, až kým
nebol koniec.

SEN.
Bol som vo svojom byte v Prahe a išiel som urobiť nákup do Hypernovy na kraji  mesta ako
zvyčajne. Ale sadol som si do striebornej Octavie a nie do svojej modrej Mazdy 6. To mi bolo
divné.
Prišiel som na parkovisko, zobral som košík na kolieskach – na nákupy – a šiel som smerom k
nákupnej hale Hypernovy. A čudné, asi 40 m pred vchodom, kade som predtým bežne prešiel
mnohokrát, bol na ceste most.... Priamo v mojom smere chôdze do vchodu haly. Nič netušiac,
som sa trochu ponáhľal, tak som šiel najkratšou cestou cez ten most. Ako som sa dostal na most,
obzrel som sa a videl som, ako dvaja pracovníci, asi z Hypernovy?, zaťahovali za mnou závory a
zamykali!! tieto závory. Súčasne ukazovali ostatným, že sa zatvára. To som si povedal, že som to
stihol na poslednú chvíľu. Keď som vyšiel z mosta, tak na konci boli ďalší pracovníci a zatvorili
závoru  aj  na  konci  tohto  mosta.  Napadlo  ma,  že  je  to  trochu  prehnané,  toľko  závor  a
pracovníkov? 
Bol som v nákupnej hale. Chodil som pomedzi regály a niečo som nakúpil. Neviem čo. Nebolo to
zaujímavé a bolo  toho málo.  Ale odrazu som mal pocit,  že  už  nič  iné  nepotrebujem a idem
zaplatiť.  Namiesto  k  pokladniam  na  vstupe  som sa  však  dostal  k  zadnému východu.  Nejakí
pracovníci mi naznačovali, že som už medzi poslednými a že pôjdem zadným vchodom a tam aj
zaplatím. Asi sa vpredu už umýva podlaha? To som teda mal ale šťastie, na poslednú chvíľu sa
mi podarilo nakúpiť. Vyšiel som teda zadným vchodom. Pozerám nejakú pokladňu, kde by som
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zaplatil. A okamžite som za sebou počul rachot. Pozrel som sa za seba. Zatvárali za mnou ťažké
kovové vráta. Počul som ako cvakali závory a zamykali sa zámky.

No to je pekná "prča". Vôbec som nezaplatil, som vonku a všetko sa zamklo. Už som v sne
tušil, že to bude zaujímavé a nie bežné.

Povedal som si, že idem dopredu nájsť svoje auto a pôjdem teda domov. Prešiel som zozadu
okolo nákupnej haly dopredu. Všade bola široko-ďaleko rovná betónová plocha. Nikde žiadne
auto,  ani  žiadni  ľudia.  Pozrel  som sa dozadu a nebola tam už ani  nákupná hala,  len rovná
betónová plocha. Tak, kde mám ísť? Povedal som si. Ako u nás v lese. Určil som si smer, kde by
malo byť moje auto a šiel som.

Odrazu bol strih, ako vo filme a ja som sa objavil na dedine u rodičovského rodinného domu,
v záhrade pod čerešňou. To je sranda. Tak im tu nechám ten košík aj s nákupom. Taký košík s
kolieskami  oni  využijú.  Pod tou „krásnou“ čerešňu bola dobrá nálada.  Tušil  som ale,  že  je
koniec dobrej nálade, niečo sa na mňa chystá.

Ďalší  strih  ako vo filme.  Stál  som na neurčitom mieste,  bola tma, predo mnou bol  veľký
rovnostranný trojuholník.  Asi  výšky  3–4 m.  Čiary naznačujúce  trojuholník  silne  svietili  proti
tmavému pozadiu.  Na vrcholoch boli  vyznačené veľké  tmavé body.  Taktiež  v  strede všetkých
strán trojuholníka boli rovnaké veľké tmavé body. V ťažisku trojuholníka bol však najväčší tmavý
bod. Nad týmto a pod týmto bodom boli malé tmavé body. Trochu dlhšie som sa zadíval na ten
najvyšší tmavý bod. V tej chvíli ma nejaká sila veľkou rýchlosťou "vcucla" do tohto bodu.

Stál  som na  osvetlenej  ploche.  Nikde  nič.  Len  predo  mnou  asi  vo  vzdialenosti  20  m  sa
prechádzala nejaká príšera.  Bolo to vysoké asi 3 až 3,5 m. Malo to ruky zakončené ostrými
pazúrmi ako u šelmy. Nohy to malo chlpaté a zakončené pazúrmi ako pes. Chvost to malo ako
mačkovitá šelma. Tvár malo napoly ľudskú a napoly z vlka. Na hlave to malo husté, strapaté a
špinavé vlasy. A medzi vlasmi malo rohy. Do pekla, však to je diabol?!

Hneď ako som tam na tej ploche pred tým tvorom pristál, sa to na mňa pozrelo. Ale nejako si
ma to ďalej nevšímalo. Prechádzalo sa to predo mnou hore, dole. Ako by ten tvor premýšľal. A
pritom chrčal.

Keď takto prešiel sem a tam, po 5 až 10 m, asi tretíkrát, zastavil sa a opäť sa na mňa pozrel.
Stretli  sa nám pohľady.  V tom momente  zistil,  že ho vidím....  Najskôr som v jeho červených
očiach videl šok, keď pochopil, že ho vidím. Ale bol to len okamih. Vyceril zuby, roztiahol pazúry
a s divokým rykom vyrazil proti mne. Bol to len krátky okamih a okamžite bol predo mnou – asi 5
m. Šelma vysoká viac ako 3 m s vycerenými tesákmi, ako šabľozubý tiger, s vlajúcimi špinavými
vlasmi,  nemal by žiadne zľutovanie.  Bol  odhodlaný ma zabiť.  Nepripustil  ani na okamih inú
možnosť. Bol presvedčený, že ma musí zabiť, pretože som ho odhalil. Videl som ho!!

V momente, ako sa dostal predo mňa asi na 5 m, som vyletel odtiaľ a bol som naspäť, odkiaľ
som tam vletel. Stál som znova pred tým osvetleným trojuholníkom. Teraz som mal skôr pocit, že
ten trojuholník horel.

To som sa prvýkrát zobudil, celý vydesený, že to bol síce veľmi zaujímavý sen??, ha, ha... ešte,
že to bol len sen??..... bol to sen?

Ľahol som si naspäť a ako som zaspal, stál som opäť pred tým trojuholníkom. Pozrel som
opatrne na druhý tmavý bod. Chvíľu som naň pozeral. A nejaká sila ma zasa "vcucla" do tohto
bodu. Vletel som do toho bodu, ako aj prvýkrát, priamo hlavou.

Stál som zasa na osvetlenej rovnej ploche. Podobnej ako predtým. Nikde nič, len plocha a
predo mnou sa zasa prechádzala nejaká príšera.  Vyzeralo to  ako šupinatý  jašter,  stojaci  na
dvoch nohách. Bol vysoký asi 4 m? Neviem, no podstatne vyšší než ja. Aj tento tvor si ma pozrel
hneď, ako som tam pristál. Ale rovnako, ako aj predtým, nevšímal si ma ďalej. Prechádzal sa
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predo mnou pomaly a nič. Ja som si uvedomil, že tam len stojím a pozerám na neho. Bleslo mi
mysľou, mal by som niečo robiť a tváriť sa, že ho nevidím. Ale bolo to už neskoro. Pri ďalšom
kroku odrazu otočil zubatú hlavu (ako krokodíl?) ku mne a nám sa stretli pohľady. Krátky úžas v
jeho očiach okamžite vystriedala zlosť a krvilačnosť. S rozdžavenou papuľou sa to rozbehlo proti
mne. A opäť asi 5 m, keď to bolo predo mnou, som vyletel odtiaľ naspäť. A stál som znova pred
osvetleným trojuholníkom, proti tmavému pozadiu. Bola všade noc a len ten trojuholník svietil??
Vydesený som sa znova zobudil, postavil som sa, prešiel som niekoľkokrát po miestnosti, pozeral
som z okna a prial som si, že tento sen sa mi nepáči a nechcem aby pokračoval. Potom so si
ľahol a sen žiaľ zasa pokračoval ako prerušený film.

Takto som prešiel všetky tmavé body po obvode trojuholníka. V jednom bode na moje veľké
prekvapenie nebola zvieracia príšera, ale mimozemšťan. Bol maličký, asi 1,5 m vysoký, s výrazne
veľkou lebkou a veľkými očami. Tak, ako ho najčastejšie vidieť zobrazeného v knihách o UFO.

Rovnako si ma na začiatku nevšímal. Ale keď sa nám stretli  pohľady, vytiahol spoza pása
niečo ako pištoľ.  Malo to však na rukoväti  tenkú trúbku,  dlhú asi  30 cm. Túto trúbku začal
mimozemšťan dvíhať proti mne a zameriavať na mňa. V tom momente som vyletel a pristál som
zasa pred osvetleným trojuholníkom.

Tak teda, aj niektorí mimozemšťania sú diabli?
Stál som tam. Prešiel som už všetky body?

V centre bol najväčší bod. Malé body hore a dole mi pripadali, ako ochrancovia toho veľkého.
Ale cítil som, že ten „veľký“ nepotrebuje žiadnu ochranu. Možno je to len kamufláž?

A ako som uprene pozoroval ten najväčší bod, odrazu som jasne videl, že na obvode sú ešte
dva malé body, ktoré som si predtým nevšimol. Začala sa mi okolo týchto bodov robiť osvetlená
kružnica, ako keď rysujete kruh kružidlom. V jednom bode začnete a dookola to nakreslíte až
tam, kde ste začali. Kruh sa narysoval, zasvietil a zhasol. Za chvíľu sa to zopakovalo. Kruh sa
narysoval okolo obidvoch bodov odrazu, zasa zhasol a tak dokola. Čo to má znamenať? Stál som
tam, pred trojuholníkom, vo sne a rozmýšľal.

Celý trojuholník svätej Trojice Božej je obsadený už Satanom. Tieto dva tajné body nie sú.
Oni, tí diabli a ani Satan, o nich nevedia. Teraz som mal pocit, že ten najväčší bod v ťažisku je
priamo Boh? Alebo priame spojenie na Boha? Ale ten centrálny bod vyžaroval takú istotu a silu,
že som vedel, že tento bod diabli a Satan nemôže nikdy obsadiť. Mal som pocit, že tie malé body,
ktoré sa striedavo ukazovali a zhasínali mi dávali nejaké znamenie, že nie je všetkému ešte tu na
Zemi koniec!!!!

Opäť bol strih, ako vo filme a ja som sa objavil v nejakej veľkej miestnosti. Bolo tam plno
ľudí, ale....Bolo to akoby v stredoveku. Muži mali brnenia a ťažké meče, ženy strapaté vlasy.
Behalo  tam plno  malých  špinavých  detí.  Všetci  sedeli  za  hrubými  drevenými  stolmi,  jedli  a
veselili  sa.  Asi  mali  nejakú oslavu. Stál  som tam na konci  miestnosti,  medzi dvoma stolmi a
udivený  som  pozeral,  kde  som  sa  to  zasa  dostal.  Odrazu  jednej  žene  vedľa  mňa  sa  niečo
rozsypalo. Začala to pri mne po zemi zbierať. Odrazu mi siahla rukou na nohu. Prekvapená
začala hmatať po mojej  nohe zdola až asi  pod koleno.  Výraz v jej  tvári  sa odrazu zmenil  z
prekvapenia na zdesenie. Otvorila ústa. Nemohla najskôr nič povedať a len niečo zasyčala. Ale
hneď sa jej hlas vrátil a začala jačať. Vyskočila zo zeme a bežala odo mňa na druhú stranu
miestnosti. Pri tom niečo kričala a rukami ukazovala mojím smerom. V miestnosti nastal hrozný
zmätok. Všetci vyskakovali od stolov a bežali na druhú stranu miestnosti. Tu sa zoradili dopredu
muži. Niekoľko mužov priskočilo k dverám, ktoré viedli von z miestnosti. Teraz som zistil, že to
boli  jediné  dvere,  ktorými  sa odtiaľ  dalo  odísť.  Tí  zoradení  muži  sa postavili  na šírku celej
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miestnosti do radu a začali mávať pred sebou mečmi a bodať kopijami v celom priestore od
podlahy až po strop a od jednej steny až po druhú. To isté robili tí pred dverami. 
Pochopil som..... Majú ma za ducha. Alebo za toho, kto je pre nich veľmi nebezpečný a chcú ma
zabiť. Napriek tomu, že majú zo mňa strach, nechcú ma pustiť von cez dvere, ale chcú ma zabiť.
No, to som v peknej „riti“! Vydesení muži bodajúci a sekajúci pred sebou pomaly postupovali
proti mne. Keď prešli asi tretinu vzdialenosti, začal som na nich hovoriť. Hovoril som im, aby sa
nebáli, nič im nechcem urobiť. Divné bolo, že mi rozumejú, keď ja som nerozumel ani slovo z ich
reči. Vysvetľoval som im, že som prekvapený, že som sa u nich objavil, prišiel som z budúcnosti a
vôbec som tu k ním nechcel prísť. A už vôbec nerozumiem, ako je možné, že oni ma nevidia.
Prestali mávať mečmi aj tí pri dverách. V očiach sa im zračila hrôza. Bolo mi však jasné, že ich
na dlho neudržím. Pomaly som sa presunul k dverám a vo vhodnom okamihu som sa prešmykol
okolo strážiacich mužov a vybehol  som von. Za mnou som ešte  počul,  ako bojový krik  začal
znova. 
Na poslednú chvíľu.

To som sa zobudil poslednýkrát. No tak, mám toho dosť?? Zišiel som z poschodia dole do
kuchyne  a tam som si  vymačkal  citrón  do  vody  a vypil.  Dúfal  som,  že  sen  takto  definitívne
preruším, ha, ha. Vyšiel som naspäť na poschodie do spálne a ľahol som si spať ďalej.

Keď som zaspal, objavil som sa v meste. Dookola boli vysoké paneláky, všade rovné betónové
plochy. Ale nikde žiadni ľudia. Mal som pocit, skoro istotu, že som naspäť v Prahe? Prečo tu
však nikoho nevidím? Chodil som pomedzi paneláky a nikde nikto.  Až som prišiel k jednému
paneláku, odkiaľ som počul zvuky. Hore, asi na prvé poschodie, viedli široké betónové schody.
Podišiel  som  ku  schodom  a  zvuky  som  už  jasne  rozoznával.  Zvuky  mi  pripadali,  ako  z
pohostinstva, kde je dobrá zábava. Vyšiel som po schodoch. Na konci schodov bola rovná plocha
a ďalej otvorená miestnosť. Akurát medzi mnou a vnútrajškom tohto hostinca bola silná oceľová
mreža. Skutočne ako pohostinstvo.  Stoly,  zábava, jedli  pili,  mal som pocit,  že aj  hrajú karty.
Akurát to neboli ľudia, ale rôzne zvieracie príšery. Mal som pocit, že je to banda diablov. Stál
som pri mrežiach a pozeral na nich do vnútra. Chvíľu si ma nikto nevšímal. Až odrazu niekto
zaryčal. Všetci stíchli. Moment a všetka tá zberba sa vyrojila na mňa k tým mrežiam.
Ja som okamžite odskočil do bezpečnej vzdialenosti, aby na mňa nemohli dočiahnuť. Bolo ich
tam 50? Keď zistili, že na mňa nemôžu dočiahnuť, ich zlostné "ksichty" sa premenili na zaliečavé
a usmievavé. Hovorili mi, kde som sa tam zobral? Ako to, že ich vidím? A aby som im podal
ruku, či som skutočný? Že tu ešte takého nemali?
Vedel som, že ak by ma chytil niekto z nich za ruku, tak je so mnou koniec. Odstúpil som ešte o
krok  ďalej.  U  niektorých  sa  úsmev  zmenil  na  zúrivosť.  Nedokážu  sa  ovládať.  Neoklamú
pripraveného!!
Nemá to tu ďalej význam. Otočil som sa a zišiel som zo schodov.

Zišiel som zo schodov a pozerám, okolo paneláky, všade rovná betónová plocha. Ale nikde
nikto, len za mnou, za tými mrežami besniaca tlupa diablov. Rozmýšľam, no to som v peknej riti.
Som v Prahe, nikde nevidím žiadnych ľudí. Vidím už len diablov. Ani žiadni ľudia nevidia mňa.
Úplná prázdnota. Som tu v Prahe úplne sám. Možno som sám na celej Zemi. A nie som náhodou
duševne chorý?

Stál som tam v hlbokom presvedčení, že už do konca života nikoho nestretnem. Budem chodiť
pomedzi ľudí a ja ich neuvidím, ani s nimi už nebudem rozprávať a ani oni sa už nikdy so mnou
nespoja.

Cítil som hlboký žiaľ a smútok. Ako som tam tak stál a rozmýšľal a cítil, odrazu sa mi zdalo,
že vpravo odo mňa je nejaká žena. Bolo to ďaleko asi 100 m. Pozrel som sa lepšie. Bola celá v
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bielom, mala dlhé biele vlasy a mal som pocit, že je veľmi pekná. Dostal som silný pocit, že s ňou
chcem mať pohlavný styk. No tú chcem „potrtkať“. Veľmi sa mi páčila. Prešla od paneláku a
zašla za stĺp. Čakal som, kedy sa vynorí spoza toho stĺpa. Však ten stĺp bol hrubý tak max. 50 cm.
Ale nikto sa neobjavil. To sa mi asi len zdalo??

Bol ďalší filmový strih. 
Predo mnou bola strieborná Octavia. Presne tá, s ktorou som na začiatku išiel nakupovať do

Hypernovy. Chvíľu som rozmýšľal, prečo sa predo mnou objavila. Som tu sám a som rozmýšľal,
že asi by som si mal ísť zasa nakúpiť? No tak dobre. Sadol som do auta. A odrazu vidím, vedľa
mňa na sedadle sedí tá krásna biela žena. Celá v bielom, dlhé biele vlasy. Pozerá sa na mňa a
usmieva  sa.  Hovorím  jej  :  „No to  je  dobre,  že  ma vidíš  a  nie  si  diabol.  A  dokonca  sa  aj
usmievaš?  To  som už  dlho  nevidel.  Ako  sa  voláš?“  Ale  ona  vôbec  neodpovedala  a  len  sa
usmievala a pozerala na mňa. Ja jej hovorím: „Máš pekné prsia a si celá veľmi pekná, hneď by
som ťa „potrtkal“. Už som vedel, že to bola tá biela žena, ktorá mi zmizla za stĺpom. Na to, keď
som jej povedal, že s ňou chcem mať pohlavný styk, sa len trošku viac usmiala, ale nepovedala
nič a ďalej sa usmievala tak mierne, ako na začiatku. Mal som pocit v aute, že sa usmieva ako
Mona Líza. Pozrela sa trošku dopredu a znova na mňa. „Áaaa, ty myslíš, že by sme mali ísť na
ten nákup?“, hovorím. Mierne prikývla hlavou – ako Mona Líza? „No tak dobre“, myslím si,
„však  aj  tam  tá  ženská  len  mlčí“.  Naštartoval  som  a  vyrazil.  V  okamihu  sme  stáli  pred
Hypernovou. A bol tam zasa ten „nezmyselný most“. Akurát teraz sa mi zdal nejaký iný. Áno bol
iný!! Ten prvý bol rovný. Tento je oblúkovo klenutý. Ten prvý bol nejaký jednoduchý a ošumelý
až skorodovaný. Tento je nový, blýskavý, veľmi pekný. A aj tí obsluhujúci závory sú tu. Ale sú tiež
iní. Títo majú bohaté, krásne livreje, červeno modrej farby. A usmievajú sa na mňa a kývajú na
mňa, aby som pokračoval. Tí predtým boli v montérkach, špinaví, upracovaní a unavení. Aj tie
závory, tam ich zaťahovali za sebou ručne a tu sú ako na železnici. Pozrel som na tú ženu vedľa
mňa. Usmievala sa stále rovnako. Hovorím jej : „Vyzerá to rovnako ako na začiatku, ale asi to
nie je to isté“. Tu nie sú dookola žiadni ľudia. Tam, predtým, ich bolo plno. Pozriem znova na tú
bielu ženu a na jej prsia a hovorím : „Tak ty teda myslíš, že mám ísť?“ Mal som pocit, že kývla,
že áno. Ale odprisahať by som to nemohol – no čo chcete od Mona Lízy??
Pozeral som na ten most. Závory pred mostom, závory za mostom a všetci štyria obsluhovatelia
závor pôsobili na mňa, po tom predchádzajúcom strese, veľmi sympaticky. A vytrvalo kývali...,
aby som pokračoval a usmievali sa.
No tak teda dobre, nevidím tu žiadny problém. Zaradil som jednotku a pomaly som sa pohol...
Ešte  som  zaregistroval  v sne,  ako  som  sa  dostal  na  most  a tí  usmievaví,  pekne  oblečení
obsluhovatelia na začiatku mosta závory za mnou zatvorili a v spätnom zrkadle som videl, že boli
zjavne spokojní, akoby z dobre vykonanej práce ....?? Cesta naspäť už nebola možná. Už som
z mosta nemohol ani len vycúvať.
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Bol som kritizovaný čitateľmi,  že tieto všetky moje sny sú v tejto knihe DjePO najslabšie
a nudné. Verím vám mnohým, ale sny v tejto knihe musia zostať. Sú veľmi dôležitý argument pre
odborníkov  z pohľadu  Jungovskej  analýzy.  Pre  odborníkov,  ktorí  rozumejú  teórii  C.G.Junga
o psyché človeka, sú veľmi dôležitým dôkazom o pravdivosti nielen týchto snov, ale aj odvodene
o statočnosti a možnej pravdivosti aj ostatných verejne vyslovených názorov.

Tento sen nebudem analyzovať. Nech si sen analyzujú Jungovskí psychológovia a mystickí
vykladači sami. Ja svoju analýzu zverejním až keď príde čas........Len naznačím, vy primitívni
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demokratickí materialisti, aj vy kresťanskí naivní veriaci ….. nerozumiete asi ničomu. Toto je asi
môj najdôležitejší sen!

2.5 Sen o animovanom filme
V noci 28.8.2018 sa mi sníval sen, v ktorom som sedel s dvoma kamarátmi v pohostinstve, kde 
premietali animovaný film. Po skončení filmu som bol prekvapený obsahom a koncom filmu a 
začal som emocionálne vysvetľovať kamarátom, prečo ten film je fantastická informácia. 
Akokoľvek som sa snažil, videl som im na tvárach, že nechápu ........ Na druhý deň ráno som v 
sne bol tak rozrušený, že som začal žene hovoriť, že som bol včera v pohostinstve, kde som videl
fantastický film. Ona sa ma spýtala, že kde som bol a s kým som tam bol. V sne som začal 
rozmýšľať a nevedel som interiér danej reštaurácie k ničomu priradiť, a nevedel som si ani 
spomenúť, že kto tam so mnou bol?  Hoci to boli dobre známe tváre? V tom som pochopil, že to 
bol sen...... A tak som sa rozhodol tento sen zaznamenať. Bolo to takto.
Sedeli sme traja v reštaurácii a na veľkej obrazovke premietali animovanú rozprávku. 
Rozprávali sme o rôznych veciach, ale ja som pravidelne pozeral na obrazovku, pretože bola 
priamo predo mnou. Postavičky ľudí boli vytvorené akoby z guľôčok, podobne, ako je v 
rozprávke o „Ferdovi mravcovi“. Bolo to o nejakých ľuďoch, ktorí pracovali a mali sa radi 
a všetci boli šťastní, bolo tam veľa radosti, aj smútku a na konci išli na zábavu. Hrala tam veselá
country hudba. Na začiatku bolo na zábave asi 20 ľudí. Potom prišli ďalší a za chvíľu sa veselilo
viac ako 100 až 150 ľudí. Zábava bola pod holým nebom. Ako prichádzali ďalší šťastní hostia, 
usporiadatelia rozširovali plochu a nosili ďalšie stoly a stoličky. Pozrel som o krátku chvíľu na 
obrazovku a už tam bolo viac ako 1000 hostí....... A v tom niekde vznikla hádka medzi dvoma 
mužmi a následne bitka. Usporiadatelia boli okamžite pri nich a toho zlého vyhodili zo zábavy 
von. Ale okamžite vznikla trma-vrma na druhom konci parketu. Zasa sa pobili muži o ženu, ku 
ktorým sa teraz pridali aj nejakí nespokojní susedia. Okamžite rýchla rota pacifikovala 
agresívnych a všetkých vyhodili von. Chvíľku nič a odrazu vznikli naraz bitky na 3 miestach. 
Usporiadatelia sa pružne rozdelili a čo najrýchlejšie odvádzali nespokojencov zo zábavy preč. 
Ani neskončili a už bežali na ďalšie miesta sporov. V tej začínajúcej napätej situácii som videl 
skupinku asi 20 mužov, ktorí prišli s palicami a lopatami k reproduktorom a rozvádzaču 
elektrickej energie. Videl som, ako tancujúci okolo prestávali tancovať a pozerali, čo sa bude 
diať a nič nerobili – ani muži a ani ženy. Títo muži sa na chvíľu pozreli okolo seba. Videli, že sa 
ostatní na nich pozerajú. A potom okamžite ako na povel začali rozbíjať reproduktori 
a elektrický rozvádzač. Vypadla elektrika a nastal všeobecný veľký zmätok. Organizátori, však 
zabezpečili asi náhradný zdroj, pretože veľmi rýchlo osvetlenie naskočilo. A diváci videli 
neskutočný obraz. Všade sa všetci medzi sebou bili a rozbíjali zariadenie. Organizátori už 
nemohli urobiť nič. Čo sa to stalo? Tí slabí padali na zem a nepríčetne zlostní mlátili padnutých 
na zemi až do smrti. To už nebola bitka, ale sa medzi sebou vraždili. Ženy a aj s mužmi, ktorí sa 
nechceli biť, sa rozutekali na všetky strany. Ale tím, ktorí boli víťazmi na parkete a už nemali 
koho slabšieho ubiť, nechcelo sa im biť medzi sebou a tak sa rozbehli za prchajúcimi a dobiehali 
ich a zrážali k zemi a zabíjali. Jedno či mužov, či ženy. Ako sa vyprázdňoval parket, zhaslo svetlo
a bolo šero, asi svitalo ráno. 
Odrazu som sa dostal do filmu. Predo mnou bežali ľudia preč pred mužom, ktorý rýľom naháňal 
ľudí a jednou ranou im rozsekol lebku a bežal zasa za inými. Stál som tam v šoku. Niekto 
z posledných prebehol okolo mňa a tento s rýľom sa zastavil, pozrel smerom ku mne a so 
šialeným výrazom na tvári s rýľom nad hlavou sa hnal na mňa. Vtedy som film vypol a sedel som 
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v pohostinstve s kamarátmi a videl som, ako na obrazovke idú titulky. Na konci filmu bol tento 
nápis : „Film vytvorila spoločnosť EC4 s použitím technológie SEP. Film ukazuje príklad vývoja
podľa reálnych udalostí, ktorý nevedie k riešeniu. Táto cesta je slepá“.

Bolo mi jasné, že ten film bol o ľuďoch na planéte Zem. Táto cesta je slepá.......... 
Povedzme si hlavné črty z tohto filmu : Všetci sa bavili – vždy muž a žena – vedľa stáli muži, 
ktorí sa nebavili – tí, ktorí sa nebavili, sa najskôr nudili a potom, keď sa ďalej nedokázali baviť, 
ako ostatní okolo, začali byť agresívni  - tí, ktorí sa bavili, boli ľahostajní a spoliehali sa na 
organizátorov – rozpad zábavy začal nenápadne, ale všetko skončilo extrémne rýchlo – zlom, 
kedy sa zábava už nedala riadiť vznikol pri dostatočne veľkom počte baviacich sa hostí, pri 
malom počte tancujúcich to nebolo možné – paradoxne zábava zničila psychiku ľudí a stali sa 
agresívnymi – teda zábava a voľný čas nevedie k šťastiu, ale k degenerácii a k smrti 
jednotlivcov a zániku civilizácie.
Aké vývody z toho sú podľa mňa pre ľudstvo? Musí sa nastoliť systém vzdelávania a zábava len 
v malých kolektívoch ľudí. Zrušiť masovú zábavu ako profesionálny šport, veľké hudobné 
koncerty, zábavné programy v televízii aj na internete a v rozhlase. Zaviesť polygamiu, aby 
s jednou ženou mohli tancovať aj 3 muži. Zaviesť hierarchiu, aby boli tancovačky-zábavy na 
rôznej úrovni a bolo ich veľa, ale s malým počtom hostí, kde sa mnohí poznajú. Zaviesť okrem 
zábavy súťaže, kde sa ľudia rozdelia na tých lepších a horších, vzniknú rôzne hierarchie  a teda 
nebudú si myslieť všetci o sebe, že všetci majú rovnaké nároky sa rovnako dobre baviť....!! Je 
pravdepodobné, že ak sa však príliš rozmnožia ľudia s nízkymi schopnosťami myslieť 
a vzdelávať sa, teda títo budú odmietať sa vzdelávať, tak pri kritickom množstve týchto ľudí na 
jednom mieste začne vždy bitka medzi nimi a nato zabíjanie a ničenie. Preto sa musí zaistiť 
kontrolovaný počet takýchto ľudí,.... títo sa musia regulovať, ktorí budú odmietať sa vzdelávať 
a len sa budú chcieť pasívne baviť.

2.6 Sen o nedokončenej stavbe
Tento sen sa mi sníval myslím v r. 2015. 
Bol som na veľkej stavbe. Rozlohou 100 m šírka a približne 1000 m dĺžka. Výška stropu bola asi 
10 m. Boli postavené stĺpy, ktoré niesli strechu. Niekde boli nejaké steny. Ale väčšinou to bol 
zmätok a nič dokončené. Podlaha bola všade betónová, alebo aj kamenná. Pravidelne asi 
každých 30 až 50 m po dĺžke budovy bol vchod do podzemia. Niekde boli schody rovné, inde bolo
točené schodište. Podlaha pivnice bola v rôznych hĺbkach pod podlahou. Prechádzal som od 
horného konca budovy postupne k dolnému koncu a všetko som sa pozeral. Vchádzal som do 
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jednotlivých pivníc, kde boli všelijaké predmety, zjavne staršieho dátumu výroby, dosť 
opotrebované, asi nielen používaním, ale aj časom. Ale v podzemí nebol nikto. Budova od 
horného konca ku spodnému koncu postupne klesala. Akoby každých asi 30 m bola podlaha 
ďalšej časti asi o 2 m nižšie. Teda celá budova takto terasovite klesala od horného konca 
k dolnému koncu. V celej budove bolo množstvo priečok, miestností, výklenkov, ale zjavne nič 
dôležité a ani dokončené. Akoby to bolo postavené len narýchlo a pre dočasné použitie. Bol som 
presvedčený, že po nejakom čase používania týchto dočasných konštrukcií sa tieto konštrukcie 
všetky odstránia a nahradia premysleným projektovým riešením, podľa kvalitného projektu. Ale 
prečo to nestavajú hneď podľa projektu!? Však sú to zbytočné náklady naviac. 
Ja som začal svoju cestu, alebo prehliadku, v sne od horného konca k dolnému koncu. Všade 
bolo plno ľudí. Niekto muroval nejakú priečku. Iný o 10 m ďalej inú priečku alebo nejakú malú 
kuticu búral. Väčšina ľudí však nerobila nič a len tam tak postávali, alebo chodili, alebo sedeli 
a rozprávali sa medzi sebou. Alebo iní nehovorili nič a boli zjavne nazlostení. Na začiatku sna 
som bol prekvapený, kde som sa to dostal?! Na mojej prehliadke som postupne zisťoval, že ľudia 
si ma začínajú nejako viac všímať a že som im nesympatický.... Najskôr to boli len nevrlé 
pohľady. Potom aj uštipačné poznámky na moje oblečenie. Všetci totiž boli v nejakom 
pracovnom oblečení a len ja som mal na sebe biele šortky a vychádzkovú krátku košeľu nejakej 
svetlej farby s kvetovanou vzorkou.... No žiaľ, ale svietil som tam medzi nimi. Jasne som 
nevyzeral, že by som chcel pracovať, ako všetci ostatní. Teda všetci ostatní v tých svojich 
upracovaných a zvyčajne aj špinavých oblečeniach, sa asi cítili ponížení mojou inakosťou? 
Postupne som zistil, že najlepšie bude, ak sa po stavbe budem pohybovať dostatočne rýchlo, aby 
títo ľudia nemali čas si nájsť nejaké zádrapky proti mne. A skutočne toto dobre fungovalo. 
Možno si okolo stojaci, sediaci, alebo robotníci, alebo aj niečo robiaci na mieste, mysleli, že keď 
som rýchlo prechádzal okolo nich, že asi pracujem tiež, ale tak, že prenášam niekde nejakú 
správu, alebo odkaz. Alebo niekomu niekde na druhej strane stavby niečo nesiem, ukryté vo 
vačkoch šortiek? Neviem. Ale fungovalo to. 
Takto som prešiel celú stavbu. Zaujímavé bolo, že tam neboli žiadni černosi ani žltí, len belosi.
Na dolnom konci stavby už nebol nikto. Hoci aj tam stavba bola len rozostavaná a nedokončená, 
nebol tam nikto. Najviac ľudí bolo v hornej časti stavby až asi do polovice dĺžky stavby a potom 
už výrazne menej ľudí, až asi v poslednej dolnej štvrtine nikto. Keď som si to celé pozrel, vrátil 
som na do hornej časti stavby. A tu teraz začali vážne problémy.

Pozrel som sa náhodou na nejakého muža, asi vo veku 40 rokov. Ako náhle videl, že som 
sa na neho pozrel, priskočil ku mne a hovoril mi: „Zobral si mi kašu. Prečo si mi zobral kašu? Si
zlodej, ja teraz nemám čo jesť“. Ja, skutočne šokovaný touto nepravdou mu hovorím : „To nie je 
pravda, ja som vám nezobral nič. Ja som tu len náhodou. Náhodou idem okolo a vôbec vás 
nepoznám. Určite som vám nezobral žiadnu kašu. To ste si ma splietol s niekým iným“. On ale 
zlostne začal nadávať a volať všetkých okolo stojacich, že som mu zobral jeho kašu a že si je istý 
a že som zlodej. Okolití ľudia sa pomaly zobúdzali zo svojej stereotypnej činnosti a začali sa 
zaujímať, čo sa to tu deje. Niektorým sa rýchle menil výraz tváre z ľahostajnosti na zlosť. Táto 
situácia začala pre mňa vyzerať veľmi zle. V tom momente som v stave sebaobrany zvolal na 
toho, komu niekto ukradol jeho kašu : „Pozrite na tamtoho muža, čo stojí asi 30 m vpravo za 
vami. To on vám ukradol vašu kašu.“ Chlapík sa pozrel za seba. Vytiahol odniekiaľ nôž a so 
zúrivosťou sa rozbehol smerom, ktorý som mu ukázal. Neviem, koho si tam tým smerov vybral, že
ho pobodá, zabije, že mu zobral jeho kašu. V každom prípade mi to už bolo jedno, otočil som sa 
a bežal som opačným smerom. Asi po 5 minútach behu som si uvedomil, že som sa im všetkým 
stratil a nikto za mnou nebeží. Asi lynčovali niekoho spomedzi seba......... 
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Rozhodol som sa, že pôjdem do dolnej časti stavby, kde nikto nie je, alebo je tam len málo
ľudí. Na ceste asi v strede stavby som si všimol skupinku asi 4 prostitútok a asi 5 mužov. Zjavne 
títo muži boli ich pasáci. Pri mojej ceste do bezpečnejšej časti stavby sa ku mne pridal nejaký 
muž. Neviem už ako sme sa zoznámili, ale mal tiež tieto problémy ako ja a tiež bol iný ako okolie.
Preto sa prirodzene ku mne pridal... Bolo to lepšie, boli sme dvaja. A pri týchto prostitútkach mi 
povedal, že jedna z nich sa na mňa pozerá. Všimol som si to aj ja. Nebola nejako zvlášť pekná, 
ale bola nejaká zaujímavá. Môj spoločník mi hovoril, že aby som si ju zobral. Ak ma chce, nech 
si zasexujem s ňou. Hovoril som mu, že to bude nebezpečné a nie je isté, ako to môže dopadnúť, 
aby sa pozrel na tých mužov okolo. Medzitým prostitútka pristúpila ku mne, zobrala mi moju 
ruku a dala si ju medzi stehná. Chcela, aby som si ju zobral....? Pozrel som na mužov. Bavili sa 
medzi sebou a nikto si nič nevšimol. Spoločník teraz začal silno naliehať, že aby som si ju zobral,
že si chce zasúložiť aj on. Nechcel so už strácať čas, aby si tí muži niečo nevšimli a rýchlo som 
súhlasil, avšak na jeho zodpovednosť. Len aby sme čo najrýchlejšie zmizli. Tento môj naivný 
chlapík mi ešte povedal niečo asi také, že však je prostitútka a my jej dobre zaplatíme, takže jej 
pasáci nemôžu mať nič proti tomu. Ja som rýchlo vyrazil dole, do dolných častí stavby. Žena aj 
môj spoločník zjavne zaostávali. Môj spoločník sa snažil kurizovať, obchytkával ju, dokonca som 
zazrel, že ju aj objal a chytil za prsník. To som bol od nich už asi 50 m. Keď som odrazu zazrel, 
že spoza steny sa vynorili asi 3, alebo 4 pasáci. Prvý, asi ich vodca, mal v ruke nôž a bežal k nič 
netušiacej dvojici. To som sa už ďalej ničím nezaoberal. Otočil som sa a uháňal odtiaľ preč, ako 
najrýchlejšie som mohol. Najskôr som bežal k dolnej časti stavby. Ale potom som si uvedomil, že 
určite za mnou pôjdu týmto smerom. Tak som cez pivnice zmenil smer a naopak som zamieril do 
hornej časti stavby. 

Nakoniec s rôznymi problémami, ale živý a zdravý, som sa dostal na koniec hornej stavby
na ľavej strane. Vonku svietilo slnko a bolo tam zjavne veľmi príjemne. Pod strechou tejto stavby
síce nepršalo, pretože strecha bola asi dobre urobená, ale bolo šero, prítmie až v niektorých 
častiach skoro tma. Vonku tak krásne slnečno. Chcel som už odísť zo stavby, ale videl som, že to 
nejde. Niekoľko ľudí sa pokúsilo ujsť, ale zo stavby za uprchlíkom sa vydalo komando 
prenasledovateľov, ktorí vždy dotyčného chytili, pritiahli naspäť a potom bili a mučili. Čomu sa 
prizerali všetci okolo stojací so zjavným zadostiučinením a spokojnosťou. Nikto nám tu odtiaľto 
neunikne.... Budete tu všetci s nami a nikto sa von nedostane. 
Ako som tam na okraji stavby stál, všimol som si, že občas k stavbe príde autobus. Do autobusu 
nastupovali občas nejakí divní ľudia. Vyzerali zjavne duševne chorí. V autobuse však bola nejaká
ochranka, ktorá pravidelne niektorých nastupujúcich nevpustila, ale vyhodili ich von, kde ich iná
časť bezpečnostných služieb chytili, zbili a zviazaných odvádzali preč. Asi do väzenia? 
Pri odchode jedného autobusu som si všimol, že na poslednej zákrute, za ktorou už autobus 
nebude vidieť, vyzrela spoza okna opatrne tvár muža, ktorý sa usmieval a vyzeral veľmi šťastný. 
Teda určite nevyzeral ako všetci tí duševne chorí, ktorí nastupovali do autobusov. Rozjasnilo sa 
mi.... Duševnú chorobu len predstieral, aby sa dostal z tejto stavby!
Rozhodol som sa.... Idem. Pri príchode najbližšieho autobusu som bol na nástupišti. Bolo tam 
viac duševne chorých. Ja medzi nimi. Pred vstúpením do autobusu, som zahral divadlo, že sa 
musím ísť okamžite vyčúrať. Preto som nevstúpil, ale akože som sa chcel vyčúrať, tak som obišiel
autobus na druhú stranu. Tu na mňa nikto zo stavby nevidel. Okamžite som prebehol cez cestu 
a skočil do krovia za cestou. Bežal som v kroví dole svahom. Bežal som dosť dlho, až som začal 
mať pocit, že som im unikol. Zastavil som na dvore nejakého rodinného domu. Bol to dosť veľký 
dom. Videl som, že je to veľmi pekná vila a cítim som, že je prázdna. Akoby pripravená pre mňa?
Bol som šťastný, že som preč z tej veľkej stavby, tu na slnku v tomto krásnom dome. 
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Vtom ma niekto zozadu zvalil tvárou na zem a okamžite som na rebrách cítil ostrie noža. Nato 
som počul : „Tak ty bastard, ty si si myslel, že nám ujdeš? To som rád, že ti môžem odrezať gule 
ja. Ale asi sa nechceš vrátiť medzi nás? Tak bude potom najlepšie, keď ťa tu rovno zarežem ako 
sviňu, ha, ha“ To, že si chcel trtkať s mojou ženou, to ti neprejde.“ V najvyššej zúfalosti som 
hovoril : „To nie je pravda, ja som si od začiatku  myslel, že je to tvoja žena, alebo sa s ňou 
budeš oženiť. Prečo by som potom chcel tvoju ženu? To sa nerobí.“ Pasák sa smial : „Ja, aby 
som sa oženil s tou kurvou?, ha, ha.... Takú somarinu som ešte nepočul. Nikdy sa neožením s tou 
fľandrou. To môže urobiť len také hovädo, ako si ty.“ Ďalší asi traja muži, ktorí tam boli, sa 
smiali, ako blázni. Asi som im povedal najväčší vtip v ich živote. 
Nato zaznel výstrel a počul som, ako guľka presvišťala len tesne okolo. Otočil som hlavu vľavo, 
odkiaľ prišiel výstrel. Asi 10 m na múre nad nami stála tá prostitútka, ktorej som sa páčil. Dobre
som si pamätal, ako som mal ruku medzi jej stehnami a šúchal jej pohlavný orgán. Ako som cítil 
na tvári je vzdušený dych a videl otvárajúce sa ústa v predstave blízkej rozkoše. Teraz však táto 
žena mala zásadne iný výraz v tvári a hovorila : „Tak ty si ma nikdy nezoberieš za ženu? A ty si 
myslíš, že toto ti prejde? Hej ty (na mňa), a ty si ma zoberieš za ženú?“ Otázka zjavne smerovala
na mňa. Okamžite som veľmi rád vyhlásil : „Žiadny problém. Aj tak som rozmýšľal, že by som sa
už mal oženiť. Tak prečo nie práve teraz?“ A žena hovorí „ A počúvaj, postaví sa ti vôbec, keď si
ma nechcel? Ja potrebujem dobrého milenca. Ale čo, lepšie keď sa vydám. A ak sa ti nepostaví, 
tam ma budeš lízať.“
Moja nastávajúca manželka ďalej : „Ty chrapúň, vypadni odtiaľto aj s tými ochľastami, ktorí sú 
tu s tebou. Ináč vás tu hneď postrieľam ako svine.“ Pasák vyskočil zo zeme, nôž zastrčil za 
opasok a pomaly s ostatnými cúval preč. Táto nymfa ale nechcela čakať na vydaj : „To je čo? 
Povedala som okamžite vypadnúť!“ Zamierila na toho svojho a vystrelila. Guľka asi prefičala 
veľmi tesne, pretože potom sa rozbehli preč ako o život. Myslím si podľa výrazu v tvári mojej 
novej polovičky, že im o život skutočne išlo. Žena ešte za nimi kričala, nech sa neodvážia niekedy
vrátiť naspäť. Moja nastávajúca ku mne prišla, usmiala sa a hovorí : „A čo budeš so mnou robiť,
keď som teraz tvojou ženou?“ Zjavne bola svadba už za nami..... A ja : „No najskôr zistím, aká si
v sexe, to je jasné.... Navrhujem, že ty budeš rodiť deti a starať sa o deti, sexovať som mnou, ako 
budem chcieť a ja budem odpočívať a rozmýšľať, či som sa dobre oženil“. 
Pozrela spokojne a šťastne na mňa a zasa mi chytila ruku, ako prvý krát. 
No slnko krásne svietilo a fakt som veril, že do tej veľkej nedokončenej stavby sa už nedostanem.

Význam sna je jasný… nemá význam žiadny komentár.
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2.7 Sen o demokratickom myslení
Začal ten sen tak, že v sne som mal asi 20 rokov a išiel som v lete na obed, počas slnečného 
počasia, vo svojej rodnej obci k rieke Kysuca, kde som sa chcel okúpať. Bolo dlhšie slnečné 
a teplé počasie, kedy sa voda v rieke zohreje tak, že dedinčania z okolitých obcí sa chodia kúpať 
a rekreovať k tejto rieke. 
Pred príchodom k vode sa ku mne pridal známy ( a trochu aj bývalý kamarát) z mojej obce – bol 
starší o rok – a ešte zo základnej školy a preto som mal k nemu aj určitý rešpekt. Išiel sa okúpať 
tiež a bolo preto logické, že ak sa ku mne pridal, tak som nemohol odmietnuť jeho spoločnosť. 
Však hovoril, že „je rád, že stretol starého kamaráta“, tak ako som mohol niečo namietať?!
Prišli sme k rieke. Ale pri rieke už bolo veľa rekreantov, ktorí ležali na dekách. Všimol som si, že 
všetci ležali skoro na takých istých dekách. To si všimol aj môj „kamarát“. Môj kamarát si 
všimol však aj to, že vľavo proti prúdu rieky je nejaký obytný príves (takých tam bolo len veľmi 
málo), pri ktorom na závesných šnúrach okrem iného bola aj takáto deka. A pri prívese nebol 
nikto ........
„Kamarát“ zamieril rovno k tomuto prívesu a ja nevediac za ním..... Keď sme prišli k rieke 
a tomuto prívesu, tak „kamarát“ vyhlásil, že si túto deku zoberieme a nikto si to nevšimne..... Ja 
zdesený som namietal, že určite s tým nesúhlasím a že pre mňa nie je žiadny problém, aby som si 
ľahol po kúpaní na piesok, alebo aj na štrk, však je krásne počasie a ja ak by som chcel deku, tak
by som si ju zobral so sebou....
Ale „kamarát“ asi ma ani vôbec nepočúval? Skočil k napnutým lanám vedľa prívesu, stiahol 
deku a víťazoslávne na mňa pozeral, že to sám ľahko vyriešil...... Ja som v šoku chytil deku v jeho
rukách a snažil som sa mu ju vytrhnúť z rúk a hovoril som : „Zbláznil si sa? To sa nám určite 
neprepečie. To nie je naša deka. Musíme ju vrátiť. Všetci okolo ležiaci na tejto pririečnej pláži to
musia vidieť.....“
Nebral na môj názor žiadny ohľad........ vytrhol mi deku z ruky a bežal dole po prúde rieky. Tak 
som nechtiac išiel za ním...... Asi po 100 m sa „kamarát“ zastavil a ja som k nemu pomaly došiel.
Bol som „nasratý do biela“. Ale on sa tváril, že je veliteľ skupiny (však bol stále starší) a ja som 
hlupák - neviem, ako to chodí........ Videl som mu to na očiach, ako víťazoslávne ukazoval, že ja 
som nejako zaostalý........., všetko je už iné.
Rozprestrel deku na piesku, na miernom pieskovom vŕšku v zákrute rieky, ale veľmi dobre na 
dohľad k prívesu, kde sme túto deku „ukradli“. Ja som išiel do rieky si zaplávať a odmietol som 
vôbec zaoberať sa tým, že tá deka tam už leží..... Asi za 15 minút som vyšiel z rieky..... Neviem, či 
to bola náhoda, alebo naprogramovaná konfrontácia? Ako som vyšiel z vody, odrazu bola predo 
mnou veľmi škaredá malá žena vo veku asi okolo 40 rokov, neviem. Bola aj mierne tučná, ale nie
veľmi, pretože bola veľmi pohyblivá. Mala malé prsia, to viem, pretože ja sa vždy pozerám u žien
najskôr na prsia a zadok. To mi u žiadnej ženy neunikne a až potom začnem počúvať, čo dotyčná 
žena hovorí. Tak mám prvú informáciu, aká je jej duchovná možná „kapacita“. Teda všetci 
„normálni“ muži vieme, že duchovná kapacita žien je veľmi nízka, teda hlboko pod mužskou....... 
ale musíte vedieť, že demokrati a „Vatikánski kresťanskí“ blázni o tom ani nechyrujú.........
Teda táto žena pribehla ku mne a začala na mňa jačať, že som jej ukradol jej deku...... Toto bola 
moja predvídaná nočná mora.... Čo mám povedať? Povedať jej, že ja som to nechcel? Že môj 
„kamarát“ .... je môj problém?!....... Rýchle som v panike rozmýšľal, žena – takže určite nízka 
duchovná reinkarnácia - tomu nebude veriť, pretože 99 % žien nie sú schopné vyhodnotiť, kto 
hovorí pravdu a kto klame..... Žena je v podstate hlúpa...... Nedokáže chápať, ako muž!!!! 
Nikto nedokáže zmeniť  tento vesmír! Akokoľvek demokratickí  a iní „pozemskí“ tupci to budú 
chcieť! Vzťah ženy a muža vo vesmíre sa nikdy – teda do konca existencie tohto materiálneho 
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vesmíru nemôže zmeniť........ Za to ja dám svoju hlavu...... Ak sa tento vzťah zmení a teda „vesmír
sa zmení“, nech mi odseknú hlavu, zabijú ma a nech už do konca tohto Sveta neexistujem!!!!
Chápete vy ostatní, aký som si istý?!, že nie je možné zmeniť tento vesmír? 
Ale budem pokračovať.
Skutočne som nevedel, čo povedať na ukradnutú deku. Môj „kamarát“ sa schovával za mojim  
chrbtom a čakal, čo poviem. Chcel som riešiť tento problém – do ktorého som sa hlúpo zamotal –
diplomaticky – teda zasa v skutočnosti hlúpo až dementne. (Viete, že demokratickí diplomati sú 
dementi a tupci?!) Nechcel som zradiť môjho „kamaráta“, že za všetko je zodpovedný on. 
Nechcel som byť bonzák a zradca….. A prečo? Prečo, ja hlupák, som toho debila, ktorý je asi 
vrodene kleptomanský, rovno do všetkého nenamočil?! ....
Tá škaredá žena jačala predo mnou, hovorila ........ mala pravdu ......... ale nakoniec urobila 
chybu, že povedala, že mi dá facku........ To som ja muž, okamžite spozornel a povedal som jej, že 
to v žiadnom prípade nesmie urobiť, ináč jej ja majznem dva krát silnejšiu, že jej odletí 
hlava......... ha, ha. Žena bola z môjho postoja proti nej, žene, „ktorú muž ani kvetinou nesmie 
udrieť“, šokovaná ....... Preto sa zahnala rukou proti mojej hlave len mierne a udrela ma po tvári
skutočne len mierne. S vytreštenými očami na mňa pozerala, či splním to, čo som povedal. 
Samozrejme, že som to splnil a presne v mierke sily, ako som povedal. Majznul som ju po 
„ksichte“ dva krát silnejšie, ako ona mňa. Teda stále to bolo len také hladkanie a nie 
zabíjanie....... Ale táto primitívna žena okamžite pochopila, že ja nie som, ako jej „demokraticky 
mysliaci“ muž...... ha, ha – teda debil. Otočila sa a s jakotom a plačom bežala do svojej 
maringotky.  Pozrel som za seba na svojho „kamaráta“ a pochopil som, že všetko zlížem sám. 
Povedal som mu kľudne, že ak okamžite nezmizne z tejto rieky, tak všetko prezradím ........ Ako 
som to povedal, pozrel niekde cez môj chrbát (nevedel som, čo videl?), otočil sa a prášil cez 
plytčinu pri rieke najkratšou cestou do starého topoľového porastu, kde bolo jasné, že sa stratí 
a nikto ho už nedostihne...........
Nato som sa otočil a predo mnou, ku mne dobiehal urastený, územčistý, vyšportovaný (skoro 
školsky pôsobiaci telocvikár). Bol asi trošku nižší, než jeho žena, ale určite mladší, než jeho žena.
Zastavil sa tesne predo mnou, mával päsťami pred mojou hlavou a hovoril, že som urazil jeho 
ženu a že za to budem pykať? Prekvapený som mu povedal, že nechápem, že jeho žena mu 
povedala, že som ju urazil, keď v skutočnosti som obvinený, že som im ukradol deku? Teda, 
nejedná sa o urážku, ale o krádež. Tento „mozgovo“ jednoduchý muž bol tak zaskočený mojimi 
argumentmi, že začal skákať na mieste, akoby chcel zasadzovať „knokauty“ a iné bojové 
technické údery mne, na moju hlavu, brucho ....... asi, neviem ....... ale skákal predo mnou ako 
hračka na oceľových pružinách (tak mal dobrú kondičku).
A ja som kľudne stál a povedal som : „Naopak, Vaša žena ma veľmi urazila, pretože ma osočila, 
že som jej ukradol túto deku. Ja som nikdy nič neukradol. A ani túto deku som neukradol ja, ale 
môj „povedený kamarát“, ktorý ako zbabelec už zmizol tam v tých topoľoch. Vidíte ich? Ak 
chcete pomstiť svoju ženu, bežte za tým somárom a jednu mu vrazte, nech sa naučí.“ Chlapík po 
mojich slovách zostal ako obarený. Zvesil ramená, pozeral s otvorenými ústami a pochopil som, 
že vôbec nechápe, čo sa tu stalo. Až keď sa pozrel na deku, pomaly mu zaplo, že tá deka je 
ich........ Vtedy som mu povedal : „Ak budeš chcieť zmlátiť toho debila, býva na hornom konci, za
mostom doľava .... Budem celkom rád, ak to urobíš.“ Na to som mu vystrčil ruku, ako chlapovi, 
ktorí si rozumejú........ Ruku mi stlačil tak….!, že som bol rád, že už nie som jeho nepriateľ....... 
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Zmysel tohto sna je jasný... Nemá význam nejaké analýzy!

2.8 Sen o škole
Neviem už presne, ale okolo 4.2.2018 som mal tento sen.
Bol som so svojimi spolužiakmi zo školy. (Ten sen bol tak jasný a ostrý, že som v sne vôbec 
nevedel, že snívam. Bol som si istý, že je to realita.) Boli sme už všetci starší, ale emóciami 
všetci nadšení zo stretnutia.... Niečo všetci vedeli... Na niečo sa všetci tešili..... Hovorili sme 
a hovorili..... a odrazu som sa dozvedel, že idú na vysokú školu. Teda, že všetci ideme na vysokú 
školu. Ja som bol prekvapený, pretože som už vysokú školu absolvoval a nechápal som, prečo by 
som mal ísť zasa na vysokú školu. Následne som sa dozvedel, že sa ide na tú istú vysokú školu, 
ktorú sme všetci už absolvovali.....? Moje prekvapenie bolo ešte väčšie, pretože som začal 
uvažovať, že pôjdeme na nejaký iný obor, aby sme mali komplexnejšie vzdelanie .... myslel som 
na ekonomiku... 
Ale prečo na tú istú školu? Na začiatku som bol v tichosti a nič som nehovoril. Ale keď všetci 
veselo a odhodlane vyhlasovali, ako to bude dobrá škola a ja budem tam s nimi, tak som pocítil 
silný odpor, že na tú školu už nechcem ísť. Z môjho pocitu vznikli aj slová a argumenty. Začal 
som kľudne, ale neochvejne hovoriť, že tá istá škola je zbytočná. Načo sa budem učiť to isté, ak 
to už viem? Pri tom som si predstavoval, že budem v škole so študentmi, ktorí sú síce mladí 
a teda mladé pekné ženy sa mi budú páčiť. Ale okamžite som cítil, že ich rozhovory a problémy 
budú pre mňa smiešne, nedôležité,  hlúpe, nezaujímavé..... Videl som sa v tejto škole, ktorú by 
som opakoval úplne zbytočne, ako unudeného a nakoniec totálne osamelého študenta, ktorému aj
tak jeho spolužiaci vôbec nerozumejú, že ja sa v škole totálne nudím ..... strata času!
Po dôraznej diskusii so spolužiakmi som pochopil, že oni do školy pôjdu aj bez mňa. Ale aj tak 
ďalej vytvárali psychologický nátlak na mňa, aby som tam išiel s nimi tiež. Po tejto – mierne 
povedanej – argumentačnej hádke – spolužiaci mali pocit, že „vyhrali“ a ma presvedčili a že 
pôjdem s nimi – a budem zasa, ako kedysi, rovnaký s nimi ako oni. Vtedy som už jasne vedel, že 
nikde nepôjdem a definitívne „zradím“ svojich spolužiakov. 
Všetci sme vychádzali z nejakej veľkej osvetlenej miestnosti……. Odrazu som sa však ocitol 
v nejakom obrovskom chráme.....! Bola tam skoro tma, svetla bolo málo, strop bol nesmierne 
vysoký (možno 100 m?), steny boli pokryté rôznymi sochami a ornamentmi – nevnímal som ich 
zmysel. Bol som však na prízemí toho obrovského chrámu sám.....! Bol som prekvapený, prečo 
som tu odrazu sám, keď som vyšiel so spolužiakmi z osvetlenej miestnosti spolu s nimi  a odrazu 
tu oni nie sú a ja som tu sám? Vtedy som si uvedomil, že to nie je realita, ale je to sen ......... Stál 
som ticho v strede toho chrámu a rozmýšľal som, čo ten sen asi znamená..... Pozeral som okolo 
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seba a pred sebou som videl široké schody (asi 10 stupňov) k veľkých vysokým dverám. Vedel 
som, že je to východ z tohto chrámu. Vyšiel som po schodoch, otvoril ťažké veľké vráta (nechápal
som v sne, ako sa mi ľahko dali otvoriť) a vyšiel som von na vzduch. 
Vonku bola už tma. Svietilo umelé mestské osvetlenie priestoru pred chrámom. Predo mnou bolo 
veľké kamenné námestie, v strede námestia široká nízka fontána. A za fontánou som videl dva 
autobusy, do ktorých nastupovali moji spolužiaci. Boli v zástupoch za sebou a tí, ktorí boli ešte 
na ulici, my začali kývať, aby som sa pripojil..... Stál som na výstupe z tohto chrámu, zatvoril 
som sa sebou tie obrovské vráta a zostal som stáť pred nimi. Predo mnou bolo opäť asi 10 
schodov dole ku kamennému námestiu, na ktorom bola tá fontána  a za fontánou na ceste 
nastupovali spolužiaci do autobusu na cestu do školy.... Sledoval som ich z tejto zvýšenej polohy 
a vedel som, že s nimi už nepôjdem…. Poslední, ktorí nastupovali do autobusov mi  kývali, 
úpenlivo na mňa pozerali, aby som ich neopustil a išiel s nimi….. Ale ja som im kľudne – 
neutrálne zakýval, zakričal cez námestie, že im prajem všetko dobré, ale že s nimi už nepôjdem....
Nastúpili poslední, dvere sa zatvorili a autobusy odišli. Zostal som pred dverami toho chrámu 
sám. Zišiel som pomaly po schodoch na to kamenné námestie, pozrel som sa naspäť na ten 
obrovský chrám za sebou a rozmýšľal som, čo tento sen znamená..... Potom sa už nepamätám na 
nič. 

Zmysel sna je jasný, prečítajte si Kapitolu 6 v mojej knihe „Obroda Slovanov“. 

2.9 Sen o predpovedaní mojej smrti
Toto je asi najdôležitejší sen, pretože sa dá overiť a dokázať, že sen predpovedal budúcnosť, 
ale budúcnosť niekto (alebo niečo) úmyselne zmenil(o)..... Opakujem sen z knihy OS.
V marci roku 1995 (asi, už si presne rok nepamätám) prihlásil som si moju firmu na ekologickú 
výstavu do Moskvy. Spolupracujúca firma z Moskvy všetko zaplatila a zaistila. Ja som mal 
v piatok doobeda aj s jedným vedúcim pracovníkom tejto firmy letieť z Prahy Aeroflotom do 
Moskvy. Zo stredy na štvrtok sa mi sníval tento sen.
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Cestoval som v osobnom vlaku a na trase medzi dedinou, kde som v detstve vyrastal a najbližším 
malým mestečkom na lúke, asi 50 m od železničnej trasy bola skala vysoká asi 2 m. O túto skalu 
bol opretý muž vo veku asi 55 až 65 rokov. Okolo bolo asi 10 supov, pričom 2 sedeli na skale 
vedľa muža a občas mu sekli zobákom do hrude (mal som pocit, že do srdca) a vytrhli mu z hrude
mäso. Muž bol akoby napoly už mŕtvy a všetci vo vlaku sme vedeli, že už sa ho nedá zachrániť. 
Ja som to tiež vedel. Vedel som, že aj keby som okamžite zoskočil z vlaku a zahnal supov, už to 
nemá význam, muž je už skoro mŕtvy a nemôže sa mu už nijako pomôcť. Vlak pri prejazde okolo 
tohto smrteľného výjavu úplne spomalil. Všetci ľudia z vlaku s úžasom a mlčky sledovali tento 
akt plánovanej smrti bez možnosti zmeny. Mal som pocit, že ten muž neustále spod privretých 
viečok pozerá na mňa. Len na mňa....! A pri každom ďobnutí nejakého supa do jeho hrude muž 
otvoril oči a jasno sa pozrel do očí „mne". Nikomu inému. Len do mojich očí. Bol som si istý, že 
pozerá na mňa, pretože som ho už niekde videl.... Bol som si istý, že toho muža poznám. Len 
odkiaľ ho poznám? Pozerali sme si do očí a nechápal som, prečo zomiera. Prečo zomrel nejaký 
mne známy človek? Čo to má znamenať? (Roku 2016 som nakoniec zistil, kto bol tento muž 
v mojom sne.) Okamžite ako vlak prešiel okolo skaly a výjav sa mi stratil z očí, som sa zobudil 
a hneď som analyzoval svoj sen – podľa Jungovských princípov. Výsledok analýzy bol jasný. 
Lietadlo, ktorým mám letieť do Moskvy, spadne a ja zomriem. Mal som ešte 2 menej 
pravdepodobné verzie výkladu sna, ale tie som musel zamietnuť pre drvivú presvedčivosť analýzy
mojej smrti v lietadle. Zobudil som sa asi o 3:00 hod nad ránom a už som nezaspal. Ráno v práci
som neustále myslel, že musím zrušiť svoj let do Moskvy a zrušiť moju účasť na výstave. Ale ako 
som to mal vysvetliť mojim partnerom, ktorí do výstavy investovali nielen svoje peniaze, ale aj 
svoj čas a prácu? Že sa mi sníval sen? To budem za blázna! Po niekoľkých hodinách duševného 
boja sám so sebou som sa nakoniec rozhodol. „Musím letieť, nemôžem veriť takej blbosti. A aj 
keď by lietadlo spadlo, tak sa nedá nič robiť, budem musieť zomrieť. Nikomu nedokážem 
vysvetliť, že neletím, kvôli tomu, že sa mi niečo snívalo?!“
V práci som od rána 7:00 hod. už sedel pred počítačom. V kancelárii bolo príjemne teplo. Okolo 
10:00 hod. som sa takto definitívne rozhodol, že budem letieť. Asi za 5 až 10 minút od tohto 
môjho rozhodnutia som sa odrazu začal strašne potiť. Následne za 5 minút som bol mokrý od 
potu na celom tele. Pritom mi však bolo chladno. Zima, vôbec mi nebolo teplo, aj keď 
v kancelárii bola teplota min. 23 až 25°C, pretože všetci tam boli len v košeliach, ako v lete. 
Rukou som si utieral hojné kvapky potu na čele aj tvári a vydesene som sledoval, čo sa deje 
s mojim telom??!! Nohavice aj košeľa sa mi úplne prilepili na kožu. Ale nebolo mi vôbec teplo! 
Naopak, cítil som jasne, že mi je zima...! Nechcem zdĺhavo opisovať svoj úžas z toho, že tento dej 
„chladného drastického potenia“ som nedokázal nijako ovplyvniť a súčasne moje postupné 
uvedomovanie si, že to súvisí s tým, že som sa rozhodol letieť lietadlom, ktoré spadne a ja 
zomriem!
V tom zazvonil telefón a ja som začal riešiť nejaký pracovný problém – v práci sú všetko len 
samé problémy.... Neviem, ako dlho som telefonoval. Viem však, že po ukončení telefonátu som 
zložil a zabudol som na svoje potenie sa a chlad. Neviem prečo som na to zabudol, ale „možno“ 
za ten čas telefonovania sa moje telo zohrialo a pot sa vyparil? Fakt neviem. Avšak asi po 2 
hodinách, po hektickom riešení nejakých pracovných vecí, som sa strhol..... Spomenul som si na 
svoj let do Moskvy a sen, ktorý mi predpovedal smrť. Pozrel som na svoje nohavice a košeľu, 
ktoré boli ešte pred „chvíľou“ zlepené s mojim telom studeným potom.  Uvedomil som si, že na 
mojom tele už nie je ani chýru, ani slychu po tom „strašnom, asi smrteľnom, pocite chladu 
z blížiacej sa smrti“. A tak som sa „kľudne“ rozhodol, že zajtra letím......
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Pri lete do Moskvy som aj tak bol samozrejme nervózny, či príde pád, alebo nie. Z Moskvy sme 
leteli naspäť o týždeň, zasa v piatok. Prišiel som na letisko 2,5 hodiny pred odletom lietadla. A už
pri príchode mi bolo jasné, že tu je nejakých problém. Letisko bolo preplnené ľuďmi 
a nefungovali oznamovacie tabule... všade bol zmätok. Anabázu môjho predierania sa k lietadlu 
nebudem rozoberať. Nakoniec pri pasovej kontrole asi len 20 minút pred odletom lietadla prišli 
2 letušky a prednostne nás pasažierov tohto letu previedli cez kontrolu do lietadla. Prišiel som 
do lietadla a sadol som si vedľa nejakej staršej dámy vo veku asi 55 rokov. Bola luxusne 
oblečená, ale napodiv celkom sympatická – asi preto som sa zvolil a mierne s ňou diskutoval. 
Diskusia nakoniec aj tak bola len stručná. Naše lietadlo meškalo. Asi po 15 až 20 minútach 
meškania sa moja susedka už nezdržala a pretože vedela, že som Slovák, tak mi otvorene 
slovensky hovorila, že je riaditeľka pobočky slovenskej banky v Moskve (viem presne, ktorej 
banky, ale nechcem ju kompromitovať, ale určite nebude žiadny problém pre tajné služby zistiť, 
aké slovenské banky mali pobočku v tom čase v Moskve.... a kto to teda bol!) a že Rusi stále 
meškajú, nikdy nedodržujú čas a termín, pravidelne odlety z Moskvy meškajú, ......... všetci 
meškajú......? Ha, ha. Ja som sa skutočne usmieval pri počúvaní, čo hovorila. Keď sa po 2 až 3 
minútach trochu ukľudnila, tak som jej ticho a tajomne hovoril : „Meškanie lietadla je sranda. 
Môžu byť oveľa vážnejšie veci, ako že nedoletíme do Bratislavy. Predstavte si, že lietadlo unesú 
teroristi a my pristaneme v Turecku. No to je ešte optimistický variant. Ale predstavte si, že 
v našom batožinovom priestore bude umiestnená bomba.... A táto bomba vybuchne, keď budeme 
10 km nad zemou. Je jasné, že nedoletíme vôbec! Po tejto depresívnej sprche z iného uhla 
vnímania reality sa na mňa pozrela ako na nejakého podivína! Mal som pocit, že ma ošacovala 
na „utajeného“ blázna, s ktorým nemá význam ďalej diskutovať. A diplomaticky uznala otrasnou
grimasou a nejasným koktaním, že ma počula a už nechce o tejto téme ďalej hovoriť. A pomaly 
sa mierne odklonila na sedačke na opačnú stranu odo mňa. Na to však asi za 10 minút prišli asi 
5 noví pasažieri a hovorili, že na letisku je strašný zmätok.... Asi za ďalších 15 minút prišla nová 
skupinka približne ďalších 5 až 7 pasažierov a hovorili to isté : „Rusi majú totálny zmätok na 
letisku a nič im tam nefunguje.“ To už sme meškali asi 30 minút. Nakoniec prišla skupina 
približne 15 až 20 posledných pasažierov, minimálne 1 hodinu po termíne štartu nášho lietadla 
a všetci hovorili : „ Žiadne lietadlo neodlieta. Všetko stojí. Na letisku je strašný zmätok 
a z nášho lietadla vykladajú batožinu....?? Asi poletíme iným lietadlom?“ V tom momente sa tá 
staršia žena vedľa pozrela na mňa, stretli sa nám pohľady na pár sekúnd ........ asi pochopila!? 
Odštartovali sme asi 1 hodinu po príchode poslednej skupinky pasažierov, ktorí hovorili, že 
z nášho lietadla vykladajú batožinu. Kapitán lietadla do mikrofónu hovoril, že naše lietadlo letí 
prvé potom, ako na letisku vznikli nejaké technické problémy. 
Celú cestu táto žena bola ticho a pozerala sa stále inde len nie smerom ku mne. Približne 20 
minút pred pristátím v Bratislave sa ku mne obrátila a v zjavnom duševne emotívnom 
rozpoložení mi ukázala fotku svojej vnučky a hovorila mi, že sa na ňu teší celý týždeň, a preto je 
taká netrpezlivá pri odlete.... Pamätám sa, že chcela môj podpis na fotku jej vnučky, že jej 
prajem všetko dobré, ale už sa nepamätám, či som jej ten podpis dal, alebo nie, pretože som sa 
zdráhal,... prečo ja, keď som pre jej vnučku nikto? Pri odchode z lietadla sa ešte „vážne“ na 
mňa pozrela. Nedá sa nič robiť, ja som introvert a nechce sa mi zbytočne „hubou mlátiť“. 
Doleteli sme v poriadku aj do Prahy. 
Tá žena bola riaditeľka pobočky VUB banky v Moskve. Overte si to u nej. Určite si ma 
zapamätala na celý život! Tiež sa dá v Rusku overiť, či v tom čase nebol prekazený teroristický 
čin na letisku v Moskve s lietadlom ruskej spoločnosti Aeroflot. Toto je dokonalý materiálny 
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dôkaz toho, že sú sily, ktoré predpovedajú budúcnosť! ... Ha, ha... ľutujem nekonečnú hlúposť 
materialistov.

Som presvedčený, že toto lietadlo, ktorým som letel z Moskvy, malo spadnúť a mali 
zomrieť všetci pasažieri. V tom čase zúrila vojna v Čečensku a očakávali sa teroristické útoky 
islamských čečenských fundamentalistov, ktorých podporovali západná EU a USA. 
Záhrobné bytosti (ktoré môžu zmeniť váš osud na Zemi) sa rozhodli vo štvrtok, týždeň pred 
odletom tohto lietadla, že ma zachránia – keď už som sa rozhodol, že „ja somár musím splniť 
svoju obchodnú dohodu“.... Preto sa cítim dlžný za svoj život a musím si to odpracovať .... teda 
teraz tu, na Zemi. Je isté, že ak ma nezabili, že majú so mnou nejaké plány. Len dúfam, že ich 
nesklamem. Ale musia vidieť, že som riadne nasratý .... a vôbec nemilujem svojich nepriateľov.
Uvedomte si, že ak by som „ja“ nenastúpil do tohto lietadla, tak by záhrobné bytosti bez milosti 
nechali zomrieť asi 150 ľudí! Tí všetci mali obrovské šťastie, že som bol v lietadle aj ja. Chápete,
ako rozmýšľajú a konajú záhrobné bytosti?! Im je úplne jedno, koľko ľudí zomrie, ale im vôbec 
nie je jedno, kto dôležitý pre nich by mal zomrieť! Vôbec neuvažujú o človeku ideologicky 
kresťansky, demokraticky, socialisticky, marxisticky a ani nijak ináč rovnostársky, že každý 
človek je dôležitý a hodnotný. Oni jednajú jednoznačne „duchovne hierarchicky“!! Je jasné, že 
im je úplne jedno, či zomrú milióny a stovky miliónov .... málo dôležitých ľudí. Oni nie sú 
humanisti a ani retardovaní demokrati, alebo vyznávajúci niektoré z tých mylných súčasných 
náboženstiev na tejto planéte. 

Kapitola 3 

Narastajúca totálna degenerácia Západnej civilizácie

Človek, ktorý pravidelne číta hlavne na internete tie „konšpiračné“ teórie, tak vie, že Západná 
populácia skutočne doslova fyzicky a geneticky degeneruje... Napr. 7.2.2022 mi kamarát poslal 
nejakú správu, že v Českej republike v r. 2021 mali 196 žiadostí žien, že nechcú byť ženami 
a chcú zmeniť pohlavie na mužské...?? Bolo vyhovené 195 žiadostiam!! 
A teraz ľudia... teda priemerní ľudkovia... aj odborníci... čo sa to preboha deje?? 
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No čo by sa dialo? Západná civilizácia totálne a komplexne degeneruje!!! .... Opäť len 
odkazujem na mnou objavený vzťah „duch-hmota“ – teda ako myslíte, tak sa mení vaše telo a aj
mozog!!  Aj v tejto knihe opätovne a zasa opakujem moje najdôležitejšie výsledky mojich 
výskumov, aký je vzťah medzi myslením a telesným vývojom. Doslovne platí, ako myslíte, tak 
sa vám aj vyvinie telo.... Ak tieto – demokraticky zničené a poškodené duše – tieto ženy myslia 
ako muž, tak sa tomu prispôsobuje aj ich telo a teda hmota!! 
Podrobný popis mojej teórie o vzťahu ducha a hmoty, teda myslenia a mozgu a (teda tela 
človeka) je v Kapitole 5.
Ale pozrime sa na to podrobnejšie. 
Západ je zbláznený z humanizmu a  ľudských právach. Dokázal som jasne v mojej knihe OS, že 
ľudské práva sú totálna hlúposť. Západný zákon existencie tohto vesmíru je Dualita. Tento zákon
som objavil v knihe OS a v tejto knihe ho pre chápanie opakujem v Kapitole 5. Prečo sú ľudské 
práva hlúposť? Pretože podľa základného zákona existencie tohto vesmíru, Duality, musí 
existovať aj Duálny opak k právam. Duálny opak k právam je povinnosť. V tej knihe OS píšem, 
že navrhujem tieto ľudské povinnosti : pracovať po celý život, vzdelávať sa celý život, neklamať,
nekradnúť, ... pomáhať slabším... A kto nebude dodržiavať ľudské povinnosti, nesmie mať ani 
žiadne ľudské práva .... teda k     tým sa môže správať ako k     zvieratám!!!!! Však pozrite sa tie 
„ľudské“ zvieratá neprispôsobivých Cigánov...

Ďalej ich duševná Západná choroba o LGBTI... Však sú to duševne chorí blázni!! Chápete? Celý 
Západ, celá Západná civilizácia je duševne chorá... sú to doslova z 90 % blázni!!

A ako je to s koronavírusom? V Západných štátoch, ako celá Západná EU, USA, Kanada, 
Austrália, Nový Zéland... vakcínovali sa s experimentálnymi vakcínami mRNA viac ako 90 % 
populácie!! A pritom aj podpísali, že im nikto za nič neručí!!! Však čistí blázni!! Dali si do tela 
pichnúť niečo, za čo im nikto nič neručí!! Čistí degeni... Aj na Slovensku totálni tupci sa nechali 
vakcínovať... Ale na Slovensku je tých tupcov „len“ cca 50 %!!! Chápete úroveň všeobecnej 
degenerácie Západného obyvateľstva? A smejem sa aj z tých židov v Izraeli. V Izraeli sa údajne 
nechalo vakcínovať tým mRNA svinstvom až 95 % obyvateľov!!! Však tí židia sú totálne 
retardovaní tupci!!! Však my Slováci sme „mozgovo“ a nutne aj duchovne, 10 krát schopnejší 
ako všetci židia v Izraeli!!! Matematicky je to jasné 0,5/(1-0,95) = 10 krát!! Však tí židia sú asi 
už aj geneticky poškodení!! Ako vraždil žid Hitler židov Chasidov, tak Rotschildovci a ostatní 
Sionisti pripravujú nové vraždenie „hlúpych“ židov .... v Izraeli!! Ale majú v     úmysle to zasa 
vyhlásiť za „holokaust“ a že zasa za to budeme zodpovední my, ostatní biela rasa?? Na internete 
je vynikajúci veb www.aeronet.cz... Autor tu píše vynikajúce články, ako židia Sionisti a židia 
Chasidi (ich knihy sú Talmud a Kabbala) bojujú medzi sebou rukami Slovanov, Nemcov, 
Francúzov... a všetkých národov bielej rasy....... Smejem sa, ako Soroš s ich Rotschildovskou 
sionistickou „bandou zločineckou“ sú odrazu šokovaní, že dali Číne všetky technológie Západu 
a Čína ich poslala do RITI!! To som písal už okolo r. 2000, že Čína max. využije „zdegenerovaný
sionistický Západ“ a potom sa zariadi sama.... Bol som v Číne prvý krát okolo r. 2000. Okamžite 
som pochopil, že Západ  - aj s ich židovským mocenským ovládaním – absolútne nechápu o Číne
nič!! Som génius?, alebo židia sionisti geneticky zdegenerovali? Oni na Západe totiž skutočne už
všetci totálne zdegenerovali... Čína maximálne využila židov a potom židov sionistov poslala do 
RITI.... ha, ha.
Ale ako je to s Ruskom? V Rusku všetko ovládajú tiež židia, teda geneticky je to tá istá sorta – 
Chazari – turkická genetika, ale títo ruskí židia nie sú sionisti, oni si hovoria Chasidi! Putin je 
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sluha ruských židov Chasidov a preto sa dostala situácia na Ukrajine do takej zúfalej situácie, 
pretože Putin veci neriešil... On slúži ruským židom Chasidom!! Slovania sa musia duchovne 
obrodiť a spojiť! Podrobne sa témou obrodenia a následného spojenia Slovanov zaoberám 
v mojej najlepšej knihe OS.

Kapitola 4

Vatikán a ich rímske právo

Bežní ľudkovia vôbec nechápu duchovnú hĺbku tohto demokratického Vatikánskeho Západného 
marazmu v súdnom systéme.
Môj konkrétny prípad na Slovensku. Mal som súd v Trenčíne v r. 2020. Po súdnom pojednávaní 
som si bol absolútne istý, že som jasne a aj dokumentárne dokázal, že druhá strana klame a že ja 
mám pravdu a súd musí jednoznačne rozhodnúť v môj prospech... Keď som potom čítal rozsudok
tej sudkyne?, tak som mal pocit, že je to o úplne inom prípade?... ha, ha. Tá sudkyňa tam popísala
také nezmysly.... a pritom vôbec nereagovala na moje jasné dôkazy... Odmietol som sa potom 
zúčastniť odvolacieho súdu... a načo v tomto demokratickom svinstve?! Tento prípad je pre mňa 
jasný dôkaz o totálnej „korupcie“ tejto sudkyne, alebo dôkaz toho, že sudkyňa je duševne 
chorá....? Potom v každom prípade nesmie zastávať tento významný mocenský post!! Je to tiež 
len praktický dôkaz toho, že akýkoľvek nezávislý štátny úrad, organizácia... v demokratickom 
zločineckom systéme sa okamžite spontánne stáva mafiánska ekonomická štruktúra!! Podrobne 
princípoch mafiánskej demokracie píšem v Kapitole 9 v tejto knihe.

A to sa len smejem nad tými medzinárodnými súdmi??.......... ha, ha. Však tie svine 
„medzinárodné“ rozhodnú podľa toho, od koho majú viac peňazí....., alebo kto im viac vyhráža, 
že ich zabije aj s ich rodinami!! Toto je tá úžasná demokracia.... no nirvána pre debilov!! 
Za posledných asi 10 rokov som počul o mnohých súdoch, ktoré organizoval zločinecký Západ 
proti Rusku... A tak som sa stále čudoval, prečo Rusko neprotestuje a trpí??.... Už viem, prečo 
Rusko trpelo. Pretože vyvíjali nové zbrane, aby sa obránili proti týmto sviniam Západným.
Ale prečo píšem o Vatikáne? 
Aj mnohí laici vedia, že súčasný súdny systém je tzv. Rímsky... Ale už nikto nevie, že Vatikán je 
pokračovanie tejto zločineckej otrokárskej Rímskej ríše!... A chápem, že len málo Slovákov vie, 
že túto otrokársku Rímsku ríšu sme zničili my Sloveni z oblasti Karpát a Podunajska... Podrobne 
ako sme my Sloveni z Karpatská a Podunajska zničili túto starú otrokársku Satanskú ríšu, 
analyzujem hlavne v knihe OS. Je geneticky dokázané, že my Slováci sme najstaršie pôvodné 
autochtónne obyvateľstvo v Európe. My Slováci sme min. z 85 % potomkovia predkov, ktorí na 
Slovensku žili už pred 8000 rokmi!! Opakujem, to nie sú žiadne Vatikánske „dokumentárne“ 
podvody! To je vedecky materialisticky geneticky dokázané!!! .... ha, ha. Viete, že 100 
najdôležitejších historických dokumentov sú opisy originálov a opisy opisov?? Teda žiadny 
originál!!......... Všetko Vatikánom sfalšované!! Čítali ste na internete o „Novej chronológii“ od 
ruských vedcov, ako sú dejiny totálne sfalšované?! A kto falšoval tieto dejiny? No predsa 
Vatikán a Západ! 
A čo teda očakávate od Vatikánskeho Rímskeho zločineckého súdneho systému? Čo očakávate 
od demokratických zločineckých zákonov?? ... no šťastie nekonečné... do hrobu nás vedú!

Ale ako odstrániť tento kolosálny podvod a celo planetárnu zločinnosť už v myslení, ale aj 
v konaní?! Dá sa to jednaním a diplomaciou?? Asi ste duševne chorí, ak si myslíte, že zločinci sa 
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dobrovoľne vzdajú svojej moci a peňazí!! .... Asi len vojna toto môže vyriešiť....? Neviem... 
dúfam že sa mýlim... že sa to bude riešiť inak... ale ja neviem, ako inak chcete odstrániť z pozícií 
moci týchto „duchovne nízkych“??  Ako chcete zmeniť systém, ak celý Západ je 
„demokratický“, teda doslova zločinecký??
Uvedomujete si, že všetky demokratické súdy sú dokonale manipulované Západnými 
sionistickými zločincami?? Uvedomujete si, že žiadne súdy na tejto skurvenej Satanovej planéte 
nie sú spravodlivé!?, ale sú riadené v prospech týchto Satanovských zločincov?? Chápete, vy 
priemerní ľudia... akí ste tupci??!! Chápete?, že vaša tuposť a optimistická demokratická hlúposť 
je nekonečná?? ... A čo chcete robiť s tými sviňami Západnými Vatikánskymi zločineckými?? 
A všimli ste si, ako za tých 30 rokov demokracie totálne zdegenerovali ľudia aj na Slovensku? 
Kde je naša stará morálka zo socializmu? 
Aby ste si uvedomili tú totálnu degeneráciu a zločinnosť demokratického systému, Vám poviem 
moje skúsenosti s políciou SR. Policajti na Slovensku majú za úlohu hlavne doslova okrádať 
Slovákov a brániť spravodlivosti... a doslova rozvracať morálku. Všimli ste si určite, ako policajti
úmyselne okrádajú ľudí pokutovaním za totálne hlúposti. Poviem vlastné skúsenosti. 

1. Omylom som zaparkoval 8.3.2022 v Žiline na Bulvári na mieste určenom pre invalidov. 
Ale zaplatil som parkovací lístok, takže mestskému policajtovi muselo byť jasné, že som 
si nevšimol nadzemnú značku, pretože som na miesto cúval... Ale tá „sviňa“ mi dala 
pokutu 150 EUR a to že vraj horná sadzba je 300 EUR!!! Chápete??? To je 50 % 
minimálnej mzdy!! Nech sa s tým policajtom žena rozvedie a nech ho opustia jeho deti 
a nech do konca života prežije sám, tá sviňa policajtská mestská! Takto mesto Žilina 
okráda ľudí! A preto, že to je príkaz vedenia mesta Žilina takto okrádať obyvateľov, tak 
túto kliatbu rozvodu a straty spojenia rodičov s deťmi dávam na všetkých na 
zodpovedajúcich miestach v meste Žilina....A toto vznášam aj na všetkým mestským 
policajtom na Slovensku, ktorí okrádajú občanov.

2. Ďalej ako ma okradli pre zmenu štátni policajti.... Bolo to myslím v septembri r. 2021. 
Zišiel som z diaľnice od Trenčína do Žiliny a tam na vstupe do Žiliny je povolená 
rýchlosť 60 km/hod. Je tam dvojprúdová rovná cesta a dá sa tam bez problémov a 
bezpečne ísť aj 120 km/h. A mne tam namerali 90 km/h, pretože na ceste tam vtedy 
nebolo skoro žiadne auto... Boli dvaja policajti, jedna žena potetovaná ako debil, pozerala
na mňa ako debil... a druhý bol muž.... tiež primitívneho pohľadu. Tie „duchovné svine“ 
my dali pokutu 220 EUR!! Chápete? Samozrejme som im povedal, že ma okrádajú, ale im
to bolo jedno! To je duchovná úroveň „demokratických“ policajtov na Slovensku.... stoka
a žumpa.... odpad, hnoj.

A teraz si uvedomte, že už to vy Slováci máte za normálne.... Že vás okráda štát, kradnú firmy, 
klamú a okrádajú banky.... A tak mnohí už majú zločineckú myseľ aj na Slovensku, ako skoro 
všetci vo všetkých Západných demokratických štátoch EU za normálnu!!!! ... Toto je norma v 
EU.... zločinnosť a kradnúť...
Z knihy OS odpisujem krátky článok o polícii SR :
Polícia na Slovensku :
Polícia je sluha vládnej moci. To je všade. Ale na Slovensku polícia slúži aj na okrádanie občanov. Štatisticky je 
počet nehôd pod vplyvom alkoholu len asi 8 % zo všetkých a v dôsledku prekročenia rýchlosti asi 12 %. Najviac 
nehôd je pri „neprispôsobení jazdy povrchu vozovky“, „nedanie prednosti“ a „závažné porušenie dopravných 
predpisov“. Som si istý, že vážne dopravné nehody, ktoré vznikli pod vplyvom alkoholu, boli skoro výhradne len tie,
pri ktorých vodič mal v krvi viac ako 1,5 promile alkoholu. Na Slovensku však polícia pokutuje skoro výhradne len 
za alkohol a prekročenie rýchlosti. Teda 95 % pokút je za len cca 20 % prípadov porušenia predpisov cestnej 
premávky. Policajti prakticky nič iné nekontrolujú! Pričom pokuty za alkohol sú bežne aj vyššie ako je minimálny 
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mesačný plat! Teda je jasné, že taká závratná výška týchto pokút je len preto, aby štát okrádal svojich občanov a ich 
rodiny!
Preto navrhujem, že štát musí za posledných 20 rokov vrátiť všetkým pokutovaným za alkohol a rýchlosť cca 80 % 
výšky pokuty a iných úžerníckych štátnych sankcií tým, ktorí nespôsobili pri prekročení limitov žiadnu dopravnú 
nehodu. Naviac sú tu obrovské škody pre pokutovaných za alkohol, ktorým odobratím vodičského preukazu štát 
ďalej spôsobil škody obmedzením pri ich práci. 
Hlavné však je, že pasívne opatrenia a sankcie vôbec zásadne neriešia bezpečnosť cestnej premávky. Som si stý, že 
za posledných 10 rokov, keď vznikol systém veľkých pokút, sa neznížil počet nehôd, ale naopak, sa výrazne zvýšil! 
Ďalej. V rôznych štátoch EU sú rôzne povolené limity obsahu alkoholu, pri ktorých ešte nie je žiadna sankcia zo 
strany štátu. Údajne v Nemecku je táto hranica 0,5 promile a vraj vo Fínsku až 0,8 promile. Takže, ja Slovák som 
menejcenný v porovnaní s Nemcom? Ako je možné, že Nemec môže a ja nie? Jednoznačne som diskriminovaný 
touto EU vládou na Slovensku. Alebo je to šovinizmus a rasizmus proti Slovákom?
Efektívny systém bezpečnosti cestnej premávky nie je len represívny a teda len pasívny! Systém sa musí doplniť 
o aktívnu časť, aby systém zodpovedal základným zákonom tohto vesmíru a to dualite a hierarchii. Teda ....Za 
niekoľko posledných rokoch sa musia analyzovať nehody a vyhodnotiť štatisticky napr. tieto údaje : Množstvo 
alkoholu v krvi (do 0,5 – 0,5 až 0,8 – 0,8 až 1,0 – 1,0 až 1,5, viac ako 1,5 promile), vek šoféra (do 25 – 25 až 30, 30 
až 40, 40 až 50, 50 až 60, 60 až 70, viac ako 70 rokov), pohlavie, koľko km vodič najazdí ročne (do 5000 – 5000 až 
20 000 – 20000 až 50 000 – 50 000 až 100 000, viac ako 100 000 km), koľko rokov už má vodičský preukaz, v aute 
bol sám, alebo bolo viac osôb, výkon motora auta (do 50 kW, 50 až 80 kW, 80 až 100 kW, 100 až 150 kW, viac ako 
150 kW), aké bolo počasie (slnečno - zamračené, ale nepršalo – pršalo - padal sneh), viditeľnosť (cez deň, podvečer,
skoro ráno, v noci), povrch vozovky (zlý, priemerný, dobrý, v zákrute opačne klopený), šírka cesty, predpokladaná 
rýchlosť jazdy (do 50, 50 až 70 km, 70 až 90, 90 až 120, 120 až 150, viac ako 150 km/h), a potom podrobne aspoň 
50 kritérií, aká typická nehoda sa stala. Analyzovaním všetkých nehôd napr. za posledné 3 roky sa zistí, aké sú 
kritické momenty. Na kritické objektívne situácie a subjektívne schopnosti rôznych vodičov sa z vyhodnoteného 
štatistického súboru vytvorí nový koncepčný systém o nebezpečných okolnostiach a hierarchia schopností bezpečne 
šoférovať u rôznych ľudí. Na základe toho sa vypracuje učebný systém a zaháji sa verejné učenie vodičov. 
V televízii sa systematicky 3 krát za týždeň (v ten istý vysielací čas vo všetkých TV) bude vysielať ten istý pol 
hodinový program, ako daná krízová situácia vzniká a prečo si vodiči musia dať pozor na túto typickú nebezpečnú 
nehodovú situáciu a aké typy ľudí majú väčšiu pravdepodobnosť, že danú nehodu spáchajú. Skrátka, verejnosť sa 
musí učiť. Na základe štatistiky sa aj zmenia pasívne parametre, teda sankcie a značenie ciest a dopravné značky 
a povolená rýchlosť. Pre autoškoly sa vydá učebnica typických nehodových udalostí, ktorá sa bude predávať len za 
symbolické ceny, napr. aj cez obecné úrady. Určite pre slovenské podmienky je rýchlosť 60 km/h v obci lepšia, ako 
súčasná 50 km/h. Z 50 na 60 km/h sa skráti čas dopravy o 20 % a teda zmenší sa počet áut na cestách o 20 %.

Alebo iný príklad „duchovnej degenerácie“ z mojej osobnej skúsenosti. V Srbsku ma veľké 
mesto, teda štát, pred 2 rokmi pri realizácii stavebnej zákazky okradli asi o 1,5 milióna EUR. 
Keď som začal hľadať advokátske kancelárie v Srbsku, aby som sa súdil – dokumentárne mám 
absolútne jasne doložené, ako doslova zločinecky postupovalo toto mesto - tak som po nejako 
čase zistil, že súd v Srbsku ja „zahraničný“ proti štátu nemôžem vyhrať..... Žiadny srbský sudca 
si nedovolí, aby rozhodol proti štátu!! Ha, ha... Chápete? Srbsko je rovnaký zločinecký štát 
demokratický, ako aj celý Západ s ich Vatikánom... Chápete ten duchovný marazmus, ktorý už 
nevyhnutne „globálne“ smeruje k atómovej vojne?? Však táto žumpa a stoka duchovná na tejto 
planéte sa už asi nedá riešiť.... bez vraždenia....? Neviem. Dúfam, že existujú ešte nejaké iné 
možnosti... Práve preto píšem aj túto knihu. Ale opakujem, súčasný Srbský štát treba zrušiť.... 
Je to zločinecký štát aj s ich celým politickým aj verejným komunálnym „demokratickým“ 
vedením! Mimochodom som dodatočne zistil, že v Srbsku je Slovanskej genetiky len max. 15 % 
populácie...

Kapitola 5
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Základné zákony tohto vesmíru

Opakujem to dokola, ale aj pre túto knihu je to fundamentálny základ, na ktorom je postavené 
myslenie a filozofia aj tejto moje knihy..... 
Základné zákony vo vesmíre sú dualita a hierarchia. V západnej civilizácii sú všeobecne známe 3
Heglové zákony dialektiky vysvetľujúce, ako funguje dualita v našom vesmíre : „Jednota a boj 
protikladov - Zmena kvantity na kvalitu - Negácia negácie“.
V mojej knihe DjePO objavujem a doplňujem 4. zákon duality : „Hmota ovplyvňuje dušu a duša 
definitívne a konečne mení hmotu bez možnosti návratu k pôvodnému stavu“.
Dualita je, že všetko vo vesmíre má svoj protiklad, alebo svoju protikladnú kompenzáciu. 
Heglové 3 zákony sú zákony protikladu. Môj 4. zákon je zákon kompenzácie. Lepšie vysvetlím 
kompenzáciu tak, ak si predstavíte, že máte dve nohy, pravú a ľavú. Ak vás bolí koleno v pravej 
nohe, tak pri chôdzi prenesiete váhu na ľavú nohu a ľavá pomáha pravej, kompenzuje jej 
nedostatok, dopĺňa jej funkciu.  Dobrý príklad o dualite v kvalite kompenzácie je aj Jungová 
teória o psyché. C.G. Jung hovorí, že psyché je zložená zo 4 funkcií. Dve hlavné a dve vedľajšie. 
Hlavné sú myslenie a protiklad cítenie. Vedľajšie sú vnímanie a protiklad intuícia. Každá dvojica
je vzájomne protikladná, ale psyché podľa Junga sa chce „zaokrúhliť“ a chce mať rovnomerne 
vyvinutú každú z funkcií. Znížená schopnosť psyché v niektorej z týchto funkcií znamená 
„chybu“. Teda úlohou myslenia vývoja psyché človeka je kompenzačná duálna vyrovnanosť. 
Ešte dôležitá poznámka ku vzťahu muža a ženy. Vzťah muža a ženy je duálne nevyhnutný 
a povinný.... Ale tento vzťah môže byť duálny boj protikladov alebo kompenzácia protikladov. 
Samozrejme, že boj protikladov, teda boj muža a ženy medzi sebou musí skončiť rozchodom 
a rozvodom.... Ale naopak kompenzačný duálny vzťah muža a ženy je taký, že sa navzájom 
doplňujú a pomáhajú si.... šťastie obidvoch.

Z dôvodu duality, ak existuje hmota, tak protikladom hmoty je nehmota, teda duch. Takže 
existencia hmoty je vlastne dôkaz o existencii ducha. Niektorí mi namietajú, že nemám pravdu, 
že protikladom hmoty je antihmota... Nesúhlasím. Antihmota v tomto vesmíre neexistuje. Je tu 
len hmota. Píšem o tomto vesmíre a základných zákonoch platných v tomto vesmíre a nie o iných
dimenziách! Preto ak má platiť zákon duality v tomto vesmíre, tak existujúci protiklad hmoty, je 
jedine nehmota, teda duch a nie neexistujúca antihmota!  Toto podstatne zložitejším spôsobom 
dokazuje aj nemecký filozof Arthur Schopenhauer vo svojom diele „Svet ako vôľa a predstava“. 
Preto je zbytočná hádka západných kresťanských filozofov čo bolo skôr, či hmota, alebo duch 
v našom vesmíre. Odpoveď je jednoduchá, od začiatku existencie nášho vesmíru tu bola aj hmota
a aj duch. Preto všetko, čo človek robí vo svojom živote, musí brať do úvahy, že okrem hmoty, tu
je aj duch. A pravdivý politický a mocenský systém musí toto zohľadňovať!! 

Druhý základný zákon nášho vesmíru je hierarchia. Nie je myslená len hierarchia 
materiálna, teda rozdiel medzi ľuďmi v tom, koľko má kto peňazí a majetku. Alebo aký je kto 
fyzicky pekný. Niekto je silnejší, iný slabší, niekto je vyšší, iný nižší ....... atď. Všade je 
materiálna hierarchia. Alebo kto sa krajšie a modernejšie oblieka – a iné hierarchické rozdelenia 
podľa hmoty. Dôležitejšia hierarchia pre ľudí je hierarchia duchovná. Základná duchovná 
hierarchia od najnižšieho po najvyšší stupeň je asi takáto :
- kameň
- rastlina
- zviera (postupne ryba, vták, cicavec, opica)
- človek

45



- UFO (na podstatne vyššej duchovnej úrovni ako človek)
Mohlo by sa to podrobnejšie rozpísať, že medzi rastlinou a človekom je baktéria, vírus, 
bezobratlovce, hmyz, ryby, plazy, vtáky, cicavce........) Tu je duchovná hierarchia jasná každému.
Preto ale zo zákona logiky plynie, že duchovná hierarchia musí byť aj medzi ľuďmi!! A dokonca 
aj medzi národmi. Preto ľudia a ani národy nie sú si rovní a ani rovnocenní. Preto je demokracia 
duchovný aj materialistický nezmysel, pretože odporuje zákonu o hierarchii. Nie je možné, aby 
človek s nízkymi schopnosťami a vedomosťami pri voľbách v demokracii mal rovnaký počet 
hlasov, ako človek s veľkými životnými skúsenosťami a schopnosťami. 
Opakujem inými slovami vyššie napísané. Žena je duálny protiklad muža. Teda ich vzťah je buď 
zničujúci boj medzi nimi, alebo ich vzťah je ich vzájomná duálna kompenzácia! Ak nie sú 
obidvaja vzdelaní a múdri, (v tejto dobe zdegenerovaného duchovného temna je múdrych ľudí 
málo) je problém hlavne so ženami. Ak žena chápe svoju rolu, tak je to kompenzácia, teda si 
pomáhajú, v opačnom prípade je to žiaľ boj. Žena aj muž nemôžu byť bez druhého, pretože 
zákon duality požaduje, aby boli spolu. Avšak súčasne zákon o hierarchii hovorí, že nemôžu byť 
rovnoprávni. Niekto z nich musí byť duchovne vyšší a druhý nižší. V knihe DjePO podrobne 
vysvetľujem a dokazujem, že vyšší duchovne je muž. Hlavne v kapitole „Žena slúži a muž 
vládne“. Vzhľadom na to, že vládnutie je určené len mužovi, tak ženám treba čo najskôr úplne 
zakázať volebné právo. Žena si má vybrať za partnera takého muža, ktorý bude voliť tak, aby so
svojim mužom súhlasila aj sama. A ak nesúhlasí s názormi svojho muža, tak má dosť času, hoci 
aj celý život pred sebou, aby ho presvedčila o svojich názoroch a omyloch svojho muža. 
Hierarchia znamená aj to, že Boh a jeho zákony sú nadradené nad ľuďmi a všetkými tvormi 
v tomto jeho vesmíre. 
Nemôže byť, aby Bohu povedali jeho žiaci - počúvaj, už si nás tu dosť učil a mudroval, my sme 
sa rozhodli, že odteraz tu zavedieme demokraciu a teda ty budeš mať 1 hlas, ako my ostatní. Ak 
získaš najviac hlasov, tak na najbližšie 4 roky nám môžeš rozprávať tie svoje „drísty“. Ale ak 
nevyhráš, budeš počúvať toho, kto vyhrá?...... A Boh je podľa súčasných demokratov tiež 
demokrat, a teda im to – svojim žiakom – odsúhlasil.  Tento Boh je podľa takýchto ľudí asi 
skutočný somár! No nie? Umožnil stvorenie vesmíru, ale povolá si vedľa seba – za seba rovných 
– nevediacich rovnostárskych demokratov a humanistov. Je zaujímavé, že žiadna kresťanská 
cirkev (hoci ovládaná hierarchicky) nie je proti demokracii. V žiadnom štáte kresťanské cirkvi 
nevystupujú otvorene proti demokracii a ich politikom... Sú to obchodné organizácie!! 
Ešte dôležitá vec. Ak tu vládne dualita, tak musí byť aj opak hierarchie. Opak hierarchie je 
„nehierarchia“. Čo je nehierarchia? Je to chaos. V prípade, že je nedostatok energie na udržanie 
hierarchie, nastáva chaos. V prípade dostatku energie vládne vždy hierarchia. Pretože vo vesmíre 
neustále klesá množstvo využiteľnej energie, tak nakoniec sa vesmír zmení na chaos. 
Čitateľ pochopí do hĺbky zásadnú fundamentálnu dôležitosť tejto kapitoly až po prečítaní celej 
knihy „Obroda Slovanov“.

Kapitola 6

Ako sa prejavuje Boh – zdroj energie - v našom vesmíre

Tiež  opakujem  túto  zásadnú  informáciu...  Pretože  ako  pochopíte,  že  proroctvá  a videnie
budúcnosti sú reálna vec, ak nebudete mať teoretický základ tohto spôsobu myslenia??
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Boh je prítomný v našom vesmíre formou sily, alebo energie, ktorej ja hovorím „živá a večná
energia“. Je dosť možné, že daný druh sily (energie) ľudia nikdy nebudú poznať priamo. Budú
schopní dokázať existenciu tejto energie len nepriamo. Prejavom tejto „sily“ je, že čím je daný
človek bližšie svojím zmýšľaním k Bohu, tým viac na neho táto sila – energia - pôsobí a tým viac
je pod vplyvom tejto sily. To znamená, ak to preženieme, človek neveriaci, materialistický, má v
hmotnom svete ľahší život,  pretože na neho daná sila,  energia pôsobí na Zemi menej než na
duchovného človeka. Materialisti – konzumenti – racionálne uvažujúci a jednajúci, majú preto v
našom svete ľahšie možnosti uspieť materiálne, než duchovne založení. 

Materiálne založeným jednoduchším ľuďom podstatne ľahšie prejdú rôzne klamstvá, nepravdy, zlé skutky voči
ľuďom, zvieratám a voči Bohu, ako ľuďom duchovným. Duchovne založený človek urobí jednu špatnú vec a už to
„všetci vedia“ a musí si to ťažko odpykať. To je ale nespravodlivosť...  !?  Nie, to nie je žiadna nespravodlivosť.
Jednoducho duchovní ľudia dostanú odplatu – odozvu – Božej sily (energie) rýchlo. Zatiaľ čo hrubí materialisti nie.
Trvá aj veľa rokov, dokiaľ títo materialisti dostanú reakciu od tejto sily a potom oni už ani nevedia, že prečo majú
odrazu také nešťastie.... A duša skutočne „ťažkého materialistu“ dostane svoje až po smrti. 

V našom vesmíre je množstvo vysoko vyvinutých civilizácií. A tie najschopnejšie civilizácie dosiahli vysoký
stupeň rozvoja, pretože sa stali viac duchovnými. Čím sú však viac duchovní, tým sú viac pod vplyvom Božej sily –
energie.  Preto  tieto  „duchovne  vysoké“  civilizácie  nemôžu  tak  ľahko  robiť  zlé  veci.  Tu  nehovorím nič  o  tých
mimozemšťanoch, ktorí túto duchovnú vysokú úroveň nedosiahli a sú zlí!!!....  Duchovne vysokí ak by urobili zlé
veci  – boli by okamžite  systémovo trestaní touto energiou.  Preto tie najrozvinutejšie civilizácie sú najlepšie.  Sú
Bohu najbližšie, Satanovi najďalej a preto sú v pozícii, že môžu byť touto neutrálnou silou najľahšie zničené, ak sa
nebudú správať v súlade s prianím a zákonmi tejto „neutrálnej“ energie. Táto teória nevyvracia možnosť, že v našom
vesmíre môže byť veľa planét s duchovne podstatne horšou populáciou, ako je tá naša – a táto civilizácia môže byť
aj na podstatne vyššej vedeckej, materialistickej úrovni a úrovni technológií a znalostí o hmote a vesmíre, pretože
bude jednoducho podstatne staršia. Avšak ich znalosti sa ďalej nedostanú, pretože možnosti hrubej hmoty bez vlády
ducha sú obmedzené, a preto tieto civilizácie sa ďaleko od svojej  planéty nikdy nedostanú. Celý náš vesmír od
svojho vzniku sa neustále rozpína. Vzdialenosti medzi jednotlivými hviezdami a planétami sa neustále zväčšujú. Tak
sa „špatné civilizácie“ dostávajú do izolácie, z ktorej niet úniku. Uniknúť môže len duchovná civilizácia. 

Tejto  Božej  energii  ja  najradšej  hovorím  „živá  a  večná  energia–sila“.  Ja  túto  energiu
charakterizujem takto:

1. Je večná, nedá sa zničiť, pretože je od Boha. Nie je z tohto vesmíru.
2. Je to živá energia, bez nej by nebol život ani ľudí, ani zvierat.... ničoho.
3. Je to absolútne neutrálna energia. Táto energia sa nedá ovládať ani citom, ani rozumom. Na

túto energiu sa človek napája len svojim myslením. Ten kto je zlostný, dostane zlosť a depresiu.
Ten,  kto  je  nadšený,  dostane  šťastie.  Človek  sa  na  túto  energiu  napája  len  a  len  svojim
myslením!!!! 
Píšem  to,  o čom mám  skúsenosti  zo  svojho  života.  Vyskúšal  som si  na  sebe  už  veľa  krát
pôsobenie tejto sily a aj to, že je táto energia skutočne neutrálna.

Tak ako človek rozmýšľa, to dostane. Preto je úplne jedno, čo hovoríte a ako konáte. Vaše
skutky a vyslovené slová, vety a názory sú absolútne vedľajšie. Na túto energiu sa napojíte len
myšlienkami.  Výnimočne  schopní  a  duševne  vyvinutí  ľudia  túto  energiu  dokážu  myslením
ovládať!  Ale rozumom a kalkuláciami  sa to  nedá!  Dá sa to  len  neutrálnym myslením a bez
emócií a bez chcenia..... Toto priemerní ľudia nikdy nepochopia. Priemerní ľudia nemajú a ani
nikdy ani nebudú mať prístup k vedomému ovládaniu tejto energie. To sa môže podariť len tým
najschopnejším a teda najduchovnejším. Ak by ste chceli túto silu ovládať, tak vaše myšlienky
musia  byť  neutrálne,  také,  aká  je  táto  energia–sila.  To  však  bežne  nikto  nedokáže!!  Len
výnimočne vyspelá duša dokáže rozmýšľať bez emócií, neutrálne a pritom chcieť ovládať túto
energiu. Priemerným (a už vôbec zločincom) sa to nikdy nepodarí, aj keď by mali mať presný
návod,  ako to  urobiť.  Jednoducho to nedokážu!!!!  Veľa povolaných,  málo  vyvolených.  A ja
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otvorene  hovorím,  že ja  dokážem myslieť  neutrálne.  V knihe DjePO som vysvetlil,  ako som
k tomu prišiel....

Toto má dramatický dopad na všetkých ľudí. Príklad: Ak hovoríte niekomu, že ho máte radi,
ale pritom ho neznášate? Na túto energiu sa napojíte len svojim myslením a teda skutočnými
citmi. Ona, tá energia, nevníma vaše slová „lásky“. Ona nevníma, že ste tomu človeku daroval na
Vianoce darček za 100 000 eur. Tej energii je to jedno. Ona počúva len vaše myšlienky a city.
Tej energii neujdete nikde a nikdy. A dostanete podľa toho. Nemá žiadny význam, aby ste to čo
i len  skúšali.  Je  to  úplne  zbytočné.  Nie,  to  nedokáže  žiadny človek a ani  živý  tvor  v našom
vesmíre. Nikto tejto energii neujde. To sa z princípu existencie tejto sily nemôže podariť. Pretože
tvrdím, že všetko živé je živé len v dôsledku existencie tejto neutrálnej energie, ktorá je od Boha.

Ak naopak nadávate niekomu, že je „debil“ a neschopný a lenivý ..., ale pritom ho máte rád a
tak aj  v skrytu  v myšlienkach o ňom rozmýšľate!,  tak len vaše myšlienky sa napoja na túto
energiu. Preto úplne zbytočne dávate dary a dobre sa správate k ľuďom, aj zvieratám a všetkým
okolo  seba,  ak  na  nich  „seriete“  a  myslíte  si  opak!  Je  to  zbytočné!  Len  vaše  myšlienky sa
napájajú  na  túto  energiu,  všetko  ostatné  zostáva  pre  túto  energiu  absolútne  nepovšimnuté.
Ale podľa toho spätne dostanete! Dostanete vyúčtovanie.  Možno okamžitú skorú reakciu tejto
sily, ak ste duchovne na vysokej úrovni a teda ste citlivý k tejto sile. Alebo ak ste priemerný, teda
trochu hlúpy, materialistický, tak pôsobenie tejto sily bude trvať dlhšie a výsledky prídu neskôr.
Váš účet vám príde oneskorene. A potom ani neviete, že to bolo vyúčtovanie za vaše myšlienky
a city, ktoré ste mali pred mnohými rokmi? Je to však len vaša chyba, že neviete o existencii tejto
večnej sily, ktorá sa nedá ovládať nízkymi dušami a že všetkým vystaví nekompromisne neutrály
účet podľa toho, ako ste v     minulosti mysleli. Pretože, ako myslíte, tak to aj chcete. Ona teda tá
sila vám v skutočnosti dá len to, čo chcete? Je to asi sranda? Ten náš (prvotný) Boh sa nad nami
asi pekne smeje. Je jasné, že sa baví lepšie než my tu v tomto pekelnom pozemskom hoteli (dočasnej ubytovni),
kde priemerní sú duševne zmrzačení, a majiteľ toho hotela sa tvári, že je ako oni, ale pritom len hrá divadlo, aby
tých duševných mrzákov ovládal a im vládol (Kapitola „Ako rozvrátim ten podzemný brloh“, kniha DjePO) .

Preto  vlastnosť  ako  taktnosť  ja  prekladám že,  chcem ťa  oklamať.  Nepoviem ti  to,  čo  si
skutočne myslím. Nemusíš, ak nechceš, ale „Živá a večná energia“ sa nedá oklamať a tá ti to
spočíta  aj  s úrokmi  a za  mňa,  že  si  mi  „taktne  klamal“  a nepovedal  mi  to,  čo  ja  omylný
potrebujem vedieť. Nemajte strach, nikto pred ňou neujde!!!!

4. Myslím si,  že  táto  energia  je  asi  hmotná,  ale  jej  hmotnosť  je  iného druhu.  Alebo ináč
povedané, táto energia je v našom vesmíre nehmotná. Preto jej prítomnosť sa v našom vesmíre dá
dokázať len nepriamo. Jej existenciu určite raz jasne a definitívne dokážu, samozrejme, vedci. 
Podľa mňa, náš vesmír sa skladá zo 4 častí : Priestoru – Času - Energie materiálnej (prvotný bol
tok plazmy, energie, vychladnutím vznikla hmota) - Energie duchovnej nehmotnej (myšlienka je
tiež nehmotná). Zasa číslo 4 – čítajte o tomto čísle v knihe DjePO.
Túto duchovnú energiu – živú a večnú energiu - by som mohol nazvať aj vedomie. Vedomie je
pre ľudí to, že sú schopní myslenia. Vedomie – túto energiu - však majú aj zvieratá a všetko, čo
existuje v tomto vesmíre! A je rozdiel len v množstve – kvantite – tejto energie (vedomia) u ľudí,
zvierat... Aj kameň má maličkú časť tejto energie a asi v kryštáloch je významne koncentrovaná
táto energia...?
Teda živá a večná energia – je všade prítomná. Síce v malej  koncentrácii,  ale  všetko v tomto
vesmíre môže čerpať túto energiu, ale kvantitatívne len na ich duchovnej úrovni! Preto duchovne
(myslením)  vysoký  doslova  „nasáva“  túto  veľmi  zriedenú  energiu  z celého  vesmíru.  Ale
duchovne nízky (svojim myslením)  túto  energiu  stráca  – podľa  jeho myslenia  -   uniká   mu
a nedokáže ju udržať! Nízke – materialistické – myslenie znamená stratu tejto energie a teda aj
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genetickú degeneráciu hmoty, jeho tela... Už A. Schopenhauer pred asi 200 rokmi dokázal, že
duchovná úroveň mnohých ľudí môže byť podstatne nižšia než mnohých zvierat! Ako je možné,
že  väčšina  ľudí  môže byť  horších než zvieratá?!  Pretože  majú nižšie  „kvantum“ tejto  „živej
a večnej  energie“  než  mnohé  „duchovné“  zvieratá.  Ľudia  s „kriticky“  nízkou  úrovňou  tejto
energie  sú horší  ako zvieratá!!  Takže ak vraždíme zvieratá  kvôli  mäsu a pritom mnohí  ľudia
môžu byť duchovne nižšie ako tieto zvieratá, tak asi je možné vraždiť tieto „ľudské zvieratá“ ako
„prasatá“ tiež! Nie? Neviem, ale logika myslenia je strašná vec! Určite sa nemýlim? Čítal som
niekde na internete, že nejaký Západný mysliteľ a osobnosť vyhlásil, že má zvieratá radšej ako
ľudí.......! Šokovaní Západní ľudia?... chudáci? Je isté, že to ten muž myslel vážne a bol o tom
presvedčený... je to tak!

Primitívni materialisti, jednoduchí ľudia, neveria v urieknutie a kliatbu. Moji milí hlúpi :
„Niektoré staré ženy veľmi ľahko dokážu urieknuť dieťa tým, že sa sústredene na dané dieťa
upriamia.“  Len tým a aj  nechtiac....!  Je to preto,  že ich myslenie je podstatne zložitejšie než
u mladých  ľudí,  v starobe  strácajú  emócie  a tak  sa  približujú  neutralite  a teda  získavajú
schopnosť ovládať túto neutrálnu energiu. Ale pretože žena je hlavne záporná časť tohto vesmíru,
tak takáto stará žena, ktorá sa priblíži „neutralite“, veľmi často krát vyprodukuje zlú energiu proti
ľudom okolo nej. Najviac sú ohrozené malé deti, ale neujdete im ani naivní materialisti,  ktorí
nemáte obranu.  Dávajte si  pozor na staré  ženy ...  nevzdelanci!  Naopak, muži  sú kladná časť
vesmíru,  tak ich duchovné pôsobenie  je väčšinou kladné...  Avšak to  nehovorím o zločincoch
mužov v myslení aj konaní!
Múdry človek – muž, žena - ktorý dokáže „vedome“ ovládať túto neutrálnu energiu, dokáže bez
problémov  cielene  a vedome  zabiť  akéhokoľvek  človeka,  ktorý  sa  nedokáže  „duchovne-
energeticky“  brániť  vyslanej  zabijackej  „neutrálnej“  energii  duchovnej  proti  nemu.  Vy
materialisti ste skutočne len „hlúpe deti“ v tomto nekonečne zložitom vesmíre a Božom stvorení.

Kapitola 7

Akašické záznamy – Akašické pole

Vec je taká, že už nielen duchovné osobnosti, ale aj „materialistickí – teda primitívni“ vedci 
našej ľudskej civilizácie sa domnievajú, že existujú nejaké večné a dokonalé záznamy všetkých 
vedomostí a skutočností, ktoré sa udiali v celom vesmíre v minulosti – prítomnosti – aj 
budúcnosti. .... ha, ha.
A toto je základ všetkého. Teda tieto Akašické záznamy obsahujú všetko čo bolo – je – aj 
bude…!! A na tieto „záznamy“ alebo „pole“ sa výnimoční ľudia dokážu napojiť a získať tieto 
informácie. Teda vždy je to tak, že v správny čas, keď dospeje vývoj ľudstva do danej etapy 
technického vývoja, tak sa objavia ľudia, ktorí sa napoja na Akašické pole a skokovo, odrazu 
získajú zlomovo zásadne dôležité vedecké informácie, ktoré posunú ľudstvo technologicky zasa 
trochu dopredu……… Teda technologicky – to je dôležité, uvedomme si to. 
Čo to znamená? Je to bláznovstvo? No už toto tak ľahko materialisti neodbijú svojou typickou 
povrchnosťou, že je to hlúposť, ak je to už vedecká debata významných vedcov, ktorí sa 
zaoberajú fyzikou, kvantovou mechanikou, matematikou …..
Ďalej je zistené, že v histórii veľkých technických objavov asi od r. 1800 bolo viac ako 100 
významných objavov objavených súčasne v tom istom čase dvoma a viac vedcami a to nezávisle 
od seba, nepoznali sa... a boli tisícky kilometrov od seba… Teda odrazu, v tom istom čase, 
objavili ten istý veľký vedecký objav dvaja vedci…. Napr. skoro nikto nevie, ale aj teóriu 
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relativity okrem Einsteina v tom istom čase objavil aj nejaký iný vedec, už si nepamätám…. 
myslím, že to bol nejaký Francúz…
Akoby sa niekto, niečo – chcelo poistiť, aby daný technický objav bol v danom čase realizovaný.

Vyššie píšem v Kapitole 2.1 o „živej a večnej energii“, ktorú indiáni na Kube nazývali 
„Tači svetlá“. Táto energia je večná a bez tej energie neexistuje život. Tak píšem….. Táto energia
ale určite nie je Akašické pole, Akašické záznamy. 

Pán Tesla hovoril, že existuje „éter“. V celom vesmíre je podľa Teslu „éter“. A tento 
„éter“ je tok energie z priestoru do hmotných telies a tak sa prejavuje gravitácia…. V skutočnosti
nikto nevie, čo ta gravitácia je….. Údajne je to zakrivenie priestoru.... ha, ha. Aká energia je tá 
gravitácia? Takto Tesla gravitáciu vynikajúco vysvetlil, toto vysvetlenie je pre mňa jasné a 
jednoduché. A súčasne táto teória o étere vysvetľuje aj neustále zvyšovanie hmotnosti Zeme a jej 
neustále zväčšovanie sa... Neviete, že naša planéta Zem sa neustále zväčšuje? Teda neustále sa 
zväčšuje jej hmota!!!!!! Súčasná predstava, že gravitácie je zakrivenie priestoru, je podľa mňa 
hlúposť. Ale je možné, že tok éteru spôsobuje aj toto zakrivene priestoru!

Ale ani éter nie sú Akašické záznamy. Čo sú to teda tie Akašické záznamy? 
Opäť si prečítajte čitatelia v mojich knihách OS, STEjeK, VjeUNS, aké sú základné zákony tohto
vesmíru a ako fungujú! A tiež ďalšie kapitoly, ktoré sú len „aplikácie“ týchto základných 
zákonov! 
Vo vesmíre je údajne až 90 % „Tmavej hmoty“, ktorú nevidíme, ale je TU…!! Táto hmota v 
našom vesmíre určite je – dokonale je to už vedecky dokázané – ale naši vedci nevedia, kde je a 
čo to je. Takže tak, správne, oni nevedia, čo to je. Ak si prečítate moje knihy, tak na niektorých 
miestach píšem, že to sú „záhrobné“ svety a svety s iným druhom hmoty. Teda tieto „iné“ svety 
sú tiež hmotné, ale ich hmota je iného druhu a preto mi ich nikdy neuvidíme, ale budeme vedieť 
ich nepriamo dokázať, že existujú…. Ale „Tmavá hmota“ tiež nie sú Akašické záznamy.

Potom vo vesmíre je údajne „Tmavá energia“….. A čo to je? Smejem sa…. Preskočím…. 
Akašické záznamy – Akašické pole – sú len suché „bezduché“ informácie. Informácie nie sú 
žiadna energia…. Informácia nemá žiadnu energiu….Tieto Akašické záznamy sú 
bezenergetické… žiadna energia…. Ale šok príde teraz .... Tie informácie sú celá minulosť-
súčasnosť-budúcnosť tohto vesmíru…. Ako môžu byť nejaké takéto dokonalé informácie, ktoré 
vedia, čo bude v budúcnosti?!......... Len tak, že budúcnosť sa opakuje!! Teda osud  sa naplní! 
Predkresťanskí Slovania aj na Slovensku majú veľmi dôležitý symbol „Kolovrat času“. Zmysel 
toho symbolu je, že  v čase sa všetko opakuje a vracia!! Pozrite si obálku mojich kníh OS a 
STEjeK…… Chápete?
Len tí čitatelia, ktorí pochopia význam všetkých 4 obrázkov na prednej obálke knihy „Obroda 
Slovanov“, pochopili celý text  komplexne. Ti, ktorí nepochopili význam týchto 4 obrázkov, tak si 
čítajte knihu dokola, najlepšie každých 6 mesiacov, kým Vám konečne „kundalíni energia 
nevystúpi z panvy cez miechu do mozgu.“ ... a začnete chápať...
Žiaľ nemôžem v tejto knihe pre jej určenie rozoberať ako fungujú čakry a energetické body 
a prečo je „kundalíni“ energia základ chápania a myslenia a rozvoja mozgu človeka. 
Študuje inde, je dosť informácii na internete, dokiaľ nám nezablokujú prístupy k informáciám 
úplne!

Teda, ako môže niekto vedieť, že všetko sa opakuje – minulosť-prítomnosť-
budúcnosť? .... Rozmýšľajte... Ako sa to dá?.... Opakujem sa...., ale musím. Však je to jasné......
Je to možné len tak, že sa to dopredu  programuje a plánuje!......  Tento vesmír je 
naprogramovaný …. od Satana. Ako analyzujem a vysvetľujem najjasnejšie v mojich knihách OS
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a VjeUNS! Je to ale pasca. Je to zotročovací systém! Teda Akašické pole a jej záznamy sú pre 
otrokov, ktorí sú šťastní, že sa vyvíjajú a rastú a teda získali ďalšie Akašické informácie…. od 
Satana!!
Teraz som to dostatočne odhalil pre Vás. Akašické záznamy sú Satanová finta, ako nalákať a 
oklamať tých, ktorí majú schopnosti myslenia, ale nie sú múdri…. Satan je bez energie – aj 
Akašické pole je bez energie. Satan potrebuje energiu aj od nás ľudí…. Dokonale som vysvetlil, 
ako funguje táto „bez-energetická“ entita, ale závislá energeticky aj od emócií ľudí. 

A nakoniec.... Čo je to vo vesmíre tá absolútne neznáma „Tmavá energia“……? Vedci 
hovoria, že je to energia!! Teda nie je to bez energie, ako Satanové Akašické záznamy!! 
Možno, že je to tá „živá a večná energia“, alebo ako Západom a Vatikánom vyvraždení Kubánski
indiáni hovorili „Tači svetlá“….. uvádzaná vo viacerých mojich knihách!! Ale neverte mi, 
možno sa zasa mýlim, ako už toľkokrát?... ha, ha.

Kapitola 8

Štyria jazdci apokalypsy

Štyria jazdci apokalypsy sú  Mor, Hladomor, Vojna a Smrť. Zobrazujú sa dvoma spôsobmi. 
Jeden je, že všetci štyria jazdia vedľa seba. Druhý spôsob zobrazenia je, že prví traja Mor, 
Hladomor a Vojna sú vedľa seba a Smrť ide za nimi. Tento spôsob zobrazenia sa mi zdá 
symbolicky presnejší. 
Opakujem sa.... ale musím... Bežne vôbec nesledujem STV televízne noviny, pretože je to 
klamárska Západná TV. Takže z tých správ sa len smejem a je to pre mňa stratený čas.... Ale 
„náhodou“, bola to čistá náhoda.... som v r. 2015, myslím okolo 3. júla prepol na STV 1 a 
ukazovali Fica, predsedu vlády SR v tom čase. Bol v Moskve na jednaní s Ruským predsedom 
vlády Medvedevom ohľadne plynu pre Slovensko. A neočakávane sa na jednaní objavil Putin. 
Putin si urobil čas a prišiel Ficovi niečo povedať.... Na STV1 v správach ukazovali len krátky 
záber z tohto jednania. Bol dlhý stôl. Na ľavej strane sedel Fico a okolo neho asi 10 ľudí. Na 
pravej strane v strede sedel oproti Ficovi Putin a okolo neho asi 20 ľudí. Putin niečo hovoril 
a Fico s vydeseným výrazom v tvári počúval ..... Asi som bol len sám?, že som si všimol výraz 
Ficovej tvári?? Pretože sa o tom potom nikdy a nikde nehovorilo.... Bol som preto zvedavý, čo 
bude Fico hovoriť, keď príde na Slovensko. Na druhý deň som úmyselne sledoval správy na 
STV1. Ako Fico vystúpil z lietadla, tak povedal reportérom jeho osobnú správu, čo dojednal 
v Rusku.... Vyhlásil, že Slovensko musí do r. 2020 vypestovať na svojom území minimálne 80 %
potravín, ktoré sa Slovensko spotrebuje.... Teda výsledok jednania o plyne bolo, že Slovensko sa 
musí do r. 2020 stať aspoň z 80 % sebestačné v produkcii potravín...?? Zaujímavé...?, že? 
Reportéri boli tak šokovaní, že už nekládli žiadne ďalšie otázky, ha, ha. Ale ja som nebol vôbec 
prekvapený.
V r. 2016 Putin niekoľkokrát verejne vyhlásil, že okolo r. 2025 môže vzniknúť veľká vojna 
a preto Rusko do r. 2025 musí kompletne celú armádu vyzbrojiť novými modernými 
zbraňami....!! Myslím, že som počul aj verziu, že tá veľká vojna môže vzniknúť po r. 2025 a nie 
okolo r. 2025. V tom čase to bol detail, ale teraz v r. 2022 aj to už je zaujímavý rozdiel.

Súčasná pandémia koronavírusu je Prvý jazdec apokalypsy, je to Mor! Vieme všetci, že 
koronavírus je umelo vytvorený. Tiež vieme, že koronavírus je len mierne nebezpečnejší ako 
obyčajná chrípka.... ha, ha. Tiež vieme na príklade z Indie a iných štátov, že Ivermectin má skoro
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100 % liečebný účinok proti tejto chorobe. Takže to by nebol problém... Ale vieme, že 
„demokratické“ štáty EU a Západu zakázali používať Ivermectin! Prečo? Pretože organizujú 
Mor, Prvého jazdca apokalypsy. Toto organizujú Slobodomurári a ich tajné mocenské Satanské 
organizácie.

Druhý jazdec apokalypsy, ktorý príde, bude Hladomor. Už sa na ňom intenzívne pracuje. Všetci 
vieme, ako na konci r. 2021 závratne vzrástla cena plynu v Európe. A určite si všimnite, ako 
reagoval Putin... Vyhlásil, že Rusko dodá maximálne množstvo plynu, že toto zvýšenie cien 
plynu nie je v záujme Ruska...?? Nie je v ruskom záujem? Však Rusi na tom dobre zarobia?? 
Prečo to nie je v ich záujme? Je za tým niečo iné??..........  Je!! Putin vie, že sa rozbieha Druhý 
jazdec apokalypsy!! Začína to energetickou krízou. Ako budú drahé a dokonca nedostupné 
energie, tak sa významne zníži produkcia potravín. Videli ste, ako vo Veľkej Británii na konci r. 
2021 nemali na benzínových čerpacích staniciach pohonné hmoty?? Vraj im chýbali vodiči 
kamiónov. Údajne až 100 000 vodičom im chýba?... Odrazu? .. ha, ha. Tomu môže veriť len 
hlupák. To nie je žiadna nepredpokladaná náhoda! To je organizované!! Uvidíte, že už skoro 
budú chýbať vodiči kamiónov aj v Nemecku, Francúzsku... Poľsku aj na Slovensku.
Ďalším krokom bude organizovanie, aby poľnohospodári neobrobili polia a tým pádom 
vypestovali podstatne menej potravín, ako za „normálneho stavu“... Opakujem, budú to 
organizovať, ale budú sa tváriť, že je to slobodná tržná ekonomika a zhoda nešťastných náhod....
Ako dôkaz toho, že to organizujú, je najnovší návrh EU. Kopírujem link z veb stránok Zem 
a Vek : https://zemavek.sk/europarlament-rokuje-o-zakaze-chladniciek-a-mrazniciek/?
utm_source=rss&utm_medium=rss&utm_campaign=europarlament-rokuje-o-zakaze-chladniciek-a-mrazniciek Teda 
nie je jasné, či už skoro toto nebude demokratickými Západnými Vatikánskymi zločincami zablokované a už sa 
k tomu nedostanete.
Preto krátky výber z tohto článku :
V pondělí 11. 10. 2021 bude Výbor pro životní prostředí Evropského parlamentu (ENVI) 
hlasovat o stanovení vyjednávacího mandátu pro Evropskou komisi a členy europarlamentní 
delegace, kteří budou EU zastupovat na Konferenci OSN o změně klimatu v britském Glasgowě. 
Švédský europoslanec Pär Holmgren z frakce Zelených předložil do textu mandátu vyjednavačů 
za EU návrh, jehož podstatou je návrh urychlení zákazu používání některých plynů – zejména – 
hydrofluorocarbonu (HFC). Tento plyn je mimo jiné používán jako chladící médium v 
potravinářství. Schválení jeho návrhu by způsobilo kolaps potravinářské výroby v EU.
Podle skupiny nařízení EP a Rady označovaných jako „hygienický balíček EU“ musí být těla 
zvířat po porážce na jatkách zchlazena na teplotu, kterou legislativa předepisuje pro další 
zpracování na maso a masné výrobky. Podle pravidel stanovených v hygienickém balíčku jsou k 
tomu využívány chladící linky poháněné právě HFC. Tento plyn je používán jako chladící 
médium i u vozidel, jimiž je maso přepravováno k dalšímu zpracování a rozváženo do 
maloobchodních prodejen. Bez jeho použití by nebylo možné provozovat v maloobchodních 
prodejnách ani chladící pulty na mléko a mléčné výrobky jako jogurty, tvaroh nebo máslo. 
Kromě masného průmyslu je HFC používán i při zpracování ovoce a zeleniny.
Urychlení zákazu HCF, jak je navrhuje zástupce frakce Zelených, na rozdíl od jejich 
predikovatelného postupného snižování zakotveného v současném znění práva EU, by přivodilo 
paralýzu rozsáhlé části nejen potravinářského sektoru, ale i mnoha průmyslových továren, kde je
chlazení rovněž používáno mim jiné i s ohledem na požadavky práva EU v oblasti pracovních 
podmínek zaměstnanců.
Takže opakujem, aj Druhý jazdec apokalypsy - Hladomor je organizovaný!
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Čítal som na jeseň r. 2021, že v USA banky ponúkajú farmárom, aby neosiali polia a že im za to 
zaplatia podstatne vyššie odmeny, ako by mali zisky a tržba z predaja obilia a iných produktov... 
ha, ha. To je organizovaný bankový hladomor!!!!!!! Nebudú potraviny, tak cena za potraviny sa 
závratne zvýši a tak tie banky zasa dobre zarobia!!... ha, ha. To je neuveriteľné duchovné bahno 
a žumpa a hnus táto slobodná tržná ekonomika... židovská! ... podrobne aj v mojej knihe STEjeK.
A po Hladomore, ak sa im podarí rozbehnúť tohto „jazdca“, už bude ľahko naštartovať Vojnu. 
Aby sme nedospeli až k Vojne, treba reagovať už teraz a brzdiť Mor. Teda treba rázne 
postupovať proti úmyselne nefunkčným súčasným koronavírusovým opatreniam. Koronavírus sa 
dá ľahko liečiť. Určite sa nedávajte vakcínovať, pretože ja si myslím, že tieto vakcíny sú 
úmyselne doslova „jedovaté“ a budú zabíjať ľudí. Však uvidíme za rok, za 2-5 rokov. Možno sa 
mýlim a ukáže sa, že vakcíny boli tiež jeden z dobrých nápadov? Ale ja im neverím, ak ani 
farmaceutické spoločnosti, ktoré ich predávajú, im neveria, však za nič neručia, neručí ani štát 
a neručí vám ani lekár za nič?!!! Tak čo, som debil, aby som si „experimentálnu“ látku dal 
pichnúť do seba? Preto Vy antivaxeri, aj Vy vacínovaní, ktorí ste prezreli... a vytriezveli z Vášho 
omylu, tvrdo vystupujte proti tým, ktorí majú strach!! Ten človek, ktorý je vystrašený ako myš... 
bolí sa, má strach zo všetkého.... taký človek nesmie byť na vedúcich pozíciách, kde zodpovedá 
za podriadených. Takýto vystrašený zajac, ktorý kľučkuje ako zajac, že má strach... taký nesmie 
zastávať ani vedúce postavenie v štátnych úradoch a ani v súkromných firmách... Ak Vás nejaký 
vedúci pracovník straší – že má sám strach – že sa musíte vakcínovať!, tak ho pošlite do riti, že 
čoho sa bojí!
Ja som sa pred pár dňami úmyselne nakazil na koronavírus. Dozvedel som sa, že jeden známy má
už týždeň koronavírus a ťažký stav, tak som za ním zašiel.... A už na tretí deň som dostal 
koronavírus... Odrazu som začal kašľať a kašeľ sa mi len ťažko dalo zastaviť. A pri kašli ma 
bolelo v hrudi... OK. Vyskúšal som si na sebe moje vlastné metódy.... Nebudem tu podrobne 
opisovať moje liečenie a ako sa mi koronavírus vrátil a vrátil sa mi aj ťažký zápal pľúc a ako som
druhý zápal pľúc veľmi ľahko vyliečil doslova za 2 dni sódou bikarbónou!! Pri inhalácii 
vdychujte sódový vodný aerosol vznikajúci pri posypaní vriacej vody do pľúc. K tomu pridajte 2 
lyžice soli do inhalovaného roztoku a vyliečite sa aj z ťažkého zápalu pľúc po 20-tich kvalitných 
inhaláciách, pri ktorých dostanete do pľúc max. množstvo sódy bikarbóny!! A viete prečo??.... 
Pretože sóda je zásaditá!!! Ale to si už musíte prečítať moju knižku NV. Ale podrobne o liečení 
zápalu pľúc touto metódou je na našich veb stránkach www.obrodaslovanov pod linkom  
https://www.obrodaslovanov.sk/pdf/Liecba-koronavirusoveho-zapalu-pluc2.pdf
Pre vyššie uvedené bojujme už proti tomuto Prvému jazdcovi apokalypsy všetkými silami. Na 
všetkých postoch – na úradoch, v polícii, v armáde, v nemocnici, na ministerstvách... v štátnych 
firmách, v súkromných firmách... Musíme odstaviť tých, ktorí majú strach!! Pretože oni, tí 
vystrašení, ktorí kľučkujú ako zajace a nevedia, čo majú robiť.... oni skutočne sú bezradní 
a vystrašení... tí nás nesmú dostať do nešťastia, ktoré pre nás Slobodomurári a iní organizujú... 
VOJNU – tretieho jazdca!

Putin vie, čo sa chystá.... Má schopných poradcov. V Rusku je veľa múdrych mužov....
Poznámka pre neveriacich... V knihe OS som nezvratne dokázal, že v tomto vesmíre existuje 
Duch. Je to ten kresťanský „Duch svätý“. Smejem sa, pretože oni tí farári vôbec nevedia, čo je to 
ten „Duch svätý“... Krátko z mojej knihy. Jeden zo základných zákonov tohto vesmíru je Dualita.
Všetko má svoje protiklady. Preto ak existuje hmota, tak musí existovať pri hmote aj „nehmota“. 
Čo je to tá „nehmota“, ktorá existuje s hmotou“? Je to Duch. 
V mojej prvej knihe „DjePO“ píšem, že číslo 4 je veľmi zvláštne číslo v tomto vesmíre. Všetko 
dôležité je zložené zo 4 komponent, súčastí. Napr. sú 4 svetové strany, sú 4 rozmery priestoru - x,
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y, z a čas, sú 4 komponenty DNA, sú 4 krvné skupiny, C.G. Jung objavil 4 funkcie ľudskej 
psyché, človek má 4 končatiny, 4 mytologické živly – oheň, voda, vzduch, zem, 4 psychologické 
typy človeka – cholerik, sangvinik, melancholik, flegmatik..... a 4 jazdci apokalypsy... 
Síce Biblia hovorí o svätej trojici – Otec, Syn a Duch svätý. Je to ale omyl. Je svätá štvorica : 
Otec (Boh), Duch (Duch Boha, ktorí je prítomný v celom tomto vesmíre), Syn (Ježiš a iní vysokí 
duchovia, ktorí sa reinkarnovali do ľudského tela, ale nie sú to ľudia), Duša (duše ľudí, ktoré sa 
reinkarnujú pri narodení a po smrti odchádzajú do inej dimenzie).
Poznámka k     organizovanej ekonomickej kríze
Na  vebe   https://www.slovanskenoviny.sk/cinska-pomsta-tisice-podnikov-sa-v-europe-zastavia/
sa píše : „Skupina európskych spoločností na výrobu a spracovanie kovov vydala varovanie pred
katastrofálnymi  následkami  nedostatku  čínskeho  horčíka  a  vyzvala  na  opatrenia  proti
hroziacemu riziku zastavenia výroby v Európe.“ Keďže EÚ je takmer úplne (na 95%) závislá od
Číny pokiaľ ide o spotrebu horčíka, európske priemyselné odvetvia vyrábajúce a spracuvajúce
hliník,  železo  a  oceľ,  ako  aj  ich  dodávatelia  surovín,  už  teraz  trpia  jeho  nedostatkom.  V
budúcnosti  hrozí,  že  sa  tento  problém  rozšíri  cez  hodnotové  reťazce  na  tisíce  európskych
podnikov  a  ohrozí  milióny  pracovných  miest,  a  to  aj  v  kľúčových  odvetviach,  akými  sú
automobilový priemysel a stavebníctvo.  Čo sa vlastne stalo a aké sú príčiny? ... Na začiatok je
vhodné  spomenúť,  že  horčík  má  široké  využitie  v  metalurgickom  a  strojárskom  priemysle.
Horčík je najľahší konštrukčný materiál  používaný komerčne.  Zliatiny horčíka vážia  štyrikrát
menej ako oceľ. Navyše je horčík výborne spracovateľný. Preto sa hlavne používa ako ľahký
konštrukčný kov v zliatinách. Najmä sa aktívne používa v automobilovom a leteckom priemysle.

Čína v posledných rokoch dodávala 80-85%  globálnej produkcie horčíka. Mimochodom, Rusko,
ktoré má najväčšie zásoby tohto kovu na svete, je druhým najväčším producentom po Číne, no 
dodáva ho v objemoch 13-15 krát menej ako Číňania. Výroba je sústredená v továrňach v 
Bereznikách (AVISMA) a Solikamsku („Solikamský horčíkový závod“). A je celkom príznačné, 
že po niekoľkoročných sporoch a konaniach o prevode vlastníctva akcií závodu Solikamsk 
nedávno generálna prokuratúra žiadala ich odňatie v prospech štátu s odvolaním sa na 
nezákonnosť privatizácie v roku 1992- 1996. Avšak naspäť k európskemu nedostatku horčíka. 
Európa sama spotrebúva asi 17% horčíka na svete, no produkuje ho minimálne. Preto je takmer 
úplne závislá od dodávok z Číny.  

Je však jediný problém s horčíkom? ... V r. 2021 sa vo svete objavil nedostatok mikroobvodov,
kvôli čomu už automobilový priemysel (a nielen on) trpel a trpí stratami, keďže sa s nedostatkom
čipov nevie vyrovnať. Nedávno sme písali aj o úplne inom druhu nedostatku – o deficite vodičov 
nákladných áut, ktorý je obzvlášť akútny vo Veľkej Británii. Začalo sa však okamžite črtať 
zaujímavé pokračovanie: po vynútenom zvýšení platov pre kamionistov čelila Británia vážnemu 
nedostatku vodičov autobusov. Každý počul o nedostatku uhlia a plynu v Európe (a 
mimochodom aj v juhovýchodnej Ázii). Deficit hnojív sa v Európe predpokladá na jar r. 2022. 
Navyše, celý svet je tiež na hranici medeného deficitu – jej zásoby na londýnskej burze klesli za 
polstoročie obchodovania na rekordné minimum a cena za rok vzrástla jedenapolnásobne. Ale 
najväčší svetoví výrobcovia hnojív sú Bielorusko a Rusko... Zoznam pokračuje. Ale všetky tieto 
problémy nesúvisia len s pandémiou COVID-19. Sú viac-menej vyvolané aktivitami Západu. Po 
prvé, špecifickými metódami riešenia krízy, založenými na emisii nezmyselných a 
nezabezpečených objemov svetových mien (predovšetkým dolára). Po druhé, Západom 
inšpirovaná „zelená transformácia“, ktorá vo svojej propagovanej forme nie je ani tak 
starostlivosťou o prírodu, ako skôr potrebou udržania si ekonomickej prevahy na úkor iných 
krajín. Takéto kroky budú mať za následok nárast inflácie, vážny nedostatok rôznych tovarov a 
permanentné prejavy energetickej krízy, čo bude problém globálny. Tak sa dnes čoraz častejšie 
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objavujú fotografie poloprázdnych regálov v amerických supermarketoch, ktoré pripomínajú 
pulty sovietskych obchodov na prelome 80. a 90. Rokov. Jasné....... je to koordinované, 
organizované a dopredu plánované!! Neverte tomu, že tie „elity“ ekonomické Satanistické, 
demokratické.... nevedia dopredu, čo robia?! 

Ale ako je to konkrétne s produkciou surovín z Ruska? No to je hrôza... pre EU a Západ. To 
absolútne nie je len ropa a plyn... V EU až 75 % základných surovín sa dováža z Ruska. Napr. 
hliník, ktorý je absolútne základný kov pre priemyselnú výrobu sa do EU 90 % hliníka dováža 
z Ruska!! Bez hliníka sa zastaví všetka priemyselná výroba v EU!! ... aj na Slovensku 
samozrejme, napr. motory do áut sú z hliníka... ha, ha. Ale to je dlhý zoznam materiálov 
a komodít, ktoré EU dováža z Ruska....

Preto myslime my silní a neohliadajme sa na ten duchovný priemer, ktorí ničomu nerozumejú a 
sú posratí od strachu…….. My ostatní silní a „duchovní bojovníci“ musíme zachrániť nielen 
svoje deti, ale aj celý národ... Mor ho!! Však si uvedomte, že Ježiš Kristus bol Sloven, teda 
geneticky doslova Slovák. Jasne je toto dokázané aj v mojej knihe VjeUNS, ale dôkazov je už na 
internete veľa.... Preto si myslím, že my Slováci (Sloveni) máme za úlohu rozvrátiť tento 
„Satanský“ demokratický systém a ako Slovanský národ s Ruským národom začať budovať 
„Duchovnú hierarchickú štátnu moc“ – zloženú zo 4 mocenských súčastí - ako píšem v knihe OS.

Kapitola 9 

Nezávislý štátny úrad, organizácia v demokratickom štátnom 
systéme – mafiánska štruktúra

Toto je veľmi dôležitý článok, aby ste pochopili, prečo je demokracia zločinecký systém štátneho
zriadenia! .... A prečo zločinci, ktorí sú tie najnižšie duchovné úrovne, chcú hoci aj „atómovú 
svetovú vojnu“, pretože tí tupci nerozumejú ničomu... ani len tomu, že v tejto vojne budú zabití 
medzi prvými!! ... ha, ha.... Teda prečo musí byť táto židovsko-grécka demokracia zničená. Ale 
smejem sa, však starí Gréci boli piráti a zločinci... teda demokrati... ha, ha. A tak tí Grécki 
demokrati-zločinci aj zničili Tróju, Slovanské mesto!!..... Celé dejiny, Západom a Vatikánom 
sfalšované, sú dôkazy ich komplexnej degenerácie... celý Západ aj s ich Vatikánom sú duchovne 
a a už aj geneticky zdegenerovaní zločinci...
Rozdelím to na dve časti :

- Prvá časť bude jednoduchá argumentácia, pochopiteľná aj priemerným ľuďom
- Druhá časť budú teoretické analýzy a teoretické úvahy

Jednoduchá argumentácia :
Ak sa dajú dokopy ľudia, ktorí sú priemerní, vytvoria nejakú organizáciu, ktorá bude mať štátne 
kompetencie, tak sa každý snaží zarobiť peniaze z tohto úradu individualisticky pre seba. To je 
prirodzená vlastnosť živočíchov na úrovni materiálnej existencie. Je nejaká slovenská ľudová 
múdrosť, asi takto : „Každá sliepka hrabe pre seba“. Teda jednoduchý materialisticky založený 
človek „hrabe“ pre seba. A kto je jednoduchý človek? Všetci materialisti a asi až 95 % ľudí 
kresťanských Vatikánskych, postihnutých týmto Biblickým omylom, sú jednoduchí!! Neverte 
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ľuďom, ktorí chodia 2 krát do týždňa do kostola, že sú lepší než Vy. S veľkou 
pravdepodobnosťou asi až 80 % z „nich“ sa snažia kradnúť ešte viac, ako Vy!
Skutočných osobností ducha a Boha je len strašne málo... Oni nie sú fyzicky schopní byť vo 
všetkých tých štátnych úradoch a organizáciách....
Preto akákoľvek organizácia získa štatút a možnosť byť skutočne do určitej miery nezávislá, tak 
okamžite tí ľudia, ktorí ju obsadia, sa začnú chovať podľa princípu „Každá sliepka hrabe pre 
seba.“ Teda je to jasne mafiánska štruktúra a medzi nimi je samozrejme aj mafiánske myslenie 
a rozdeľovanie „ziskov“...... „Tebe toľko a mne toľko....“

Teoretické analýzy :
Základné zákony tohto vesmíru sú Dualita a Hierarchia. 
Na Slovensku aj v Česku sú dosť propagované ruské petrohradské teórie „Dostatočne všeobecná 
teória riadenia“ a „Koncepcia spoločnej bezpečnosti“. Ľutujem, ale tieto teórie, akokoľvek sú 
masovo propagované, tak sú podľa mňa s pravdepodobnosťou asi 50 % teoreticky chybné. Silnú 
propagáciu v súčasnosti (r. 2020-21) týmto teóriám robí V.V. Pjakin v jeho internetovej relácii 
„Otázka-odpoveď“. A tiež na Slovensku a v Česku aj veb http://leva-net.webnode.cz. 
Prečo sú podľa mňa tieto teórie chybné? 
Tieto teórie – podľa ich autorov - vychádzajú z 3 základných „existenciálnych parametrov“, ktoré
určujú chovanie sa celého tohto vesmíru : „matéria-informácia-miera“. A tu je strašný 
zakopaný problém..........
Prečítal som si asi 500-800 strán z ich veb stánky vyššie. Sú tam dobré myšlienky, ako napr. 
„Mŕtva voda“ .... ale aj niektoré tak zložité teoretické úvahy, že som sa smial, ako toto môže 
Pjakin doporučovať na štúdium priemerným ľuďom?..........Však to nedokáže pochopiť ani 80-90 
% vysokoškolských študentov?! 

Táto ruská teória obsahuje len asi 50 % mojej komplexnej teórie – teda zhrnutej do 2 základných 
vesmírnych zákonov! :  Dualita a Hierarchia.
Dualita je pritom dvoch typov. To skoro nikto asi ani len netuší! Čítali ste niekde, v nejakej 
filozofickej literatúre, inej literatúre....., že dualita je 2 typov? Podľa mňa je Dualita 2 typov - 
kompenzačná, alebo protikladná-bojujúca. Vysvetlím. Človek má dve nohy. Jedna pravá a druhá 
ľavá. Teda duálne sú protikladné. Ale ak má človek zlomenú jednu nohu, tak prenesie váhu na 
druhú nohu a tak si pomôže. Teda toto je kompenzácia – duálna. Tak isto je to aj s mužom 
a ženou. Sú duálne protikladní. Ale majú dve možnosti Duálne..... Buď si budú pomáhať, alebo 
medzi sebou bojovať. Kompenzačná Dualita hovorí, že muž a žena sa doplňujú a pomáhajú si 
medzi sebou. Bojová Dualita hovorí, že muž a žena medzi sebou bojujú a vzájomne sa 
neakceptujú a sú medzi sebou nepriatelia!
Toto je dôležité, pre pochopenie mojich kníh, kde som si „nedal tú námahu“, aby som to takto 
dôkladne vysvetlil! Predpokladal som schopnosti logického myslenia čitateľov a vždy som 
v takýchto prípadoch došiel k tomu, že som čitateľov precenil.....
Ruské teórie vychádzajúce z 3-axiómov (parametrov) – Koncepcia spoločnej bezpečnosti 
a DVTR (autor hlavne Zaznobin) – propaguje to hlavne V. Pjakin vo videách preložených do 
češtiny - sa z pohľadu mojej „globálnej vesmírnej“ teórie javí takto :

a) Matéria a informácia – to je dualita. Je to duálny vzťah hmoty a ducha. Alebo ak chcete, 
duálny vzťah hmoty a myslenia. Však ja v Kapitole 31, knihy Obroda Slovanov, jasne 
dokazujem, že myslenie je to jediné, čo je život a všetko ostatné bez myslenia je 
neexistencia, teda smrť! Ale „informácia“ je bez energie a je to preto Satanova súčasť. 
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Teda táto teória nehovorí v týchto princípoch nič o existencii Boha! Teda komplexného 
Ducha. To je vážna chyba, presnejšie len malá časť pravdy! ... Tí, ktorí chcú oklamať 
schopných mužov, tak to robia tak, že povedia 90 % pravdy a zvyšných 10 % 
principiálnych omylov a klamstiev. Ja neupodozrievam autorov tejto teórie, že úmyselne 
chceli klamať! Ale píšem, že pochopili len časť pravdy a na tom vystavali celú svoju 
teóriu. A to je problém... Prečo nikdy neprišli na to, že demokracia je totálna hlúposť? 
Pretože vychádzali z nekompletnej teórie o existencii tohto vesmíru.

b) Miera?! Doslova sa píše, že všetko sa dá zmerať a teda všetko treba merať. To je dobré, 
s tým súhlasím, to je časť mojej Hierarchie. Ale dokážete merať len hmotné veci.... Táto 
teória je zameraná tým pádom len na hmotu. Ako chcete merať ducha a myslenie? 
V knihe OS v „Kapitole 6 – Kastové rozdelenie ľudí na dve základné skupiny“ doslova 
píšem, že nie je dôležité merať malé rozdiely medzi tými istými ľuďmi, tou istou úrovňou
Ducha v nich. Stačí poznať len to, či človek patrí medzi potenciálneho zločinca – ak 
dostane príležitosť – alebo človek ovláda svoje myslenie a Duch vládne v jeho mozgu nad
hmotou! 
Preto parameter „Miera“ sa musí nahradiť parametrom „Hierarchia“. A tým sa budú dať 
opraviť chyby na strane „Ducha“.

Opakujem, v mojej knihe nespochybniteľne dokazujem, že základné zákony tohto vesmíru 
(hmotného aj duchovného) sú Dualita a Hierarchia. Od prvej milióntiny sekundy „Veľkého 
tresku“ a vzniku tohto vesmíru tu boli okamžite platné tieto dva základné zákony!! Ktoré objavil 
Slovák.... žiadny Američan, ani Angličan, ani Nemec, ani Japonec, ani Číňan .... ha, ha!! 

A potom sa celá teória KSB – teda dve teórie (aj DVTR) – totálne zmenia......... Váš 
súčasný Svet sa rozbúra, ako za socializmu....... Tieto teórie sú zložité a žiaľ aj mylné. Ľutujem, 
je to tak. 
Napr.  ja navrhujem zrušiť a zlikvidovať Srbsko, pretože je to zločinecký štát, ale Pjakin naopak 
tvrdí podľa ich teórie, že Srbsko je historický štát  a preto pretrvá stáročia......... Tak, čo je 
pravda, to že ja tvrdím, že Srbsko je štát zločincov, alebo Pjakin, ktorý hovorí, že Srbsko je 
vynikajúci štát, ktorý vydrží ešte ďalších 1000 rokov? 
Choďte do Srbska, žite tam 3 mesiace a okamžite pochopíte...... Srbsko treba určite ako štát 
zrušiť a musí sa postupovať pri rozvoji Slovanstva len podľa teórie Kysuckého a určite nie podľa 
naivných čiastočných právd z Petrohradkých teórií a Pjakinových „optimizmov“!

A teraz naspäť k nezávislým úradom a organizáciám. 
V mojej poslednej knihe „Obroda Slovanov“ dokazujem v „Kapitole 6 – Kastové rozdelenie ľudí 
na dve základné skupiny“, že tí ľudia, ktorí neprekročia „Hranicu smrti“, sú duchovne 
menejcenní.... Teda sú buď na zvieracej úrovni, alebo na úrovni biorobotov/zombí, alebo na 
úrovni démonov – podľa tej ruskej teórie KSB (toto sa mi páči, to dobre vystihli) – ja démonom 
hovorím psychopati. Pre nich je hmota a matéria jediný ich „boh“. Nezávisí, či sú to Vatikánski 
kresťania, alebo vyznávači Koránu, alebo Hinduisti a Budhisti.... kde sú peniaze, tam idú.

(Odbočím zasa - robím to často - ale Budhisti sa preslávili medzi duchovne schopnými ako 
totálne nereálne náboženstvo pre tento Satanov vesmír! Však keď islamisti z Afganistanu 
a Perzie napadli vtedajšiu budhistickú Indiu, tak asi za 100 rokov vyvraždili údajne min. 60 % 
populácie Indie a tí Budhisti išli ako ovce na porážku. Bez odporu!!!! A nechali sa vraždiť... ako 
ovce. Toto náboženstvo je totálny omyl!! Však, len silný a bojovník, božský duchovný, pozná 
pravdu a odhalí Satana a démonov z druhých dimenzií...... a zabije ich bez problémov a bez 
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akýchkoľvek výčitiek svedomia! .........Keď som čítal Dostojevského knihu „Zločin a trest“, tak 
som stále nechápal, ako môže mať ten „vrah“ duševné problémy?? Však ak ja sa rozhodnem 
zabiť 100 000 zločincov, obrazne „neznabohov-satanistov-démonov“, tak ich bez problému 
zabijem, a nebudem mať absolútne žiadne výčitky svedomia?.... Len psychotická ideológia 
kresťanská Vatikánska, vytvorila takúto „ochranu“ pre zločincov: „Kto do teba kameňom, ty do 
neho chlebom!“ ..... Však to je duševná choroba.....! Viete, vy kresťania Vatikánski, že ak takto 
skutočne myslíte, tak ste duševne chorí.... a že mocní vládnuci nad Vatikánom vás aj tak 
vyvraždia, ak sa nebudete brániť?! Teda chcete „dávať chlieb tomu, kto vás chce zabiť?“...... 
Potom musíte byť duševne chorí!! 
Treba zločincov, ktorí vás chcú zabiť, bez milosti „zabiť“ skôr....  a nemajte s nimi žiadne 
zľutovanie, ..... pretože, keď sa „oklepú“ zo situácie, tak oni zabijú Vás .....!  

Teda títo duchovne závislí od hmoty, duchovne menejcenní, majú ich myslenie orientované len 
na osobný individualistický prospech a teda materiálnu spotrebu..... Pretože chápanie ducha 
a ovládanie žiadostivosti hmotného mozgu pre nich nie je prístupné aj kvôli absolútnemu 
nedostatku vedomostí a tak nemajú žiadne duchovné zásady.
Teda ak takýmto ľuďom umožníte dostať sa na takéto pozície moci, tak sa zmenia na 
neúprosných parazitov! Čím horšia ekonomická situácia v ktorom štáte, alebo regióne, tým 
zločineckejší „parazitizmus“ tu beží v nezávislých štátnych úradoch a iných nezávislých štátnych
organizáciách. Pretože týchto „parazitov“ sa nedá zastaviť, ak im umožníte, že sú „nezávislý 
úrad“ – a dokonca nezávislý štátny úrad...... no nirvána pre „parazitov“ a mafiánov! Aj preto 
je demokracia dokonalý zločinecký mafiánsky systém štátneho zriadenia, pretože 
demokracia vytvára množstvo rôznych nezávislých úradov... ha, ha.

Takže ak vytvoríte „nezávislý úrad, nezávislú organizáciu......“ ktorá je nezávislá od 
štátnej kontroly a dozoru, tak takáto inštitúcia sa okamžite stáva mafiánska štruktúra, pretože 
drvivá väčšina ľudí na súčasnej úrovni rozvoja ducha sú duchovne menejcenní. Sú to potenciálni 
paraziti. Oni nedokážu ovládať svoje pudy hmotnej závislosti a tak sa okamžite a spontánne 
stávajú zločinci – kradnú, kde sa dá!

Ktoré štátne úrady a organizácie sú v súčasnosti na „demokratickom?“ Slovensku nezávislé 
a teda mafiánske štruktúry? Minimálne tieto :

- Mestské a obecné úrady
- Vodárne a kanalizácie
- Rôzne inštitucionalizované záväzné profesné komory ...., ako napr. Komora stavebných 

inžinierov, komora advokátov.....atď.
- Súdy
- Prokuratúra
- Politické strany
- .........

Toto Fico a Pellegrini  na Slovensku nevedeli?..... a stále to nevedia? Sú nevzdelaní diletanti? 
A vie to USA prostitútka Matovič? ..... Viete, sú to demokrati.....?, ha, ha.... dokonca si hovoria 
EU humanisti... Ale ako títo EU humanisti podporovali vraždenie Rusov na Donbase 8 rokov 
Ukrajinskými zločincami a za ten čas zabili 15 000 ľudí?... to je OK??  
Čo za skurvený systém tu je na tejto planéte?? Ja osobne si myslím, že treba zničiť celú túto 
Satanom obsadenú planétu!! Však na čo narazíte počas vášho života,... kdekoľvek do zahraničia 
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sa dostanete.........., tak to je svinstvo.... Treba urobiť „harakiri“ nad celou touto planétou a začať 
to niekde inde.....

Ale dobre vy tupci demokrati.... Však spýtajte sa Pellegriniho alebo Fica, či chápe, prečo je 
demokracia zločinecký systém štátneho zriadenia a ak to náhodou (určite) chápe, ako chce 
ochrániť Slovákov od totálnej demokratickej degenerácie, aká prebehla a ešte dobieha na 
Západe? 
Som si istý, že títo chuji demokratickí slovenskí nemajú žiadne vzdelanie......a naviac majú 
strach, boja sa........ A čoho sa boja? .......Vieme!! Spýtajte sa ich na dejiny Slovenov a Slovenska,
psychológiu, alebo filozofiu....... oni nemajú vedomosti, sú nevzdelaní pre ich mocenské pozície, 
teda sú duchovne menejcenní! 
Priemerní ľudia sa musia zmieriť s tým, že v tomto čase, teraz..........nemajú vedomosti, ktoré by 
im umožnili stať sa duchovne nadpriemernými. Len celoživotné a „strašné - antidemokratické“ 
vzdelávanie umožní vtedy ľuďom z     más priemerných dostať sa cez „Hranicu smrti“ (kniha OS) 
a stať sa duchovne a nakoniec aj materiálne vládnucimi! 
Myslím si, že len toto je možnosť, ako zabrániť totálnemu zničeniu tejto planéty „bláznov“...

Všetky súčasne demokratické štruktúry v Slovanských štátoch sú mafiánske štruktúry..... 
Výnimkou medzi Slovanmi je teraz len Rusko, kde sa po zrade Gorbačova a rozvrate Jelcinom 
postupne pod Putinom vytvára Hierarchická duchovná vláda......... Ale ako dlho to vydrží?... Ak 
ani v Rusku „verejne“ nepoznajú základné princípy a zákony? Dúfam, že oni to poznajú, len to 
teraz nevyhlasujú do Sveta!......... 
Z princípu existencie demokracie, ako zločineckého systému štátneho zriadenia, vysvetlené 
v mojich knihách, je demokracia mafia a celkovo mafiánska štruktúra celospoločenská. Však 
pozrite sa na Taliansko! Ak by mali hoci len 40-50 rokov totalistického socializmu, tak by mafiu 
vyvraždili do tretieho pokolenia a už by tam nikdy nič mafiánske nebolo!!!!!! 
Stále nechápete a teda neveríte? Však ak si prečítate moje knihy – dokonca stačí len tú 
najdôležitejšiu „Obroda Slovanov“ - teda ak dokážete ešte niečo čítať....  v demokracii sú už 
skoro všetko samí debili....  V demokratickom systéme štátneho zriadenia nás obklopuje zo 
všetkých strán „MAFIA“...... Sionistická Vatikánska ekonomická mafia!... Pretože ich nič iné 
ako zisk a peniaze nezaujímajú! .... Chápete? Prečo píšem, že Vatikán je sídlo Satana na tejto 
planéte??
Je to hlavne „ekonomická mafia“,  teda demokratická a     slobodne tržne podnikajúca mafia...... 
teda zločinci, z princípov existencie týchto zvrátených primitívnych ideológii Západu a Vatikánu 
o slobodnej tržnej ekonomike! ... Podrobne analyzujem zločineckú sionistickú Západnú slobodnú
tržnú ekonomiku v knihe „STEjeK“.

Teda, bude Svetová atómová vojna v r.2025?  Však uvidíme?! Ak do r. 2025 neprebehne 
rozdelenie Európy medzi USA a Rusko, pričom Bavorsko aj NDR a všetko od nich na východ 
spadne pod vplyv a moc Ruska........!! aj Taliansko a Rakúsko... Tak potom sa tento spor medzi 
židmi sionistami a židmi Chasidmi vyrieši v tejto atómovej vojne... ha, ha. 
 Ale možno sa zasa mýlim, ako už mnoho krát predtým? Neverte mi. Premýšľajte a kriticky 
hodnoťte, čo Vám v oficiálnych štátnych aj iných konšpiračných médiách hovoria a čo píšem ja...
Hovorí sa, že „Hlupák sa pozná podľa toho, že je optimista“.

Kapitola 10

59



Človek je chybná konštrukcia

Nebudem sa zaoberať dokazovaním, čo som už dávno vysvetlil a teda sa budem zaoberať len 
tým, čo chcem teraz zvýrazniť. Ľudský druh nevznikol Dárwinistickou evolúciou! Tomuto 
nezmyslu veria už len jednoduché ženy a nevzdelaní muži......
Dokonalé dôkazy o nezmyselnosti celej tejto židovskej teórii pre „gójov“ Slovanov sú hlavne 
v mojej knihe „Obroda Slovanov“ – je tam samostatná kapitola!
Človek bol určite vytvorený ako druh umelo. Je vysoko pravdepodobné, že rôzne mimozemské 
civilizácie sa „zmluvne dohodli“ medzi sebou a každá táto mimozemská civilizácia – rasa – si 
klonovala svoju ľudskú rasu pre túto planétu Zem...... ha, ha... A tak to aj dopadlo!! Je už 
všeobecne jasné, že geneticky najschopnejšia je biela rasa a teda na prvom mieste je to 
haploskupina R1a, teda geneticky Slovania...........A duchovne a myslením je najhoršia čierna 
rasa.... Ale omyl.... v Indii hovoria otvorene, že najnižšia kasta sú „Nedotknuteľní“... Nikto sa s 
nimi v Indii nesmie krížiť, pretože sú to údajne najnižšia ľudská genetika na tejto planéte... U nás
na Slovensku sú títo „indickí“ nedotknuteľní ..... Cigáni!!!  Cigáni a indická najnižšia kasta sú 
chybné genetické pokusy mimozemšťanov na tejto planéte?! .......Neviem. Alebo tí 
mimozemšťania to urobili naschvál?  Tým myslím vytvorenie potenciálnych schopnosti ducha 
a myslenia!...  Len opakujem, že je možné aj to, že tieto genetické manipulácie a projektovanie....
nerobila jedna mimozemská civilizácia, ale na tomto „projekte“ sa zúčastnili viaceré 
mimozemské civilizácie.... (Pestujú si nás tu na tejto „planéte bláznov“, ako králikov v klietke 
a pozerajú sa, čo z toho vznikne?) ... Potom sú tie mimozemské civilizácie „svine“!! Nie sú 
Božské, sú Satanovej mysle...... ha, ha a tak budú zničené, aj keď nás, toto ľudstvo oni zničia... 
Potom ale určite na „Druhom Svete“ sa dožijeme našej rehabilitácie... ale len tí duchovne silní 
a „myslením“ aj životom spravodliví!!!! 
Týmto jasným faktom sa ale nechcem zaoberať! Tu chcem asi prvýkrát načrtnúť, aké obrovské 
chyby urobili títo mimozemšťania pri našom genetickom klonovaní..... alebo ako niektorí hovoria
„rekombináciou mimozemskej rasy Nephilim s myšou a opicou“ – teda z týchto genetík 
mimozemšťania údajne vytvorili človeka.... Ale sú aj iné teórie, ako biela rasa Slovanov prišla na
túto planétu z blízkeho hviezdneho systému. A že genetika Slovanov, haploskupina R1a, je 
prvotná genetika týchto prišelcov z vesmíru, tejto prvotnej bielej rasy... Je jasné, že následné 
genetiky, teda zdegenerované a zjednodušené genetiky bielej Rasy, ako R1b a ďalšie... aj ich 
zjednodušené jazyky.... ako angličtina, nemčina, francúzština, španielčina... sú zdegenerované, 
teda zjednodušené jazyky pôvodného Slovanského jazyka našich „vesmírnych“ predkov bielej 
rasy!!! ..... na tejto planéte ovládanej Satanom!! Javí sa to ako nerovný bol s týmito 
mimozemskými civilizáciami... ha, ha. Ale nie je to tak! My Slovania genetikou a aj myslením 
bez problémov zomrieme v tej vojne atómovej a aj v ďalšej budúcnosti... ale nikdy sa nevzdáme 
nášho spojenia s Bohom!!!!!!!!!! Mor ho!!
Podľa mňa mimozemšťania urobili tieto konkrétne obrovské chyby (asi úmyselne) v genetike 
človeka pri jeho vytváraní kombinovaním rôznych génov, ktoré ja teraz okamžite vidím, sú :

1. Ľudský mozog nie je schopný exponenciálneho myslenia. Ľudský mozog je to 
najprimitívnejšie zariadenie, ktoré je ešte schopné abstraktného myslenia, ale len 
lineárneho.....!!!! Pritom však všetko v prírode a vo vesmíre prebieha po exponenciále!

2. Ľudské telo nie je schopné vyrábať pre seba vitamín C. Pritom zvieratá, ako psy, 
mačky........... ich telo automaticky produkuje vitamín C a nemusí sa snažiť získať tento 
vitamín zo stravy!
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3. Genetika človeka je naprogramovaná na samodeštrukciu, degeneráciu a nevyhnutný zánik
– nie je teda jasné, prečo tu tento druh existuje. Nie je jasný zmysel tohto mimozemského 
experimentu s týmto geneticky zjavne poškodeným druhom.... podrobne píšem 
o samodeštrukcii človeka v mojej knihe Obroda Slovanov!

4. Organizmus človeka – jeho genetika – nie je schopná si poradiť s bežnými chorobami...... 
Súčasný človek sa dožije max. cca 100 rokov, ale pritom aj tá „veľmi jednoduchá“ 
a sfalšovaná Biblia píše, že predchádzajúce civilizácie – teda nie súčasný človek – sa 
dožívali 800 až 900 rokov!

Je jasné, že rôzni odborníci v rôznych oblastiach budú schopní veľmi dobre doplniť ďalšie 
veľké genetické chyby na hmote a duchu človeka! Väčšie chyby sú u čiernej rasy 

a menšie u bielej rasy.
Takže prečo by mimozemšťania nemohli plánovať aj svetové vojny a výrazné zníženie počtu ľudí
na „ich“ planéte? Však ak majú títo mimozemšťania takéto technológie, tak ľahko rozpútajú 
Svetovú vojnu, ako sa im zachce! Ale je jasné, že potom táto mimozemská civilizácia je Satanská
civilizácia a aj keď nás ľudí vyvraždia .... asi nebudú mať s tým žiadne problémy, ak sa tak 
rozhodnú ... tak aj tak, my duchovne silní ... určite hlavne vysoká genetika, teda Slovania... sa 
dostaneme „do Neba“ a tí ostatní skapú...... v pekle... Peklo je určite skutočné!! Je to iná 
dimenzia, je to iný vesmír!!! 
A čo drogy? Však na Západe a inde na tejto planéte „bláznov“ je 99,5 % populácie 
narkomanov?! Nechápete a neviete!? Čo sú to drogy? Tak.... alkohol, cigarety (teda nikotín 
z tabaku), bežné drogy ako ópium, marihuana, heroín... potom droga je aj pocit moci, 
neprimeraná sexuálna túžba je tiež droga... ďalej napr. aj obyčajný cukor!!........ Chápete? Viete, 
aká obrovská časť ženskej populácie je závislá od drogy cukor?? Ale tak aj zženštilí muži, ... 
nepijú alkohol, ale jedia zákusky, sladkosti a cukor, ako ženy... 
Chápete, ako sme my ľudia geneticky poškodení? Ja si myslím, že toto genetické poškodenie 
bolo úmyselné!! ...... Satanská civilizácia v tomto vesmíre nás vytvorila a takto geneticky 
úmyselne zablokovala náš vývoj....Tak si myslím... Ja osobne serem na túto vesmírnu Satanskú 
civilizáciu!! Radšej zomriem, ako by som mal pokračovať v tomto chaose a totálnom „nezmysle“
na tejto planéte obsadenej Satanom!! Tisíc krát radšej, po smrti, sa reinkarnujem do iného 
Sveta.... Mor ho!!!

Kapitola 11

Básne z knihy „Obroda Slovanov“.

Kopírujem z mojej knihy OS... V Perzii, súčasnom Iráne, žil v 11. storočí matematik a astronóm
Omar Chajjám.  (Nemali ho radi, pretože pil víno, čo islam zakazoval a mal názory, ktoré nevyhovovali jeho
okoliu.) Moje asi najobľúbenejšie štvorveršia od neho sú:

Keď s hlupákom sa spojíš, neunikneš hane,
preto ti Chajjám radí iné počínanie –
od múdreho si môžeš vziať i jed,
no ani balzam z hlupákovej dlane.

Z hľadania pravej cesty bolí ľudí hlava –
doprava zľava, či doľava sprava?
Mám strach, že ozve sa raz ráno správa:
„Hlupáci? Ani jedna cesta nie je pravá!“
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Tí ktorí múdrosť získali a povinní
sa cítili byť sviecami aj pre iných,
nenašli cestu z temnoty a zaspali,
keď dotárali svoje kraviny.

Potrebuješ sa najesť, obliecť, obuť nohy –
Tam ešte odpustené sú ti premrhané vlohy.
Nič iné ani zadarmo však nestojí ti za to,
Aby si menil vzácny život za rárohy.

Otázky v hlave – mlčanie im odpovedá.
Odpovieš na ne nahlas – je ti beda.
Uprostred davu múdrych hlupákov
Všetko čo pomyslíš si, vysloviť sa nedá.

Kto spokojne chce žiť a nepodliehať tlakom,
ten musí dodržovať jednoduchý zákon:
lepšie je hladovať, než prejedať sa,
lepšie byť sám, než v spolku hocijakom.

Kto na najhlbšie dno sa nedostane – nedosiahne nič.
Kto krvou srdca neumyl si dlane – nedosiahne nič.
Je iba jedno svetlo – plameň, v ktorom zhoríš.
Kto seba nezriekne sa odhodlane – nedosiahne nič.

Keď s jednou kosťou vedia spokojné byť supy,
Nech nezláka ťa k svojmu stolu podliak tupý.
Lepšie žuvať vlastnú suchú kôrku,
Než na brade mať z jeho dobrôt šupy.

Keď nepiješ, prestaň aspoň karhať iných hostí!
Aj tak sú len pokrytectvom všetky tvoje cnosti.
Vyťahuješ sa, že čisté víno odmietaš – 
a každý deň pritom robíš kopu špinavostí.

K tým veršom len krátky postreh : Ľahkovážne mysliaci človek má tendenciu veriť svojmu 
úsudku a preto priemerní ľudia radi diskutujú medzi sebou a radia jeden druhému.... Veľký 
problém pre tých, ktorí veria takýmto „jednoduchým“ radám „jednoduchých kamarátov“....! 
Väčšinou sú takéto rady mylné a čím vážnejší je problém, tých vážnejšie škody tak týmto 
naivným ľuďom vznikajú. Ak sa chcete s niekým poradiť, tak vyhľadajte človeka, o ktorom si 
myslíte, že je múdry, teda podstatne múdrejší ako Vy a pýtajte sa jeho a nie sebe rovných 
rovesníkov. Alebo aj múdrych starých ľudí (vek viac ako 70 rokov) z vášho okolia, ktorí aktívny 
život zvládli - žijú. Ale je to tak, že „demokrati“ myslením aj zločineckým životom sa nikdy 
neznížia k tomu, aby otvorene priznali, že niekto iný je podstatne „múdrejší“ než oni, ak ten 
„múdrejší“ je chudobný? Ten „demokrat“ a „slobodne tržne podnikajúci“ zločinec... je 
jednoducho „duchovný tupec“... Vôbec tých debilov nepočúvajte, aj ak sú vašimi riaditeľmi 
a konateľmi a sudcami... Všetci títo „nevediaci“ sa „spamätajú“ tak najneskôr 10-15 rokov pred 
smrťou.... Budú sami a budú trpieť ako „besní psy“, ako sa bude blížiť ich smrť... a nikto nebude 
chcieť byť pri nich, keď budú odchádzať do tej „inej dimenzie“ – do PEKLA.... ha, ha. Však sa 
pozrite na tých starých zlých, ako na konci života strašne duševne trpia...... Každý si toto môže 
všimnúť, ak je schopný myslenia.
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Kapitola 12

Slovák – Uhor hudobný génius František Liszt 

Je geneticky už asi 15 rokov dokázané, že my Slováci sme min. z 85 % najstaršie autochtónne 
obyvateľstvo v Európe. Naši predkovia tu žili už pred 8000 rokmi.......Neviete?? Celé naše dejiny
sú Západom a Vatikánom sfalšované! Napr. nikdy nebolo žiadne sťahovanie národov po páde 
Rímskej ríše, nikdy tu neboli Mongoli, teda Tatári! A iné....... Opakujem, že tu Mongoli nikdy 
neboli, je to dokázané geneticky!! Ale o falšovaní dejín si môžete prečítať zverejnené dôkazy aj u
Slováka M. Kapolku v knihe „Veľké Slovanské dobytie Sveta“ a ďalších slovenských autorov. 
Neboli tu v Uhorsku žiadni Tatári, ale Tartari, vtedajšia veľká Slovanská ríša na východ za 
Karpatmi...
Tento úvod bol potrebný, aby ste pochopili, že časy Západného falšovania našich dejín 
končia......
Franz Liszt – teda po slovensky František List - bol Slovák. Sám sa celý život označoval za 
Slováka – Uhra. Dúfam, že viete, že Uhor nie je Maďar. Pretože Maďarská národnosť je 
vymyslená a aj Maďarčina je umelo vytvorený jazyk z turečtiny po r. 1750 n.l. O našich 
pravdivých dejinách píšu jedine Slováci vlastenci a nie „demokratickí Západní“ 
vlastizradcovia!!!!!! Preto doporučujem napr. týchto „hrdinov pera“ :
- Oskár Cvengrosch : „Tajné dejiny Slovenska, Slovenov a Sloveniek“
- Oskár Cvengrosch : „Tajné dejiny Slovenov a Uhorska“, „Uhri boli Slovania“
- Svetozár : „Bystvor I“ a „Bystvor II“ – to je Rus, ale napísal vynikajúce knihy ....
- Július Handžárik : Veľkomaďarské blúznenie“
- Alan Dolog : „Naše dejiny úplne inak“
- Edita Tarabčáková : „Maďarské fantasmagórie“ a „Stala sa Maďarom Krivda?“
- Cyril A. Hromník : „Sloveni a Slovensko“
- Jozef Pacher : „Zašlá sláva slávnych Slávov“
- Blažena Ovsená : Pátranie po tajných slovenských dejinách a slovenskom duchu“
- a nakoniec Miroslav Demko : „Franz Liszt a Bratislava“, „Franz Liszt – Ukradený skladatel“, 
„Franz Liszt“, „Stratený syn Slovenska Franz Liszt“.
A množstvo už ďalších slovenských autorov, ktorých diela nepoznám, ale predpokladám, že ako 
Slováci by mali písať pravdu : Milan Stanislav Ďurica, Jan Hrobař, Dušan Haruštiak, Nikolaj 
Levašov, Antonín Horák, Jiří Matějka, Petr Kovář, Valerij A. Čudilov, Ladislav Zrubec, 
František Alexander Zvrškovec, Pavol Dobšinský, Matúš Kučera, Viktor Timura a určite mnohí 
iní. 

Požadujme, aby sa Bratislava oficiálne verejne prihlásila k nášmu rodákovi Slovákovi – Uhrovi - 
Františkovi Lisztovi. František Liszt sa celý živo hlásil, že je Uhor – Slovák. Celý život odmietal 
maďarčinu a po maďarsky nikdy nepodal ani „dobrý deň“ – tak bol „vysoko morálny“ a tiež 
odvážny za Slovensko v tých „nebezpečných časoch“! Však v tom čase ani pes neštekol za 
Slovákov!!!! Opakujem, za svoje mesto celý život považoval Bratislavu. Bol to Slovák, Sloven, 
Uhor.... A tak sme my potomkovia povinní  odčinili tú strašnú minulú duchovnú ľahostajnosť za 
takým duchovným Slovenským velikánom, ako bol F. Liszt, ktorý celý život myslel a žil ako 
Slovák-Uhor! Myslím si, že Liszt urobil pre Slovensko viac, ako Štúr aj Štefánik!! To odhalia až 
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ďalšie výskumy..... Liszt nepatrí ani Nemcom a už vôbec Maďarom... On bol čistokrvný Slovák –
Uhor!
My Slováci sme jediný duchovný aj jazykový nasledovník Veľkomoravskej ríše, starého 
Uhorska...... a ako hovoril Liszt, „stratenej rasy“ .... My Slováci, naša genetika, je posledná 
najmenej poškodená genetika Západných Slovanov – Uhrov.
Pán Miroslav Demko urobil heroickú prácu pre odhalenie podvodov okolo F. Liszta. Podľa neho 
navrhujeme urobiť vizuálne významné pomníky Františkovi Lisztovi v Bratislave na týchto 
miestach :
- V center Bratislavy po Listovi pomenovať významnú ulicu.
- Na budovách Dómu sv. Martina a Reduty, kde Liszt účinkoval, umiestniť veľké tabule o Uhrovi
– Slovákovi F. Lisztovi.
Mesto Bratislava sa musí verejne trvale a     neustále hlásiť ako mesto Slováka Františka Lista 
a zahájiť propagáciu Bratislavy, ako mesta Slováka Františka Lista!! Na Slovensku sa musí 
zahájiť verejná diskusia o klamstvách okolo pôvodu Slováka F. Liszta. Je potrebné, aby aj 
priemerní ľudia chápali, že genetika Slovákov, Slovenov, Uhrov, „stratenej rasy – ako 
písal F. Liszt“, je na takej úrovni...., že my Slováci nemusíme mať absolútne žiadne komplexy
pred zdegenerovaným Západom!! A Liszt mal nakoniec pravdu........ však my Slováci sme 
najstaršie autochtónne obyvateľstvo v Európe..... Sme potomkovia predkov, ktorí tu žili už pred 
8000 rokmi!!!!!!

Všade okolo seba vidíme, aké nízke sebavedomie máme my Slováci. A prečo? Však sme 
geneticky schopnejší v priemere ako akékoľvek iné národy!.... Asi pred 3-4 rokmi, neviem 
presne, som počul v rádiu, že Slovensko sa zúčastnilo nejakej svetovej olympiády univerzitných 
študentov (myslím do 25 rokov) vo fyzike. A pamätám si, že bolo prihlásených 49 národných 
družstiev a Slovensko skončilo na 10. mieste!! Predstavte si, že len 5 miliónové Slovensko 
predbehlo štáty a národy, ktorých je 50-100 miliónov a viac....? Tiež jasný dôkaz o kvalite našej 
genetiky.... Preto máme mať tomu aj adekvátne sebavedomie! Ale samozrejme nehovorím o 
nafúkanosti a hlúpej pýche, ale o prirodzenom a zdravom sebavedomí. Je potrebné vytvoriť 
špecializované programy na zvýšenie aj duchovnej vzdelanosti, teda prirodzeného sebavedomia, 
ktoré nebude nikoho obmedzovať, ale bude brániť toho duchovne schopnejšieho!! 
A tiež........... genetika priamo súvisí s morálkou!!!! Vysoká genetika – vysoká morálka, nízka 
genetika – nízka morálka! To je vesmírny zákon, ktorý som pravdepodobne ako prvý na tejto 
planéte odhalil a dokonale vysvetlil ja.... Slovák Kysucký, ha, ha.

Ale ako táto kapitola súvisí s atómovou svetovou vojnou v r. 2025? ... Zásadne. Bude 
záležať len na myslení a duchovnom odhodlaní Slovákov, potomkov slávnych našich predkov 
Slovenov, či v tejto vojne bude Slovensko zničené atómovými zbraňami, alebo nebude! Teda 
bude záležať na tom, či na Slovensku je ešte dostatočne početná vrstva obyvateľstva, ktorí nie sú 
totálne zdegenerovaní Satanským Vatikánom a Západnou sionistickou „demokraciou“... 
Ak sa vy rodičia a starí rodičia nespamätáte, tak Slovensko v tejto atómovej vojne bude zničené! 
A zabudnite na vaše vnúčatá... 

Kapitola 13 

Koronavírusové šialenstvo – príprava svetovej vojny
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A v tejto kapitole sa opäť konkrétne vrátime ku konkrétnym udalostiam, ako sa pripravuje táto 
Svetová vojna! 
Všeobecne sa vie medzi vzdelancami a nie tupcami a „magorskými“ lekármi približne toto:

- Koronavírus je umelý vírus geneticky vytvorený z vírusu HIV a iných zvieracích 
koronavírusov.

- Koronavírus neustále mutuje, teda sa mení a preto očkovanie na takýto vírus má účinnosť 
max. 3-5 mesiacov. Presnejšie by sa malo povedať, že tí židia – tí organizátori – ktorí 
vytvorili tento koronavírus, vypúšťajú pravidelne nové varianty tohto „umelého“ vírusu, 
pretože ako umelý vírus musí do 6 mesiacov zdegenerovať a sa ďalej už nedokáže 
replikovať.

- Ale takéto očkovanie musí nutne znižovať prirodzenú imunitu tých, ktorí sa nechajú 
očkovať.

- Súčasné vakcíny sú prakticky všetky experimentálne, pretože bežný proces vývoja vakcín
trvá dlhšie ako 10 rokov. A preto logicky Poisťovne neplatia plnenia tým poistencom 
„Životných poisťovní“, ktorí podstúpili túto experimentálnu liečbu!! Pretože tí 
vakcínovaní doslova pospisujú, že súhlasia s tým, že im nikto za nič neručí!!!!!! Ha, ha... 
totálni debili!! 

- Pred 100 rokmi bolo reálne „overené“, že masová  vakcinácia nevyhnutne vyprodukuje 
„neprirodzené“ mutácie rôznych vírusov. Tak sa stalo v USA. USA farmaceutické 
spoločnosti „vyhlásili“, že vojaci, ktorí sa vracajú z Európy majú rôzne choroby a preto je
potrebné, aby sa Američania vakcínovali... A tak táto masová vakcinácia – okrem toho, že
zabila desiatky ľudí – tak vytvorila mutácie vírusov, na základe ktorých vznikla 
Španielska chrípka, ktorá potom zabila údajne až 100 miliónov ľudí! Ale ... smejem .... 
Španielska chrípka sa prejavovala ako silný zápal pľúc!!! Teda to určite nebola žiadna 
chrípka!!! 

- Až do r. 2025 sa budú striedať rôzne „koronavírusové“ pandémie. Ale je veľmi 
pravdepodobné, že tie „židovské – sionistické“ svine vytvoria nejaké nové vírusové 
„pandémie“... V tom prípade je jasné, že takýto nový „laboratórny-vojenský“ vírus bude 
podstatne smrteľnejší... Ale ľutujem práve potom na takýto vírus začnú zomierať hlavne tí
hlupáci, ktorí si nechali pichnúť tie experimentálne mRNA vakcíny!! A čím viac dávok 
budú v sebe mať, tých rýchlejšie sa nakazia a aj zomrú!! 

- Ale treba sa konečne už dôkladne pozerať aj na Ruských židov – teda Chasidov – 
ktorých predstaviteľom je čiastočne aj Putin!! ... Preto chápem, že Ruskí Slovania tlačia 
na Putina... Však Putin je zo strany otca Rus, teda Slovan!! Títo ruskí židia tiež nútia 
Ruské obyvateľstvo sa vakcínovať ich Sputnikom.....?! Je jasné, že táto vakcína je menej 
„smrteľná“ ako spolu-organizované mRNA vakcíny Sionistov a medzi nimi koordinované
vražedné vakcinačné akcie firiem : Pfizer, Moderna, Astra-Zeneca, Johnson and Johnsom,
.... Za 2-5 rokov bude jasné, ako títo vakcínovaní budú kapať ako muchy... ha, ha... Čím 
vyššia fyzická aktivita týchto vakcínovaných mRNA vakcínami, tým skoršie zomrú... 
Teda športom nie k trvalej invalidite, ale k urýchlenej smrti... ha, ha... Ale samozrejme, že
sa zasa môžem mýliť? Overujte si moje informácie a sledujte vakcínovaných okolo vás, či
skutočne takto začnú zrýchlene zomierať!! A všimnite si, ako zakázali francúzsku 
vakcínu, ktorá je klasická vakcína a teda najbezpečnejšia...? Je to vakcína od francúzskej 
firmy Valneva. Počuli ste Slováci o     tejto francúzskej vakcíne??... Určite nepočuli!! Ale na
rovnakej báze je aj čínska vakcína Sinopharm a Sinovax.... ha, ha, ktorými sa bez 
problémov vakcínovalo napr. v Maďarsku..
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Čo sa teda takto stane? Toto je moja vízia budúcnosti.
Myslím si, že veľká väčšina vakcínovaných s mRNA vakcínami na Západe začnú zomierať. 
Dokonca si myslím, že asi tak 1 až 1,5 roka pred touto Svetovou vojnou im tých „chumajom 
vakcinovaným“ to verejne a na všetkých „sionistických západných“ médiách oznámia... ha, ha.... 
Oni ich takto tých „vakcínovaných“ tak „nasejú“, že budú chcieť zomrieť vo vojne... Radšej 
zomrú vo vojne, ako v nemocnici.... ktoré aj tak už budú v tom čase totálne preplnené a asi aj 
úplne nefunkčné!!

Kapitola 14

Deti v demokracii – vrodená duchovná nízkosť – príprava vojny

Na základe vzťahu hmota-duch je demokraciou vytvorená dlhodobá temná budúcnosť ľudstva... 
Prečo? Pre narodené deti a mládež a aj strednú generáciu demokraciách Západnej civilizácie! 
Pretože demokracia je komplexne degeneratívny systém ideológie, kde všetko degeneruje... 
Najskôr začne degenerácia ducha, teda myslenie, ... teda vzdelávania... a potom okamžite 
nasleduje aj degenerácia hmoty, teda mozgu, teda genetiky a tela človeka... Táto komplexná 
degenerácia sa týka jednotlivých ľudí a aj celých národov a rás!!   
Príklad je USA! Pozrite sa, ako nielen deti, ale aj celá populácia je totálne zdegenerovaná z ich 
demokracie!! V niektorej mojej knihe som písal, že v r. 2015 v lete po pripojení Krymu k Rusku 
a po „vojenskom“ prevrate cez Majdan na Ukrajine bol taký prieskum medzi ľuďmi. Reportéri sa
pýtali chodcov na Kryme, či súhlasia s tým, aby Rusko zničilo USA atómovými zbraňami... 
Všetci opýtaní si ťukali na hlavu, že či tí reportéri sú duševne zdraví... Teda, všetci Rusi na 
Kryme to zásadne odmietli.... Ale to isté sa v tom istom čase pýtali reportéri aj v USA na uliciach
v New Yorku. A čo odpovedali tí demokratickí Američania? Všetci .. doslova všetci opýtaní 
súhlasili a navrhovali Rusko zničiť atómovými zbraňami čo najskôr!!.......... Chápete tú hĺbku 
duševnej a duchovnej degenerácie USA a teda aj celej Západnej civilizácie?? ... Teda 
degeneráciu ich celej populácie!!! 

Alebo iný príklad. Dňa 30.11.2017 som na www.hlavnespravy.sk našiel túto správu, 
citujem : „12. januára 2007 dostalo asi tisíc pasažierov washingtonského metra bezplatný mini-
koncert v podaní husľového virtuóza Joshua Bella. Ten v metre odohral približne 45 minút, 
pričom zaznelo šesť klasických skladieb, z ktorých dve boli od Bacha, na 
ručne vyrobených husliach Stradivarius z roku 1713, za ktoré údajne zaplatil 3,5 milióna 
dolárov. Len 6 ľudí sa zastavilo a započúvalo sa do umenia. Asi 20 mu dalo peniaze, ale 
pokračovali v bežnom tempe bez povšimnutia. Bell si “zarobil” 32 dolárov. Keď skončil a na 
stanici zavládlo ticho, nikto si to ani nevšimol. Nikto neplakal od dojatia, nikto netlieskal. Nikto 
si nevšimol, že jeden z najlepších hudobníkov na svete hral tie najzložitejšie hudobné diela, aké 
boli kedy napísané, na husliach v hodnote 3,5 milióna dolárov. Keď sa deti príležitostne zastavili
a započúvali sa, rodičia ich uchopili a rýchlo im naznačili, že sa nemajú zastavovať. Experiment 
vyvolal niekoľko zaujímavých otázok o tom, ako nielen hodnotíme krásu, ale rozsah, v akom má 
na krásu vplyv jej prezentácia. Tri dni predtým hral Bell vo vypredanej bostonskej hale, 
kde vstupenky stáli viac ako 100 dolárov.“ Chápete, akí sú Američania už totálne 
zdegenerovaní?! Ak by na Slovensku takto hral husľový virtuóz v Bratislave v nejakom 
podchode alebo v Žiline na ulici, všetci by sa zastavovali a 80 % by tam stáli a s úžasom 
počúvali..... Vy neveriaci urobte experiment a zistíte, aký je nekonečný duchovný  rozdiel medzi 
Slovákmi a „zdegenerovanými“ Američanmi!!
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Preto práve píšem, že táto komplexná degenerácia Západu sa už žiaľ nedá opraviť. Ľutujem ....
Teraz ale musím podrobne vysvetliť, čo sa deje s deťmi rodičov už pred ich narodením!!

Prečo sa niektoré deti učia v škole dobre, ale väčšina detí sa učí zle? Sú rôzne názory na to a
najčastejšie sa to odôvodňuje hlavne týmto :

– Rodičia sa deťom málo venujú.
– Deti majú málo lásky a potom sú zlé a nemajú záujem o učenie.
– Rodičia sú v zlej ekonomickej situácii a preto deti nemajú dobré podmienky pre učenie, ale

naopak musia sa starať materiálne o seba a prípadne aj o rodinu.
– Dieťa to má geneticky vrodené – určité deti  sú od narodenia predurčené byť výnimočne

schopnými a iné sú „debilné“ – vyslovene materialistická teória – rozhodujú len mozgové závity
–ich konštrukciu a kvalitu materiálu – hoci toto je závažný argument!
Všetky uvedené dôvody a aj iné majú racionálne jadro a tým aj časť pravdy. Ale myslím si, že
hlavná a najdôležitejšia pravda je inde. Musíme to rozobrať komplexne. 

Človek má tri etapy života: detstvo – pubertu – dospelosť. Vlastne človek má 4 etapy života:
navyše ešte obdobie staroby a prípravy na smrť. Nikto nechce počuť a rozprávať o smrti. Ale
smrť a staroba môže byť pre mnohých ľudí najdôležitejšie obdobie na Zemi?
A rozoberme si tieto etapy z pohľadu toho, ako sa v nich človek učí. 

V detstve sa každé dieťa učí napodobňovaním. Každý rodič to pozná. Matka alebo otec niečo
povie a ich 2-ročné dieťa to všetko opakuje. Rodič niečo urobí a ich syn, alebo dcéra sa snaží
urobiť to isté. Celý systém učenia dieťaťa spočíva v napodobňovaní – v geniálnej schopnosti
napodobňovania. 

Ako sa učí dospelý človek? Úplne naopak. Dospelý človek už nič nenapodobňuje – naopak –
od neho sa očakáva, že bude mať vlastný názor – pôjde vlastnou cestou – má slobodnú vôľu –
môže sa slobodne rozhodnúť, čo urobí. Niektorí dospelí však aj ďalej napodobňujú svoje vzory,
ktoré chcú nasledovať – títo majú ľahší život. Ale iní, ktorí tieto vzory nenašli, musia ísť úplne
vlastnou cestou. Musia si hľadať len a len svoju vlastnú cestu. 

A čo je to puberta? To je, samozrejme, prechod medzi týmito absolútne rozdielnymi spôsobmi
učenia sa. Dieťa nemá vlastný názor.  Dieťa nemôže mať vlastný názor.  Príroda (Boh) to tak
zariadila. Príroda dieťa chráni. Dieťa nemôže mať vlastný názor. Dieťa sa musí učiť od svojho
okolia. Dieťa sa musí za krátky čas naučiť 10-krát viac, ako za rovnaký čas dospelý človek. Preto
príroda  vybavila  deti  geniálnou technológiou  učenia  sa  – a  uspôsobila  tomu aj  vyvíjajúci  sa
mozog  malého  dieťaťa.  Deti  napodobňujú.  Napodobňujú  celé  svoje  okolie.  Ale  vždy
napodobňujú  hlavne  svojich  rodičov,  potom babku  a  dedka  atď.  Deti  nemajú  vlastnú  vôľu.
Dospelí naopak majú vlastnú vôľu. Dospelí sa učia pomaly. Môžu sa rozhodnúť, či sa chcú učiť a
chodiť napr. do školy, alebo nie. Učenie vôbec nemusí znamenať súčasne aj chodenie do školy.
Často krát veľmi talentovaní dospelí sa presadia a najviac naučia práve až po škole, keď nie sú
obmedzovaní priemernými učiteľmi a školskými osnovami.
A opäť, čo je puberta? To je prechod medzi týmito absolútne rozdielnymi spôsobmi učenia sa. A
teraz si predstavme, aký to musí byť pre dieťa šok. Celé detstvo nemalo žiadnu slobodnú vôľu –
príroda to deťom neumožňuje – môžu len napodobňovať – to však znamená vysoký výkon v
učení. A odrazu v priebehu niekoľkých rokov sa to musí všetko zmeniť. Koniec ľahkému učeniu
sa. Koniec ľahkému životu. V priebehu niekoľkých rokov sa z dieťaťa musí stať dospelý človek.
Nemá na výber.

Naspäť k deťom. Prečo sa väčšina detí neučí? Aj keď zo začiatku preukazovali veľké nadanie?
No pretože deti sa učia napodobňovaním. Ak sa v rodine nikto neučí, nebude sa učiť ani dieťa v
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tejto rodine. Darmo rodičia rozprávajú svojmu dieťaťu, že sa musí učiť – aké je dôležité, aby sa
učilo  – aké bude výhodné, keď sa bude učiť a ono bude doktor, alebo inžinier,  ....  zatiaľ čo
ostatní budú pracovať manuálne. Rodičia sa vyhrážajú, že ak sa nebude učiť, dostane remeňom
po zadku a aj to rodič skutočne urobí a svoje dieťa občas remeňom dostatočne zmastí. Keby ten
rodič to dieťa zmastil remeňom pravidelne za každú zlú známku, určite by to malo nejaký efekt.
Ale občas?? Hlúposť.
Toto všetko je ale žiaľ veľký omyl a neznalosť a hlúposť rodičov aj psychológov aj učiteľov aj
štátneho demokratického systému vzdelávania... 
Dieťa bude vždy len napodobňovať. Nemôže robiť nič iné. Pretože dieťa od Boha nemá slobodnú
vôľu. Boh dieťaťu nedal slobodnú vôľu, aby sa rozhodlo a svojich rodičov ne/počúvalo. Dieťa
môže len napodobňovať svojich rodičov. Ak sa rodičia neučia – nebudú sa učiť ani ich deti. Deti
sú  geniálni  pozorovatelia.  Deťom neunikne  žiadny  detail.  Darmo  rodičia  rozprávajú  svojim
deťom, že nesmú klamať. Ak rodičia klamú (alebo aspoň jeden z nich), budú klamať aj ich deti
(alebo aspoň jedno z nich). 
Bežná  situácia.  V rodine  zazvoní  telefón.  Slúchadlo  zdvihne  matka.  K telefónu  volajú  otca.
Matka počas hovoru naznačuje prítomnému manželovi, či mu má dať telefón, alebo povedať, že
nie je doma, aby dotyčný zavolal neskôr. Dieťa všetko vidí. A vidí nielen takéto jasné veci u
rodičov. Deti sú geniálni pozorovatelia a špióni a ich rodičia si musia zapamätať, že svoje deti
nikdy neoklamú!!!! Nikdy a ničím ich neoklamú. Ak rodičia klamali, budú klamať aj ich deti. O
čo lepšie klamali rodičia, o to lepšie sa naučia klamať aj ich deti. Samozrejme, budú klamať aj
svojim  rodičom.  Dokonca  zvlášť  u  svojich  rodičov  si  dajú  záležať,  aby  klamali  lepšie  než
ostatným dospelým.
Ak boli rodičia leniví, pod duchovným vplyvom demokracie budú leniví ich deti podstatne viac! 

V dospelosti sa však všetko môže zmeniť naopak. Tu už pôsobí slobodná vôľa a karma,
ktorú má daný človek, ktorú si priniesol z predchádzajúcich životov a dospelý človek, ktorý sa v
detstve  vôbec  neučil,  sa  môže  rozhodnúť  pre  opak  a  celý  ďalší  život  sa  už  bude  učiť
a vzdelávať.... Alebo aj horší variant – dieťa, ktoré sa dobre učilo – po puberte sa prestane učiť a
už do konca svojho života ho nebude baviť učiť sa. Pretože dospelý človek má už slobodnú vôľu,
môže sa rozhodnúť vo svojom ďalšom živote akýmkoľvek spôsobom. Je však pravda, že ak sa
dieťa Slovanov naučí učiť sa, je vysoká pravdepodobnosť, že sa bude učiť aj v dospelosti. To je
už genetická záležitosť v súvislosti s duchom.
Čo teda majú robiť rodičia, ak chcú, aby ich dieťa sa učilo? No, samozrejme – musia sa učiť tiež.
Rodičia musia študovať nejaké knihy a zjavne sa učiť, akoby chodili do školy. Predsa celý život
je škola. Takže takéto učenie vôbec nie je potrebné predstierať a dokonca sa nesmie predstierať,
pretože deti na to okamžite prídu a nebudú sa učiť, pretože napodobňujú, tak budú napodobňovať
zasa len pretvárku a predstieranie rodičov. Ak dieťa bude vidieť, že rodič – jeho vzor sa učí –
bude sa skoro na 90 % učiť aj toto dieťa. A učenie ho bude baviť. A bude sa preto učiť. Dokonca
aj  vtedy,  ak  má  z  hľadiska  materialistického,  geneticky  zlý  mozog.  Takže  rodičia  nemôžu
kritizovať svoje deti, že sa neučia, alebo že klamú. Ich deti sú v detstve z 90 % presne také, akí
sú oni. A hlavne rodičia sú zodpovední za to, akú duševnú reinkarnáciu si pritiahli zo „záhrobia“.
Karma nemá na človeka v detstve skoro žiadny  vplyv, ale v dospelosti po puberte je to presne
naopak. A karma sa môže doslova tragicky zamiešať do zmeny osobnosti dieťaťa v puberte a v
dospelosti. Potom sa rodičia nestačia diviť, ako sa ich milované dieťa mení v puberte a čo sa z
neho stalo v dospelosti....  O tom, aká duša, aká reinkarnácia,  aká karma duše, aký človek sa
reinkarnuje do tela dieťaťa v čase tehotenstva v 4. mesiaci do plodu v maternici matky, rozhoduje
hlavne matka. Ak je matka plná lásky a túžobného očakávania dieťaťa, reinkarnuje sa človek s
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vysoko rozvinutou dušou, aktívny a kladný človek. Ak je to naopak, je aj tomu odpovedajúca
reinkarnovaná duša. Vždy ešte k tomu pôsobí aj okolité duchovné prostredie, ako otec dieťaťa,
ich rodičia, ktorí sú tiež v blízkosti matky a pod. Preto si dávajte pozor, akí rodičia budete a ľudia
okolo vás v dobe tehotenstva, takého budete mať syna alebo dcéru!! A predstavte si tie „inertné“
anglické internátne školy pre ich elity národa.... bez duše a Satansky materialistické!! 
Preto adoptovať dieťa je veľmi nebezpečné. Čo ak dostanete do rodiny veľmi zlú reinkarnáciu? U
takého  duchovne  zaostalého  človeka  nemáte  žiadnu  šancu  nič  výrazne  zmeniť  akoukoľvek
výchovou.  Zničí  vás,  aj  celé  vaše  karmicky  vyššie  okolie  rodiny.  Na  malom  dieťati  nič
nepoznáte, aká je to duša, alebo len veľmi ťažko.
Zaujímavú vec som si všimol u niekoľkých rodín v tejto „demokracii“, kde mali viac detí 3, 4
alebo aj 5 detí. Prvé dieťa bolo výrazne odlišné od všetkých ostatných. Zjavne som si všimol, že
bolo  výrazne  inteligentnejšie,  citlivejšie,  vo  všeobecnosti  jasne  vyššie  duchovné  ako  ostatní
súrodenci. Prečo to bolo? 
Manželia  boli  zaľúbení  a tak  ich  láska  vyprodukovala  vysokú  reinkarnáciu  ich  dieťaťa.  Ale
potom sa už manželia tak nemilovali... a to sa odrazilo aj na ich ďalších deťoch. To je typické pre
demokratické manželstvá. Prvé dieťa je duchovne výrazne schopnejšie, ako ďalšie deti. Ale ešte
pred  100  rokmi  to  bolo  presne  naopak.  Vtedy  boli  manželstvá  organizované  rodičmi  a teda
svojim deťom určili, s kým sa oženia a s kým budú mať rodinu a aj deti... Strašné....?, že? Ale
musím  vás  sklamať...  U takýchto  manželstiev  bolo  prvé  dieťa  zlé...  a ďalšie  deti  postupne
duchovne lepšie a lepšie!! 
Naopak,  je  veľa  starých  „totalitných“  rozprávok,  že  najmladší  syn,  alebo  dcéra,  bol  najlepší
a najschopnejší! To bolo preto,  že títo manželia, s postupom života poznali,  že im ich rodičia
vybrali  dobrého partnera  – duchovne  „rovnorodého“ – a preto sa s časom milovali  stále  viac
a viac.... a tak ich posledné deti boli duchovne lepšie, ako tie prvé.

Vzhľadom na vyššie uvedené je jasné, že deti ak majú byť dobre pripravené pre dospelosť, pre
samostatný život, pre život, kedy sa už rozhodujú samostatne, musia :

- Mať dobrú kvalitnú reinkarnáciu duše
- Mať dobré príklady v rodine, ktoré môžu napodobňovať

Aké bude mať následky na vaše deti, ak budú sledovať nerealistické filmy v televízii, alebo budú získavať nevhodné
informácie z internetu, ktorým nebudú rozumieť a pochopia ich nesprávnym spôsobom? Potom vy rodičia budete
mať s veľkou pravdepodobnosťou v ich dospelosti veľké problémy. Mám na mysli hlavne jednoduché, hlúpe filmy,
ktoré totálne prekrúcajú realitu a pravdu. Deti to nevedia rozlíšiť. Oni sú od Boha schopné len napodobňovať. Po
takomto  duševnom  filmovom  masírovaní  „šťastnými  ženskými  ilúziami“  a  „víťaznými  mužskými  hrdinami“  a
„hlbokými rodičovskými rozhovormi“ a tupého násilia a... bežnej napríklad americkej masovej televíznej a filmovej
produkcie, ktoré sa bez prestania hrnie z televízie a internetu už aj na Slovensku, musí byť vyprodukovaná duševne
narušená celá nová generácia. Z toho sa dostanú len silné reinkarnácie. Myslím si, že obyčajní ľudia – obyčajné deti
– budú narušení(é) do konca svojho života. Asi sa už nespamätajú. 
Schopné  národy nikdy nedovolia,  aby sa  v  televízii  a  iných  médiách,  ktoré  sledujú  deti,  prezentovali  duševne
narušené vzory a príklady chovania.  Všetky vzory a príklady naše deti musia napodobňovať. Naše, ani iné deti,
nemajú inú možnosť. Je to dané Bohom. Preto sa musí zrušiť sloboda sionistických masmédií, ktoré
ničia celé národy. Schopní rodičia si dajú tú prácu, aby svojim deťom neustále vysvetľovali, že to čo vidia v
televízii, nie je pravda. Musíte si dať tú prácu hlavne tí, ktorí ste priemerní. Je vysoko pravdepodobné, že aj vaše deti
sú len priemerné. Práve oni sú najviac ohrozené týmito tuposťami z televízie a internetu a pod. Základné pravidlo vo
vesmíre je, že „vrana k vrane sadá, rovný rovného si hľadá“. Vaše dieťa má asi podobnú karmu ako vy. Asi má
podobnú kvalitu duše ako vy. Ďalšie princípy, ako sa reinkarnuje duša do tela nenarodeného dieťaťa píšem v mojej
knihe „Demokracia je principiálny omyl“. Sú len občasné výnimky od týchto princípov aká duša – reinkarnácia, a
teda karma sa reinkarnuje do tela matkinho dieťaťa.
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Schopné reinkarnácie  sú len tam, kde  rodičia,  alebo  aspoň jeden,  alebo  aspoň starí  rodičia,  sú múdri  a  tvrdí  a
disciplinovaní voči sebe aj okoliu. Takých ľudí je len maximálne 5 %. Ak nepatríte medzi nich, alebo nepatria vaši
rodičia,  tak  vaše  deti  sú  vo  vážnom  nebezpečenstve,  ak  budú  pod  vplyvom  neprávd  a  ľahkých  televíznych
„demokratických“ riešení.  Nešťastie vašich detí sa v ich dospelosti totálne prenesie aj  na vás a vaše nešťastie v
starobe. Nepodceňujte ľahkosť a jednoduchosť zachádzania s deťmi v ich detstve. Čo zasejete, to dostanete.
Vaše dieťa v nešťastí sa obráti na vás – rodičov.
Vy  ste  absolútne  zodpovední  za  ich  nasmerovanie  na  začiatku  ich  života.  Oprávnene  budú  viniť  vás.  Koho
iného????
Musím sa ešte vyjadriť k problematike fyzického trestania detí. V súčasnosti už v školách deti nemôžu fyzicky
trestať a je na to dokonca nejaký zákon, že fyzicky trestať nemôžu svoje deti ani rodičia.  Tak to som sa skoro
„posral“????  Kto  vymyslel  takúto  hovadinu?  To  musel  byť  teda  riadny  blb.  Ale  tých  hoväd  politických  je  v
demokracii veľa. Odhadujem, že asi len 5 % detí nepotrebuje fyzické trestanie, pretože ich duša – reinkarnácia - je
tak kvalitná, že im jednoducho už od mala stačí len vysvetľovať. Ďalších asi 5 % detí je takých, že jednoducho, ak
necítia bolesť, tak vás nebudú počúvať a majú vás rodičov za debilov. Také deti musia rodičia mlátiť pravidelne
„každý druhý deň“. Uvedomte si, že vaše deti sú samostatné duše a z vás majú len geneticky podobné telo. To je
všetko. Je to samostatná duša. Ak týchto 5 % detí nebudete pravidelne fyzicky trestať, tak z nich vyrastie grázel,
ktorý vám to potom v dospelosti spočíta!!!! Nemáte žiadnu šancu tieto duše vychovávať v detstve ináč. 
Ostatné deti  medzi týmito dvoma krajnosťami potrebujú občasný fyzický trest,  aby si  nezačali  namýšľať,  že sú
pupkom sveta. Ak svoje deti nevychováte v mladosti k realistickému rozmýšľaniu a aj správaniu, tak ich zničíte.
Budú rozháraní, nedisciplinovaní, nestáli,... nešťastní. A oni za to budú viniť vás – rodičov. A budú mať pravdu. Vy
ste si ich urobili, tak ste sa o nich mali postarať. Bez fyzických trestov to nie je možné.
Trestať sa však musí jasne a to nie len fyzicky. Dieťa musí vedieť, čo urobilo zle a za čo dostalo trest. Fyzické tresty
odporúčam asi od 4 rokov asi do 12-14 rokov. Už tak rok, až 2 roky pred začatím puberty odporúčam s trestami
skončiť, alebo použiť len výnimočne.
Teda ak je skutočne taký debilný „demokratický“ zákon, ktorý mne rodičovi zakazuje moje deti
fyzicky trestať, tak ten zákon ja budem ignorovať. Ten zákon potom vytvorili a schválili – demokraticky,
aby cielene zničili bielu rasu a aj Slovanov?? Kto to urobil? Alebo sú tí demokratickí politici skutočne hlúpi? Nie,
oni sú len  skutočne zločinci a zaujímajú len o svoje „brucho“.

Stručne poviem o škole, pretože tá má na výchovu detí druhý najväčší vplyv hneď po
rodičoch a rodine. Preto je veľmi dôležité, aký má škola „charakter“. Najdôležitejšia je základná
škola, dokedy sa deti nedostanú do puberty. V základných školách majú byť pokope aj schopné
reinkarnácie, schopní žiaci, výnimočné reinkarnácie aj so zlými žiakmi. Schopná reinkarnácia sa
nezníži (ale zásadne iné je to so vzdelávaním dievčat a chlapcov – píšem dole) a preto „duchovne
vysokej reinkarnácii“ neuškodí prítomnosť horších detí. Ak sa segregujú deti podľa schopností už
od malička tak potom:

- Priemerní nemajú výrazné kladné detské vzory medzi sebou.
- Schopné deti sú osamotené medzi individualistami a majú zúžený obzor reality.

Treba  si  uvedomiť,  že  aj  schopná  a  rozvinutá  duša  môže  mať  horšie  fungujúci  mozog.  Pre
schopných žiakov však treba organizovať rôzne krúžky, ktoré výrazne rozširujú ich vzdelávací
program, ako napr. matematický krúžok, fyzikálny, chemický, biologický, botanický, zoologický,
literárny,  futbalový,  stolnotenisový  (loptové  hry  sú  najdôležitejšie  pre  rozvoj  mozgu
dieťaťa!!!!)..., ďalej rôzne celoročné súťaže – olympiády a pod. Tieto nadstavbové aktivity by
mali byť viac ako 30 % vyučovacích hodín.

V súčasnosti už aj na „demokratickom“ Slovensku sa stretávam s mentálne a aj telesne zaostalými deťmi. Tieto deti
sú hlavne z miest. Ich rodičia si neuvedomujú a nevedia,  ako a čo vplýva  na rozvoj mozgu ich detí. Tak  milí
rodičia,  významný faktor,  čo rozvíja mozog vašich detí, je pohyb a šport. Ak vaše dieťa nemá dostatok pohybu
a teda športu, tak sa mu jednoducho nerozvinie mozog tak, ako tomu, kto nemá tento deficit? Za socializmu boli
všetci nútení športovať! Nemali na výber. Nič iné nebolo.... Takže Váš mozog, ktorí ste športovali, sa rozvinul a teda
v súčasnosti netrpíte depresiami, alebo inými disfunkciami stavu osobnosti ...........
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To  však  nebude  platiť  u vašich  detí,  ak  ich  mozog  zostane  zaostalý  a nerozvinutý!  Som šokovaný  hlúposťou
a nekompetentnosťou „demokratickej“ školskej osnovy na Slovensku, ktorá toto nechápe!? Asi tým demokratickým
úradníkom a politikom je to jedno. Alebo tomu nerozumejú a o tom nič nevedia?? No to sme teda všetci v pekných
problémoch, čo za chamraď nám tu vládne? Oni vo všeobecnosti, demokratickí úradníci a demokratickými politikmi
na všetko serú! Oni skutočne kašlú na vaše deti, že demokratická škola nepozná hierarchiu hodnôt a  teda, že nevie,
že telesná výchova pre deti od 6 do 10 rokov je podstatne dôležitejšia, ako znalosť angličtiny alebo ruštiny, alebo
dokonca aj matematiky. Na dedinách na Slovensku bolo  poľnohospodárstvo a teda veľmi aktívny pohyb,... šport...
To  všetko  sa  už  stratilo.  Deti  sedia  pred  televízormi  a internetom a vy  rodičia  netušíte,  aký  je  to  jed  od  tejto
demokracie. 
Toto je zločinecká spoločnosť, ktorá ničí vaše deti. Demokracia nemá záujem o vaše deti. Demokratických politikov,
ktorí sú na svojich pozíciách, zaujíma len ich osobný zisk. Výsledky celkovej degenerácie demokracie za 30 rokov
všetci starší vidíme na vlastné oči – ak chcete vidieť a nemáte strach povedať svoj názor. Taktnosť a jemnocit ja
tu hodnotím znalých ľudí, ktorí vedia a majú znalosti, ako pokrivenosť, vychytralosť, úlisnosť,
zákernosť, zámerné zastieranie pravdy a zámerné klamanie.... Ale u priemerných ľudí je to jednoducho
hlúposť  a  nekompetentnosť  až  tuposť.  Alebo  je  také  slovenské  porekadlo  „nehas  čo  ťa  nepáli“.  No  to  je
„vynikajúce“ pravidlo pre demokratické štáty! ... ha, ha. Ale potom sa nečudujte vy priemerní hlupáci, ... ale aj vy
zlodejskí boháči, čo sa s vami stane? Nehasíte? ..... dostanete, čo si zaslúžite!
V súčasnosti  už  bežne  vidím na  Slovensku  deti  telesne  zaostalé  nedostatočným  pohybom.  Zjavne  je  vidieť,  že
nedokážu správne koordinovane preskočiť cez mláku na ceste, alebo prejsť cez potok. Videl som nedávno jednu
triedu, ktorá prechádzala cez potok - to bola tragédia, 10 – ročné deti ???? Nebolo by možné od chlapcov tejto triedy
požadovať, aby vyliezli na 20 m vysoký dub alebo lipu, ako za našich mladých „socialistických“ čias na dedine!! Ja
vyleziem aj teraz, keď mám 60 rokov! To by pre tých 10-12 ročných chlapcov znamenalo ohrozenie ich života, tak
sú zdegenerovaní a vývojovo - telesne zaostalí! To už nikdy nedoženú! Viete to vy rodičia?
Ja viem, vy rodičia ste tiež už „demokrati“ a preto ste hlúpi a preto nemáte záujem o zdravie vašich detí. Už ste
zdegenerovaný produkt demokracie!?
Ak sa deťom nerozvinie  dobre  mozog,  tak  budú hlúpe  a nebudú sa  môcť  učiť  a  mať dobrý
prospech, pretože budú mať nerozvinutý mozog. Som presvedčený, že v súčasnosti demokratická
škola absolútne neplní svoju funkciu, vychovávať deti, aby z detí vyrástli ľudia, pripravení pre
život. Škola musí na prvom mieste zabezpečiť aj to, aby  sa deťom dostatočne vyvíjal mozog
aj telo – školské znalosti v základnej škole sú doslova vedľajšie. Pokiaľ deti v súčasných školách
degenerujú, tak je to chyba školy a teda v súčasnosti  jasne úmyselná „zločinnosť“ demokracie.
Samozrejme, že je to chyba aj ich rodičov, pretože nevedia, že pre ich deti je rozvoj ich mozgu
podstatne  dôležitejší,  ako  nejaké  hlúpe  známky  od  učiteľky!  Na  to  by  som mohol  napísať
samostatnú  kapitolu  o hlúposti  žien  ako  učiteliek?  Tie  ženy,  učiteľky,  riaditeľky....  a tie
najhlúpejšie „prišli z Londýna“, ha, ha... To je overené v realite!! ... Tie kravy emancipované,
ktoré prišli z Anglicka sú besné feministky... duševne choré kravy...  a tie majú vychovávať vaše
deti??  Však tie  duševne  choré  kravy zo  Západu,  hlavne  z Veľkej  Británie...  to  sú duchovné
trosky...! Všetci rodičia sa informujte, kto učí vaše deti a kto je riaditeľ školy!!...
Zrušením štátneho masového športovania nastala masová degenerácia našich detí a ich mozgov. Ako je možné, že
odpustíte  vašim „demokratickým“  politikom zničenie  šťastia  vašich  detí?  Ste  už  úplne  hlúpi  a tupí?  Skutočne
súhlasíte s tým, že vaše deti sa stanú narkomanmi a degenerovanými dementmi, akých vidíte v Západných filmoch,
hlavne v tých najtupších amerických filmoch? 

Na začiatku r. 2022,  po dvoch rokoch pandemických opatrení, sa už vie, že vzdelanie našich detí
a mládeže sa výrazne znížilo. A znížila sa aj fyzická zdatnosť našich detí. Ale chcem hovoriť 
hlavne o psychickom a intelektuálnom poškodení našich detí za túto dobu pandémie. 
Mozog človeka sa vyvíja najintenzívnejšie v detstve. Po puberte sa z 90 až 99 % ukončí fyzický 
vývoj mozgu. V Západnej Európe, ale aj v USA a Izraeli, vyšlo veľa vedeckých štúdií, že ideálna
metóda na rozvoj mozgu detí a mládeže je aktívna hra stolného tenisu (ďalej aj ST)..... 
(A doporučuje sa aj učenie hry na nejaký hudobný nástroj.) Je to nakoniec logické a dokáže to 
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chápať aj náš Slovenský sedliacky rozum. Loptička pri hre lieta veľkou rýchlosťou a mozog na to
musí reagovať.... Súčasne má loptička obrovské rotácie v rôznych smeroch, podľa štýlu 
a techniky hráča... Teda obrovské problémy pre mozog.... Preto pri hre dochádza intenzívne 
k novým neurónovým spojeniam v mozgu detí a ich mozog sa tak maximálne zrýchlene rozvíja. 
Jednoducho neexituje nič lepšie na rozvoj mozgu detí a mládeže, ako stolný tenis!! 
Dokázané!!

Sledujem už dlhodobo, že každá nová reforma školstva na Slovensku je horšia ako tá predchádzajúca. Teda každá 
reforma Ministerstva školstva SR od nastúpenia „demokracie“ znižuje kvalitatívne a kvantitatívne požiadavky na 
štúdium. Napr. ja som skončil vysokú stavebnú školu odbor VHS v Bratislave za socializmu. Súčasná kvantita 
a kvalita vzdelania na tej istej škole, teraz STU, je asi o 40 % nižšia ako za socializmu. Samozrejme je možné, že 
určité špecifické obory neboli tak degradované ako tento obor na STU. Ale vidím tiež, že humanitné obory? .... to je 
kvalita vzdelania tak asi o 60 % nižšia ako za socializmu! Ale však Vy učitelia staršie ročníky na ZŠ, pamätajúce si 
kvalitu vzdelávania za socializmu, to viete. Prečo to píšem? Pretože aj ak naše deti a mládež nezískajú dostatočné 
kvalitné vzdelanie, ale budú mať dobre rozvinutý mozog a teda intelekt, tak pre takého už dospelého človeka nie je 
žiadny problém, aby si v dospelosti... a dokonca po celý život, nedoplnili vzdelanie tak, ako budú potrebovať!! Teda 
opäť som pri podstate... naše deti musia mať maximálne rozvinutý mozog! A tu je úloha školy možno 
väčšia, ako rodičov, ktorí často krát nedoceňujú úlohu školy pre budúcnosť ich detí. Ako to spieval už za socializmu 
Hamel?... rodičia a priatelia škôl... 
Tiež bolo zistené, že aktívni hráči v ST nemajú počas ich života depresie! Určite to je jedine súvislosť s dostatočnou 
fyzickou rozvinutosťou mozgu daného človeka!

Ale aj pre starých ľudí je stolný tenis najlepšia metóda, ako zastaviť degradáciu mozgu, ako sú 
Alzheimerová, Parkinsonová a iné degeneratívne choroby mozgu. Ja mám 61 rokov a práve preto hrávam stolný 
tenis v priemere 2 krát do týždňa. Začal som hrať asi pred 6 rokmi preventívne práve z tohto dôvodu. Vtedy som sa 
zoznámil s profesionálnym trénerom.
Na základe mojich skúseností a získaných informácií od tohto profesionálneho trénera, som premyslel jednoduchý 
program rozvoja intelektu (teda mozgu) detí základných škôl. Navrhujem pre ZŠ toto :

- Nakúpiť základné stolnotenisové potreby, ako stoly, loptičky a pre deti začiatočníkov aj rakety, ktoré budú 
medzi žiakmi kolovať. U žiakov, ktorých bude táto hra po nejako čase školského tréningu baviť viac, tým 
rodičom sa doporučí, aby svojim deťom kúpili lepšie rakety.

- Navrhujem, aby ZŠ mali vyčlenený piatok na stolný tenis pre všetkých svojich žiakov. V piatok ráno sa 
každý týždeň v telocvični rozložia stoly a triedy sa budú striedať a hrať v telocvični počas celú dobu 
vyučovania. Ale hlavne je možné pokračovať v telocvični aj po vyučovaní pre deti, ktoré budú chcieť až do
večera. Poobede, večer je možné „prenajať“ telocvičňu pre rodičov a ostatných občanov.

- V sobotu a aj v nedeľu môže pokračovať „tréning“ detí ZŠ a aj „prenájom“ stolov aj pre iných záujemcov. 
Teda škola z toho môže mať aj finančný profit? 

- V nedeľu alebo až v pondelok ráno sa stoly zložia, aby mohla byť bežná telesná výchova žiakov ZŠ. Pre 
informáciu – napr. pre 10 zložených stolno-tenisových stolov je potrebná plocha max. 3,5x3 m. Bežné 
rozmery telocviční na Slovensku (vybudovaných ešte za socializmu) aj na malých dedinách umožňujú 
inštalovať min. 8  stoloch a teda môžu hrať 16 hráči dvojhru, alebo 32 hráči štvorhru. Teda je vysoká 
efektívnosť využitia plochy telocvične.

- V skoro každej (aj malej obci) sú medzi staršou generáciou ešte zo socializmu nadšenci pre stolný tenis. 
Som si istý, že títo muži, ženy, vitálni aj vo vyššom veku práve kvôli stolnému tenisu, budú veľmi radi 
trénovať deti vo Vašej ZŠ. 

A teraz zásadne dôležité. Citujem z videa od ruského vedca a pedagóga V.F. Bazarnyjho „O 
oddelenom vzdelávaní“: 
„Prečítal som deťom v zmiešanej triede rozprávku, kde boli chlapci aj dievčatá spolu. Ale 
chlapci si zapamätali jedno a dievčatá úplne iné. Dievčatá oslovuje jedno a chlapcov úplne iné. 
A začal som sa zamýšľať nad tým, ako pracovať s triedou, ako zaujať deti. To čo zaujíma 
dievčatá, nezaujíma chlapcov. To čo zaujíma chlapcov, nezaujíma dievčatá. Za týchto podmienok
sa učiteľ nachádza v móde výuky orientovanej na vzbudenie záujmu, v móde nátlaku, nútenia .... 
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dračej hlavy. Poslušnosť, disciplína a trestanie. A to je všetko. A to sú základy tejto školy. Učiteľ 
nemôže zaujať v zmiešanej triede, kde sú chlapci aj dievčatá. To je zákon. Nemusí sa vám to 
páčiť. Mnohým sufražetkám – feministkám sa to nepáči. Mnohým ľuďom a mamičkám sa to 
nepáči. Ale to je zákon. Dievčatá zaujímajú určité obrazy, významy, city. Chlapcov úplne iné. 
Takzvané archetypy. A teraz dám otázku všetkým riaditeľom základných škôl, ktorí 1. septembra 
posudzujú školskú zrelosť a dávajú chlapcov a dievčatá do jednej triedy podľa veku, keď 
dievčatá sú o 2 roky vývojovo dopredu. Duchovne aj geneticky. Taká je príroda. Chlapci 
zaostávajú o 2 roky. .... Žena učiteľka zameriava emócie, témy, informácie na dievčatá. Dostáva 
od dievčat spätnú reakciu a chlapci zostávajú mimo. A chlapcov nezaujíma to, čo zaujíma 
dievčatá. Hlavný dnešný problém v pedagogike – na prvom mieste sú to chlapci. A ďalšia 
otázka : Chlapci potrebujú 4x až 6x viac pohybu ako dievčatá. A opäť na základe čoho? Chlapci 
a dievčatá sú psychologicky nekompatibilní. Pred týmito jednoduchými vecami sa zatvárajú oči 
a uši a samoľúbo sa to ignoruje. Urobili sme experiment v jednej základnej škole. Zašli sme do 
triedy a poslali všetkých chlapcov preč a pýtali sme sa ako sa cítia v triede bez chlapcov. Potom 
sme to isté urobili naopak a pýtali sme sa chlapcov, ako sa teraz cítia bez dievčat v triede. Tak 
toto je treba zapísať. Ako chlapci hovoria, ako ich dievčatá potláčajú. Tak 15 bodov sme 
zaznamenali, to je snáď lepšie nepublikovať. Proste urážky dievčat. Proste chlapci to vnímajú 
ako na nich páchané násilie. Potlačená vôľa, sloboda. Po chlapcoch sa chce, aby boli ako 
dievčatá – prispôsobiví, poslušní, chce sa po nich, aby boli ako dievčatá. Tu dochádza k zlomu 
v začiatku muža. Som proti oddelenej výučbe, keď niekde na západe sa v jednej škole učia 
chlapci a v druhej dievčatá. Na Západe je oddelené vzdelávanie pre elitu, aby boli vychované 
osobnosti, ktoré potom môžu pásť ostatné ľudské stádo.... Všetky prestížne univerzity majú 
oddelené vzdelávanie. Osobnosť vychováte len pri oddelenej výučbe. My sme to ale urobili 
jednoduchšie, máme paralelné triedy. A ako náhle sme triedy rozdelili, uvideli sme zázrak. Deti 
prestali byť tak nemocné, chlapci aj dievčatá. Chlapci začali rozkvitať, začali sa otvárať, neboli 
potlačení, zovretí, nikto sa im nesmeje pri tabuli. Pretože chlapci dievčatám nestačia, pretože 
dievčatá sú viac vyspelé, zrelé. Mám už 10 alebo 12 absolventských ročníkov – nevyskytujú sa 
rozvody. Pred rozdelením výučby, bolo chlapcov s vynikajúcim prospechom okolo 3 % - a po 
rozdelení tried sa počet premiantov zvýšil 8x až 10x. V oddelených triedach môže učiť muž aj 
žena, ideálne je to 50 na 50. Žiadna segregácia. Chlapcom len muži a dievčatám len ženy, to by 
nebolo správne. Overovali sme to, sledovali sme to. V Rusku je teraz asi 700 škôl, kde je 
oddelené vyučovanie. Je to málo. Väčšinou nie sú odporcovia učitelia, ale rodičia, ktorí majú 
dievčatá. To je nejaký nevedomý hlbinný pocit – oni si myslia, že dievča vládne. Svet je naopak. 
A to je už od narodenia. Dievča prichádza na svet s 2 ženskými chromozómami a chlapec 
s jedným mužským a druhým ženským – napol chlapec a napol dievča. X a Y. A tak chlapcom je 
predurčené prekonať v sebe ženský začiatok. Neistotu, strach, nekľud atď. Prekonať to v sebe. Ak
sa to chlapcovi nepodarí v sebe prekonať, tak na celý život zostane žene podobným mužom.

Súčasné „Západné“ školstvo ničí mužov, produkuje duševne choré feministky a títo 
zničení systémom sa potom nenávidia a bojujú proti sebe. Muž a žena vyprodukovaná Západným
školstvom a ich demokraciou sú bez psychických defektov len výnimočne. Ja si myslím tiež, že 
zmiešané vzdelávanie chlapcov a dievčat v jednej triede významne stimuluje aj homosexuálny 
vývoj psychiky dieťaťa. Treba urobiť seriózny výskum na Slovensku, pretože na Západe to už nie je možné. Na
Západe chcú islam a súčasne podporujú aj homosexualitu, TGBT agendu, pritom sa však tieto dve veci zásadne 
vylučujú – islam je podstatne nenávistnejší k homosexuálom a lesbičkám, ako kresťanstvo ... Je jasné, Západ je 
skutočne duševne chorý, však tí „blázni“ vôbec nevedia, čo chcú.
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A teraz záver z tejto dlhej kapitoly... Chápete, ako rodičia detí na Západe, v demokratickom 
zdegenerovanom systéme štátneho zriadenia, doslova „vyprodukovali“ svoje deti ako 
tupcov a zdegenetovaných „zombí“...!!!! Pozrite sa na rockové koncerty v Anglicku, USA, Francúzsku, 
Nemecku... Na tých koncertoch je bežne aj 100 000 ľudí!... A všetci skáču, ako tá hudobná skupina „píska“... Čistí 
magori!! A teda ... je tam na tom koncerte 100 000 magorov a duševne poškodených genetík... Oni sú doslova 
„bioroboti“, ako píše Rus Pjakin aj s geniálnym tvorcom ich teórie KSB pánom Zaznobinom!! Pán Zaznobin bol 
skutočne výnimočný mysliteľ!
Teda chápete, ako je celý Západ, celá ich Západná civilizácia, celé ich Západné obyvateľstvo 
a skoro všetka ich populácia... totálne zdegenerovaní??!! A čo chcete s týmito „degenmi“ robiť??
... Asi musia byť vyvraždení v atómovej svetovej vojne? Neviem... Pretože napr. Indické 
obyvateľstvo – ich najnižšia kasta (nedotknuteľní – teda na Slovensku Cigáni) sú podstatne nižšej
genetickej kvality..., ale aj tak India tvrdí, že by mali mať právo na život.... Ale ak sa sloni 
v savane v Afrike premnožia, tým zničia vegetáciu, tak ďalší rok vyhynie na Savane v Afrike 
veľké percento slonov... ha, ha!!  Teda „zvieratá“ hynú, alebo sa rozmnožujú podľa počasia... 
India má veľkú duchovnú aj ekonomickú výhodu v ich náboženstvách a hlavne v ich „kastovom 
systéme“. 
Kapitola 15

Západná ezoterika a pozitívne myslenie

Keď skončil socializmus a začala úžasná Západná demokracia, tak aj ja som začal čítať Západnú ezoterickú 
literatúru... Asi po 2-3 rokoch a prečítaní asi 20 kníh som definitívne pochopil, že tieto knihy sú duševná choroba!! 
Teraz už presne viem, prečo to tak je. Táto Západná ezoterika má za cieľ duševne dezorientovať ľudí, aby boli 
totálne zhlúpnutí úžasným pozitívnym myslením a čo všetko toto myslenie dokáže... a zmení... a ako je to úžasné 
všetko toto na tejto planéte.... No šťastie nekonečné!! Pochopil som, že táto Západná ezoterická literatúra je určitými
„silami“ úmyselne organizovaná a financovaná....
Teda šťastie ezoterické? Len ... a prečo Ukrajinci tak trpia?.... USA na Ukrajine zriadilo 30 biologických laboratórií,
ktoré vyvíjali biologické zbrane proti Slovanov, aby nás vyvraždili a teda aj proti Ukrajincom? Prečo na Ukrajine je 
údajne 25 000 chorých na tuberkulózu? (ktorá sa teraz samozrejme dostane aj na Slovensko), prečo Ukrajina začala 
vyvíjať atómové zbrane za účelom zničenia Ruska?? ...
Prečo Západná civilizácia už asi 500 rokov zabíja a vraždí a vykorisťuje všetky ostatné národy?? Prečo židovské 
obchodné firmy obchodovali s černošskými otrokmi a z Afriky a tak Afriku totálne zničili??? 
Asi mali „pozitívne“ myslenie??!! ... ha, ha.
Pre nekonečne nechápajúcich debilov opakujem!! Tento vesmír vytvoril Satan, ale aj tak tu vládne „Duch“ Boha... 
V knihe OS píšem, že sám som z toho zmetený, ale javí sa to, ako by Boh a Satan spolupracovali... ale nie je to tak. 
Nemôžem tu opakovať celú moju filozofickú teóriu vyslovenú v knihe OS. 
Ezoterická Západná literatúra úmyselne nepíše nič o Satanovi, ako funguje Satan, ako sa Satan prejavuje... ako 
každý človek má s touto ľudskou genetikou Satana doslova v sebe a vo svojej duši!!!!!!!!
Niekde som to písal v niektorej z mojich kníh, že Švajčiarsky psychiater C. G. Jung bol podľa mňa aj preto 
„geniálny“, že odhalil túto skutočnosť .... existenciu Satana v duši každého človeka... Ľutujem, ale my ľudia sme 
geneticky poškodená rasa a je možné, že to bolo úmyselne tak urobené!!
Človek, ktorý dlhodobejšie číta tieto Západné „ezoterické“ pozitívne a duchovné nezmysly, tak sa stane duševne 
slaboch... Hlavne u mužov vidím, ako sa stali zženštilí... doslova slabosi... už žiadni muži... žiadni „duchovní“ 
bojovníci.... Len slabosi.... ženy ich vyhodia z bytu a oni sú nešťastní.... slabosi!! Mužovi moslimovi sa taká slabosť 
degeneratívna nemôže stať!! 
V tomto Satanskom svete je „pravdivé“ a správne len toto pozitívne myslenie : sila a odhodlanosť bojovať za 
pravdu a Boha, nikdy sa nevzdávať... pomáhať ľuďom s myslením Boha a ničiť Satanskú myseľ!!! A..........  
Ja hovorím : „Kto do mňa kameňom, ja mu odseknem hlavu“!!!!!! Chápete vy tupci ezoterickí pozitívni?? 
A takto je už zdegenerovaná celá Západná civilizácia a už aj Slováci!! Slovenskí muž sú slabosi a hovná....

Ale miernejšie.... Všetci normálne duševne zdraví ľudia plánujú svoj život dopredu a chcú dosiahnuť určitý 
výsledok. Ale ak nebudete mať reálny plán a reálne nebudete vykonávať potrebné činnosti, tak nedosiahnete, čo 
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chcete. Musíte myslením pochopiť realitu, potom vytvoriť plán, dohodnúť pre spoluprácu vhodných ľudí a spolu 
pracovať, aby ste dosiahli, čo chcete! Pozitívne myslenie je na HOVNO! 
Pozitivizmus pravdepodobne vznikol prvýkrát takto. Nejaký snaživý spisovateľ–pozorovateľ, alebo novinár - amatér
psychológ, alebo nedostatočne talentovaný psychológ, alebo obchodník - duchovný guru, alebo... to je jedno, aký 
debil – sledoval a skúmal človeka, ktorý je skutočne úplne inde duchovne aj duševne než jeho okolie (a samozrejme 
aj tento jeho pozorovateľ). A tento „výskumník“ zistil, že jeho objekt je stále optimista, aj keď sa moc neusmieva, 
tak sa hlavne vôbec nerozčuľuje, je pokojný, vyrovnaný... a náš hľadateľ z toho vyvodil, že je to hlavne preto, že je 
stále pozitívny..... ? Somár?  Nie... vtedy toto pochopili falšovatelia Boha a ľudia Satanovej mysle, ako sfalšovať
a zakryť Satana pred ľuďmi.... 
Napísal to prvý. Pozdávalo sa to aj druhému. Tak to zopakoval a podporil svojou autoritou „SUPER výskumníka“ aj
iný debil. No, a už tu máme celosvetovú Západnú pozitivitu. No pravdu povediac táto pozitivita je len medzi 
duševne narušenou vrstvou bielej rasy. Ostatní serú na tieto nezmysly. Pozitivita nie je cesta k úspechu a šťastiu. 
Nie! Pozitivita je len výsledok tejto cesty! A len výsledok úspešne dokončenej cesty! Drvivá väčšina ľudí však túto 
cestu do konca svojho života nedokončí. Budú na svoje dokončenie potrebovať ešte veľa životov. Ak budú blúdiť 
nezmyselnými slepými uličkami ako je aj ezoterika a pozitivita....
Píšem, že základný zákon tohto vesmíru je aj dualita. Ak teda existuje pozitívne myslenie, tak duálne musí existovať
aj negatívne myslenie. Ak z tohto vesmíru nedokážete odstrániť duálny princíp, tak je vesmírne nevyhnutné, že ak 
ste mierne pozitívny, okamžite musíte prepnúť svoj mozog aj do negatívneho myslenia...! Pozitivita je pasivita. 
Zatiaľ čo agresivita a teda negativita je aktivita. A len aktivita vás privedie podstatne pravdepodobnejšie k 
pozitívnemu výsledku než pozitívna pasivita.
Skutočne pozitívni ľudia sú tí, ktorí predtým prežili veľkú aktivitu a agresivitu, teda negativitu a získali toľko 
schopností a znalostí duše aj mozgu, že už môžu oddychovať v pozitívnej pasivite.
Vykašlite sa na pozitívnu obrannú pasivitu a snažte sa o negatívnu aktívnu agresivitu, ale takú, ktorá smeruje aj voči 
vám samým, aby ste nezaspali lenivosťou nad svojimi súčasnými čiastkovými „maličkými“ subjektívne 
zveličovanými úspechmi. Agresivita voči druhým je povolená len taká, ktorá im pomáha, aj keď nasilu a oni sa tomu
môžu brániť. Agresivita duchovná voči vášmu okoliu je asi vždy lepšia než sladká nič nerobiaca pasivita a 
ľahostajnosť.

Snaha o pozitívne myslenie je hlúposť – táto cesta nemá výsledky. Môže byť však výnimka. Ak je človek 
duševne chorý a trpí depresiami a strachom, tak tu je namieste použiť liečebnú metódu snahu o pozitívne myslenie. 
Je pravda, že v súčasnej „feministickej demokracii“ výrazne narastá hlavne počet duševne chorých žien. Takže ak 
ste duševne chorý alebo chorá, tak táto kapitola nebola pre vás. Ale ak ste teraz ešte duševne normálny a budete sa 
zaoberať úchylkami ezoterickými pozitivistickými, môžete sa rýchlo stať duševne chorými a zasa táto kapitola už 
nebude pre vás?
Všetky protikladné sily, sa musia udržiavať v rovnováhe - dualita. Preto človek musí neustále vyvažovať svoju 
pozitivitu negativitou. Ak chce byť niekto len pozitívny a za ten svet nechce myslieť negatívne, tak odmieta platnosť
tohto zákona a teda nesúhlasí s našim Bohom?! To je ale chumaj, však? Ako funguje neustála snaha o lásku, teda 
pozitívne myslenie a iné ezoterické hlúposti??.... ako to končí nenávisťou a negativitou som jasne dokázal v knihe 
OS „Kap.3 - Aký je Diabol-Satan v našom vesmíre“ na duálnom kyvadle. Preto propagované pozitívne naladenie 
človeka nie je len hlúposť – je to smrteľný životný omyl. Pozitivita je HOVNO .... Ezoterika je tuposť.... čítajte 
Slovanské védy a nie tie tuposti Ezoterické!! Západ Vás chce zničiť, chápete chuji pozitívni? Múdrosť je len 
dualita a hierarchia. Je možné, že na začiatku sa mnohí výhradne pozitívne rozhodnutí budú cítiť lepšie. Ale to trvá 
len krátko. Potom určite prídu depresie a nakoniec pocit rozčarovania, že dotyčný nedokáže byť trvale pozitívny ako
všetci tí okolo, čo to o sebe hlásajú.... Všetci títo dlhodobo pozitívni len klamú sami seba o sebe a pred okolím. 
Koniec je istý – tento človek sa stále viac a viac zaoberá svojimi myšlienkami a svojim nešťastím, že nedokáže byť 
trvale pozitívny a postupne sa dostane do izolácie od ľudí okolo seba a reality okolo seba. Som si istý, že tí 
najvytrvalejší pozitivisti skončia na psychiatrii a u psychológov, ha, ha.... Je jasné, že silná osobnosť vydrží dlhšie 
tento deštrukčný energetický tlak vesmíru na svoju osobnosť z totálneho duchovného chaosu v jeho hlave. O to však
bude po nejakom čase vidieť na jeho osobnosti silnejší záporný vplyv trvalej snahy o pozitivitu – strata sebadôvery, 
optimizmu, chuti do aktivity, chuti robiť niečo nové.... Prečo nerozmýšľate logicky? Len hlupák optimisticky verí 
a nepreveruje kriticky a negativisticky  pravdivosť vecí!! 
Správne sa hovorí : „Realista je dobre informovaný pesimista“.  Ja vám hovorím naopak, buďte najskôr nasratí, aby 
ste potom mohli byť aj šťastní a teda trochu pozitívni.
V novembri 2013 som čítal v jednom časopise o čínskych osem trigramoch, ktoré sú usporiadané podľa svojho 
pomeru protikladných energií jin a jang. O tisíc rokov neskôr kráľ Wen-wang toto usporiadanie zmenil a vytvoril 
novší model Lo-šu. V jeho verzii súvisia trigramy s ročnými obdobiami a symbolizujú striedanie energií v čase. Wen
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z 8 trigramov zostavil 64 hexagramov, ktoré sú súčasťou najstaršej vešteckej knihy sveta, knihy premien – I-ťing. 
Pozornosť sa sústreďuje na neustály pohyb, pretože život je nepretržitá zmena. Jedna z jeho myšlienok bola tiež : 
Len ten, kto si uvedomuje nebezpečenstvo, môže v sebe nastoliť mier. Nebezpečenstvu treba čeliť, nie sa mu otáčať 
chrbtom.  Ako ďalej dodáva p. Muller o I-ťing : „I-ťing nepodporuje pozitívne myslenie, ktoré buduje na 
zatváraní očí. Opatrný sa mýli len zriedka“. To je čínsky pohľad na pozitivizmus.
Ale aj jednoduché sedliacke myslenie hovorí, že ak je niekto pozitívny, tak je ľahkovážny a nepočíta s prekážkami 
a problémami. Teda aj sedliak Vám povie, že Ty pozitívne mysliaci si hlupák. Niekoľko krát som v kaviarni počul 
mladých ľudí, keď došlo pri rozhovore na nejaký problém, ako hovorili : „To neriešim.“ ...... ó to je vrchol stupidity.
Má problém a on strká hlavu do piesku ako pštros a myslí si, že keď to nebude riešiť, tak sa to stratí...... ha, ha. No 
totálni chuji títo mladí „demokratickí“ ľudia..... „To nerieš“........ „To nerieš“. Je jasné, že takýto mladý človek bol 
vychovaný matkou bez prítomnosti tvrdej ruky otca. Samozrejme, že ľuďom, ktorí neriešia svoje problémy, sa im 
problémy neustále zväčšujú!! Až sa nakoniec tento „pozitívne mysliaci“ ezoterický človek Západu, čo nič nerieši, 
dostane do stavu, že už skutočne nebude schopný nič vyriešiť.
Ak aj po prečítaní tejto kapitoly ste odhodlaní byť ďalej pozitívni, tak ste už pravdepodobne duševne chorí. Určite 
Vám nepomôže ezoterická literatúra a ani žiadni veštci a kartárky, ktorí za peniaze Vám radi veštia pozitívnu 
budúcnosť.... ha, ha. Ste vhodní pre psychiatriu. A už sa nebudem vôbec vyjadrovať, že chcú títo retardovaní chuji 
ezoterickí všetkých milovať?!
Pozitivita je hlúposť. Tento vesmír je prostredie, kde vládnu predátori. Všade okolo seba máte 
„zabijakov“, ktorí vás chcú zabiť (obrazne, ale nakoniec aj doslovne) ale minimálne okradnúť! Preto 
vy musíte byť ako bojovník, pripravený sa brániť a nie tupý, lenivý a slabý – teda pozitívne 
naivne mysliaci chumaj!
Ale samozrejme, že je možné, že sa zasa mýlim....? Nikdy neverím ani sám sebe... Preto myslite, priatelia.
Takže chápete, prečo táto „Svetová atómová vojna“ je nevyhnutná? Však ako chcete vyliečiť aj 
tých duševne chorých Ezoterikov a pozitívne mysliacich??......... Len tak, že budú zomierať 
a strádať.... tak, že prežijúci definitívne zabudnú na všetky tie súčasné nezmysly demokratické 
a Západné....

Kapitola 16

Ukrajina – nešťastie z nechápania podstaty

Je mi strašne ľúto „Ukrajincov“. Teda aj tých Karpatských a aj tých Odeských 
a Dnepropetrovských.... Nikto nechápe, alebo nechce chápať? Ukrajina ako štát v súčasnom stave
– toto píšem 8.8.2021 - nemôže dlhodobo existovať. Na Ukrajine sú dve Slovanské genetické 
varianty. Odkazujem na vyššie uvedenú „Kapitolu 5 – Základné zákony tohto vesmíru“. Je mi 
ľúto, ale ani Pjakin a jeho spolupracovníci, teda aj hlavný tvorca tejto teórie, pán Zaznobin a 
ďalší s ich teóriou Koncepcia sociálnej bezpečnosti (ale aj Dostatočne všeobecná teória riadenia) 
nechápu, aký je vzťah medzi hmotou a duchom. Teda aký je vzťah medzi genetikou 
a myslením!
Sú dve vetvy Slovanskej genetiky, haploskupina R1a. Je to Západná Slovanská a Východná 
Slovanská. Západná Slovanská genetika sú Sloveni a Východná Slovanská sú Rusi. A teraz 
chápem, že ani len netušíte, čo sú tá Západná vetva Sloveni....?? 
Západná vetva genetických Slovananov, teda Sloveni sú : Slováci, Moraváci, Maďari, Rumuni, 
Slovinci, východní Rakušania, Bavoráci, NDR-áci, severní Chorváti a severní Srbi od Maďarska 
cez Nový Sad až skoro po Belehrad...  južní Poliaci a hlavne aj Karpatskí Ukrajinci... 
Karpatskí Ukrajinci boli pôvodne ešte pred r. 1750-1800 n.l správne označovaní ako Uhri!! A oni
sú geneticky Západní Slovania. Ich najdôležitejším predstaviteľom a v súčasnosti duchovným 
nástupcom tejto Slovanskej vetvy sú už len Slováci (a možno trošku aj Slovinci, ale tí sú už 
duchovne úplne asimilovaní Západným myslením!!) Teda jediným nástupcom Západných 
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Slovananov, Slovenov, sú už len Slováci. Viete, prečo sa ženám na Slovensku hovorí Slovenky? 
Pretože my Slováci sme Sloveni...... Ale muži dostali hanlivý názov od Čechov, že sú Slováci... 
Pre Čechov sú všetko Poláci, Rusáci, Bavoráci, Slováci, Moraváci, Vídeňáci, Pražáci... Ale my 
Slováci sme v skutočnosti Sloveni!!

Len sa zasa opakujem, čo píšem v iných knihách. Maďarčina je umelo vytvorený jazyk 
z Turečtiny v rokoch 1750 až 1800 n.l. Maďarský národ pred r. 1750 n.l. neexistoval a ich dejiny 
pred r. 1750 n.l. sú doslova vyfantazírované a vymyslené. Tak isto Rumunčina je umelo 
vytvorený jazyk z latinčiny okolo r. 1800 n.l. Rumuni v horách v Karpatoch na vidieku ešte teraz 
hovoria po slovensky!! V „rumunského“ Valaského nárečia Valachov, ktorí prišli na Slovensko 
z Rumunska, Ľudovít Štúr vytvoril spisovnú slovenčinu!! ... Neviete?? V Rumunsku, kde kopnú 
a odhalia nejaké archeologické nálezy, tak sú to všetko Slovanské artefakty... a tak to horlivo 
zasa naspäť zakopávajú, aby sa k tomu preboha nikto nedostal?! Obce a mestá v Rumunsku majú 
názvy ako po slovensky... Celé toto rozdelenie Slovenov a vytvorenie umelých národov 
Maďarského a Rumunského urobil Vatikán!! Vatikán je úhlavný nepriateľ Slovákov – podobne 
o tom píšem v mojej knihe ZjeUNS.

Teda Západná vetva Slovanov sú Sloveni! Ich jazyk, slovenčina, je ako esperanto medzi 
všetkými Slovanmi!! Bola vedecká konferencia Slovanských jazykovedcov (už si nepamätám 
dátum konania tejto konferencie, ale myslím, že to bolo v Poľsku). Drvivá väčšina účastníkov 
tejto konferencie sa vyjadrili, že Slovenčina je jazyk, ktorý má najkomplexnejší spoločný jazyk 
so všetkými Slovanskými jazykmi...!! Slovenčina je akési esperanto medzi Slovanskými jazykmi.
Ale česká delegácia toto rozhodnutie tejto Slovanskej konferencie zablokovala!!........ Možno je 
pravda, ako píše Cyril A. Hromník, že Český národ vznikol tak, že Praotec Čech zavraždil 
niekedy asi v 7. Storočí n.l. svojho brata a potom ako zbabelec-zločinec pred odplatou ušiel so 
svojou čeľaďou pod horu Říp!! A tak vnikol Český národ... najmladší Slovanský národ.......  
Český národ má okrem toho medzi obyvateľstvom veľký podiel genetiky R1b.... Teda 
zdegenerovanej genetiky z prvotnej Slovanskej, prvotnej genetiky bielej rasy!!!!!

A čo to znamená pre „Ukrajincov“? 
Západní Karpatskí Ukrajinci sú geneticky ako my Slováci. Síce majú iný jazyk a aj iné 
náboženstvo, pravoslávne... a aj iné písmo – azbuku... Ale ich myslenie – mentalita - je veľmi 
podobné nášmu mysleniu, nám Slovákom! Nemyslím samozrejme myslenie zločincov..... 
Banderovci sú podobne duševne poškodení, ako boli aj Chorvátski Ustašovci... je to to isté... 
duševné poškodenie Vatikánom a Satanskou mysľou... Neveríte v Satana? Neviete, že Vatikán je 
hlavné sídlo Satana na Zemi? Tak sa pozrite na Ustašovcov a Banderovcov – Slovanov - ako sa 
prejavuje Satan, Satanová myseľ...  Cieľ vplyvu Satanského Vatikánu už od r. 1500 n.l. 
bol sústredený práve na Karpatských Slovenov. A ich Vatikánska stratégia Satana ničiteľa sa 
doslova od r. 1500 n.l. sústredila na nás Karpatských a Panónskych Slovenov!!.......  Teda toto 
cielené úsilie Vatikánu nebolo len na Slovensko, ale aj na Rumunsko, Maďarsko a aj na 
Slovenov v súčasnej Karpatskej Ukrajine... Však Karpatskí Sloveni zničili Rímsku ríšu!!.... 
Neviete, že nikdy nebolo žiadne sťahovanie národov a že my, Západní Slovania z oblasti 
Podunajska a Karpát, sme zničili Rímsku ríšu?.... Neviete, že je geneticky dokázané, že nikdy 
nebolo žiadne sťahovanie národov a že my Slováci sme z 85 % pôvodné autochtónne 
obyvateľstvo a sme potomkovia predkov, ktorí na Slovensku žili už pred 8000 rokmi??... že sme 
najstaršie pôvodné obyvateľstvo v Európe?? Po nás druhí mladší sú Walesanie vo Veľkej 
Británie ... starí len 4500 rokov – vznikli geneticky degeneráciou nás Slovenov a ich jazyk 
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angličtina je dôkaz tejto duchovno-genetickej komplexnej degenerácie!!  Opakujem... je to 
geneticky dokázané, to nie sú nejaké historické sfalšované výskumy a historické Vatikánske 
dokumenty... tiež všetko sfalšované!! .... Prečítajte si napr. v mojich knihách OS, STEjeK, 
VjeUNS... ale aj už v mnohých iných knihách, písaným duchovne Slovákmi, alebo Rusmi!!... Nie
zradcami Západnými a sionistickými!! A odvtedy sa začala táto komplexná faloš a Satanová 
myseľ Slovenov aj na Ukrajine....
Myslenie je absolútne závislé od genetiky a teda od mozgu! Teda nekonečná závislosť hmota-
duch..., ako vysvetľujem v mojich knihách. Ak máte zdegenerovaný mozog, tak ani nemôžete 
dobre myslieť a chápať. V mojej knihe OS mám samostatnú kapitolu o tom, ako Islamské náboženstvo s ich 
Koránom totálne zničili genetiku ich národov tým, že sa medzi sebou ženili a mali deti bratranci so sesternicami.... 
Píšem v tej kapitole, že nejaký Dánsky vedec preukázal, že zníženie IQ týchto geneticky poškodených generácií je 
o 10 až 20 stupňov IQ. Teda ak priemerné IQ je 100, tak ak sa zníži týmto genetickým poškodením mozog týchto 
potomkov o 20 stupňov, tak majú IQ 80. Ale však IQ 75 je už hranica debilnosti!! Potom je jasné, prečo je tak veľa 
„samovražedných“ atentátnikov, ktorí sa túžia dostať do ich „Islamského neba“.
Teda liečenie duchovnej Satanovej mysle je jednoduché... Stačí len, aby ľudia – Ukrajinci – 
dostali informácie, ako ich Vatikán (sídlo Satana) využil pre svoje ciele a že Západ je len 
transformovaná „demokratická“ sionistická satanská moc, ako zničiť Slovanov... atď. 
A Ukrajinci, teda pôvodní Karpatskí Sloveni sa okamžite spamätajú!! Tak si myslím....

Teda znova otázka, čo to všetko znamená pre Ukrajinu a Ukrajincov? Ukrajina je zložená 
z genetických :

- Slovenov 
- a Rusov

Jazyky, náboženstvo a aj písmo sú vedľajšie. Rozhoduje genetika, ktorá určuje mentalitu 
a myslenie. Preto sú Karpatskí Ukrajinci, teda doslova Uhri a teda Sloveni tak duševne 
rozhádzaní až skoro zničení!! Preto títo Karpatskí Ukrajinci, teda Uhri, teda doslova Sloveni, tak 
„duševne“ dezorientovaní a ako duševne chorí bojujú aj s Poliakmi a aj s Rusmi!! 
Pochopte konečne, že Ukrajinu treba rozdeliť!! A to čo najskôr..........
Na Ukrajinskú, teda Karpatskú časť a zvyšok Ukrajiny, ktorú obývajú Rusi! 
Konečne to pochopte nevzdelanci...!! Nechápem, že Putin to nechápe?? Alebo je skutočne 
obklopený jednoduchými materialistickými analytikmi, ktorí ničomu do hĺbky vecí vôbec 
nerozumejú?
Skôr si myslím stále viac a viac, že Putin slúži ruským židom a preto aj Putin ochraňuje Izrael. 
Však ako Izrael zostrelil, myslím v r. 2019, to ruské špionážne lietadlo v Sýrii, tak Putin sa 
odhalil ako sluha židov.... že to bola nešťastná náhoda...a tie nezmysly „mediálne“... Ale ruskí 
generáli sa tak nasrali, že verejne a teda proti Putinovi, vyhlásili, že to bol teroristický útok 
Izraela proti Rusku a že to si Rusi už nepripustia... Teda Putina jasne poslali do hája...! 
A mám pocit, že Putin, ako sluha ruských židov robí všetko preto, aby sa k Rusku nepričlenila 
významná časť Ukrajiny, pretože tým sa zvýši počet Rusov, Slovanov a tým sa zhoršia možnosti 
ruských židov ohlupovať ruských Slovanov!! Teda Putin sa mne zdá ako zradca Slovanov! Ale 
neverte mi, možno sa zasa mýlim... Putin, ak nie je hlupák a vie, akí sú Slováci, tak musí vedieť, 
že Ukrajinci Karpatskí sú iná genetika! Však ja nie som génius, že Rusi o tom, čo ja píšem, nič 
nevedia!!?? 

Pre všetko písané, si myslím, že Ukrajina musí byť čo najskôr rozdelená na Ukrajinskú, Uhorskú,
doslova Slovenskú časť a Ruskú časť. A možno 3 časť, zmes medzi týmito dvoma krajnosťami? 
A Ruskú časť treba čo najskôr pripojiť k Rusku! A to bude koniec Západného ovládania 
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Ukrajiny... Ukrajina už nebude existovať. Pretože tých asi 1/4 Ukrajincov, ktorí sú genetiky 
Sloveni, už nebudú mať silu odporovať Rusku a naopak z dôvodu prežitia a sebazáchovy začnú 
spolupracovať s Ruskom. Hovorí sa : „Núdza rozum prebúdza“.... 
A tak sa priblíži čas, kedy začne nová éra Slovanov.

Kapitola 17

Rusko v tejto vojne zničí Západnú civilizáciu

Prečo tak myslím? 
Však sa pozrite na celú ich Západnú židovskú civilizáciu! Však to je duchovný odpad a žumpa!! 
Doslova žumpa, stoka ... sračky, ... celá ich Západná civilizácia. Však ich Západný život a ich 
myslenie - pretože jedine myslenie je život – dokonale som to dokázal v mojej knihe OS – teda 
ich Západné myslenie je stoka.... Však pozrite sa na ich Západné a USA filmy........ Všetci klamú,
kradnú... zabíjajú sa medzi sebou... no však to sú duševne chorí blázni!! Celá ich Západná 
civilizácia demokracie a     slobodnej tržnej ekonomiky... to sú čistí blázni!!! Však ich treba 
všetkých pozatvárať do blázincov!! ... Ale je aj dokázané, že v súčasnosti už asi 1/3 populácie 
Západu potrebuje pravidelné návštevy psychológov a psychiatrov... Je jasné, že ak títo 
psychiatrickí pacienti volia v demokratických voľbách.... smejem sa ako blázon... tak z tých 
debilov duševne chorých vyplynú nutne len duševne pošahané demokratické vlády!! Však 
uvedomujete si, že tento židovskoZničený Západ je už tak zdegenerovaný, že musí byť asi 
konečne zničený?..... Ale nesúhlaste so mnou! Nemýlim sa zasa? ... Ale logicky, však ak tí 
kolonialisti a cudzopasnícki „vyžierkovia“ nebudú zničení, tak táto planéta sa musí premeniť na 
bojové pole všetkých proti všetkým.... zločinci proti ostatným zločincom.... v konečnej atómovej 
vojne a už tu nič nebude........!!
Ja aj tak predpovedám len čiastočné zničenie tejto planéty, aby bola definitívne zničená Západná 
civilizácia aj s ich židovským „podtextom“... Však len židia sfalšovali Bibliu, len židia sfalšovali 
Korán, len židia – Rotschildovci z Londýna - zorganizovali obidve svetové vojny v 20. storočí... 
A len židia vraždili svojich vlastných židov... Hitler bol žid a údajne celé vrcholové vedenie 
Hitlerovského Nemecka boli židia.... Aj z USA podpora Hitlera boli všetci USA židia... sionisti. 
USA židia sionisti dodávali do Hitlerovského Nemecka všetky možné technológie a aj cez 
sionistické Švajčiarsko komplexne financovali Hitlera!! Neviete? Preto je Švajčiarsko 
najzločineckejší štát a aj najzločineckejšie obyvateľstvo... Švajčiari sú duchovné svine!! Veľmi 
dobre všetci Švajčiari vedia, ako zarábali na Hitlerovi a ako zarábajú stále na tomto zločineckom 
demokratickom systéme Západnej zločineckej civilizácie!!! Takže Hitler podporovaný židmi 
sionistami vraždil židov Chasidov... Je to normálne, aby sa jeden národ vraždil medzi sebou? Sú 
normálni tí židia?? Ale však vidíme v Izraeli .... vraj 95 % židov v Izraeli sa nechali vakcínovať 
mRNA vakcínami a ešte aj všetci podpísali, že berú na vedomie, že im nikto za nič neručí??.... 
Však sa to javí, že tí židia zasa idú na „porážku a holokaust“ ako za Hitlera. Tak sa to javí, že 
židia Sionisti (teda Chazari – turkická genetika) chcú zasa vyvraždiť židov Chasidov a aj 
Slovanov! Je potrebné, aby sme my Slovania ochránili židov od ďalšieho vraždenia, od ďalšieho 
židovského holokaustu, pretože potom sme na rade my, Slovania.
A pozrime sa na EU a hlavne Nemecko...
Demokracia a Západ s ich „zločineckou“ demokraciou a zločineckou ekonomikou v EU 
„zrýchlene“ kolabujú. Ja predpovedám krach EU na konci r. 2022 .... Píše sa všade, že Putin chce
spolupracovať s Nemcami?... Je skutočne Putin tak naivný...? Nemci majú úplne iné myslenie 
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a určite nebudú nikdy spolupracovať s Rusmi!! Vie Putin, ako funguje hmota a myslenie?  Vie 
Putin, ako funguje jazyk a od jazyka závislé myslenie?... A od myslenia závislé konanie??...

Len stručne pre materialistických nevzdelancov... Nemci s ich nemeckým jazykom boli 
a vždy budú smrteľný nepriateľ duševne normálnych, pretože Nemci s ich „zdegenerovaným“ 
jazykom sú duchovne zmrzačení!! Dokiaľ sa Nemci nezbavia svojho nemeckého jazyka – tohto 
duchovného zmrzačenia - teda ich šovinistickej „jednoduchej a neduchovnej“ nemeckej mysle, 
dovtedy budú duševne postihnutí a ako píšem, budú dovtedy duchovne zmrzačení!! Dovtedy 
budú Nemci v Európe potenciálne úhlavný nepriateľ Slovanov.
Ak toto Putin nechápe, tak mu dajte prečítať moje knihy!!... Asi ani v Rusku niečo také 
nechyrovali, ako ja myslím... ha, ha. Ale to nie je znak toho, že sa mýlim! Naopak... ak súčasná 
demokracia a celá Západná civilizácia speje k atómovej vojne?, tak jasne moje myslenie 
kritizujúce celý Západ, všetky náboženstvá,... ideológie....by malo byť asi veľmi zaujímavé.... pre
„elity“, ktoré nevedia, .... ako toto riešiť?.... pretože však oni s     ich myslením a ich ideológiou toto
spôsobili!! 
Je veľmi pravdepodobné, že Putin a aj jeho všetci poradcovia nikdy nečítali žiadne moje 
filozofické a psychologické knihy... Je to zásadná chyba „Ruského veľvyslanectva“ na 
Slovensku..., ktoré by malo informovať Ruské Ministerstvo zahraničia.... 

Ako je len možné, že ľudia sú takí hlúpi??.... Ako je tiež možné, že tí skurvení celoSvetoví 
zločinci nechápu, že ak ich zločincov bude príliš veľa?, tak sa musia vyvraždiť medzi sebou?! 
Pretože ak je cudzopasníkov viac ako hostiteľov, tak vyhynú nielen hostitelia.... ale logicky aj 
cudzopasníci... ha, ha. A ako je to s tými hostiteľmi a cudzopasníkmi v Európe a 
„demokratickom Svete“?  Hostitelia, teda tí vykorisťovaní, sú Slovania.... a cudzopasníci sú 
Západné elity a sionisti a aj mnohí ostatní židia...

Je nekonečný rozdiel medzi propagáciou pravdy a omylu. Hovoria, že sto krát opakovaná lož sa stáva pravdou. Je to
pravda len u priemerných ľudí - osobností sa to netýka. Ale ak sa masovo propaguje hoci šokujúca pravda, tak táto
pravda, šírenie tejto pravdy, sa pri určitom „saturačnom“ nasýtení spoločnosti už nedá zastaviť. „Sto krát opakovaná
lož sa stáva  pravdou“.....?  Hovno....  Oklamú ľudí  len na obmedzený čas.  A oklamaní  z  toho vždy „vytriezvia“
a potom nebudú veriť ani danému omylu a ani ľuďom a inštitúciám, ktorí toto klamstvo šírili..... Odozva je niekoľko
mesiacov až niekoľko rokov a desaťročí, alebo možno aj storočí.... Podľa dokonalosti daného klamstva.... a hlúposti,
teda nevzdelanosti  (neinformovanosti) daného „obecenstva“….. A aj  genetickej  dispozícii daného etnika,  národa
…… Preto tu dole uvedené názory a návrhy sú platné len pre dostatočne kvalitné genetické národy, ako sú
napr. už asi len Slovania....? ha, ha.
Schopných ľudí môžete oklamať len tak, že do 95 % pravdy zamiešate 5 % zásadného duchovného klamstva. Ale ak
sa  verejne  odhalí  toto  klamstvo,  týchto  5  %  zákerných  klamstiev,  tak  potom  pochopia  postupom  času  aj  tí
výnimočne schopní, pre ktorých bolo určené toto klamstvo....  Ale súčasne sa tým  dramaticky zvýši „prirodzená
múdrosť“ aj ostatnej priemernej populácie!!
Pre zločincov je základ pacifikovať a ohlúpiť na prvom mieste schopných ľudí. Schopní ľudia určujú smerovanie
národov aj štátov.  Preto „zločinecký štátny systém“ chce zmiasť a     ohlúpiť hlavne tých najschopnejších...... Masy
priemerných sa pridajú....
Tvrdím, že zásadne dôležitú pravdivú informáciu - pri určitej masovosti rozšírenia - už nie je možné zastaviť!
Na príklade oviec prechádzajúcich cez valiace sa valce je to v     knihe „Obroda Slovanov“ jasne aj dokázané! Preto je
obrovský „finančný“ rozdiel medzi propagandou klamstva a propagandou pravdy!! Pravda je ako „vírus“, ktorého
nie je ľahké sa zbaviť. A akékoľvek „aktívne liečenie od tohto vírusu“ len vyvoláva ďalšie otázky ....  a  šírenie
„duchovnej nákazy“ sa v podstate len urýchľuje....... !!

Klamstvo sa musí neustále „udržovať“ pri živote tým, že sa v krátkodobých časových cykloch neustále opakuje toto
klamstvo. A tiež hlavne  sa musí znižovať vzdelanie a     súčasne zhoršovať genetika más v spoločnosti. Čím viac sa
snažia udržať priemerných  ľudí v klamstve,  tým viac musia zvyšovať úsilie  v klamaní a sto  krát,  dvesto  krát  v
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opakovaní! To už nakoniec unaví za pár rokov nielen Duchovne a geneticky Slovanov, ale aj koňa – tak sa hovorí na
Slovensku.... 
Naopak,  aj  šokujúca  pravda,  masovo rozšírená  (teda  materiálne  písomne,  knižne)  –  hoci  na  začiatku absolútne
neprijateľná  pre priemerných ľudí –  má svoj  už „nezastaviteľný život“.  A je  už len otázka krátkeho času (teda
rádovo  len  roky),  kedy  aj  priemerní pochopia  (odkazujem  na  ovce  a valiace  sa  valce!,  v  knihe  OS),  že
predchádzajúce informácie boli klamlivé. 
Kniha je „hodnota“. Mať knihu, je znak duchovnosti človeka so svojím okolím…….. Internet? …. nič! Nič, žiadna
duchovná imidž! Človek nemôže ukázať  kamarátovi,  že prečítal  nejakú  knihu  na  internete,  pretože  tá  kniha  je
imaginárna a už za týždeň tam nemusí byť! Ale životnosť papierovej knihy je min. 100 rokov  !
Ale pozor - opakujem - to platí len pre dostatočne kvalitné ľudské genetiky .........  Ak má človek IQ 80, tak on
nerozumie ničomu....!  Ale na Slovensku je priemerné IQ Slovákov nad 100! Tiež IQ všetkej  „bielej“ populácie
v strednej Európe je cca 100! Preto Slovania-geneticky sú najkvalitnejšia genetika v bielej rase – tak si ja myslím.
Napr. v Nemecku v Bavorsku a bývalej NDR je údajne viac ako 50 % geneticky Slovanov….. hoci teraz omylom
rozprávajú po nemecky! Asi to neviete?

Teda.  Pravdu je možné ľahko „znemožniť“ za nepravdu, ak je počet prijímateľov pravdivej informácie len
malý, alebo nepatrný......  ale útok „nepravdy“ je masívny a dlhodobý! Avšak ak hoci aj  zásadne šokujúcu
pravdu zistí (dostane sa k písaným materiálom o tejto pravde) významná masa ľudí daného štátu (predpokladám
cca 15 % populácie), pretože štatisticky určite medzi nimi budú aj „osobnosti myslenia“ (cca 5 % populácie),
tak „nepriatelia“ tejto pravdy ju už nedokážu zastaviť!  Táto pravda sa potom už nedá odstrániť ani z mozgu
priemerných ľudí, pretože „osobnosti myslenia“ budú už ďalej „rozvíjať“ danú pravdu, udržiavať ju pri živote aj
medzi priemernými  ľuďmi  proti  nepriateľskej  ofenzíve nepravdy a určite  dôjde nakoniec k všeobecnej  „ľudovej
duchovnej vzbure“ za riešenie vecí v súlade s touto pravdou !! 

Kvantita informovanosti populácie zmení kvalitu ich myslenia.... Pravdivosť Heglovho zákona : „Zmena
kvantity na kvalitu“  je dokázaná! Chápete ??

Navrhujem  okamžite  zahájiť  práce  na  vytvorení  novej  Veľkomoravskej  Uhorskej
slovanskej konfederácie, neskôr štátu. 
Tento plán na vytvorenie  nového  Veľkomoravského Uhorského slovanského štátu vychádza z mojej  analytickej
práce. 
Navrhujem vytvoriť  dva  Slovanské  bloky  :  východný  Ruský  a západný  Slovensko-Uhorský.  Ako  obranu  pred
Západnou a aj všeobecnou duchovnou degeneráciou ľudstva. 

Asi  len  Slovania  sa  dokážu  ubrániť  genetickej  degenerácii,  ktorá  sa  začala  na  Západe,  duchovným
príklonom ku klamstvu a zločineckému mysleniu – už okolo r. 1500 n.l.! 
Pravda je, že aj Maďari a Rumuni sú Slovania, teda starí Uhri, tiež potomkovia slovenskej Veľkomoravskej ríše
(hoci  hlavné  mesto  Veľkomoravskej  ríše  bolo  s vysokou  pravdepodobnosťou  v súčasnom  Sedmohradsku  v
Rumunsku).
Prvá Veľkomoravská ríša zahrňovala Slovanov (myslením aj genetikou v tom čase) na tomto území : Slovensko,
Česko,  Rakúsko,  Slovinsko,  severné  Chorvátsko,  Srbsko,  Macedónsko,  Maďarsko,  Rumunsko,  Karpatskú  časť
Ukrajiny, južné Poľsko. Okrem toho populácia súčasného Bavorska a aj bývalej NDR je geneticky hlavne slovanská
a teda hlavne pôvodne Uhorská (teda zasa doslova Slovenská). 
Maďarčina  je  umelo  vytvorený  jazyk  z Turečtiny.  Keď  Turci  odišli  z Uhorska,  tak  židovskí  obchodníci,  ktorí
predtým hovorili turecky, tak začali tento jazyk postupne presadzovať ako štátny jazyk. A tak okolo r. 1750 až 1800
n.l. začala násilná maďarizácia Uhrov (Slovákov).
Rumunčina je samozrejme tiež umelo vytvorený jazyk..... ale z latinčiny. Ešte okolo r. 1800 n.l. predpokladáme až
99  %  populácie  Rumunska  hovorili  doslova  len  slovenským  jazykom....!  Však  jazyk  Valachov,  ktorí  prišli
z Rumunska  na  stredné  Slovensko,  bol  vzor  pre  Ľudovíta  Štúra  pre  spisovnú  slovenčinu....  Teda  z  jazyka
Rumunských Valachov Štúr vytvoril spisovnú slovenčinu........!  Ako píšem vyššie,  je veľké množstvo indícií, že
sídlo (hlavné mesto) Veľkomoravskej ríše bolo v rumunskom Sedmohradsku (a nie na Slovensku).

Genetika  je  základ myslenia  – ako  som dokázal.  Hmota a duch  sú medzi sebou duálne  závislé.  Nízka
kvalita hmoty, tak zákonite produkuje aj nízku kvalitu ducha, teda myslenia. (Všimnite si napríklad, že len menej
ako 5 miliónov Slovákov – Cigáni nie sú geneticky Slováci – aké dosahujú výsledky v medzinárodných súťažiach
matematiky, fyziky.....) A na základe druhého základného zákona tohto vesmíru – hierarchie – je duch nadradený
hmote. Preto podobné má byť spolu. Preto geneticky rovnakí, majú predpoklad byť aj duchovne podobní, len sa
musia naučiť rovnaký, alebo podobný jazyk. Preto je jasné, že toto budúce štátne spojenie bude možné len vtedy,
keď sa všetci  potomkovia  Slovenských  Uhrov  (Slovenov)  naučia  slovenský jazyk.  Prečo  slovenský a nie  napr.
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český? Aj preto, že slovenský jazyk je najviac pochopiteľný pre všetky slovanské jazyky vrátane ruštiny. Slovenčina
je akési esperanto medzi slovanskými jazykmi. Ale oveľa vážnejšie dôvody sú duchovné.........  A má to preto aj
zásadný genetický dôvod! Dôkladne je toto vysvetlené v knihe „Obroda Slovanov“.

Vyššie uvedené informácie logicky vedú k týmto záverom :
Slovensko je jediný nasledovník – nástupca - Veľkomoravskej ríše a aj starého predMaďarského slovanského
Uhorska. Pretože okrem iného …. Slovensko a ich obyvatelia si jediní zachovali pôvodný slovensko-uhorský
jazyk a aj Slovensko-Uhorské myslenie!! 

Ak sa 5 až 10 miliónov Nemcov, po posunutí hranice Poľska na západ po 2. svetovej vojne, naučili hovoriť
po poľsky do 5 rokov, tak nevidím problém, aby sa Maďari aj Rumuni postupne nenaučili slovenčinu do 20 rokov! 
Mimochodom „primitívne“ západné jazyky ako angličtina, nemčina, taliančina .... vznikli degeneráciou z podstatne
zložitejších  slovanských  jazykov.  Pretože  aj  západná  genetika  -  haploskupina  R1b  a  ďalšie  -  vnikla  tiež
degeneráciou pôvodnej Slovanskej haploskupiny R1a...! Ako zdegenerovala hmota, tak zdegenerovalo aj myslenie
a teda aj jazyk!! (Opakujem, moja teória závislosti hmoty a ducha je pre tento vesmír doslova skoro „dokonalá“....
ha. ha...).  Jazyk samozrejme zásadne ovplyvňuje aj ducha a teda myslenie človeka aj národa. Preto treba, aby sa
genetickí  Slováci,  Uhri,  Sloveni  …. naučili  opäť  zložitý slovenský jazyk,  jazyk ich genetických aj  duchovných
predkov. Pretože, jazyk zásadne ovplyvňuje myslenie človeka.

Plán je najskôr zmeniť myslenie ľudí z oblasti starej Veľkomoravskej ríše. Aby populácia týchto štátoch
pochopila, aká je pravda. Sily, ktoré sa budú chcieť dostať na pozície moci, budú sa musieť prispôsobiť verejnej
požiadavke „nového myslenia“. Budú pracovať v tomto duchu – v duchu vytvorenia obnovenia „Veľkomoravskej
ríše“ v strednej Európe a na Balkáne! 

Ak  sa  podarí  vytvoriť  túto  novú  „Slovanskú  konfederáciu  -  štát“  v strednej  Európe  a na  Balkáne,  ktorá  bude
duchovne výrazne naviazaná na staré Árijské a novšie Tartarské duchovné Slovanské Rusko, tak je jasné, že sa
dramaticky zlepší aj spolupráca s Ruskom. 

Teda v prvej etape k tejto konfederácii navrhujem pripojiť aj južné Poľsko, sú geneticky Uhri, ale zvyšok Poľska
pripojiť k Rusku, sú geneticky ako aj Rusi.
Až neskôr môže dôjsť k spojeniu západných a východných Slovanov do jedného bloku.
Pretože myslenie je priamo závislé od hmoty (genetiky) a naopak, tak nemá význam „násilne“ ísť proti vesmíru......
Musí sa spojiť to, čo je podobné a je si blízke ..... Na Slovensku na dedinách sa hovorí : „Vrana k vrane sadá, rovný
rovného si hľadá“.... Chápete túto geniálnu slovenskú ľudovú múdrosť o genetike? 

Vyššie uvedená oblasť bývalej Veľkomoravskej ríše má v súčasnosti viac ako 90 miliónov obyvateľov!

Záverečné argumentácie :
1. Z hľadiska existencie štátu a národa podľa mojej knihy „Obroda Slovanov“ je asi toto najdôležitejšie :
- Štátne zriadenie musí byť na princípe hierarchie. Nadradene hierarchie duchovnej, nad materiálnou!
- Štátne zriadenie musí akceptovať dualitu duchovnú aj materiálnu.
- Štátne zriadenie, ich zákony a vnútorná organizácia, musí chápať, aký je rozdiel medzi dualitou na princípe „boja
protikladov“ a na princípe „kompenzácie“...... A musí riešiť problémy tak, aby boli riešené na princípe kompenzácie.
- Štát musí vytvoriť výhodné „hierarchické“ podmienky pre rozvoj „lepších“ a znevýhodniť podmienky pre šírenie
„horšieho“......
Súčasné štátne zriadenie ani v Rusku (ani u ostatných Slovanov) – demokracia - neakceptuje základné zákony
tohto vesmíru! Štátne zriadenia, ktoré neakceptujú tieto základné zákony, vytvárajú tlak na degradáciu myslenia
a preto budú časom určite  zničené  – deštruované – z vnútra  – z chaosu,  ktorý vznikne ako dôsledok dlhodobej
duchovnej aj hmotnej degenerácie populácie. 
Však  predsa  nemôže  niečo  dlhodobo  existovať,  ak  to  ide  proti  základným  zákonom  tohto  vesmíru??!!
Nechápem, ako toto môže niekto nechápať!

2. Putin a iní predstavitelia Ruska vyhlasujú, že sa nebudú angažovať v iných štátoch a nech si ostatné štáty sami
rozhodnú, aká bude ich politická orientácia …. ekonomická stratégia…… 
Toto je určite omyl.  Ak Západ obsadil  a kolonizoval štáty strednej  Európy,  tak získal  veľký nový ekonomický
potenciál. A teda zosilnel ekonomicky aj vojensky proti Rusku!!
V týchto bývalých socialistických štátoch, aj v bývalej Juhoslávii, je ešte stále dosť veľká „duchovná“ opozícia proti
Západu a Vatikánu. Ale táto bezbranná opozícia sú terče na likvidáciu zo strany Západu a domácich „odrodilcov-
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poturčencov“ Západu. Ak takáto opozícia nemá možnosť brániť sa, zaútočiť, proti svojim nepriateľom?, tak je to
masaker…… Toto chce Rusko umožniť nepriateľom Ruska?! 

Genetika  tých,  ktorí  sa  dostanú  na  pozície  moci,  je  rozhodujúca….  Ak  sa  nepomôže  tejto  duchovnej
opozícii, tak ju Západ zničí…… a tak sa tieto štáty stanú vojenský aj ekonomický nepriateľ Ruska, svojho brata, ako
je aj celý Západ. Preto je táto stratégia Ruska strategicky určite chybná….!!!! Nemáme na mysli podporovať nejaké
politické strany…… demokratické!? To v žiadnom prípade. Však jasne dokazujem, že demokracia je degenerácia a
zločinecký mafiánsky systém štátnej moci. 
Máme na mysli podporu duchovnosti a spolupatričnosti Slovanov. Vo východnej časti EU – v strednej Európe -  je
potenciál min. 90 miliónov ľudí, ktorí sú schopní zmeniť svoje myslenie v záujme svojho duchovného prežitia….
Chápete? 

3..Ekonomický  „ľudský“ potenciál  „Východných  genetických  Slovanov“  Ruska  aj  s  Ukrajinou,  Bieloruskom a
pričleneným severným (po rozdelení zvyšným) Poľskom a novým „Veľkomoravským Uhorským štátom“ spolu je
145 + 42  + 20  + 90  = 297 miliónov obyvateľov.  To je  ale  „duchovno-ekonomické“  minimum… A to nie sú
nevzdelanci……islamskí...!, ako štáty bývalého ZSSR na juh od Ruska…..!!!! 

Preto   základný  strategický  krok  navrhujem zlikvidovať  EU,  potom rozdeliť  Nemecko  na  3  štáty  a 2
slovanské genetické časti Nemecka – Bavorsko a NDR - pričleniť k novej Veľkomoravskej Uhorskej konfederácii -
štátu… A túto novú Slovanskú konfederáciu, ktorá sa bude postupne premieňať na federáciu a štát, ekonomicky a
duchovne naviazať na Slovanské Rusko. 
Ešte dôrazne upozorňujem, islam ako náboženstvo je degeneratívnejšie ešte viac ako kresťanstvo – čítal som Korán
a teda viem, o čom hovorím. 

Kapitola 18 

Môj výber z proroctiev a prečo táto vojna vypukne práve v r. 2025

Je množstvo prorokov a aj množstvo kníh popisujúcich a analyzujúcich tieto proroctvá. Ja 
vyberám tie, ktoré sa mne zdajú reálne pre súčasnosť – čas definitívnej likvidácie Západnej 
zdegenerovanej civilizácie. Západná civilizácia je zdegenerovaná komplexne... aby ste chápali... 
ich degenerácia je komplexná – opakujem. A táto degenerácia je už takej hĺbky zmeny mozgov, 
že sa už podľa mňa nedá opraviť... bez násilného zasiahnutia do tohto procesu spontánne 
postupujúcej komplexnej degenerácie!  Po asi 200 rokoch ich jebnutej demokracie bude zničená 
táto zločinecká zdegenerovaná civilizácia... A zánik tejto mutantskej skurvenej civilizácie asi 
nebude „mierovou“ cestou!! ... Ľutujem, ja za to nemôžem... ja to len predpovedám... Už asi 15 
rokov píšem, že demokracia je degeneratívny systém štátneho zriadenia a že v demokracii 
postupne degeneruje najskôr vzdelanie a teda duch a následne aj hmota, teda mozgy ohlúpnutých 
ľudí! 
Samozrejme, že sa môžem mýliť, však predpovedať budúcnosť? Kto bude veriť, že sa nemýlim??
Ja sám sebe neverím... Ale informácie sa mi zbiehajú do tohto časového bodu?! .... Pretože viem, 
na základe môjho sna uvedeného v Kapitole 2.9, že je možná zmena osudu!.... tak sa snažím 
touto knihou ovplyvniť budúcnosť!! Ale myslím si, že ak by sa malo podariť ovplyvnenie 
budúcnosti, tak k tomu musí vzniknúť dostatočná energetická sila.... teda musí byť do tohto 
„ovplyvňovania“ budúcnosti zapojených dostatočné množstvo ľudí... Je jasné, že duchovná sila 
rôznych ľudí je obrovsky rozdielna... teda aj kvantum energie produkovanej rôznymi ľuďmi je 
veľmi rozdielne. Ja si predstavujem, že duchovne silní ľudia majú až 1000 krát a viac vyššiu 
duchovnú energiu, ako slabí ľudia! Kto sú slabí ľudia? V tomto súhlasím s pánom Pjakinom a ich
ruskou teóriou KSB, ktorá delí ľudí do 4 kategórii. Opakujem z mojej knihy VjeUNS. Podľa tejto
ruskej teórie sú 4 typy psychiky človeka :

- Typ človek zviera
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- Typ zombí/biorobot
- Typ démon
- Typ ľudskej psychiky

Budem trochu aj citovať z knihy „Rozhovory o živote“, autor Michal Veličko, plus doplním moje
komentáre.
a). Človek  duševného typu „zviera“ je duchovne primitívny a skutočne nerozumie žiadnym 
„vyšším“ duchovným hodnotám.... Tento človek žije ako zviera – nažerie sa, vyspí sa, zasúloži 
si.... a v podstatne nič iné k životu „zvieraťa“ nepotrebuje.... Teda jeho životným cieľom je dom, 
kde môže bývať, energie na kúrenie a svietenie, peniaze na jedlo a na jeho ženu (muža)... Jeho 
myseľ chápe skoro výhradne len kauzálne vzťahy (ako zviera) a abstraktné myslenie je pre neho 
skoro nekonečný a nedosiahnuteľný vesmír....   Asi pred 5 rokmi mi hovoril jeden človek o tom, 
aká je duševná úroveň jedného policajta, služobne kapitána.... Pýtal sa ho dotyčný, ako on 
rozmýšľa, keď nemá prácu a len tak sedí na verande svojho rodinného domu (treba aj vedieť, že 
má 4 deti)... o čom tento policajt kapitán premýšľa?.... Tento kapitán policajt povedal, že nemyslí
o ničom... V jeho mozgu je ticho... Nič... Funkcia jeho mozgu je jednoducho „vypnutá“.... Nič.

b). Človek typu biorobot a zombí. Týchto ľudí je na tejto planéte najviac. Sú to všetci tí, ktorí 
poslušne počúvajú a poslúchajú.... a nemyslia... nie sú schopní zložitejšieho abstraktného 
myslenia... Premýšľanie ich BOLÍ.... To nie? Budú robiť ako otroci.... len od nich nechcite, aby 
mysleli...  Títo bioroboti sa vyznačujú strachom... Boja sa celý život a všetkého... A k tomu im tie
ich súčasné svetové náboženstvá (ako kresťanstvo, islam, budhizmus, hinduizmus...) hovoria, že 
ak nebudete „bohabojní“... tak pôjdete do pekla... ha, ha. Teda strach, strach.... a strach! Títo 
vystrašení zombí sú po celý ich život totálni otroci.... Napríklad, čítali ste Korán? Je preložený do 
slovenčiny. Korán otvorene píše, že neveriacich (aj kresťanov) treba vraždiť a likvidovať. A čítali ste židovský 
Talmud a hlavne Kabbalu? Ako židia píšu, že Slovanov treba vraždiť a žid nezodpovedá za zabitie „gója“, teda 
otroka.... teda títo vyznávači Kabbaly si môžu podľa ich „ideológie“ zabiť kohokoľvek a pre ich ideológiu sa nič 
nestalo... ha, ha. Len čo, ak tomu vyznávačovi Talmudu, nejaký Slovák oplatí podľa princípu „Oko za oko, zub za 
zub“? Že ho tiež zabije? Ha, ha. Čítali ste Dostojevského „Zločin a trest“...?... duševne chorý človek... Ak JA sa 
rozhodnem niekoho zabiť, podľa Biblického princípu „Oko za oko a zub za zub“, to je duchovne Božsky správny 
princíp!! ... tak ho zabijem a nebudem mať absolútne žiadne výčitky svedomia... Pretože som konal v súlade 
s Božími zákonmi!  August Rohling: Talmudský Žid (1890) : Knižka “August Rohling: Talmudský žid” sa venuje 
priamo pasážam z rôznych rabínskych spisov a priamo cituje najvýraznejšie nenávistné texty a dokladuje nenávistnú
mentalitu židov proti kresťanom a “gójom” (označovaným za zvieratá). Knižka napísaná autorom Augustom 
Rohlingom je považovaná za jeden z najkvalitnejších zdrojov k téme Talmudu. Vznikla na základe prekladov 
Talmudu iniciovaných pri súdnom vyšetrovaní židovskej rituálnej vraždy v Damašku okolo roku 1860. 

c). Človek typu démon... Aj v roku 2021 je týchto geneticky poškodených max.  1 % populácie 
medzi Slovanmi (aj Slovákmi), teda hovoríme o genetike haploskupina R1a... Hoci ešte v r. 1990 
bolo týchto „pošahaných démonov“ podstatne menej ako 0,1 %!! Teda menej ako jeden z 1 000 
ľudí! Ale u zdegenerovaných genetík Západnej civilizácie, ako napr. haploskupiny R1b ...., je 
týchto „démonov“ v súčasnosti už možno aj 5-20 %!!.. Neviem.... Ale však si pozrite ich „násilné
filmy, knihy, celú kultúru.....“ Sú to duševne psychopati... Ich jediný celoživotný cieľ je zisk 
a majetok... Čím majú väčší majetok, tým si sami seba viac cenia...!! Čistí psychopati... V mojej 
knihe OS dokazujem, že percentuálny počet týchto psychopatov je napr. v Nemecku 100-1000 
krát vyšší, ako na Slovensku! Tak ako chcete Slováci prijímať Západné a teda aj Nemecké 
duchovné vzory myslenia, ak je Západ totálne duchovne zdegenerovaný??
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d). Človek typu ľudskej psychiky....? Smejem sa, ale takáto ľudská psychika je už masová asi len 
medzi Slovanmi. Teda asi len v genetike Slovanskej, haploskupina R1a... a „možno“ ... tá 
podružná slovanská genetika I2? Tej ja ale moc neverím... Zdá sa (dúfam, že to tak nie je!), že 
v žiadnych rasách a národoch okrem Slovanov už skoro neexistuje tento druh myslenia...  ľudskej
psychiky.... A čo je to tá ľudská psychika? Na prvom mieste kolektivizmus a pomoc vzájomne 
medzi sebou, títo ľudia pomáhajú slabším....  potom čestnosť, pracovitosť, človek s ľudskou 
psychikou neklame, nekradne, nerobí úmyselne zlo iným .... mám pokračovať?.... U tej pomoci 
slabším sa zastavím. Základný rozdiel medzi Slovanskou civilizáciou a Západnou civilizáciou je 
práve tento psychologický a filozofický postoj k slabším!! Západ preferuje a podporuje silnejších
a naopak Slovania podporujú slabších (podrobne o tom je samostatná kapitola v mojej knihe OS).
Vidíte to všetci na športových zápasoch. Západný človek, fanúšik, ak nie je fanúšikom ani 
jedného mužstva, tak podporuje z jeho pohľadu silnejšie mužstvo?! Chce byť na strane 
silnejšieho! Slovania presne naopak, podporujú slabšieho!!! Chápete ten nekonečný rozdiel 
medzi Západnou civilizáciou a Slovanskou civilizáciou? Západ má už len málo ľudí s „ľudskou 
psychikou“. Západ je duchovný odpad, je to zdegenerovaná genetika!! Podľa mňa ľudia na 
Západe s ľudskou psychikou (je ich už veľmi málo) sú len geneticky Slovania, teda haploskupina 
R1a .... Celý ostatný Západ je psychika zvierat, biorobotov/zombí a démonov... S týmito ľuďmi, 
národmi a štátmi sa nedá spolupracovať na „ľudskej“ úrovni.... Slovanskej úrovni. Oni klamú 
a klamú a kradnú a podvádzajú.... je to ľudský odpad! Sú to ľudia Vatikánu! Sú to Satanisti. 

Je to hierarchicky od najnižšej duchovnej energie po najvyššiu energiu. Je preto logické, že 
„duchovná“ energia tých „najnižších“, teda „zvierat“ bude mať aj najnižší vplyv na budúcnosť, 
čo sa stane. A naopak s tými duchovne najvyššími! Ale znova opakujem.... rozdiel v duchovnej 
energii tých najnižších a najvyšších je min. 1000 násobný, ale možno aj 20 000 násobný?! 
Neviem. 

A teda aký výber proroctiev? Prorokov bolo veľa. Niektorí sú uvedení aj v Biblii a v mojej knihe 
VjeÚNS v jednej kapitole analyzujem 2 proroctvá ... Moja analýza týchto 2 proroctiev bude pre 
kňazov a „kresťanských“ filozofov veľký šok... Pochopia, že nerozumejú?!
A čo iní proroci? Bulharka Vanga, tú skoro každý Slovák pozná. A čo hovorí Vanga? ... že 
Rusko bude svetová veľmoc a Západ zanikne....Rusko zničí Západ... ha, ha. Už ani nemá význam
sa zaoberať v tomto ohľade proroctvami... Už všetci schopní myslenia vidíme, že USA a celý 
Západ totálne zdegeneroval.... a že títo degeneráti-homosexuáli doslova odovzdajú Rusku moc... 
A smejem sa, ako Soroš doslova plače, ako Číňania oklamali Západ? Však tí tupci dodali Číne 
všetky technológie... a teraz plačú?? Však sú jasne zdegenerovaní!!
Nostradámus? ... Jeho verše sú tak zakódované, že nikto sa v tom nevyzná a jeho proroctvá sa 
dajú analyzovať – ako tak – až potom, ako sa daný historický dej stane.... Nostradamové 
predpovede sú preto nepoužiteľné!! Mňa Nostradamus vôbec preto nezaujíma... Čítal som jeho 
verše... a preto takto píšem!

Ďalej sú to predpovede Sibyly... Učila – údajne asi 850 rokov pred n.l. - Šalamúna o tom, 
že jeho židovská ideológia je mylná a že práve kvôli tomu, že on Šalamún vykorisťuje svojich 
poddaných, ako otrokov, tak jeho národ bude rozprášený po celom Svete a nebudú mať vlastný 
štát... Je všeobecne známe, že židia majú nejaký duchovný blok... javia sa ako duševne 
poškodení... však viete, že v Izraeli sa viac ako 95 % židov nechalo vakcínovať mRNA 
experimentálnymi vakcínami??... a teraz pomaly zomierajú... Pritom každý vakcínovaný 
podpísal, že mu nikto za nič s tou vakcínou neručí.... A už je aj všeobecne známe, že pretože títo 

85



vakcínovaní podstúpili experimentálnu liečbu, preto životné poisťovne týmto, ktorí tým porušili 
zmluvy so životnými poisťovňami, nevyplatia žiadne plnenie ani v prípade smrti a ani v prípade 
vážnych zdravotných problémov.... ha, ha... Debili ... no nie?  Ale na Slovensku sa nechalo 
vakcínovať týmto svinstvom len asi 50 % populácie. Teda Slováci sú 0,5/0,05 = 10 krát 
schopnejší ako židia v Izraeli!!!!!!! Chápete?! Čítal som  niekde, že ich židovská „obriezka“ – 
teda mrzačenie mužského údu – spôsobuje blokáciu rozvoja duchovných čakier!! Teda títo 
„obrezaní“ – teda zmrzačení – nie sú schopní súcitu a chápania „Božského myslenia“. 
O letopočte a čase existencie Šalamúna... či vôbec existoval?? – sú šokujúce dôkazy ruských 
vedcov ... , ktorí vypracovali teóriu „Novej chronológie“, že všetko v dejinách tejto planéty pred 
r. 1750 n.l. bolo kompletne sfalšované.... 
V mojej knihe VjeÚNS dokazujem, že Ježiš Kristus bol Sloven, teda doslova Slovák!!! A to nie 
je žiadna sranda! To je už nevratne dokázané..... ako Vatikán a Západ totálne sfalšoval nielen 
dejiny, ale aj Slovanskú duchovnosť a náboženstvo!!
Takže čo chcete od Sibyly?? Píše sa, že Sibyla nakoniec stratila svoje kráľovstvo, odišla do 
Západnej Afriky... odtiaľ ju tiež po nejakom čase vyhnali... a nakoniec zomrela sama v Saharskej 
púšti... ... Aké boli užitočné výsledky proroctiev Sibyly pre ostatných? ... Žiadne. Pretože pani 
Sibyla urobila kardinálne chyby v jej živote a myslení!! 

Naopak sú tu iní proroci, ako napr. český pastier svíň... v stredoveku... Jeho proroctvá 
boli priame a jasné... a každý ich mohol chápať... A preto podľa mňa hlavne jeho proroctvá sa 
týkajú súčasnosti a blížiacej sa svetovej atómovej vojny... Tento pastier svíň predpovedal ... 
doslova „atómové“ zničenie Nemecka, Česka a celej Západnej Európy.... a ich „vrahom“ budú 
Rusi!!... ha, ha. Ľutujem, ale tento pastier svíň predpovedal, že súčasne v tom čase, v tej vojne.... 
bude totálne zničená aj Praha.
Ale neverte mi... ja sám celý život pochybujem o všetkom, o čom som presvedčený!! Určite 
s touto neistotou a     vážnymi pochybnosťami o „pravdách??“, ktoré šírim...aj zomriem... Robil 
som všetko, čo som mohol a na mojej úrovni dokázal... Keď budem zomierať, nebudem mať 
žiadne výčitky svedomia, že som mohol niečo urobiť lepšie... nie... nedokázal som to lepšie....! 
Ale bojoval som celý svoj život za svoju dušu..., duše všetkých ľudí okolo mňa, aj keď sa mi 
stále a neustále nedarilo... Dôkazom toho sú moje knihy, ktoré ma obrali o množstvo času a boli čistá finančná 
strata.... ale aj tak vydávam zasa aj túto knihu, ktorá bude zasa len „materiálna“ strata...

Záver

Takže sú už len dve otázky. Bude táto Svetová „atómová“ vojna v r. 2025 a či vôbec táto 
atómová vojna bude??
Neustále pochybujem o mojom myslení, či sa nemýlim...... Ale však za posledných asi 20 rokov, 
čo som napísal moju prvú knihu proti „demokracii“ ako analýzu dokonalého zločineckého 
systému štátneho zriadenia, sa všetko plní  a potvrdzuje!! Tak čo?? Som génius?? Ha, ha.... 
Pre tých demokratických a materiálnych debilov som určite GÉNIUS... Však vy nechápajúci 
„prízemní“... idete do atómovej  vojny a tam Vás vyvraždia!! Chápete?? ... Nie, chápem že 95 % 
populácie nikdy túto knižku neprečítajú...! A aj ak by sa im dostala táto knižka do rúk?... tak 
principiálne .... ju odmietnu čítať!!  Čítajú max. romány  a detektívky... alebo už len jednoduché 
„infantilné“ internetové názory, alebo sledujú STV, TA3, Markízu, JOJ... a iné zločinecké 
sionistické médiá, ako aj Pravda a Nezávislý denník.... ha, ha. Preto je mi ľúto, ale aj ak by som 
bol geniálny prorok.... tak ma v súčasnosti skoro nikto nebude počúvať a čítať..... ha, ha.
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V čase dania tejto knihy do tlače, stále prebieha „denacifikácia“ a „demilitarizácia“ Ukrajiny Ruskou armádou... 
Správne...!! Nič iné sa nedalo robiť s tými sviňami Západnými sionistickými!  Neuveriteľné...!, že Západ spolu s ich 
Ukrajinskými zločincami vraždili civilistov na Donbase a tvárili sa, že to nič?! Tak aká bola jediná možnosť Rusov  
riešiť tento problém? Západ doslova robí všetko preto, aby bola vojna!! Teda oni chcú obmedzenú vojnu medzi 
Ukrajinou a Ruskom!! Všetci toto my Slováci, schopní ešte myslenia a morálky, vidíme...
Vojna, akákoľvek, je strašná vec... A pozrime sa na tých aktívnych podporovateľov tejto vojny. Na Slovensku celá 
súčasná vláda súhlasí s tým, že Ukrajina odmieta odstrániť fašistov, Banderovcov, a naopak podporuje túto vojnu 
medzi bratským národom Slovanov. Slovenská vláda a všetky štátne, aj väčšina súkromných Západných médií na 
Slovensku, propaguje týchto Ukrajinských nacionalistických Banderovských fašistov... Slovenská vláda plánuje 
a asi už aj organizuje dodávky zbraní na Ukrajinu a inú podporu vojny na Ukrajine!! Smejem sa, .... táto činnosť 
súčasnej vlády SR presne zodpovedá trestnému paragrafu o propagácii vojny!!!!!!!!!!! 
Každý, kto nechce vojnu na Ukrajine, odmietne dodávať zbrane na Ukrajinu a to za účelom, aby sa vojna nešírila 
bez ohľadu na to, kto v tej vojne vyhrá a kto prehrá! Účelom je minimalizácia zabitých ľudí a aj zničenie 
infraštruktúry Ukrajiny!

A čo robí Západ? Teda EU, USA, Kanada, Austrália, Nový Zéland, Veľká Británia, Švajčiarsko ....?? Zavádzajú 
sankcie proti Rusku a hlavne.... rozhodli o dodávkach zbraní pre Ukrajinu!? Teda celý Západ sa maximálne snaží 
rozširovať túto vojnu... a naivne si myslia, že VOJNA zostane len na Ukrajine....? Že len Ukrajinci a Rusi sa budú 
zabíjať a vraždiť medzi sebou?? Ukrajinu chcú maximálne zničiť!
Západ je skutočne zdegenerovaný mutant po tých asi 200 rokoch demokracie!! Už nie sú schopní logického a aj 
morálneho myslenia!

My Slováci sa snažme, čo to dá, aby sme zastavili túto bratovražednú vojnu medzi Slovanmi!! 
My Slováci sme proti tejto vojne a sme proti akejkoľvek vojne! Vojnu vyvolávajú, organizujú a
podporujú vždy len mocenské elity zvrhlej  nemorálnosti, zločinnosti, totálnej degradácie 
morálky a zločineckej mysle Satanovej!! Som veriaci v Boha a aj Satana a preto takto píšem aj 
v mojich všetkých knihách!!

Tento problém na Ukrajine mal Putin a Rusko riešiť tak o 2-3 roky skôr! Ale je možné, že vtedy ešte Rusko nemali 
tie vojenské obranné možnosti, ako teraz?! Neviem... nemám potrebné informácie! Ale viem, že „demokratická“ 
Západná degenerácia Ukrajincov od rozpadu ZSSR (od r. 1990) je ku dňu vydania tejto knihy ešte horšia ako na 
Slovensku!! 
Ukrajinci sú už tak zmagorení tými demokratickými Západnými tuposťami, že liečenie mnohých týchto somárov 
teraz už bude „bolestné“... Asi už nie je iná možnosť? Neviem, ale je to už zbytočné nad tým rozmýšľať... je tu už 
vojna na Ukrajine. Dokedy bude trvať?  Snažme sa my Slováci, zastaviť túto vojnu čo najskôr.. Čím skôr sa podarí 
zastaviť túto vojnu, tým lepšie... Ak táto vojna bude trvať dlhšie, ak zomrie veľa Slovanov, či už Ukrajincov, alebo 
Rusov, hoci vieme, že 70 % Ukrajiny sú geneticky a aj myslením Rusi, tak tým horšie.... Ak zomrie veľa 
Rusov v tejto nezmyselnej bratovražednej Slovanskej vojne... tak Rusi to zločineckému 
a zdegenerovanému Západu už nikdy neodpustia... Dúfam, že vojna na Ukrajine sa čo najskôr skončí. 
Ale je to reálne?... ak Západ – USA, Kanada, VB, EU – dodáva na Ukrajinu zbrane ako besní? Však Západ sa 
maximálne snaží, aby táto vojna bola a pokračovala a vojenský chaos na Ukrajine sa zvyšoval!! Zopakujme si 
hlavné dejinné udalosti, ako sa Západ neustále snaží o likvidáciu Ruska a Ruského národa (ale aj všetkých 
Slovanov!!) :

- Napoleón napadol Rusko
- Prvá svetová vojna
- Veľká októbrová socialistická revolúcia v r. 1917 – Lenin a spol.
- 2. svetová vojna
- Studená vojna cca od r. 1950 (po založení NATO) až do r. 1989
- Likvidácia ZSSR
- Rozširovanie NATO od r. 1997 a ich zbraňových systémov k hraniciam Ruska
- Vojenský prevrat na Ukrajine v r. 2014 a budovanie Ukrajiny ako budúceho bojiska proti Rusku
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Je toho podstatne viac, ako Veľká Británia už 100 rokov pred r. 1917 zločinecky postupovala proti Rusku, ale toto je
pre túto knižku postačujúce! 

Západ s Ukrajinskými fašistami zavraždili od r. 2014 asi 15 000 ľudí na Donbase a aj inde Rusov na Ukrajine. 
Vynikajúci príklad duševne chorých bláznov Ukrajinských – zmutovaných Západnou propagandou a možno aj 
drogami..., sú upálenia a vraždenia v Odese....
Ak Rusko túto akciu na Ukrajine nedotiahne až do konca, tak bude veľmi zle už veľmi rýchlo... Verím, že Putin to 
dotiahne až do konca a teda Svetová atómová vojna sa oddiali až na rok 2025!!?? 
Neveríte, že táto svetová vojna bude?? Ste určite optimisti...  Ale aj ja som optimista a aj ja verím, že s vypätím 
všetkých síl sa nám podarí „zrušiť“ túto predpovedanú a plánovanú svetovú atómovú vojnu...
Asi pred rokom som napísal rukopis tejto knihy „Svetová vojna v r. 2025“. Čakal som, či sa nemýlim v mojich 
predpovediach a či dobre chápem iných prorokov... A tak som čakal... Teraz som pochopil, že túto knihu musím 
okamžite vydať. Nastal čas.... žiaľ.
Uvedomte si, že „osud“ sa môže zmeniť... Ale je k tomu nutná enormná duchovná sila. A v tomto prípade sa jedná 
o duchovnosť národov!! Snažme sa my Slováci, odvrátiť túto svetovú vojnu, čo budeme môcť!! 

A samozrejme, že sa smejem nad tou tupou kravou primátorkou mesta Sliač, ako okolo 25.2.2022 na TA3 – 
sionistickej zradcovskej TV – doobeda vykladala o EU fondoch... čo všetko ona za 2 roky urobila??... Ale nič 
nepovedala o tom, že na Sliači bude USA armáda aj s atómovými zbraňami, ha, ha..... Teda tá ženská sliepka, ten 
ženský slepačí mozog.... samozrejme „demokratický“.... nechápe, netuší - je to nad  jej „slepačie ženské mozgové“ 
možnosti - že za 3 roky bude Sliač zničená ruskou taktickou atómovou hlavicou... ha, ha... A samozrejme občania 
Banskej Bystrice a Zvolena a okolia ... nič??? Ste spokojní Slováci, že Slovensko bude  zamorené rádioaktivitou? 
Vy schopní ešte myslenia, predávajte svoje nehnuteľnosti v okolí Sliača, Tuchyne a aj v Bratislave, sídle 
sionistických úradov Slovenských... Dokiaľ ešte dostanete za ne adekvátnu cenu...

A samozrejme, že v prípade tejto atómovej vojny bude paradoxne najbezpečnejšia Ukrajina, zničená súčasnou 
konvenčnou vojnou.... Je to na smiech... keby to nebola tragédia!
Za socializmu bola taká Slovenská mládežnícka hudobná skupina, ktorí v jednej pesničke spievali „radšej 
budem dnes aktívny, ako zajtra rádioaktívny“... 
Preto Slováci – nebojte sa strašeniu súčasnej „demokratickej“ sionistickej vlády na Slovensku – smrteľne 
nepriateľskej Slovákom. Nebojte sa, že Vás strašia nejakými § z trestaného zákonníka... Klamú!!! Oni sú 
zodpovední podľa týchto § za propagáciu, podporu a šírenie vojny na Ukrajine!! Opakujem, nič Vám nehrozí.... 
Naopak, súčasná vláda je zodpovedná za propagáciu vojny! Ak zostanete bez aktivity?, tak sa nečudujte, že potom 
vojna príde aj k nám! 
Už chápem, prečo proroctvá predpovedajú Svetovú vojnu Ruska proti Západu!!.... teda Rusko napadne Západ... ha, 
ha.  Ale možno sa zasa mýlim, ako už veľa krát? Dúfam, že sa mýlim a Svetová vojna v r. 2025, ani predtým a ani 
potom nebude!! 
Robme Slováci – pôvodní Sloveni - čo môžeme proti Vojne a hlavne žiadne zbrane a žiadna pomoc Ukrajinským 
Banderovským sionistickým fašistickým zločincom!! Ak sa táto vojna neskončí čo najskôr.... tak... ochraňuj nás 
Boh!

Dňa 4.3.2022 som čítal na https://aeronet.news skrátene asi túto informáciu : „V roku 2021 začali
na Ukrajinu jazdiť pracovníci USA Národného laboratória z Los Alamos, ktorá je centrum 
vývoja atómových zbraní. V lete r. 2021 boli títo pracovníci v Černobyľskej atómovej elektrárni. 
A to bol šok pre Rusov... ruské vedenie štátu. Totiž Černobyľská elektráreň bola postavená nielen
pre mierovú výrobu elektrickej energie, ale aj pre produkciu plutónia. Technológia v Černobyle 
v dobe jej výstavby bola už zastaraná oproti iným novším technológiám, ktoré však plutónium 
neprodukujú. Ale vtedajší Sovietsky zväz potreboval aj ďalej vyrábať plutónium a ďalšie 
rádioaktívne izotopy pre výrobu atómových bômb a tak postavili Černobyľ s touto technológiou. 
V súčasnej zakonzervovanej atómovej elektrárni Černobyľ je údajne asi toľko plutónia, ktoré by 
stačilo na výrobu asi 80 atómových bômb, ako bola zvrhnutá na Hirošimu!!!........... Rusom 
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definitívne došlo....!! Ukrajina s ich technickými možnosťami a kvalifikovanými pracovníkmi 
budú schopní vyrobiť prvé atómové bomby do roka... A do 2 rokov?? ... Budú ich mať 100 ? ....“
Preto je jasné, že Rusko nemalo inú možnosť!! Rusko doslova zabránilo atómovej vojne 5 minút 
pred dvanástou..... pred atómovým kolapsom tejto planéty! Toto nám chystal Západ a ich 
zdegenerovaná civilizácia? Tie ich Západné elity sú magori... Nie, oni sú blázni a duševne chorí 
psychopati!! A naši slovenskí a českí „demokratickí“ politici?? Prostitútky týchto bláznov 
a psychopatov Západných.... Títo naši súčasní „demokratickí“ politici sú smrteľní nepriatelia
našich národov!! Vás aj vašich detí... oni sú odhodlaní Vás pozabíjať!! Chápete, tupci 
demokratickí?? 
Ale teda ....vypukne táto atómová vojna? ... ak sa nepodarí to, o čo sa ja maximálne snažím... 
zmeniť osud a predpovede prorokov...? Je jasné, že toto na Ukrajine je len dočasné oddialenie 
tejto atómovej vojny... Tí psychopati na Západe a v USA sa snažia a snažia... rozpútať túto 
atómovú vojnu... ale len na území Ruska... prípadne aj Západnej Európy.... USA elity na EU 
serú... vy tupci demokratickí! USA elity, ale aj ostatné elity EU, sú tak mozgovo zdegenerovaní, 
že nechápu, že Rusko v tom prípade napadne atómovými zbraňami hlavne USA!!.... Je jasné, že 
odteraz Rusko začne pripravovať armádu na túto vojnu... Rusko sa uzatvorí od Západu a Západ 
už nebude mať žiadny vplyv na Rusko.... toto chceli dosiahnuť?? No tak vynikajúco vy tupci!!... 
Chápete, akí sú tie ich „elity“ na Západe aj v USA tupci?? Tak ako od r. 2014 sankciami 
bezprecedentne posilnili ekonomiky aj vojensky Rusko, tak týmto priebehom na Ukrajine, 
neochvejne presvedčia Rusov, že ak majú Rusi prežiť túto atómovú vojnu, tak Rusko musí byť 
rádovo lepšie pripravené na atómovú vojnu ako Západ – hlavne USA a Veľká Británia!! A tak sa 
Rusko začne pripravovať!!, ... ha, ha. A každý duševne zdravý musí vedieť, že Rusi urobia 
správne, ak sa chcú ubrániť duševne chorému Západu! A čo ekonomické a iné sankcie proti 
Rusku?? Smejem sa ako blázon....!! Však tí tupci sú tak tupí, že nechápu, že nič lepšie pre Rusko 
a jeho zjednotenie pre prípravu celého národa na vojnu proti USA ani nemôžu urobiť!!! Čím 
väčšie sankcie a izolácia Ruska, tým lepšie pre urýchlenú prípravu Ruska na atómovú vojnu proti
USA, VB a celému zdegenerovanému Západu. Tieto sankcie naopak výrazne ekonomicky 
poškodia Západ – obrovské zdraženie plynu, ropy, hliníka, iných dôležitých surovín, zdraženie 
pšenice a všetkých potravín.... spôsobí výrazné zníženie priemyselnej produkcie v EU a celom 
Západe. Naopak Čína sa bude smiať.... Ďalej Rusko zablokuje a teda znárodní všetky Západné 
majetky na území Ruska – firmám aj fyzickým osobám. Firmy na Západe začnú krachovať, to 
spôsobí kolaps aj bankového systému... Lehman Brothers v r. 2008 bude na smiech, oproti tomu, 
čo nastane nielen v EU, na Západe, ale aj na celej planéte. A tí tupci slovenskí demokratickí 
politici ako chcú zabezpečiť energie a suroviny pre slovenský priemysel? 
A hlavne, písal som to už v nejakej predchádzajúcej mojej knihe! V júli r. 2015 bol Fico, vtedajší
predseda vlády na jednaní v Moskve o dodávkach plynu a ropy s vtedajším predsedom vlády 
Medvedevom. Ja sa skoro nikdy nepozerám na STV televízne noviny, pretože sú to totálne 
hlúposti, ale náhodou som pozeral na večerné televízne noviny a tam bol záber z jednania 
v Moskve. Bol tam dlhý stôl, na ľavej strane bol Fico a asi 10 jeho pracovníkov a na pravej 
strane Putin a asi 20 Rusov. Putin sa neočakávane objavil na tomto jednaní, Putinová prítomnosť 
nebola plánovaná! A videl som na tvári Fica napätie až zdesenie, ako počúval, čo hovorí Putin. 
A tak som na druhý deň úmyselne pozeral televízne noviny, čo povie Fico, keď sa vráti na 
Slovensko. Bola reportáž z letiska v Bratislave a reportéri sa Fica pýtali, ako vystúpil z lietadla, 
čo dojednal v Moskve? A Fico povedal : „Slovensko musí do r. 2020 vypestovať 80 % potreby 
potravín na území Slovenska“..... Šok... tí reportéri sa pozerali ako blázni..., čo to povedal? Však 
bol na jednaní o plyne a rope a nie o potravinách na Slovensku! Ja odvtedy neverím Ficovi.... 
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Putin mu určite povedal, že môže byť vojna a nech zabezpečí potraviny pre Slovákov, pretože 
v čase vojny sa nebudú dať doviesť zo zahraničia... Tak ako Nemci zablokovali „posraté“ rúška 
počas pandémie pre Slovensko dopravované cez územie Nemecka, tak v prípade nedostatku 
potravín všetky okolité štáty zablokujú dopravu potravín na Slovensko.... Paradoxne asi jedine 
v tomto čase vážneho nedostatku potravín bude voľná Ukrajina a tieto hranice a územie na dovoz
potravín... Takže asi pre Slovensko bude životne nevyhnutné, aby sme nezomierali od hladu, aby 
Ukrajina už neexistovala a mali sme spoločné hranice s Ruskom?... ha, ha.
Alebo ako chce teraz Slovensko zvýšiť produkciu potravín na svojom území za 2 roky asi o 100 
%? V súčasnosti je Slovensko v produkcii potravín sebestačné len asi na 40 %! 

Teda tak.... Dokiaľ sa budú medzi sebou verbálne a mediálne napádať Západ s Ruskom, 
tak bude všetko OK. Dokiaľ budú sankcie a nepriateľstvo, tak OK, nič nebude... Ale ako náhle sa
začne hovoriť, že sa dohodli, že bude mier... všetko je už vyriešené, nie sú už žiadne spory.... 
mier, mier.... tak to bude koniec, nastane ten čas.....!!!! Vtedy vypukne táto atómová vojna! Budú 
sa počítať dni, max. týždeň, dva týždne, od tohto času.... Myslím si, že to bude podľa predpovede
jedného starého proroka v čase : „keď pšenicu ešte zožnú, ale ovos už nestihnú“. Pšenica sa kosí 
do začiatku augusta a ovos sa začne kosiť až v druhej polke augusta.... Teda táto svetová atómová
vojna vypukne medzi 10. až 20. augustom 2025... ha, ha.
Zdá sa, že máme ešte dosť času, aby sa podarilo zničiť Západnú zdegenerovanú sionistickú 
Vatikánsku demokratickú civilizáciu iným spôsobom!........... Ak sa to ale do r. 2025 nestihne, tak
asi bude nasledovať konečné riešenie podľa predpovedí prorokov? Neviem.... Dúfam, že sa 
mýlim! 

Ale vzhľadom sa to, čo sa deje na Ukrajine a ako je Rusko doslova donútené.... vraždiť 
svojich Rusov na Ukrajine??....... Však toto Rusko nikdy Západu neodpustí.... zdegenerovanému 
sionistickému LGBTI demokratickému Západu a Vatikánu. Ja osobne by som to nikdy nikomu 
neodpustil, ak by ma donútil zabiť svojho brata, sestru ..... Alebo je možné, že Rusko definitívne 
pochopí, že s tými zdegenerovanými mutantmi nemá význam sa ďalej zaoberať a že táto vojna 
bude skôr...?  
V každom prípade pri likvidácii Západu atómovými hlavicami bude zničený aj Vatikán, sídlo 
Satana na tejto planéte! Neviete, prečo je Vatikán sídlo Satana? Tak si prečítajte moju knihu 
VjeÚNS. Teda aby bolo jasné, zničenie Západnej civilizácie bude spolu so zničením Satanského 
Vatikánu...

K dnešnému dňu neustále počúvam, ako Rusko zabezpečí „denacifikáciu a demilitarizáciu“ 
Ukrajiny a potom stiahne svoju armádu.... Ha, ha. Ste duševne chorí? Však ak po tejto vojne 
odíde z Ukrajiny ruská armáda, tak utajení fašisti a militanti a Banderovci, ktorí prežijú, alebo sa 
vrátia zo zahraničia.... začnú vraždiť ľudí, ktorí sa budú snažiť o normálny ekonomický chod 
mesta, kraja, regiónu... firmy, úradu... Bude otázka len krátkeho času, ako sa k moci zasa dostanú
títo zločinci.... A nebudú sa upaľovať ľudia len v Odese, ako bolo v r. 2014 .... budú ich upaľovať
po celej Ukrajine!! Je očividné, že tí ľudia aj v Rusku sú asi pomätení z     demokracie!! Teda nielen
z nezmyselnosti demokracie, ale aj z tupostí ako napr. humanizmus, ľudské práva .....  
Odhadujem, že asi 10 % populácie Ukrajiny sú duševne chorí demokrati a Západne mysliaci! 
Zmena myslenia týchto ľudí – liečenie ich duševnej choroby - na Ukrajine bude trvať minimálne 
20 rokov. Ale to sa podarí len vtedy, ak Ukrajina bude vojenský štát, územia spravované totalitne
armádou... Armáda bude chrániť nielen obyčajných civilistov, ale hlavne ľudí na mocenských 
pozíciách, aby ich Banderovci nepovraždili ako ovce!! Opakujem, ako chce Rusko chrániť ľudí, 
ktorí budú riešiť ekonomiku a hospodársku prosperitu tohto územia?? Jediná možnosť je 
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vojenská ochrana...Ďalej títo ľudia, starostovia, riaditelia firiem.... nemôžu byť obyčajní ľudia 
s rodinami... Však Banderovci zabijú ich rodinných príslušníkov!! Títo ľudia musia byť vojaci 
a na tomto území bez rodín... to musí byť vojenská diktatúra... Toto územie Ukrajiny musí byť 
min. 20 rokov pod totalitnou vojenskou diktatúrou... a už nikdy žiadna zmienka o Ukrajine.... 
Deti, nová generácia, celá populácia sa musia učiť o zločinnosti Ukrajiny a preto Ukrajina 
nemôže ďalej existovať!! Pretože Ukrajina je staré zločinecké myslenie a preto musí byť nový 
štát!!! Nazvite toto územie napr. Novorusko. Alebo lepšie rozdeľte Ukrajinu a Ruskú časť rovno 
pričleňte k Rusku pod osobitnou správou tohto územia cca na 20 rokov, dokiaľ sa nevyriešia tieto
problémy! A západnú Karpatskú Banderovskú časť nechajte „demokratickému Svetu“ a EU, 
nech si užijú s nimi.... Po 5 rokoch, ako skrachujú, tak Ruská vojenská totalitná diktatúra sa môže
rozšíriť aj na toto územie.  Ak toto Ruské elity nechápu, tak nech im preložia moje knihy a nech 
sa učia... 

Ďalej fašizácia Európy a celej Západnej civilizácie.... Tak, ako od r. 2014 prebiehala fašizácia 
Ukrajiny a ich národným hrdinom sa stal Bandera a ostatní vrahovia a fašisti, tak tento proces 
intenzívne prebieha aj v EU hlavne posledných asi 20 rokov. Keď som dal túto knihu do tlače, 
tak vláda SR aj ČR zablokovala chod opozičných vebov ako napr. Hlavné správy. Oni títo 
novodobí fašisti im hovoria konšpiračné, ... ha, ha. Ale nič konšpiračného na nich nie je, len 
hovoria pravdu, čo si myslia a to fašisti (teda sionisti) neznášajú. A všimnite si, ako celý 
mocenský systém tohto „demokratického“ štátu sa už ani nenamáha moc, aby zakrýval svoje 
klamstvá a podvody. Majú v rukách políciu, armádu, súdy, parlamenty, ... médiá... takže už 
ovládajú všetko. A teraz začnú prenasledovať opozičných, ktorí si dovolia verejne hlásať opačné 
názory... Bude to nielen na Slovensku, ale v celej EU a celom Západnom „kolektívnom“ svete... 
Opozičných jednoducho začnú zatvárať a nakoniec aj vraždiť... Nastúpi tak konečná fáza 
degenerácie demokracie, teda tyrania, teda fašizmus... Ako som dokázal, že takto tyraniou skončí
demokracia – asi hlavne v knihe Obroda Slovanov. Ak tento proces fašizácie a prenasledovanie 
opozičných názorov bude skutočne takto pokračovať a narastať, tak vedzte, že svetová atómová 
vojna sa blíži... Čím zákernejšie a likvidačnejšie bude prenasledovanie opozičných názorov, tým 
bližšie bude táto atómová vojna a definitívne zničenie Západnej civilizácie. Mor ho! 
Je tu jediná šanca tento proces zvrátiť a vojnu zastaviť a to je masové prebudenie celého národa...
všetkých ľudí nemôžu pozatvárať... a hlavne aj policajti a vojaci, úradníci na obecných 
a mestských úradoch a ministerstvách .... sa musia vzbúriť a verejne prejavovať svoj opozičný 
názor... Ale ak budú ticho.... tak vojna je istá.

Ten, kto zakáže predaj a distribúciu tejto knihy (aj ostatných mojich kníh), nech zomrie. Ten, ktorý sa vedome 
aktívne zúčastní na procese zakázania predaja a distribúcie tejto knihy, nech zomrie. Ten, kto sa zúčastní na 
poškodení a/alebo likvidácii mojej osoby, mojich blízkych, kamarátov, akýmkoľvek vedomým spôsobom (teda 
myslením vedel, čo robí) kvôli mojim knihám, nech zomrie....!!!! Ten, kto urobí „toto zlo“ proti mne a mojej rodine
a kamarátom nevedome, nech vážne ochorie on, aj všetci jeho blízki v rodine, nech majú všetci do konca ich životov
vážne problémy, nech trpia do konca životov všetci z tejto rodiny..... Nikto nesmie konať „zločinne“ a pritom sa 
tváriť, že on za to nemôže, pretože on to nevedel..... Západná civilizácia zaviedla „zločinecké Rímske“ pravidlo 
„neznalosť zákona neospravedlňuje“..... tak na tomto ich vlastnom princípe a aj podľa Slovenského „Ako sa do lesa 
volá, tak sa z neho ozýva“, ja vznášam moju  kliatbu aj na všetkých tých, „ktorí nevedeli, že slúžili zlu“. To sú moje 
kliatby proti tým, ktorí budú škodiť a usilovať o     môj život. Ha, ha.... Som zvedavý, či vás všivákov Satan teraz 
dokáže ochrániť!! Moja kliatba na tých, ktorí ma budú chcieť zničiť, je týmto nekonečná ...... Ani ja ju už 
nedokážem odvolať!! Nemám strach zo smrti a som odhodlaný v sebaobrane zabiť akýchkoľvek mojich nepriateľov,
ktorí budú chcieť zabiť mňa!! A vyzývam mojich duchovných partnerov zo záhrobia, zabiť dopredu tých, ktorí budú
pripravovať moju smrť!! 
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Chápete satanisti?, že kašlem na Vaše Vatikánske satanské katolícke a iné náboženské podvody??!! 

Príloha č. 1 :
Po odoslaní rukopisu do tlače, som 10.3.2022 našiel na www.slovanskenoviny.sk  tento český 
preklad z televízneho vysielania na ruskej TV od pána Kedmiho... S niektorými vecami od 
Kedmiho nesúhlasím, ale min. 90 % je vynikajúco vystihnuté. A aby ste chápali vy „pripečení“ 
Bratislavčania... a nevzdelaní hlúpi Ťapákovci dedinskí..., tak si predstavte, že ak Kedmi hovorí 
o Rusoch, že hovorí aj o Slovákoch!!! To je dokonalé...........!! Ha, ha.... Západ síce nenávidí 
Rusov,... ale z Rusov majú strach!! Ale čo si myslí Západ Slovákoch?? 
Odbočím.... spomínate, ako v Belgicku umučili na letisku v Bruseli toho Slováka... a ako 
„Hailovali“ pri tom ako ho vraždili!? A čo?? Nič... Nikoho za umučenie a zavraždenie Slováka 
v Belgicku neodsúdili.... a ani neodsúdia!!! Vy chuji Bratislavskí!!!
A pamätáte sa, ako asi 2-3 roky predtým v Londýne štyria anglickí výrastkovia zavraždili 
reťazami nejakého českého IT technika (mal asi 30 rokov...)? ... A Anglický súd uznal, že ho 
zabili, ale všetkých vrahov „Anglických“ súd oslobodil!!!!!!!!!! Jasné .... Angličania si 10 krát 
viac „cenia“ Pakistancov s ich Koránom, ako akýchkoľvek Slovanov!!!..... Chápete tupci 
konečne?? Západ už 500 rokov robí všetko pre zničenie nás Slovanov.... a pokračuje rovnako 
ďalej stále!!
My ostatní Slovania (nielen Slováci...) sme pre Západ tí istí Slovania, ako aj Rusi.... Najskôr 
plánujú vyvraždiť Rusov a potom nás ostatných Slovanov... Tak, ako to bolo v pláne aj Hitlera 
a už dávno predtým aj Londýna už pred 200 rokmi ... Chápete?
A zasa len opakujme,.... Rusov sa aspoň boja....!!!! Ale Slovákov a Čechov majú na Západe za 
odpad a menej cenných ľudí. Verte tomu, že ak Západ chce vyvraždiť Slovanov, tak tým nemyslí
len Rusov, ale chce vyvraždiť aj Slovákov a Čechov... tupci demokratickí!
Takže opakujem, predstavte si, keď budete dole čítať tento prejav od p. Kedmiho, že ak hovorí 
o Rusoch, zameňte si to za Slováka.......... Vy pomätené mozgy!! ... Mor ho!!

Exriaditeľ izraelskej špeciálnej služby Nativ Jakov Kedmi sa k vojensko-politickej situácii vo 
svete vyjadril 3. marca 2022 v televíznej debate na kanáli Rossija 1.

Jakove, jaká je vojenskopolitická situace?

K ní dojdeme, ale předtím vám chci říct, že nejlépe placená práce ve Finsku je učitel. Největší 
výběrová řízení jsou na ředitele škol a učitele. A všechno další je toho výsledkem. Je to 
jednoduché. To, jak stát platí za služby, vypovídá o tom, jakou důležitost má pro stát daná oblast.
Jednoduché.

Lavrov řekl, že doufá, že se na západě přeci jen zamyslí a začnou vážné rozhovory. Vyjádřil 
naději. Já v tomto případě nevím. Naděje je u mladíka, ale cožpak je Lavrov mladík? On už je 
přeci dospělý. Kolikrát váš prezident mluvil s tím kohoutkem Macronem? Kolikrát tomuto 
kohoutkovi podrobně vysvětloval co se děje? A co? Co ten kohoutek dnes kokrhá? Po všem tom 
vysvětlování? I hlupák by to už dávno pochopil. On není hlupák, on jen nechce pochopit. A 
vysvětlit mu to ještě stokrát nebo dvěstěkrát nepomůže. Kolikrát jste mluvili se všemi 
představiteli západních zemí? Kolikrát jste jim všechno trpělivě a zdvořile vysvětlovali? A co? 
Jako hrách na stěnu. Oni na to nereagují. Ne proto, že tomu nerozumí, ale proto, že tomu 
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nechtějí rozumět. To neznamená, že s nimi nelze mluvit. Zdvořile. Není nutné se snižovat na 
jejich úroveň. Ale pouze, pokud o to sami požádají. A vysvětlit jim to po sto páté. Spoléhat na to 
nelze, protože proti vám se vede válka na vaše zničení. Na zničení vaší civilizace, na zničení vaší 
kultury. Zákaz Dostojevského v Itálii, to není chyba. Vy překážíte svojí existencí všude. Ve 
sportu, v kultuře, ve vědě, v životě a proto se proti vám spojili. A válka s Ruskem, její poslední 
fáze, nezačala v roce 1990, ale začala v roce 1941 a neustále pokračuje. Byla technická 
přestávka. Ne z jejich důvodu. Museli skřípat zuby. Ale teď přestávka skončila. Už vám nic 
nedluží. A válka přešla do nové fáze. Do jaké fáze? Vy jednáte nezákonně! Váš stát, vaši 
sportovci, vaše kultura, vy ve společnosti jednáte nezákonně.

Jejich zákony se na vás nevztahují. A vy pořád přemýšlíte, jak dodržovat jejich zákony, které se 
na vás nevztahují. A jak budete žít v této nezákonnosti? Podle zákonů, které mají za cíl vás zničit.
Jaká je vaše odpověď? Pokud se vás zákony netýkají, tak nejste povinni je dodržovat. Žádné 
jejich zákony nejste povinni dodržovat. USA nedodržují žádné zákony kromě amerických. Mám 
pravdu? Jenom americké. A vy co? Pro vás musí existovat pouze vaše zákony. Zákony vašich 
nepřátel, kteří vás chtějí zničit, pro vás nemusí existovat. Takže dělejte to, co považujete za 
nezbytně nutné, abyste vy sami přežili v tomto nezákonném světě. A nepokoušejte se přežít podle 
jejich zákonů. Ty jsou napsané tak, aby vás vykořenily. Taková je dnes situace. Ona byla stejná i 
včera, jenom ji zastírali. Stejná byla i předevčírem, ale vy jste ji nechtěli vidět. Ale teď vám ji 
ukázali. A když ruské dítě bijí nebo ponižují ve škole ve Francii, tak to není proto, že přišel čas 
chovat se takhle k ruskému dítěti navzdory jejich chápání civilizovaného světa. Civilizace je pro 
ně a ne pro Rusy. Pro vaše děti nejsou žádné zákony. Pro vaše nemocné nejsou zákony. Pro vaše 
invalidy nejsou zákony. Jsou to trosečníci. Tak se na to musíte dívat. Jedno je na tom, co se teď 
děje, dobré. Ukázalo vám to, kdo jste v tomhle krutém světě. Jinak jste to nechtěli chápat, ale teď
už chápete.

Vždyť těm představitelům Ruska, kteří si mysleli, že se mohou stát bílými, pokud budou dobře 
mluvit francouzsky a vyznají se ve francouzských vínech a budou chodit do pařížské opery, oni 
řekli ne. Vy jste opovrženíhodní Rusové. My už vás dál trpět nechceme. S vaší francouzštinou, 
která je lepší než u Francouze. Ne. Takže je načase to přijmout. A přestavět svůj život v tomto 
banditském světě, abyste přežili. Pokud chcete přežít. Nemáte jiné východisko. Lavrov má pravdu
v jednom. Ano, přijde čas dialogu, ale pouze pokud vyhrajete vy. Jestli vás porazí, žádný dialog 
nebude. Jestli ustoupíte byť jen o milimetr, nikdo se s vámi bavit nebude. Dnes je jakýkoliv 
politický ústupek jenom rozehřeje a dá jim naději, že je vás možné zlomit. Že se zlomíte, ohnete. 
Takže jak chcete ustupovat? Oni ustupují kdy? Jenom, když jim dojdou síly. Když je někdo 
donutí. Kdy se v historii stalo, že by někdo dobrovolně vyšel vstříc Rusku? Kdy? Ve čtyřicátém 
pátém? V roce 1814? Když Suvorov prošel Švýcarsko? Ano, v těchto případech ano. Ale jinak 
nikdy. Západ můžete porazit pouze tehdy, když je zbavíte naděje, že vás mohou někdy porazit. To 
bude záruka toho, že přežijete. Dokud mají víru a naději, že vás mohou porazit, tak ne.

To není otázka toho, že je budete přesvědčovat, že je to nespravedlivé, nemravné, špatné. S kým 
mluvíte? S kým mluvíte? S bandity z hlavní ulice! Kteří vždy okrádali celý svět! Kteří se dopustili 
nepředstavitelných zvěrstev! Za celou svoji historii. A pokračují v tom i v 21. století. A vy se 
dovoláváte jejich svědomí? Vždyť oni se vám smějí, když s nimi mluvíte. Vy mluvíte s piráty, s 
bandity z hlavní ulice, s násilníky, zloději, podvodníky, se spekulanty, pro které není nic svaté, 
žádné zákony. A vy jim vysvětlujete, že je to neetické, nekulturní, že to neodpovídá tomu, co vy 

93



vnímáte jako jejich evropskou kulturu. A oni se na vás dívají jako na idioty. Na užitečné idioty, 
které je možné využít.

Vy nemáte východisko. Pamatuje si někdo slova Internacionály? Je to naše poslední a 
rozhodující bitva. Vy nemáte jiné východisko. Přestaňte se chovat k těmto zvířecím divochům tak,
jako kdyby to byli kulturní lidé, kteří dodržují zákony a morálku. Od roku 1941 proti vám vedou 
válku a vy se teď divíte, koho podporují. A koho by měli podporovat? V jaké zemi se poprvé 
zrodila ideologie fašismu? Ve Francii! Vlast fašismu je Francie. Jaké měl formy, to není důležité.
Zrodil se ve Francii. Je to francouzská kultura. Tak co se divíte, že ten kohoutek nechápe, co mu 
říkají a dál kokrhá?

Poslední, co chci říct, je o propagandě. Německá nacistická propaganda přesvědčila celé 
Německo, že se nachází v obrovském nebezpečí zničení. Proti Německu stojí nejhorší rakovina 
světa, která chce zničit Němce a jestli tuto hrozbu Německo nezničí, tak zemře. Byli to židé. A 
všichni Němci tomu věřili. Když Rusové přišli do Německa v roce 1945, Němci tomu věřili. A 
vysvětlovali, že se jen bránili proti židům, kteří je chtěli zničit. Věřili tomu a upalovali židovské 
děti v koncentračních táborech. Oni tomu věřili. To ukazuje sílu propagandy, která jim vymývala 
mozky. A to nebyl nejhloupější a nejméně nekulturní národ na světě nebo v Evropě. Ne, to byl 
nejvzdělanější a nejkulturnější národ v Evropě. A za pár let jim takovým způsobem vypláchli 
mozky. Takže jestli jste si mysleli, včetně mně, že 35 let vymývání mozků na Ukrajině nepřinese 
takový výsledek, který dnes máme, tak to byla chyba. Pokud bylo možné vymýt mozek Němcům, to
samé bylo možné udělat i na Ukrajině. Přičemž tam měli mnohem víc času. Takže jak už jsem 
řekl, to co se teď na západě vkládá do hlavy Ukrajincům, kdy už je jasné, že Ukrajina skončila, je
pokračování boje poté, co Ukrajina padne. Zkusit to tímto způsobem potom, co prohráli na 
bojišti. A buďte si jistí, že zde oni vyhrají.

Takže vy bojujete za vaše přežití. Pokračujete v té samé válce, kterou vedli vaši pradědové. A 
tohle je vaše poslední a rozhodující bitva. Pokud ji prohrajete, víc možností už mít nebudete.

A na koniec poviem, prečo s niečím trochu nesúhlasím.... Izrael sa Západ snaží zničiť a tento 
židovský štát chcú zlikvidovať. Snažia sa o to sionisti. Už pred 12 rokmi bola vypracovaná 
štúdia, že Izrael v r. 2022 prestane existovať.... ha, ha.... Neviete?? Ste neinformovaní. Židia to 
dávno vedia a preto si dlhodobo pripravili 2 varianty, kde sa židia z Izraela majú presťahovať :

1. Argentína... Skúpili obrovské pozemky na hraniciach s Čile a je to ich jedná možnosť, 
kde presťahovať židov.

2. Druhá, aj pre Kedmiho výhodná, je presťahovať židov na Ukrajinu. A preto Kedmi tak 
tlačí na rýchle riešenie Ukrajiny. Jemu je jedno, koľko Slovanov Ukrajincov aj Rusov 
zomrie... Ale nám Slovanom to nie je jedno.... Preto problém Ukrajiny my Slovania, teda 
aj Rusi, musíme riešiť rozumne a nepodliehať žiadnym “emóciám“... Však ste čítali moju 
Kapitolu 3, v knihe OS..... ako som dokázal „pozíciu“ Boha v mysli ľudí!! 

Text na zadnej strane obálky :

Je treba urobiť, čo sa dá proti tejto vojne....  Neveriaci v Boha a Satana neveria, že budúcnosť sa 
dá predpovedať. Ako je možné, že niektorí ľudia dokážu predpovedať, čo sa stane za týždeň, za 
rok, za 100 rokov? Pretože Akašické pole....A ak sa na to pozrieme čisto materialisticky vedecky,
tak je logické, prečo je možné predpovedať budúcnosť!! A viete, prečo starí Slovania vyznávali 
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symbol „Kolovrat času“? Ak ste dobre sledovali dianie od r. 2014, tak bolo viac krát v Rusku 
vyslovené, že svetová atómová vojna - konečná likvidácia Západnej zdegenerovanej zločineckej 
civilizácie – bude „asi“ v r. 2025. V tejto krátkej knižke som stručne zhrnul hlavné argumenty, 
prečo to bude v r. 2025 a kedy presne.... Núdza rozum prebúdza. Za socializmu bola taká mladá 
slovenská hudobná skupina, ktorá spievala „radšej budem dneska aktívny, ako zajtra 
rádioaktívny“...Tie šťastné časy totality v socializme už minuli.... Ale osud sa dá zmeniť. 
„Určená“ budúcnosť sa dá zmeniť... Hlupák sa pozná podľa toho, že sa stará len o svoju rodinu.
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